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Planika pred prisilno poravnavo 
Nadzorni svet kranjske Planike je pred dnevi z mesta predsednika uprave razrešil Milana Bajžlja in imenoval začasno upravo. Reševanje Planike ima več scenarijev, med njimi 

je tudi prisilna poravnava. 

Krai\j - Po dobrih Šest ur trajajoči seji je minuli Četrtek 
nadzorni svet Planike sporočil, da Milan B^jžeU po šestih letih 
vodenja krai\j.skega obutvenega podjetja ni več predsednik 
uprave. V začasno dvočlansko upravo je takoj imenoval 
dosedanjega svetovalca predsednika uprave Boruta Koširja in 
dosedanjega člana nadzornega sveta Milivoja Samarja« medtem 
ko Bajžey ostane v Planiki kot svetovalec uprave. 

lika naj bi se stečaja rešila s prisilno poravnavo. 

"Razloga za razrešitev sta slab 
poslovni rezultat Planike in pre-
počasno izvajanje sklepov nad-
zornega sveta. Odločitev je bila 
sprejeta brez glasu proti, ker ob-
.staja konsenz, da se Planiki za-
gotovi vse pogoje, ki j i bodo 
omogočili uspešnejše poslova-
nje. Za aktiviranje dobrih pogo-
jev je potrebnih več vzvodov, od 
imemih do zunanjih, kot je pod-
pora širšega poslovnega oko-
lja." je bil jedrnat predsednik 
nadzornega sveia Primož Ko-
motar. Bajžljev naslednik Se ni 
znan. o imenih pa po Komotar-
jevih besedah "že pospešeno 
razmišljajo in bo novi predsed-
nik uprave kmalu znan". 

Dosedanji predsednik uprave 
Planike Milan Bajželj je razre-
šitev sprejel mimo. 

"Trenutno situacijo v Planiki, 
ki seje znašla v Hnančnih teža-
vah. je treba rešili. Da bi opo-
zoril na la problem, sem že 
pred me.seci podal odstopno iz-
javo, s katero sem želel spod-
buditi lastnike k pogovoru o 
potrebnih spremembah. Menil 
sem, da Če je to za Planiko do-
bro, potem je najbolje, da se 
takoj umaknem. Na žalost pa je 
med upravo in glavnimi akterji, 
torej lastniki, že celo leto pat 
položaj " je dejal Bajželj, ki bo 
v Planiki še naprej vodil pro-
jekte. s katerimi se je že do 

sedaj ukvarjal, med drugim 
tudi z iskanjem strateških part-
nerjev in razvojem ključnih 
produktov. 

Kako nameravajo rešili Plani-
ko pred sieČajem, še ni znano, 
eden izmed možnih korakov je 
ludi prisilna poravnava. Kaj 
več bo verjetno znano po 9. 
novembru, ko je sklicana skup-
ščina delničarjev. Večinski last-
nik je Slovenska odškodninska 
družba, sledijo pa Gorenjska 
banka. SKB banka in mali del-
ničarji. 

Planika, ki je v zadnjih letih 
racionalizirala proizvodnjo in 
zmanjšala Število zaposlenih, 
danes zaposluje 380 dclavcev. 
Lani je ustvarila 6,6 milijarde 
tolarjev prihodkov in ob tem 
pridelala skupno izgubo v 
viSini 200 milijonov tolarjev, 
še leto prej pa kar 900 milijo-
nov tolarjev. 

Simon Šubic, 
foto: Gorazd Kavčič 

Ločani niso presenetili 
favoritov 

Letošnja odbojkarska sezona je vse bolj zanimiva, 
v gorenjskem derbiju je loški Termo Lubnik mora! priznati 

premoč letos odličnega Avtocommerca Bleda. 

Blejski odbojkarji so tudi v škofji Loki dokazali, da jih nič ne ustavi. 

Škofja Loka - Da je na spore-
du odbojkarska poslastica, so v 
soboto zvečer v dvorani na Pod-
nu v Škofji Loki pričale polne 
tribune, gledalcev pa je bilo 
celo več kol na večini tekem lo-
ških rokometnih ali košarkar-
skih prvoligašev. Domači od-
bojkaiji Termo Lubnika, ki so si 
pomladi priborili me'sio v slo-
venski elitni ligi. so se navija-
čem oddolžili s požrtvovalno 
igro, možnosti za presenečenje 
pa niso imeli, saj seje ekipa Au-
tocommerca Bleda Se enkrat veČ 
izkazala za odlično moštvo in 
slavila s 3:0. "Potem ko smo si v 
torek priborili zmago v pokalu, 
smo tudi na tekmo z ekipo Ble-
da šh brezkompromisno in z ve-
likimi pričakovanji. Seveda seje 
nato izkazalo, da so gostje pre-
močni. mi pa ostajamo na repu 
lestvice. Vendar je sezoni še 

dolga in borili se bomo na vsaki 
tekmi," je bil po gorenjskem 
deibiju prepričan tienei Termo 
Lubnika Mitja Torkar. 

Zadovoljen s svojimi varovan-
ci pa je bil Nurko Čauševič. 
"Naša ekipa je iz tekme v tekmo 
boljša, vedno manj je napak in 
tako je bilo tudi danes. Zal ima 
še vedno težave s poškodovanim 
kolenom Matija Pleško, ostali 
pa so k sreči zdravi ter lahko 
igrajo in trenirajo. Da smo svo-
je delo v pripravljalnem obdo-
bju dobro opravili, sedaj doka-
zujemo na igrišču," jc povedal 
trener Čauševič, ki je tudi Škof-
jo Loko zapustil z novo zmago 
svoje ekipe, njegovi varovanci 
pa so doknzali. da si še kako 
želijo uresničili napovedi o na-
skoku na slovenski vrh. 

Vilma Stanovnik, 
foto: Tina Doki 

Slovenska razstava sadja 
Na razstavi predstavljajo vse najpomembnejše sadne vrste in sorte, med njimi tudi okrog dvesto sort jabolk. 

Radov^ica - Sadjarsko društvo Gorenjske in Strokovno 
sacUarsko društvo Slovence sta v letu, ko mineva sto let od prve 
sacUarske razstave na Gorer^skem in dvajset let od zadpje 
razstave v RadovUici, pripravila v Graščini Slovensko razstavo 
sadja. Odprli so jo v petek, na ogled bo še danes, v torek. 

Kol je povedala predsednica 
organizacijskega odbora Tatja-
na Zupan, na razstavi predstav-
ljajo v.se najpomembnejše sadne 
vrste in sorte v Sloveniji, med 
njimi okoli dvesto sort jabolk -
od standardnih in odpornih do 
najnovejših. Poleg lega prikazu-
jejo različne načine pridelave 
sadja, pridelavo sadik, predela-
vo sadja in zgodovinske doku-
mente o razstavi pred stotimi 
leti. predstavljajo pa se ludi ne-
kateri člani sadjarskega društva 
in Srednja biotehniška Šola 
Kranj. "Razstava kaže na veliko 
moč slovenskega sadjarstva." je 
na slovesnosti ob odprtju razsta-

ve ugotavljal prof. dr. Franci 
Štampar, predsednik Strokov-
nega sadjarskega društva Slove-
nije, in opozoril na to, da so za 
pridobitev denarnih podpor v 
sadjarstvu velike ovire. Razsta-
vo je odpri radovljiški župan 
Janko s . Stušek. ki je ob tem 
poudaril, da ima Gorenjska v 
pridelovanju sadja že zelo dolgo 
tradicijo in da bi lahko postala 
ludi druga Južna Tirolska, če bi 
izkoristila ugodne naravne mož-
nosti. Na slovesnosti ob odprtju 
razstave so podelili tudi prizna-
nja. prejeli so jih Boštjan Go-
dec. Marička in Pavel Rako-
vec. Tatjana Zupan, Milan 

Na razstavi je okoli dvesto sort jabolk, večino Jih je prispeval Kmetijski 
inštitut Slovenije. 

Pohar in Valentin Benedičič, 
slednjemu bodo priznanje zara-
di bolezni izročili na domu. 

Cveto Zaplotnik., 
foto: Gorazd Kavčič 

Msgr. Alojzij Uran novi ljubljanski nadškof 
Nadškofovsko dolžnost bo predvidoma prevzel v začetku decembra. 

Ljub^ana - Veleposlanik Svetega sedeža v 
Sloveniji Sanlos Abryl y Casiello je včeraj 
opoldne sporočil, da je papež Janez Pavel II. za 
novega ljubljanskega Škofa in metropolita imeno-
val 59-letnega pomožnega škofa msgr. Alojz^a 
Urana. Uranovo imenovanje je za marsikoga pre-
senečenje. Msgr. Alojzij Uran, ki so ga ljudje zara-
di preprostosti in neposrednosti imenovali "ljuds-
ki Škof, je bil rojen v Šmartnem pod Šmarno 
goro. Kot škof je bil med drugim predsednik 
cerkvenega dela odbora za pripravo prvega obiska 
papeža v Sloveniji, kol pomožni škof pa je bil 
odgovoren za delovanje slovenske katoliške 
Cerkve med Slovenci po svetu. 

Jože Košnjek. slika: Tina Doki 



Mandatar znan 
v tridesetih dnevih 

Predsednik države dr. Janez Drnovšek pričakuje, da bo 
državni zbor čim prej izvolil tudi predsednika vlade. 

LJubljana - Predsednik repu-
blike Janez Drnov^k pričaku-
je. da bo državni zbor uspel 
uresničili vse naloge, ki so pred 
njim: utrditev Slovenije v Ev-
ropski uniji in zagotovitev do-
brega položaja znoiraj Unije. 
Kol je dejal, nas izzivi čakajo 
tudi doma. predvsem v utrjeva-
nju konkurenčnosti gospodar-
stva in nadaljnjem iskanju pra-
vega ravnotežja med konku-
renčno in socialno drlavo. 

Glede predloga za mandatarja 
za sestavo vlade pa je predsed-
nik Drnovšek kasneje napove-
dal. da ga lahko pričakujemo v 
tridesetih dneh, kot to določa 
poslovnik, lahko pa tudi prej. če 
bodo dogovori med strankami 
hitri in če bo kazalo, da je mož-
no vzpostaviti dovolj trdno vla-
do. Sicer pa je DrnovSek zelo 
zainteresiran, da se tridesei-
dnevni rok čim bolj skrajša. 
Najprej se morajo sedaj konsti-
tuirali poslanske skupine (rok je 
sedem dni) in imenovali svoje 
vodje, da bo predsednik driave 
lahko začel formalni krog pogo-
vorov o podpori mandataiju. 

Janez Drnovšek: "Čim prej do 
viade." 

DrnovSek upa. da bomo dobili 

trdno vlado. "Pogajalski proces 

za sestavo vladne koalicije med 

strankami je vedno zapleten, saj 

je treba uskladiti cilje in priča-

kovanja o načinu sodelovanja v 

vladi, kar ni vedno enostavno. 

Tudi v tej razporeditvi poslan-

skih mandatov je možno priti do 

solidne vlade." je ocenil pred-

sednik Drnovšek. 

Simon Šubic, 

foto: Tina Doki 

Šesti predsednik državnega zbora 
Ljubljana • France Cukjati je ê.sti predsednik državnega zbora 

v samostojni Sloveniji. Pred njim so .slovenski parlament vodili Her-
man Rigelnik (1992 - 1994). Jožef Školč iz LDS (1994 - 1996), Ja-
nez Podobnik iz SLS (1996 - 2000). Borui Pahor iz ZLSD (2000 -
2004) in Feri Horvat iz ZLSD (2004). 

Novi predsednik parlamenta je bil rojen 15. februarja 1943 v Sent-
goiardu pri Trojanah. Po srednji gradbeni Soli je končal prvo stopnjo 
gradbene fakultete. Leta 1964 je vstopil v Jezuitski red. V okviru je-
zuit.skega Šolskega sistema je končal filozofijo v Zagrebu, nato pa 
teologijo v Nemčiji. Leia 1978 je doSludiral medicino na Medicin-
ski fakulteti v Ljubljani in se zaposlil v Zdravstvenem domu Ljub-
ljana. Leta 1991 je po.sial direktor Zdravstvenega doma Vrhnika, ui 
leta kasneje je odprl z-asebno dejavnost s koncesijo za splošno me-
dicino. Leta 2000 je bil v Ča.su vlade Andreja Bajuka državni sekre-
tar za osnovno zdravstvo na ministrstvu za zdravstvo, nato pa je bil 
na volitvah leta 2(X)0 izvoljen za poslanca v državnem zboru. Je po-
ročen in ima Siiri otroke. S.Š. 

KOTIČEK ZA NAROČNIKE 

Kulinarični preizkus 
v "gastronomski anketi", ki smo jo pred časom izvedli v naSih pri-

logah LoČanka in KranjČanka, je veliko bralcev navedlo, da si v svo-
ji okolici Želijo več eksotične kuhinje. Saj ne da bi Slovenci slabo 
kuhali, a človek se vsega naveliča. Celo pohanih pišk in belega kru-
ha. Raznolikost pa nas spodbuja v veselju do tega, da se vedno zno-
va in znova usedemo za mizo z željnim pričakovanjem. Sokrat, ki Se 
danes velja za enega od ta modrih, je sicer rekel, da jč zgolj zato,, da 
živi, in se zgražal nad tistimi, ki so trdili obratno, a tudi to je. k sre-
či. relativno (kot je dokazal drug zelo pameten mož). Večina nas v 
dobro in lepo pripravljenem kosilu najde enega od lisiih užitkov, ki 
se jim zlepa ne bi odpovedali. 

Kar se tiče eksoiike. je ena od prvih lakih kuhinj pri nas kitajska. 
S svojimi pestrimi, bogato začinjenimi jedmi se je hitro prijela že v 
marsikaterem slovenskem kraju. V sodelovanju s kitajsko restavra-
cijo Zlata ribica v Retečah (med Škofjo Loko in Medvodami) vas 
danes vabimo k preizkuSnji poznavanja receptov. Med tistimi, ki 
nam boste pisali, bomo izi^bali pel prejemnikov bonusa za 3.000 
sit v restavraciji Zlata ribica. 

Nagradno vprašanje je: 

Poznate vsaj tri sestavine za pripravo kitajske specialitete "pe-

kinSke race"? 

Odgovore poSljiie na naslov Gorenjski glas, Zoisova I. 4000 

Kranj, ali jih prine.sile v restavracijo Zlaia ribica v ReieČc. najkas-

neje do 6. novembra 2004. 

: - »< -

i Priimek In ime 

i Ulica 

j Poštna št. In kraj 

j Tri sestavine za pripravo pekinške race so 

Davčna št 

Naročnik Gorenjskega glasa • DA • NE 

Soglašam, da mi Gorenjski glas pobija obvestila • DA • NE 

/.a vas bekv.imo čas! 

Novi predsednik parlamenta 
za dodano vrednost 

Novi predsednik državnega zbora je France Cukjati iz SDS. Kandidaturo (edino vloženo) začasnega vodje poslanske 
skupine SDS je v petek na konstitutivni seji državnega zbora na tajnem glasovanju podprlo 58 poslancev, proti jih je 

bilo 28. tri oddane glasovnice pa so bile neveljavne. 

IJubljana - Na konstitutivni seji državnega zbora je sodelovalo 

89 poslank in poslancev, saj je poslanka in domžalska župai^ja 

Cvetka /alokar Oražem (LDS) iz parlamenta predčasno odhi-

tela /aradi požara v Domžalah. Za podpredsednika državnc^ia 

zbora sta bila kasneje izvoUena Vasja Klavora (DeSUS) in SaSo 

Peče (SNS), ki sta prejela 66 oziroma 49 glasov podpore, med-

tem ko je tretja kandidatka Majda Potrata (/LSD) ostala brez 

podpredsedniškega mesta. Tretji podpredsednik, ki bo prlSel iz 

vrst največje opozicijske stranke (najbrž iz vrst LDS), ho znan, 

ko bo znana sestava nove koalicije. 

France Cukjati je bil po izvo-
litvi presenečen nad luko visoko 
podporo, ki pa je po njegovem 
dovolj ven>doslojna, da bo lahko 
suvereno vodil državni zbor. 
"Zahvaljujem se za dano zaupa-
nje, ki mi pomeni dolžnost, da 
bom svojo nalogo opravljal ko-
rektno in bom dosledno spošto-
val pravila parlamentarne de-
mokracije tudi takrat, ko so pi-
sana na kožo opozicije. Skupaj 
moramo storili vse, da bo parla-
mentarna proccdura deležna do-
dane vrednosti, medčloveškega 
razumevanja, ki se ga ne da uje-
li v poslovniške določbe. V dr-
žavnem zboru na se v soočenju 
različnih mnenj in stališč roje-
vajo najboljSe zakonodajne re-

Sitve, pisane na kožo države in 
državljanov. Tudi v sadovih na-
Sega dela naj se zrcali dodana 
vrednost, lo je medčloveško ra-
zumevanje konkretnih težav in 
skrbi državljanov, in dodana 
vrednost odločnega spopada s 
krivicami, z vsem, kar ovira go-
spodarski razvoj in podjetništvo 
in povzroča krivično razslojeva-
nje ter Številne posamezne tra-
gedije premalo zaSČitenih dr-
žavljanov." so bile Cukjatijeve 
prve besede, ki jih je kot pred-
sednik namenil 90-članskcmu 
državnemu zboru in vsem dr-
žavljanom. 

"Francc Cukjati je izkuSen 
parlamenlarec, humanisi po pre-
pričanju in poklicni izbiri, prav 

Novi predsednik in njegov predhodnik: Franc Cukjati (levo) in Feri Hofvat. 

lako je demokrat, kije z doseda-
njim delom dokazal dvoje priza-
devanje za skupno dobro," je 
novega predsednika državnega 
zbora opisal predsednik SDS 
Janez Janša. 

Poleg poslancev njegove stran-
ke so Cukjatiju podporo javno 
izrazili tudi v SLS, NSi in De-
SUS. Predsednik Nove Sloveni-
je Andrej Bajuk. ki se je pred-
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hodno odrekel vodenju paria-
menta, ker si želi sodelovati v 
izvrSilni veji oblasti, je tako de-
jal, da bo Cukjaii kos novi nalo-
gi in bo v strpnem dialogu sku-
Sal vzdrževati taksno vzdušje v 
državnem zboru, ki bo omogo-
čalo skupno delo. 

V DeSUS se v karakterne last-
nosti Franceta Cukjaiija niso 
spuščali, njihovi Štirje poslanci 
pa so njegovo kandidaturo pod-
prli v želji, da bi bil predsednik 
čimprej izvoljen, je pojasnil 
Franc ZnidarŠič, začasni vodja 
poslanske skupine. Poslance 
LDS so nasprotno zmotila sia-
liSČa o isiospolnem partnerstvu, 
homoseksualnosti, umetnem 
oplojevanju in zakonu o izbrisa-
nih. ki jih je Cukjati kol posla-
nec javno izražal v pravkar mi-
nulem mandatu. Pavel Gantar 
je tako dejal, da so pričakovali, 
da bo za predsedniško mesto 
predlagana bolj iniegraiivna in 
povezovalna osebnost, ki bo 
imela smisel za dialog in bo 
spoštovala napisana in nenapi-
sana pravila igre. **Takšnih iz-
kušenj s Cukjatijem do sedaj 
nismo imeli, prijetno pa bomo v 
LDS presenečeni, če bo kandi-
dat spremenil svoje ravnanje." 
je navrgel Gantar. 

Simon Šubic^ 
foto: Tina Doki 

Kje kupujemo v Škofji Loki 
.^kofja Loka - Vse več ljudi se 

odloča za večje nakupe enkrat 
tedensko v nakupovalnih cen-
trih. Ti v- zadnjem času rastejo 
kot got)e po dežju, zato nas je v 
tej klicni akciji zanimalo, kje 
Ločani zapravljajo denar za na-
kupe, saj v Škofji Loki Se nima-
mo večjega nakupovalnega cen-
tra. O tem smo povprašali 1252 
občanov, od lega nam jih je 817 
zaupalo svoje mnenje. 

Skoraj neodločen rezultat smo 
dobili na prvo vprašanje, kjer 
jih večina meni. da Škofja Loka 
potrebuje večji nakupovalni 

ccnier. odstotek manj pa. da ne. 

Tisti, ki menijo, da ga ne potre-

bujemo. tudi sedaj večino naku-

pov opravijo v Škofji Loki, 42 

odstotkov, ostali po veČini kupu-

jejo v Kranju. 34 odstotkov, v 

Ljubljani pa 16 odstotkov. Ve-

Čina vprašanih kupuje izdelke 

pri najboljkm .sosedu - v Mer-

catorju, kar 68 odstotkov, sledi 

Spai z 10 odsloiki, zaaemailjiv 

pa ni niti delež nakupov v Nami, 

kamor se odpravi 5 odstotkov 

kupcev. 

Kot je že v navadi, smo sode-

lujoče nagradili z možnostjo 14-

dnevnega brezplačnega preje-

manja časopisa. 502 sodelujočih 

se je za to ludi odločilo. Ob pr-

vem klicu pa smo že pridobili 

tudi dva nova naročnika. 

Vse sodelujoče bomo tudi to-

krat povprašali o mnenju o vse-

bini časopisa. Poklical vas bo 

naš operater in vas povprašal 

tudi o morebitnem naročilu, lah-

ko pa nas v Klicni cenlei slepih 

in slabovidnih pokličite tudi 

sami. po tel. 517-00-00. 

Naslednjič sledijo rezultati o 

lem, kaj menijo prebivalci Bro-

dov o varnosti prehoda za pešce 

v Brodeh, ter kakšno je mnenje 
prebivalcev Sv. Duha in Virmaš 
o ogrevanju na zemeljski plin. o 
športnem središču v Gorajtah in 
o delu krajevne skupnosti. 

Če imate tudi vi kakšno zani-
mivo vprašanje in ste ali pa bi 
želeli postali naročnik časopisa, 
nas pokličite. Če bo le možno, 
bomo o tem povprašali Gorenj-
ce in rezuliale objavili v eni iz-
med prihodnjih številk Gorenj-
skega glasa. 

Klicni center slepih 
Matevž Pintar 

Ali menite, da Škof ja Loka potrebuje 
večj i nakupovalni center? 

da, ga potrebu)* 
48% 

V katerem kraju sedaj opravljate večje nakupe? 

Sfcof]a Loka 
42% 



Predsednik planincev ostaja 
Izredna skupščina Planinske zveze Slovenije ni prinesla sprememb. Gorski reševalci ostajajo povezani v komisiji, Franc Ekar pa bo še opravljal dolžnost predsednika zveze. 

Brdo pri Krai\ju • Koč^ivi (očki dnevnega reda sta razdelili pla-
nin.sko dru.̂ Čino v dva tabora. Trezna razprava je pokazala, da 
ni pravi Čas niti za reorganizacgo (>orske reševalne službe niti 
za od îtavitev predsednika O zaupnici Francu Ekarju se 
bodo odločali na skup.^čini maja 2005. 

"Gorska reševalna služba Slo-
venije, kije organizirana kot ko-
niisija pri PZS, se nočc izločiti 
iz planinske organizacije ali 
celo profcsionalizirati." je po-
udari! na sobotni izredni skup-
iSčini načelnik Toni Smolej. 
"Opozoriti želi/no le na nekate-
re probleme, ki jih je treba reši-
li. Glavna težava je zagotavlja-
nje sredstev za dejavnost, ki se z 
reševanja v gorah širi tudi na 
pomoč ponesrečencem na dru-
gih težko dostopnih krajih. Če 
želimo obdržali sredstva FIHO., 
moramo spremeniti svoj status. 
Predlagamo, da bi ustanovili 
zvezo postaj ORS pri PZS, kar 
je podprlo 16 od 17 postaj," jc 
pojasnil načelnik udeležencem 
izredne skupščine. Andrej 
Ženiva iz postaje GRS Kranjska 
Gora je potrdil, da pri njih nc vi-
dijo pravega razloga za spre-

membe. Mnenja so bila deljena 
ludi med planinci. Medtem ko v 
Ljubljani podpirajo namero za 
ustanovitev samostojnega druš-
tva gorskih reševalcev, v Moj-
strani opozarjajo, da tako lahko 
pride do ra/pada v društvih. 
Miro Eržen je zato izrazil pri-
čakovanje. da bodo dobili eno-
tno mnenje vodstev PZS in 
GRS. Nekdanji predsednik PZS 
Andrej Brvar je povedal, da 
imata različni mnenji o upravi-
čencih za sredstva FIHO celo 
ministrstvi za zdravje ter za 
delo, družino in socialne zade-
ve. Zalo je predlagal, naj PZS 
prosi državni zbor za avtentično 
razlago zakona o humanitarnih 
organizacijah. Skupščina je po-
trdila predlog komisije GRS. da 
delovna skupina pri PZS nada-
ljuje postopek za reorganizacijo 
reševalne službe. 

Toni Smolej zahteva nadaljevanje postopka za reorganizacijo GRS Slovenije 

Krizni center za mlade 
Novembra bodo v najeti hiši v Lescah odprli gorenjski krizni center za mlade, 

v katerem bodo poskušali pomagati otrokom in mladostnikom, 
ki so v stiski ali imajo težave pri odraščanju. 

Radov^ica - V Centru za socialno delo Radov^ica so ob deseti 
obletnici mednarodnega leta družine drugič zapored pripravili 
dan odprtih vrat, ki je letos potekal pod geslom^^^Ko družina ne 
zmore več ..." Obiskovalcem so pokazali, kam se ljudje v stiski 
lahko obrnejo po pomoč, predstavili pa so tudi prizadevai^ja za 
ustanovitev kriznega centra za mlade. 

Kot je ob tem ptwedala direk-
torica centra Miloša Kos Ovse-
nik, opažajo, da narašča število 
otrok in mladostnikov, ki doživ-
ljajo različne oblike nasilja ali 
imajo težave pri odraščanju. 
Samo v zadnjih dveh letih so z 
Gorenjskega v druge krizne 
centre po Sloveniji namestili 38 
mladih. Ker na Gorenjskem ni 
dovolj programov pomoči otro-
kom in mladostnikom, so maja 
letos začeli s pripravami za 
ustanovitev svojega kriznega 
centra za mlade, ki bo novembra 
že lahko sprejel prve obiskoval-
ce. Za delovanje centra so na 
Alpski cesti v Lescah najeli 

Miloša Kos Ovsenik 

hišo, ki bo lahko naenkrat spre-
jela od šest do osem otrok in 
mladostnikov. To bo šesti tovrst-
ni v državi, deloval bo za ob-
močje centrov za socialno delo 
Škofja Lx)ka. Kranj. Tržič. Ra-
dovljica in Jesenice, organiza-
cijsko pa bo enota radovljiškega 
centra. Odprt bo neprekinjeno, 
vse dni v letu in ves dan. v njem 
pa bo zaposlenih pet strokovnih 
delavcev. Denar za njegovo de-
lovanje v znesku ui milijone to-
laijev na mesec bo zagotavljalo 
ministrstvo za delo, družino in 
socialne zadeve, opremo in do-
datne pripomočke pa naj bi za-
gotovili v sodelovanju z dona-
lorji in lokalnimi skupnostmi. 

Center bo namenjen gorenj-
skim otrokom in mladostnikom 
od Šestega do šestnajstega leta 
starosti, ki se znajdejo v stiski 
ali imajo težave pri odraščanju. 
Dosedanje izkušnje kažejo, da 

V tej hiši v Lescah bodo novembra odprli krizni center za mlade. 

je med taicimi največ štirinajst-
letnikov, pri tej starosti namreč 
nastajajo v družinah precejšnje 
spremembe. "Najpomembnejše 
je, da mladi pridejo v center 
prostovoljno.'* je dejala Miloša 
Kos Ov.senik in poudarila, da 
bodo delavci kriznega centra 
najkasneje v 24 urah po prihodu 
otroka ali mladostnika v center 
o tem obvestili starše. V njem 

bodo lahko bivali največ tri ted-
ne, v tem času pa bodo v sode-
lovanju s starši poskušali najti 
rešitev. V okviru centra bo delo-
vala tudi interventna služba, 
razvijali pa bodo še nekatere do-
datne programe, ki bodo name-
njeni mladostnikom in staršem 
kol ena od oblike pomoči pri 
spreminjanju odnosov v družini. 

Cveto Zaplotnik 

V spomin 

Darinka Sedej 
novinarka Gorenjskega glasa 

V soboto j C na Koroški Beli (tmrla nO' 
vinarka Gorenjskega glasa Darinka Se-
dej. Od leta 197! je bila trdno povezana 
Z Gorenjskim glasom. Letos spomladi se 
je upokojila, vendar je še naprej pisala 
glose za petkove Številke časopisa. Mi-
nuli petek, dan pred smrtjo, je bila na 
J3. strani objavljena njena zadnja glosa 
z naslovom Povolilni molk. Ko jo je pi-
sala, verjetno ni slutila, da je to njena 
Zadnja javna beseda in da se bo morala 
zavili v molk. 

Življenje Darinke Sedej je bil Gorenj-
ski glas. Domačfm je večkrat dejala, da 
z njim la^je premaguje težave, kiji v tiv-
Ijeitju niso prizanašale. Kritična je bila 
do časopisa in njegove vsebine, do nas 
sodelavce\\ tako starejših kot mlajših, in 
našega pisanja. Ujezilo jo je. če smo o 
dogodkih poročali prepozno, zaspano, 
neprizadeto, površno. Pri Darinki Sedej 
je bil Gorenjski glas merilo vsega. Če si 
pisal dobro, ti je oprostila vse, če si bil 
površen, ti je zamerila kot prijatelju. Za 
Darinko Sedej je bilo novinarst\'o način 
življenja. 

Darinka Sedej je bila ena najboljših 
novinark v zgodovini Gorenjskega gla^ 
sa. Bila je odlična poročevalka iz je.seni-

Ške, kranjskogorske in nekaj časa tudi iz 
škofjeloške občine. Prehodila je poklic-
no pot, ki bi jo za doseganje odličnosti 
moral prehoditi vsak novinar. Nikdar ji 
ni bilo pod časf pisati o povsem vsakda-
njih, preprostih in navidezno nepO' 
membnih stvareh v življenju ljudi kot o 
tako imenovanih "velikih temah Imela 
jc izjemen občutek za težave ljudi, zato 
niso bili redki, ki so v njenem pisanju 
iskali zadnje upanje. Znala je biti ostra 
in neprizanesljiva i- Časih, ko ro ni bilo 
lahko in ko je vedela, da se ji zaradi 
tega lahko kaj zgodi. Njena posebna vr-
lina in veselje je bilo pisanje glos in hu-
moresk. Ob 50'letnici Gorenjskega gla-
sa je o sebi zapisala tole: "Vsa leta so 
me poleg vesti, reportat intenjujev mi-
kali tudi Immoristični prispevki v Glaso-
vih rubrikah. Ob političnih zavorah so-
cialivna se je dalo varnem zavetju hu-
morističtte ali satirične rubrike poveda-
ti marsikaj in tudi vse, če se je le posre-
čilo ...Ko je v te kraje vdrla demokraci-
ja • tedaj Šele je bilo hecev in norosti, da 
sijih sproti komaj pomnil, kaj Šele bele-
žil. Še danes ob povsem resnih zadevah 
izbrtdme na dan toliko političnih neum-
nosti, da zabave pač ne bo zmanjkalo." 

Darinka je bila iskrena prijateljica. 
Posebno ri.sti, ki smo prišli v Gorenjski 
glas konec Šestdesetih in v začetku se-
demdesetih / f / , .smo bili dru.^Čina. ki se 
je znala izJiazati v resnih in ve.wlih tre-
nutkih. To marsikdaj komu ni bilo vŠeČ. 
Ko pa je Šlo zares, ko je bilo na nitki, ali 
bo Gorenjski glas preživel in ostal, za 
Darinko in za nas ni bilo dvoma: Go-
renjski glas je bila naša prva in edina iz-
bira. Tudi zaradi takšnih ljudi, kot je 
bila na.i a Darinka, je Gorenjski glas 
najboljši in najbolj bran časopis na Go-
renjskem. Tudi zaradi tega smo o.stali 
prijatelji za vedno. 

Dntga Darinka. To .'imo bili doleti na-
pisati zaradi naše globoke žalosti in 
hvaležnosti, kar si storila za nas. za naše 
Življenje in za naŠ Gorenjski glas, če-
prav si želela, da bi odšla tiho, brez be-
sed, cvetja in sveČ. Nikdar nisi silila v 
ospredje. Bila si skromna in tiha. Toda 
vedi, da te je daleč naprej in visoko po-
stavilo tvoje delo. Bila si in boš naša 
Darinka! 

V imenu soddavcev in prijateljev 

Jože Koši^jek 

Še bolj vroča je bila razprava o 
nezdružljivosti funkcij v politič-
ni stranki in planinski organiza-
ciji. Borut PeršoUa iz PD Dom-
žale je naniza! besede in dejanja, 
ki kažejo na ixilitizacijo vodstva 
PZS. Predsednik je po njegovem 
mnenju prestopil mejo določil 
aktov PZS, ku jc kandidiral tut 
listi LDS za poslanca državnega 
zbora. Zato se je 38 društev od-
loČilo, da odprejo razpravo o 
icm vprašanju, vsi pa ne sogla-
šajo s predlogom za razrešitev. 
Franc Ekar jc v zagovor dejal, 
da ni Član stranke. I^i opravlja-
nju funkcij jc samostojen, kot 
gornik pa se jc vedno zavzemal 
Ic za dobro. Predsednik PZS ni 
postal po lastni volji. Te vajeti 
želi prepustili drugemu. Kot jc 
pojasnil v. d. generalnega sekre-
tarja PZS Danilo Sbrizaj. je 
upravni odbor PZS na seji dan 
pred skupščino tKenil. da v pri-
meru Ekarjevc kandidature niso 
bila kršena določila aktov PZS. 
zato je sklepanje o njegovi razre-
šitvi brezpredmetno. Nekateri 
od enajstih predstavnikov dru-
štev pa so ponovno opozorili na 
nakopičene probleme pri vode-
nju in poslovanju PZS. Skupšči-
na je ugotovila, daje opravljanje 
funkcionarskih nalog v politični 
stranki nezdružljivo z vodstveni-
mi funkcijami v organih planin-
ske organizacije. Glede na raz-
pravo pa je večina društev sogla-
šala s spremembo predloga dru-
gega sklepa PD Domžale. Skle-
nili so, da bodo delo vodstva 
ocenili na skupščini čez pol leta. 
ko se bodo izrekli tudi o zaupni-
ci predsedniku Ekaiju. 

Stojan Saje 
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Odgovorna urednica 
Marija Volčjak 

Namestnika odgovorne 
urednice 

Jože Košnjek. Cveto Zaplotnik 

Uredništvo 
novinarji - uredniki: 
Boštjan Bogataj. Alenka Brun. 
Helena Jelovčan, Katja Dolenc. 
Igor Kavčič, Jože Košnjek. Suza-
na P. Kovačič. Urša Peternel. 
Stojan Saje. Vilma Stanovnik. 
Cveto Zaplotnik. Danica Zavrl Žle-
bir, Štefan Žargi; stalni sodelavci: 
Matjaž Gregorič, Mateja Rant, 
Mendi Kokot. Miha Naglic, Milena 
Miklavčič, Jasna Paladin, Renata 
Škrianc, Simon Šubic, Marjeta 
Smolnikar 

Tehnični urednik 
Grega Flajnik 

Fotografija 

Tina Doki, Gorazd Kavčič, 

Gorazd Šinik 

Lektorica 
Marjeta Vozlič 

Vodja komerciale 

Mateja Žvižaj 

Vodja marketinga 
Petra Kejžar 

GORENJSKI GLAS je registrirana bOgovna 
in storitvena znamka pod Št. 97/1961 ph 
Ura(}u RS za inteteKhjalno lastnino. 
Ustanovite!) in izdajatelj: Gorenjski gias. 
d.o.o.. Kranj J Direktorica Marija Volčjak / 
Naslov: Zoisova 1. 4000 Kranj / Tel. 
04/201 42 00. Iax 04/201 42 13. 
0 ^ 1 : info®o>g(as.si; mali oglasi osmrt-
nice: toi.. 04/201 42 47 ^sprciom na avto-
matskem odzivniku 24 ur dnevTK)); uradno 
ure:vsakddlovnidanod7. do 15. ure/Go-
renjski glas je pottednik. tzhaia ob torkih in 
petkih, v naWadj 22.000 Izvodov / Rodne 
pologe: TV okno (tednik). Moja Gorenjska 
(mesečnik), Letopis Gorenjska (enkrat let-
no) in devel lokalnih prilog / Tisk: Srr. 
d.d.. Uubijana / Naročnina: lel.: 04/201 
42 41 / Cena izvoda: torek 200 SIT. petek: 
300 $fT: naročnina za oklober 2.300 Sn*. 
drugo polletje- 13.300 Srr. tetna naročni-
na: 26.000 srr; redni letni plačniki imdjo 
25 % popusta, drugi tetni nan^čniKj pa 20 % 
popusta: naročnina za tujirKi 100 EUR. v 
cene je vračunan DOV po stopnji 8.5 na-
ročnina se upošteva od tekoče številke ča-
sopsa do pisnega preklica, ki velja od za-
četka nasiedr\|ega obračunskega obdobja 
/ Og<asne storitve, po ceniku; ogiasno trže-
nje: tel 04/ 201 42 48. 



Povolilno soočenje poslancev v državnem zboru iz 1. volilne enote 

Poslanci morajo preseči 
ideološke razlike 

Izvoljeni poslanci iz 1. volilne enote so spregovorili o možnosti usklajenega nastopanja v državnem zboru, o pogledu na poslansko delo v tem mandatu. 
o sestavi nove vladne koalicije in ustanavljanju pokrajin. 

Krai\j - Na soočei\je (iorfi\j.skega ̂ lasii po volitvah v državni zbor 
je prišlo sedem od eni^stih poslancev, ki so bili izvoyeni v 1. volil-
ni enoti. Za omizje M> sedli poslanci SDS Pavel Rupar, mag. 
Branko c;rims. Rudi Veronik in Mllenko Ziherl, poslanka in 
poslanec LDS Darja Lavtižar Bebler in Borut Sajovic ter 
poslanec ZLSD Samo Be^k. Poslanci dr. Matej Lahovnik (LDS), 
Bojan Starnian (SDS), Mihael Prevc (SLS) in Anton KokaU (NSi) 
se zaradi objektivnih razlogov niso mogli udeležiti soô eix|a. 

V naši predvolilni anketi so se 
anketiranci najbolj pritoievali^ 
da je bilo dosedanje sodelovanje 
med gorenjskimi posianci na 
zelo niM ravni. Kako vi vidite 
možnosti za vaSe medsebojno 
sodelovanje r tem mandatu? 

BORUT SAJOVIC (LDS): 
"Možnosti bo kar nekaj. Dobro 
jc. da je v parlanieni priSlo veli-
ko novih ljudi. Menim, da mi. ki 
sedimo za tem omizjem, nc goji-
mo med seboj nobenih zamer ali 
velikih nasprotij. Sporočilo vo-
livcev je bilo jasno: visoka poli-
tika jih nc zanima toliko kot bolj-
še življenje. Statistika kaže. daje 
Gorenjska v zadnjih desetih letih 
nazadovala, saj nismo več go-
spodarski vlečni konj. Prav zara-
di tega jc povezovanje potrebno, 
tudi med gorenjskimi občinami. 
Mislim, da se moramo gorenjski 
poslanci zavzeli, da Kranj vzpo-
stavimo kot center regije, ki se 
mora s centrom identificirati. 
Kranj pa te vloge zaenkrat Še ne 
opravlja. Skupnih ciljev imamo 
še nekaj, zato menim, da bomo 
znali med .seboj vzpostaviti do-
ber dialog in sodelovanje. Ali bo 
to v okviru kluba ali zbora ali fo-
ruma gorenjskih poslancev, niti 
ni pomembno. V parlamentu 
bomo morali preseči ideološka 
nasprotja, saj smo kot poslanci 
predstavniki vseh državljanov, 
pri gorenjskih projektih pa bomo 
morali sploh stopiti skupaj." 

DARJA LAVTIŽAR BEBLER 
(LDS): "V glavnem se strinjam s 
predgovornikom, vendar gre 
večinoma za stvari, ki jih morajo 
Gorenjci sami rešiti. Po svoje bi 
bilo nespametno in utopično pri-
čakovati, da bodo te probleme 
rešili poslanci. Državni zbor je 
zakonodajno telo. kar pomeni, 
da mora sprejemati zakonodajo, 
ki je koristna in dobra za vso 
Slovenijo. Le malo je takšnih 
stvari v državnem zboru, ki ima-
jo prav poseben vpliv na Gorenj-
sko. Res jc. da smo v preteklosti, 
ko sem že bila državna poslanka, 
sodelovali pri lobiranju za avto-
cesto na Gorenjskem jn tedaj se 

ni bilo težko zcdiniti. Poslanci 
lahko Se najvet vplivamo tako, 
da ko vidinu) posledice, ki bi jih 
kak zakon imel za Gorenjsko, 
delujemo v smeri, ki bo za Go-
renjsko dobra, in poskušamo naj-
ti zavezništvo med seboj." 

SAMO BEVK (ZLSD): "V od-
govoru bi izhajal iz izkušenj, ki 
jih imam kot Član kluba primor-
skih poslancev v zadnjih dveh 
mandatih, saj prihajam iz idrij-
sko-cerkljanske regije, ki je za 
potrebe volitev priključena Go-
renjski. sicer pa gravitira bolj na 
Primorsko. Je pa na meji z Go-
renjsko. tako da imamo tudi 
skupne probleme. Ta klub je bil 
zelo uspešen in redno deloval. 
Zato predlagam, da se tudi v ok-
viru 1. volilne enote s sedežem v 
Kranju oblikuje klub gorenjskih 
poslancev, ki pa bo seveda moral 
bolj temeljito delati kot v minu-
lem mandatu. Nalog je veliko: 
sprejeti jc treba proračun, števil-
ni zakoni, regionalni razvojni 
projekti, posamezne investicije. 
Organiziranost v obliki kluba 
gorenjskih poslancev se mi torcj 
zdi smotrna, seveda. Če bo ta de-
loval veliko bolj aktivno kot v 
preteklosti." 

BRANKO GRIMS (SDS): 
"Vsekakor je dobrodošlo vsako 
sodelovanje in je pravzaprav tudi 
nujno. O konkretnih oblikah se 
bomo verjetno odločali sproti, 
vsekakor pa sem prepričan, da je 
Gorenjska dosegala velike uspe-
he le takrat, ko je enotno nasto-
pala. Kot primer lahko navedem 
zgod^ z dvema pasovoma go-
renjske avtoceste, kjer smo uspe-
li ta sklep sprejeti v državnem 
svetu, štirinajst dni kasneje pa ga 
je podpri tudi klub gorenjskih 
poslancev. Je pa bilo kasneje 
čudno opazovati, ko so po uspeš-
nem koncu zgodbe povsod slika-
li le Jelka Kacina. Čeprav je ini-
ciativo dal poslanski kolega Pa-
vel Rupar. Upam. da bo poslej 
jasneje, kdo se zavzema za kori-
sti Gorenjske in kdo ne." 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
'Tudi sam se zavzemam za več-

je sodelovanje poslancev iz 1. 
volilne enote. Štajerski poslanci 
so se na primer v preteklosti zna-
li dogovarjati in zavzemati za 
skupne cilje, tako da smo imeli 
občutek, kot da bi se po prepira-
nju v državnem zboru vsi zbrali 
nekje na Trojanah in se dogovo-
rili. Posledice sc vidijo, razvojni 
cnwk oziroma najtežja leta so na 
Štajerskem že prebrodili. Pred 
leti so ves čas \'pili, da so naj-
manj razvila regija v Sloveniji, 
Čeprav je bila na najslabšem 
prekmurska regija in obmejna 
območja ob Kolpi in na Primor-
-skem. Truditi sc moramo za po-
vezovanje in skupno lobiranje, 
saj je Gorenjska zaostala v 
zadnjih letih in potrebuje razne 
injekcije. " 

RUDI VERŠNIK(SDS): "Sem 
novinec v državnem zboru, 
imam pa izkušnje iz dela krajev-
nih skupnosti in občine. Lahko 
zatrdim, daje sodelovanje vseka-
kor dobrodošlo in potrebno. Iz 
lastnih izkušenj lahko povem, da 
smo z združevanjem moči vseh 
strank v občinskem svetu v 
Kamniku uspeli s projekti, ki jih 
drugače ne bi mogli izpeljati. 
Mislim, da bomo gotovo našli 
skupne točke pri regionalizaciji, 
kreiranju proračuna in infra-
strukturnih naložbah. Premagali 
moramo ideološke predsodke in 
delati v prid vseh Slovencev ter 
tudi naših volivcev. Ti so bili 
zeloarezni. saj so dali glasove 
resnim političnim strankam, 
medtem ko neresne stranke v go-
renjski volilni enoti niso dobile 
svojega mesta. Z vsemi gorenj-
skimi poslanci sem pripravljen 
sodelovati brez kakršnihkoli 
predsodkov in da to mora roditi 
sadove." 

PAVEL RUPAR (SDS): "Edi-
na, s katero se strinjam v mišlje-
nju. je gospa Darja Lavtižar Be-
bler. Slovenski parlament od nas 
pričakuje odločitve v korist celo-
tnega slovenskega naroda. Po 
mojem bi bilo celo pregrešno de-
lali lokalne lobije, ker s tem le 
poglabljamo medsebojne razlike. 
V parlamentu sedi 90 poslancev, 
ki bi, če ne bi bilo politike, mo-
rali sprejemati zakone, ki so se-
stavljeni iz predlogov vladnih 
su^nk in opozicije, če so ti spre-
jemljivi in dobri. Seveda pa je lo-
kalpatriotizem prisoten povsod 
in tudi med nami bo, vendar 
vem. da je tako združevanje zelo 

težavno. V državnem zboru je 
težko povedati su-ankarskemu ali 
poslanskemu kolegu, naj glasuje 
v nasprotju z usmeritvijo njegove 
politične stranke, da bo to nam v 
prid. Moramo pa bili gorenjski 
poslanci zelo složni pri spreje-
manju zakona o pokrajinah. Ko 
bo enkrat sprejeta regionalizaci-
ja. pu lahko vsi, ki tukaj sedimo, 
združimo moči in se iz državne-
ga parlamenta preselimo v regio-
nalni, v okviru katerega se lahko 
zavzemamo za interese Gorenj-
ske v relaciji do državne oblasti. 
Dokler pa obstaja sedanji sistem, 
ne verjamem, da smo lahko 
uspešni. Če imamo svoj hlevček. 
Podpiram sodelovanje, zelo si 
želim, da bi bilo vsaj tako kot do 
sedaj, ko smo se v pariamentu 
sicer prepirali, zunaj njega pa 
nismo gojili nobenih osebnih 
zamer" 

Poslanske pisarne 
na Gorenjskem 

Ali boste odprli poslansko pi-
sarno na Gorenjskem? Kje? 

BRANKO GRIMS (SDS): 
"Poslanska pisarna bo zagotovo 
odprta, kje natančno bo locirana, 
pa vsekakor v tem trenutku nc 
morem povedati. Zagotovo bo na 
širšem območju Kranja, kjer sem 
tudi bil izvoljen. Prepričan sem, 
daje Kranj kot center Gorenjske 
zelo primerna lokacija za odprtje 
poslanske pisarne, ne samo za 
moj volilni okraj, ampak za celo-
tno volilno enoto." 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
"Poslansko pisarno nameravam 
odpreti v Škofji Loki, konkretne 
lokacije pa šc ne vem. Uradne 
ure imam sicer že kol podžupan 
Škofje Loke." 

RUDI VERŠNIK (SDS): 'Tra-
dicije v Kamniku ne bom preki-
njal, poslanska pisarna je do se-
daj poslovala ob ponedeljkih od 
17. do 19. ure. Ne vem še. ali bo 
možno v istem prostoru, to sc bo 
treba Še dogovoriti." 

PAVEL RUPAR (SDS): "Vsak 
poslanec je dolžan biti na voljo 
svojim volivcem, zato so pisarne 
obvezne. Vsak poslanec dobi 
tudi nekakšen dodatek za teren-
sko delo z volivci, državni zbor 
pa mu pokrije tudi najemnino za 
prostore poslanske pisarne. Moja 
bo na občini Tržič, verjetno tam, 
kot do sedaj. To je bila navadno 
kar županska pisarna, ker ljudje 
vsaj v mojem primeru niso bis-
tveno ločevali ined delom župa-
na in poslanca." 

BORUT SAJOVIC (LDS): 
"Predvolilno kampanjo smo gra-
dili na konkretnih stikih z volivci 
in ta način nan^eravam obdržati. 
Poslanska pisarna bo v ccniru 
Tržiča, ker se v starem mestnem 
jedru premalo dogaja, zato tam 
že iščemo primerni prostor" 

DARJA LAVTIŽAR BEBLER 
(LDS): "Docela Se nisem razdc-
lala zamisli, kako bom vzdrževa-
la Slike z volivci. V preteklem 
mandatu namreč iz mojega volil-
nega okraja Jesenice. Kranj.ska 
Gora in Žirovnica ni bilo poslan-
ca, zato bo treba primemo loka-
cijo še najti, veijetno bodo to Je-
senice. Tokrat se je zgodilo, da 
LDS nima poslanca iz Bohinja, z 
Bleda in iz Radovljico, 'mo se 
mi zdi. da bo treba to praznino 
zapolniti. Razmislili je treba, 
kako usmerili delo poslanske pi-

siUTie. V preteklosti sc mi je do-
gajalo, da so sc name kot poslan-
ko obračali ljudje s problemi, ki 
bi jih moral v večji meri obra-
vnavali varuh za človekove pra-
vice. Poslanec bi moral pomaga-
li reševati probleme fiirSc narave 
oziroma skupnosti, česar pa ni 
vedno možno rcSevati v okviru 
poslanskih pisarn, ampak .se je 
treba udeleževati tudi i>iriiih de-
bat o možnih rešitvah skupnih 
problemov." 

SAMO BEVK (ZLSD): "Po-
slanska pisarna, ki sem jo imel 
osem let odprto v Idriji, je bila 
zelo obiskana, zato menim, da 
je to dobra oblika vzdrževanja 
stika z volilnim okoljem. Veijet-
no bo odprta ob ponedeljkih do-
poldne v Idriji, bom pa ob pone-
deljkih vsaj enkrat na mesec po-
slansko pisarno odpri tudi v 
Kranju, saj sem edini poslanec 
ZLSD. ki je bil izvoljen v I. vo-
lilni enoti. Najbrž bom enkrat 
mesečno pisarno odprl tudi v 
Novi Gorici, kjer stranka nima 
svojega poslanca, si pa tam želi-
jo, da sem prisoten tudi pri njih. 
Veijetno bom en ponedeljek v 
mesecu na voljo tudi volivcem v 
Cerknem. " 

Kje so poslanci 
najbolj doma? 

V katerih odborih državnega 
zbora bi najraje sodelovali? 

SAMO BEVK (ZLSD): "Novi 
poslanci smo v okviru poslan-
skih skupin že izrazili želje, kje 
naj bi delali oziroma kateri od-
bori nam najbolj ležijo. Želje se 
podvajajo znotraj poslanskih 
skupin, v ZLSD pa smo se na 
podlagi volilnega rezultata tudi 
dogovorili, da bomo člani največ 
treh odborov in komisij. Sam si 
želim delati v odboru za zunanjo 
politiko, odboru za Šolstvo, zna-
nost, Šport in mladino ter v ko-
misiji za Slovence po svetu. V 
teh telesih sem delal tudi v za-
dnjem mandatu. Seveda me zani-
majo tudi druge stvari, kot sta 
varstvo okolja in infrastruktura." 

DARJA LAVTIŽAR BEBLER 
(LDS): "Želim si sodelovati v 
odborih, katerih delo je najbolj 
povezano z mojim strokovnim 
znanjem in interesi. Seveda tudi 
v naSi poslan.ski skupini dokonč-
ne odločitve še nismo sprejeli, 
toda glede na moje prejšnje delo 
v državnem zboru in glede na 
dejstvo, da sem bila predstavnica 
Slovenije v Svetu Evrope iri sem 
ena redkih pravnic med poslanci, 
kar je za zakonodajno telo zelo 
nenavadno, si želim sodelovali v 
odboru za notranjo politiko, od-
boru za zunanjo politiko in v 
ustavni komisiji. Slednja bo ime-
la gotovo veliko dela, zlasti če 
bomo želeli izpeljati regionali-
zem ter oblikovati nove volilne 
okraje in volilne enoie. saj smo 
tudi danes ugotovili, da jc vpraš-
ljivo, ali idrijsko-cerkljansko ob-
močje sodi v gorenjsko volilno 
enoto. Prav tako sc mi zdi spo-
rno. da se volilni okraji tako ob-
čumo razlikujejo po velikosti, kar 
tudi kandidate na volitvah sprav-
lja v neenakopravni položaj." 

BORUT SAJOVIC (LDS): 
"Glede na svoje sedanje delo in 
izkušnje sem znotraj poslanske 
skupine LDS izrazil željo, da bi 
najraje sodeloval v odboru, ki se 
ukvaija s kmetijstvom in podeže-

ljem. nato mi jc izziv odbor za 
notranjo politiko, saj se nc sui-
njam z v.sem. kar se sedaj dogaja 
v lokalni samouf5ravi, ki bi mo-
rala biti bolj učinkovita. Zanima 
me tudi problematika okolja, tu-
nzma in komunalne infrasuuk-
lure. Glede na dogovor v poslan-
ski skupini se bom najbrt v na-
vedena področja, ki so zanimiva 
tudi za Gorenjsko in občino Tr-
žič. tudi aktivno usmeril." 

PAVEL RUPAR (SDS): "V 
preteklih mandatih sem delal 
predvsem na notranjih zadevah, 
tokrat me bolj zanimajo zunanja 
politika, evropske zadeve in Slo-
venci po svetu. To so področja, 
ki so moja prioriteta, vsekakor pa 
nc želim povsem pustili odbor za 
notranjo politiko, kjer sem bil v 
zadnjem mandatu podpredsed-
nik. Bi pa morali ta odbor razde-
lili na več odborov, saj se trenut-
no ukvaija s policijo, sodstvom, 
lokalno samoupravo - s področji, 
ki teoretično ne sodijo skupaj, 
kaj iSclc v praksi. Ta odbor je v 
zadnjem mandatu pogosto delal 
tudi pozno v noč, njegovi člani 
smo bili nekakšni umniki na pa-
pirju, v praksi pa včasih tudi po-
polni neumniki." 

RUDI VERŠNIK (SDS): "Pri-
oritetno sem si za.stavil nalogo 
sodelovati na področjih gospo-
darstva, znanosti in infrastruktu-
re. Kaj od tega bom tudi dejan-
sko pokrival, pa se bo videlo v 
naslednjih dneh." 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
'Tudi jaz bi želel delovati na po-
dročjih, na katerih imam izkuS-
nje iz občinskega nivoja. Tako 
področje je zunanja politika, 
predvsem evropska, saj sem bil 
žc službeno veliko v stikih z 
Nemci. Avstrijci. Angleži in 
Američani, tako prej v Savi 
Kranj kot sedaj v Termu. Drugo 
področje je okolje in prostor, s 
katerim se ubadam tudi v Škofji 
Loki. tretje področje pa jc zna-
nost, razvoj, napredek, industrija. 
Morda tudi izobraževanje, saj 
sem bil v preteklosti tudi preda-
vatelj na Ljudski univerzi." 

BRANKO GRIMS (SDS): 
"Novi poslovnik državnega zbo-
ra je po mojem prepričanju slab-
5i od prejšnjega, ki je veljal že v 
prvi skupSčini, v kateri sem bil 
nekaj časa tudi poslanec. Ima pa 
pozitivno točko - v odborih se 
lahko poslanci tudi menjajo ali 
nadomeščajo ob morebimi od.so-
tnosti. Sam sem končal magiste-
rij, sedaj pripravljam doktorat iz 
prava in politologije oziroma zu-
nanjih zadev, ta področja pa me 
tudi najbolj zanimajo in menim, 
da sem tam tudi najbolj koristen 
za Slovenijo in Gorenjsko. 
Verjetno pa bom to lahko storil Ic 
tako, da bom ob določenih 
temah, ki jih najbolj poznam, 
lahko zamenjal v odboru katere-
ga od članov iz vrst SDS. Za 
odločitve, kjer je potrebna dvo-
tretjinska večina, to je predvsem 
pri spreminjanju ustave in volil-
nega si.stema. nisem velik opti-
mist, saj to ni uspelo niti minuli 
koaliciji, ki je imela v državnem 
zboru več kol potrebno dvotret-
jinsko veČino. Danes, ko je v 
državnem zboru vzpostavljeno 
popolno ravnotežje, kar je morda 
za samo demokracijo fe najbolje, 
pa sploh ne vidim veliko mož-
nosti za sprejemanje lakih odlo-
čitev." 
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Komu boste zavezjoni pri gla-
sovanju v driavnem zboru, ko 
boste odločali o temah, pri ka-
terih bo prihajalo do navzkrii-
ja interesov - stranki ali voliv-
cem oziroma lokalnemu oko-
lju? 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
"Ne pričakujem, da bi do takih 
situacij prišlo. Ne predvidevam, 
da bi se pri glasovanju za kak-
šen zakon moral odločati proti 
Škofji Loki. Verjetno bodo kdaj 
potrebni dogovori, da se kakSne 
stvari postavijo na drugačen 
način. Na to vpraSanje niti ve 
vem. kako bi odgovoril. Jasno 
je, da prebivalci Škofje Loke od 
svojega predstavnika pričakuje-
jo. da se zavzamem zanje, tako 
da bi mogoče dal manj So pred-
nost njim. V situaciji, ko bi to 
pomenilo, da bi bil sam proti 
vsem» pa ne bi imelo nobenega 
učinka." 

RUDI VERSNIK (SDS): "To 
vprašanje je po mojem preveč 
filozofsko, da bi nanj lahko la 
trenutek konkretno odgovoril. 
Take odločitve so odvisne od 
teme, konkretne situacije, zato 
se la trenutek ne morem opre-
deliti." 

PAVEL RUPAR (SDS): "V 
SDS smo med sabo dogovorje-
ni, da se poslanec v primeru, ko 
je v dilemi, za kaj se odločiti v 
relaciji volivci - stranka, pogo-
vori in morda vzdrži glasovanja. 
Če bi nastopil konflikt z volivci. 
V praksi imamo nekaj zanimi-
vih primerov, ko so se poslanci 
obrnili proti interesu volivcev. 
Na primer pri Triglavskem na-
rodnem parku, kjer jc poslanec 
zagovarjal nasprotno stališče od 
prebivalcev, kar ga je nato stalo 
novega mandata. Nesmiselno je 
torej v takem primeru zopersta-
viti se interesu lokalnih skupno-
sti. Je pa zelo redko, da bi zakon 
zajemd tako ozek teritorij." 

BORUT SAJOVIC (LDS): "V 
državnem zboru sem novinec in 
očitno tako tudi razmišljam. Ni-
komur nisem ničesar dolžan, ni-
komur nič ne zamerim, tako da 
se bom ob takih dilemah odlo-
čal izključno po svoji vesli." 

DARJA LAVTIŽAR BE-
BLER (LDS): 'To je zelo lepo 
slišati in mislim, da bi enako 
najraje vsi pri.soini na hitro od-
govorili. V državnem zboru pri-
haja do različnih situacij, še naj-
bolj pa je pomembno, ali si po-
slancc vladajoče koalicije aii 
opozicije. Poslancu opozicije je 
veliko lažje, saj lahko večinoma 
nastopa po svoji vesti. Poslanec 
koalicije pa je včasih prisiljen 
podpreti kakšno zadevo, ki se z 
njo ne strinja, ker je zadaj neka 
dnjga matematika. Lahko je na 
primer treba ugoditi koalicijski 
partnerici, ki kak svoj predlog 
postavlja kot pogoj za sodelova-
nje v vladi. Včasih so poslanci 
res v zelo kočljivi situaciji, am-
pak glede na moje izkušnje kot 
koalicijske poslanke, je v koali-
ciji veljalo, da se v kočljivih pri-
merih poslanec lahko (^loči po 
svoji vesti ali pričakovanjih vo-
livcev, če bo seveda koalicija 
kljub temu še vedno zbrala do-
volj glasov podpore. Na ta način 
ti poslanski kolegi pomagajo 
ohraniti čisto vest pred volivci." 

SAMO BEVK (ZLSD): "Po-
slanke in poslanci po ustavi nis-
nio vezani na nobena navodila 
in bi bilo tudi idealno, če bi ved-

no lahko glasovali po lastni ve-
sti. Strinjam se s kolegico, da je 
razlika med koalicijskim in opo-
zicijskim poslancem. Tudi na 
lastni koži sem izkusil, da jc 
bilo dosti lažje glasovati v opo-
ziciji kot pa v koaliciji, kjer si 
vezan širši skupini političnih 
strank, ki med seboj tudi niso 
povsem sorodne. Tudi pri nas 
smo se posluževali možnosti 
glasovanja po svoji vesli, ko si 
bil v škripcih. Osebno še nisem 
doživel pritiskov znotraj stran-
ke, da ne bi smel glasovati po 
svoji vesti, čeprav sem glasoval 
proti volji koalicije ali predsed-
nika stranke." 

BRANKO GRIMS (SDS): "Z 
veseljem ugotavljam, da nekate-
ri z olajšanjem sprejemajo delo 
v opoziciji- Zdaj, ko mi prevze-
mamo oblast, jim očitno celo 
delamo uslugo. Z veseljem za-
gotovim, da bom storil vse, da 
jim to uslugo naredim Se veliko-
krat. Pri svojih odločitvah bom 
v prvi vrsti spoštoval ustavno 
načelo, da smo poslanci zaveza-
ni ljudstvu. To bo moje vodilo 
ob vseh dilemah. Stranko vidim 
predvsem kot instrument pomo-
či, kot tistega, ki ti daje prostor 
za usklajevanje interesov svojih 
volivk in volivcev, hkrati pa ti 
stranka daje tudi osnovno poli-
tično in strokovno pomoč za 
delo v parlamentu. Prepričan 
sem, da vsak dober poslanec 
vedno najprej prisluhne mnenju 
svojih volivk in volivcev in tudi 
najde pot do njih." 

Sestavo nove koalicije 
je težko napovedati 

Kakšna vladna koalicija je po 
vasem mnenju najbolj verjetna? 
PAVEL RUPAR (SDS): "Ideal-

no bi biio» da bi bila vladna koa-
licija cel pariament, ampak 
vemo. da je razmerje pol - pol. 
Potrebno je veliko pogovorov in 
kompromisov, še več pa jih bo, 
ko bo vzpostavljena katerakoli 
koalicija. Tako kot v preteklosti 
bo verjetno tudi sedaj celo med 
sorodnimi strankami včasih tež-
ko najti dovolj podpore. Nove 
koalicije ta trenutek niti slučajno 
ne morem napovedati, menim 
pa. da bi bila brezpredmetna. Če 
bi imela le nekaj glasov večine. 
Po moji oceni bi potrebovali naj-
manj kst do deset glasov več, da 
bi vlada lahko normalno delova-
la, in Se ti glasovi morajo biti ve-
rodostojni. Za kaj takega pa ta 
trenutek nc morem dati roke v 
ogenj niti za eno stranko izven 
Koalicije Slovenija. Želim si. da 
bi čimprej prišli do verodostojnih 
partnerjev, v nasprotnem prime-
ru pa podpiram nove volitve in 
novo odločitev, komu zaupati 
oblast." 

RUDI VERŠNIK (SDS): 
"Mislim, da bo koalicija, v ka-
kršnikoli obliki že bo, zelo tež-
ka. Napovedi pri dosedanjih po-
gajanjih pa spet niso tako slabe. 
Ne nazadnje je bivša vladajoča 
struktura zagotovila, da nas bo 
podpirala pri projektih, ki so v 
interesu vseh. Se pravi, da vrata 
niso popolnoma zaprli. Jasno pa 
je. da se bomo morali zanesti le 
na prave koalicijske partnerje, 
kateri pa bodo. pa je prezgodaj 
govoriti. Predvidevam, da pred-
sednik stranke Janez Janša vla-
ga v sestavljanje vlade ogronuio 
naporov, da bo lahko zagotovil 

normalno delovanje nove vlade. 
Ponovne volitve po mojem nc 
pridejo v poštev. Čeprav te bo-
jazni tudi sam Še nisem 
odpisal." 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
"Želim si močno koalicijo, vsa 
vrata so tudi Še odprta. Če nare-
dim preslikavo na občinski svet 
Škofje Loke, kjer nas je občinska 
veČina prisilila v kakovosmejšo 
sestavo predlogov in kar precej 
jih jc bilo nato tudi soglasno 
sprejetih, kar me zelo veseli. Na 
državni ravni bodo vetjemo tudi 
odprte teme, kjer bomo skoraj 
vsi cnomi." 

BRANKO GRIMS (SDS): 
"Bolj kot vprašanje, kakšna bo 
koalicija, je pomembno vpraša-
nje, kaj bo ta koalicija sposobna 
narediti. Trdno sem prepričan. 
Če bi v tem u^enuiku Janez Jan-
ša. ki jc najverjetnejši mandatar 
in v demokraciji tudi edini mož-
ni, predlagal kakršnokoli vlado, 
bi bila v tem parlamentu izgla-
sovana, ker bi se poslanke in po-
slanci ustrašili novih volitev, ki 
me ob takem volilnem sistemu 
spominjajo na nekakšen sreče-
lov. saj se nikoli ne ve. kako se 
bodo politične karte premešale. 
Že na izvršilnemu odboru naše 
stranke sem povedal, da nisem 
niti slučajno pripravljen glaso-
vati za kakršnokoli vlado. Če ne 
bom prepričan, da bo obstala cel 
mandat in bo sposobna tudi kaj 
narediti. Tako izhodišče je izpo-
stavil tudi predsednik stranke 
Janez Janša in javno je že opo-
zoril. da bo v primeru, ko bi kdo 
držal fige v žepu, pripravljen vr-
nili svoj mandat in se naj z god-
ljo ukvarjajo tisti, ki so jo tudi 
skuhali. Prepričan sem, da mo-
ramo predvsem vzpostaviti vla-
do, ki bo znala odgovoriti na 
nove izzive, na dejstvo, da je 
Slovenija že v dveh mednarod-
nih povezavah - v Natu in EU -
in da mora to okoliščino ovred-
notili na način, da bomo Sloven-
ke in Slovenci zaradi svoje odlo-
čitve živeli bolje. Naj bo koali-
cija kakršnakoli, če vlada to 
znala uresničiti, bo to dobra ko-
alicija. Dosedanja pogajanja po 
eni strani napovedujejo, da bo 
tako koalicijo možno sestaviti, 
po drugi strani pa me presene-
čajo apriorna odklanjanja neka-
terih strank, v katerih napovedu-
jejo cclo izstope iz poslanskih 
skupin, če bo sodelovala v vla-
di. To počno ravno liste stranke, 
ki so imele v preteklosti ogrom-
no povedati o odprtosti, svobo-
domiselnosti. o liberalizmu. To 
seveda odpira nova vprašanja, 
kaj je kdo v naši ljubi državi. 
Meriti je treba po dejanjih in ne 
po besedah." 

SAMO BEVK (ZLSD): "Slo-
venski volilni sistem je propor-
cionalni, zato se dejanski volilni 
rezultat pokaže Šele po volitvah, 
vsaj kar zadeva oblikovanja ko-
alicije. Sele tedaj državljani vi-
dijo, koga so izvolili v vlado in 
koga v opozicijo. V mandatu 
1992 - 1996 seje oblikovala ko-
alicija LDS, SKD. SDS in 
ZLSD. Posplošeno lahko rečem, 
da so bili do sedaj v Sloveniji že 
vsi z vsemi, ali v koaliciji ali v 
opoziciji, tako da ne izključu-
jem nobene vladne različice. 
Težko jo je sicer napovedati, ne 
nazadnje Janez Janša niti šc ni 
dobil mandata za sestavo vlade 
in ga niti še ni sprejel, nobena 

stranka tudi Še ni sprejela urad-
nega povabila, če seveda odmis-
limo neformalna srečanja. Ver-
jetno jc veliko stvari že doreče-
nih, vseeno pa je sestavo koali-
cije težko predvidevali. V prete-
klosti je bilo potrebno od mese-
ca in pol do treh mesecev, da so 
oblikovali koalicijo, tako da re-
alno pričakujem, da se bo letos 
oblikovala nekje do novega leta. 
V naši stranki smo še vedno pri-
pravljeni na pogovore kljub ne-
katerim izjavam v zadnjih dnt^. 
Mojc osebno mnenje je. da mo-
rebitne nove predčasne volitve 
niso verjetne, ker ne bi nikomur 
koristile, obstaja pa tudi banalni 
problem, da po dveh volitvah v 
letošnjem letu - evropske in dr-
žavne - stranke nimajo denarja 
Se za tretje volitve." 

DARJA LAVTIŽAR BE-
BLER (LDS): "Strinjam se z 
gospodon^ Bevkom. Prej, ko 
sem govorila o relaciji koalicij-
ski in opozicijski poslanec, sem 
seveda govorila načelno in ne 
konkretno. Tega razglabljanja 
nisem naslovila na gospoda 
Grimsa. ki je seveda potem tako 
dobrohotno obljubil svojo po-
moč. da bi lahko opravljala 
funkcijo poslanke v opoziciji. O 
novi koaliciji lahko govorimo le 
načelno, ker resnično nc vemo, 
kdo jo bo v končni različici de-
jan.sko sestavljal. Niti ne me-
nim. da bi ta apriori morala biti 
desna ali leva. Kolje povedal že 
gospod Bevk, da imamo izkuš-
nje z zelo raznorodnimi koalici-
jami. ki so bile na koncu tudi 
povsem uspešne. Ravno veliki 
dosežki v mednarodni politiki, 
ki smo jih dosegli, so bili plod 
tudi "čudnih" koalicij. So tudi 
primer, da se lahko tudi poslan-
ci zedinimo, ko gre dejansko za 
zelo pomembne projekte za Slo-
venijo. Tako je bilo pri plebisci-
tu in vstopanju v EU. Zato ne 
mislim, da v tem mandatu ne bi 
bilo možno kaj večjega storiti z 
našo ustavno ureditvijo. Nekate-
re stvari pač potrebujejo več 
časa, da dozorijo, da se nato 
vendarle omehčajo nasprotujoča 
si stališča in se najde skupno 
stališče. Glede regionalizma 
smo po mojem že na tej poti, 
prav tako že nesporno poznamo 
slabosti tega volilnega sistema. 
Nekateri Še vedno mislimo, da 
je proporcionalni sistem za Slo-
venijo še vedno najboljši, obe-
nem pa vemo. da v taki izpelja-
vi, kot je v Sloveniji, ni dober. 
Danes so volitve resnično pre-
cejšnja loterija, saj volivec mis-
li. da daje glas konkretnemu 
kandidatu, v resnici pa ga daje 
nekomu desetemu, potem ko se 
razdelijo ostanki glasov in gre-
do ti v čisto tretjo volilno eno-
to." 

BORUT SAJOVIC (LDS): 
"Kompromisi in dogovarjanja 
so bistvo vsake politike. Nobena 
vrata še niso trdno zaprta, o 
vsem se je mogoče še pogovar-
jali, Če bo seveda uporabljeno 
dovolj zdrave pameti. Volivci so 
svoje povedali, naloga zmago-
valcev je. da sestavijo vladno 
koalicijo. Če tega ne zmorejo, 
naj to jasno povedo. V LDS smo 
v preteklih dvanajstih letih iz 
dobrih ali slabih volilnih izidov 
znali sestavili dobre in kvalitet-
ne vlade, ki so Slovenijo peljale 
naprej. To zmoremo tudi da-
nes." 

Občine so že prebolele 
otroške bolezni 

VSI ste omenjali neuresničen 
projekt regionalizma. Ali meni' 
te, da je za ustanovitev pokrajin 
potrebno soglasje občin aii ne? 

BORUT SAJOVIC (LDS): 
"Kar se tiče ustavne ureditve, te 
problematike ne poznam dobro. 
Ustanavljali neko tvorbo, kjer se 
tiste, ki se jih ta zakon najbolj 
zadeva, nc vpraša za mnenje, pa 
jc gradnja na slabih in trhlih 
temeljih. V tej zvezi bodo seveda 
morale občine podati svoje mne-
nje. da lahko poiščemo najboljšo 
rešitev. Ali bo zakonska regulaii-
va pripravljena v tej smeri, pa jc 
seveda težko reči." 

DARJA LAVTIŽAR BEBLER 
(LDS): "Odvisno je od tega, 
kakšen sistem obstaja v kakšni 
državi. Ponekod pride taka zapo-
ved iz centra, torej z državne rav-
ni, kolje to v Franciji, drugod re-
gije rastejo od spodaj navzgor. 
Zaenkrat je v naši ustavi zapisa-
no nekakšno mrtvoudno določi-
lo, ki pravzaprav otežuje vzpo-
stavitev regij na obeh plateh. 
Ampak če bi občine v neki regiji 
hotele svojo pokrajino, bi to lah-
ko tudi dosegle. Pred leti sem 
bila celo .sama med pobudniki za 
ustanovitev gorenjske regije, pa 
nekateri od županov tega niso 
hoteli, ker so imeli osebne inter-
ese in so morda hoteli v začet-
nem obdobju svoje vrtičke obdr-
žati zase. Sedaj so tudi nove in 
majhne občine že prebolele to 
otroško bolezen in tudi njihovi 
župani so že spoznali, v katerih 
primerih jc majhnost slabost ob-
čin. Bo pa težko doseči kompro-
mis. kakšne naj bi bile regije, če 
bo obstajalo veČ idej, zato je v 
tem primeru bolje, če se taka od-
ločitev sprejme na ravni driavc. 
In ve-činoma so tudi v Evropi 
taki sistemi, da prihaja iniciativa 
za ustanavljanje pokrajin z obeh 
strani." 

SAMO BEVK (ZLSD): "Po-
krajin v klasičnem pomenu te 
besede najbrž v tem mandatu ne 
bomo imeli, če gledamo na iz-
kušnje iz zadnjega mandata, ko 
je imela koalicija primemo ve-
čino, pa tega projekta ni zmogla 
izpeljati. Mislim, da bo tudi v 
tem mandatu težko pridobiti 
dvotretjinsko večino. Če k temu 
soglasju dodamo še soglasje 
vseh 200 občin v Sloveniji, po-
tem je ta projekt skoraj neures-
ničljiv. Je pa potrebno v obliko-
vanje pokrajin vgradili nek insti-
tut mnenja lokalne .skupno.sti. 
Realno je. da bomo prišli do sta-
tističnih regij, preko katerih 
bomo črpali evropska su^tuma 
in kohezijska sredstva regionalni 
razvoj. V tem primeru se zavze-
mamo, da bi Slovenija imela tri 
statistične regije." 

BRANKO GRIMS (SDS): 
"Če je kakšno področje, kjer ni-
kakor ne smemo zaobiti mnenja 
lokalne skupnosti, je to zagoto-
vo uvajanje pokrajin. Če bomo 
voljo občin ignorirali in jo zaob-
šli, bo najverjetneje pokrajina 
zgolj tvorba, Id je sama sebi na-
men ali pa bo podaljšana roka 
države. To pa zagotovo ni v in-
teresu Slovenije in še manj v ti-
sti pokrajini živečih prebival-
cev. Ker je sedaj ustava v tem 
pogledu v resnici nekoliko ne-
dorečena. smo v SDS že ponu-
dili ustrezno spremembo ustave 

Samo Bevk 

- da poiščemo soglasje občin, ki 
mora bili večinsko, nc pa tudi 
popolno. Gre za ustrezen kom-
promis. ki bi pripeljal k hitri 
ustanovitvi pokrajin po želji ob-
čin in ljudi. Žal je bila ta zgod-
ba podobna zgodbi z volilnim 
sistemom. Danes sem bil prav 
vesel, ko sem poslušal mnoge 
argumente, ki sem jih zagovar-
jal tudi sam. ko .sem se zavze-
mal za večinski sistem. Tedaj 
sta se preslišali jasno izražena 
volja ljudi in odločba ustavnega 
sodišča. Nauk obeh zgodb je, da 
moramo mnogo bolj prisluhniti 
eden drugemu, le tako lahko 
najdemo optimalne rešitve za 
našo državo." 

MILENKO ZIHERL (SDS): 
"Pri ustanavljanju pokrajin je tre-
ba mnenju lokinih skupnosti v 
določeni meri prisluhniti, izogni-
ti pa se je treba nepou*ebnim ne-
varnostim. Omenili smo Že, da 
imamo dvesto obČin. Kaj če se 
samo ena s pokrajino ne bo stri-
njala? Drugo so mejne občine. 
Kaj storiti, če bi mejne občine 
namesto v gorenjsko raje šle v 
osrednjeslovensko pokrajino? 
Kar se tiče EU in njenih sredstev, 
pa smo videli, da Slovenija kot 
ena regija nc bo dobra rešitev, saj 
denar nazadnje deli center. Po tej 
logiki Škofja Loka kot srednje-
veško me.sto ni prejela nobenih 
sred.stev za razvoj turizma, dobi-
le pa so jih tiste občine, v katere 
vlagata Sava in Isu^benz. Boljša 
rešitev so zato tri statistične regi-
je. Pri ustanavljanju pokrajin v 
Sloveniji se bo potrebno najprej 
dogovoriti na nivoju države, se-
veda pa za mnenje povprašati 
tudi lokalno skupnost. Samovo-
lja ne pelje nikamor." 

RUDI VERSNIK (SDS): "Lo-
kalne skupnosti ne smemo po-
polnoma ignorirati. Potrebno bo 
najti soglasja, pri čemer se ne 
sme zgoditi, da bi nekdo prepre-
čeval ustanovitev regij, če so te 
strokovno in politično smotrne. 
Potrebno bo veliko dogovaijanj 
in Časa, da bomo do regij dejan-
sko prišli."** 

PAVEL RUPAR (SDS): "Po-
govori med sestavljavcem zako-
na in lokalnimi skupnostmi so 
obvezni. V primeru, da bi pred-
lagatelj zakona že v predhodnih 
pogajanjih z lokalnimi skup-
nostmi uspel doseči konsenz 
glede oblike regij, potem ne vi-
dim smisla, da bi pred njegovo 
uveljavitvijo razpisovali še refe-
rendume po lokalnih skupnostih 
ali kakšna drugačna širša odlo-
čanja. Potreben je primeren pri-
stop do tega vprašanja, potreben 
jc kompromis. Se najbolj pa lo-
gika. Že za tem omizjem se vidi 
nelogičnost, ker med nami sedi 
poslanec iz Idrije, ki bolj paše 
pod severno Primorsko kot pa 
pod Gorenjsko. To ni naravno, 
to občutijo tudi ljudje sami, zato 
ni nobenega smisla, da bi sesta-
vili take pokrajine, v katere bi 
tlačil območja, ki vanje ne sodi-
jo. To je treba dogovoriti z lo-
kalnimi skupnostmi Še pred 
sprejetjem zakona. Ni smiselno 
o meji pokrajine spraševati ob-
čine v njihovem srediSču. am-
pak le obmejne občine. Sprejet-
je zakona o pokrajinah je zago-
tovo interes vseh in dobro bi 
bilo, če bi ga sprejeli že v tem 
mandatu." 

Simon Šubie, Jože Ko$i\fek, 
foto: Tina Doki 



Metropolije in metropoliti 
Ljub^ana - Cerkev se želi na 

posameznih delih sveia bolje po-
vezali med seboj, zato se organi-
zira v cerkvenc poitrajine (me-
tropolije). Med seboj se morajo 
povezati v viSJe strukture, s ̂ i-
mer naj bi dosegli učinkovitejšo 
pastoralno dejavnost. To velja za 
sosednje krajevne Cerkve, oziro-
ma Skotlje. Le vrhovna cerkvena 
oblast ima pravico takSne pokra-
jine ustanoviti ali nizpustiti. 

Cerkve se združujejo po terito-
rialnem vidiku. UpoStevati je tre-
ba soseščino, v kateri živijo del-
ne Cerkve, ki se združujejo. V 
glavnem sc lo nanaSa na geo-
grafsko sorodni teritorij. Ne 
more pa sc govoriti o ccrkvcnih 
pokrajinah, ki bi bile le personal-
ne, ritualne, jezikovne ali narod-
ne. Teritorialni vidik je tako edi-
ni kriterij združevanja. Ko apo-
stolski sedež ustanavlja tako po-
krajino. mora vpraSati udeležene 
Škofije za mnenje. Ni pa nujno, 
da potem to mnenje tudi upošte-
va. 

Kolektivno vodstvo cerkvene 
pokrajine predstavlja pokrajinski 
cerkveni zbor, po drugi strani pa 
je individualni nosilec tc oblasti 
metropol it. Da pa bi bila bolj po-
udarjena pomembnost cerkvene 
pokrajine, ji pravo prizna pravno 
osebnost, ki nastane takrat, ko je 
bila cerkvena pokrajina pravilno 
ustanovljena. 

Cerkvene pokrajine pa se na-
prej povezujejo v regije, ki so se-
stavljene iz več cerkvenih pokra-

Beograjski nadškof dr. Stanislav Hočevar (drugi z desne) je bi! omenjen kot možni novi ljubljanski nadškof. 

jin. Regijo ustanovijo, če se kaže 
za to potreba. Pristojen za usta-
navljanje pa je izključno apostol-
ski sedež, na predlog Škofovske 
konference. Taka potreba nasta-
ne recimo znotraj nekega naro-
da. kjer je več cerkvenih pokra-
jin. pa so si zgodovinsko, kultur-
no in jezikovno zelo blizu. Raz-
logi pa so lahko tudi sociološki, 
ekonomski in politični. Navadno 
je praksa apostolskega sedeža, 
da se organizacijsko zelo prila-
godi narodnim razmeram na teri-
toriju. Apostolski sedež lahko 

neko regijo povzdigne v pravno 
osebo, kar ji da večjo veljavo. 

Škofovske konference so sicer 
zbor Škofov enega naroda ali do-
ločenega ozemlja. Narodni ele-
ment pri tem izstopa kot zelo po-
memben, ker predstavlja narav-
no osnovo, ki ljudi povezuje v 
enoto. Če je nar^ večji in ziite-
va več cerkvenih pokrajin, mor-
da tudi več Škofovskih konfe-
renc, sc celoten narod združi v 
regijo, ki skuSa narod povezati Sle 
bolje tudi na cerkveni ravni. 
Prednosti tovrstne ureditve se 

kažejo predvsem na pastoralnem 
področju, pri oznanjevanju. 

Škofje neke regije pri svojih 
zborovanjih nimajo tako natanč-
no izdelana navodila, kot je to v 
ccrkvcnih pokrajinah. Sicer pa je 
tak zbor Škofov neke regije kljub 
temu najvišji organ regije. Ško-
fovska konferenca znotraj cer-
kvene pokrajine je postavljena 
na viSjo raven kot pa regijsko 
zborovanje. Lahko pa v posa-
meznem primeru apostolski se-
dež določi drugače. 

Dominik Frelih 

Predstojnik frančiškanov na Brezjah 
Ljub^ana - V četrtek. 28. oktobra, bo priî el na Štiridnevni obisk 

v Slovenijo vrhovni predstojnik tega reda. generalni minister pater 
Josc Rodriguez Carballo iz Španije. Vrhovni predstojnik obiSče 
slovensko frančiškansko provinco Sv. Križa vsako šesto leto. 
Sedanji generalni minister je bil na to dolžnost izvoljen junija leta 
2003. pred tem pa je delovi v romarskem svetišču Compostella in 
bil svetovalec generalnega ministra. Pater Jose Rodriguez Carballo 
bo v soboto dopoldne obiskal Bled in slovensko narodno svetifiČe 
na Brezjah. 

J. K. 

Praznik škofjeloške župnije 
Škofja Loka - Po misijonu. ki je potekal pod geslom Gradimo 

živo Cerkev in sc je končal v nedeljo, 24. oktobra, je župnija sv. 
Jakoba v Škofji Loki pred novim pomembnim dogodkom. V 
nedeljo. 31. oktobra, bodo počastili 200-letnico župnije. V župnij-
ski cerkvi bo ob 10.30 maša. ki jo bo daroval nekdanji kaplan v tej 
župniji in sedanji upravitelj ljubljanske nadškofije škof msgr. An-
drej Glavan. Župnija, v kateri je danes okrog 6000 vernikov, je bila 
ustanovljena leta 1804- na praznik Vseh svetih, sedanja cerkev sv. 
Jakoba, ki je bila grajena v letih 1471 - 1521, pa župnijska cerkev. 
Do leta 1848 je bila del Župnije tudi sedanja župnija Reteče, do leta 
1975 pa tudi sedanja župnija Suha. Župnijsko življenje je živahno. 
Verouk obiskuje skoraj 500 otrok. Zelo dejaven je Karitas. Krstov 
je povprečno od 50 do 60 letno, prav toliko pa tudi pogrebov. Pr-
voobhajancev je okrog 60, birmancev pa od 60 do 65. V nedeljah 
prihaja k petim mašam v župnijski cerkvi od 1200 do 1400 
vernikov, v kapucinsko cerkev pa k trem mašam od 400 do 500 
vernic in vernikov, 

J. K. 

Sodjevih devet desetletij 
Bohinjska Bistrica - Minuli petek je bila v kulturnem domu 
Joža Ažmana predstavitev knjige Franca Soc^e Pridigame * 
moje poslanstvo, ki sta jo pripravila Muzejsko društvo Žiga 
Zois Bohinj >n Mohorjeva družba Ceye. Ki\jiga Je izŠla ob av-
torjevi devetdesetletnici, njegovo živ^enjsko pot in ustvarjalni 
opus pa sta predstavila avtor spremne besede mag. Andrej Rot 
in urednica Mohorjeve družbe Ceye Alenka Veber. 

Častitljiv življenjski jubilej in 
dejavno literarno ustvarjanje sta 
bila dovolj velike motiv za pred-
stavitev Franca Sodje, duhovni-
ka. ki se je rodil v Bohinjski Bi-
strici. leta 1941 pa je bil posve-
čen v duhovnika. Po vojni je bil 
pet let v zaporu in na prisilnem 
delu, ker je pomagal bogoslovcu 
pri begu čez mejo, svoja zapo-
rniška leta pa je Sodja popisal v 
knjigi Pred vrati pekla. Po pre-
stani kazni je leta 1958 pobegnil 
v Kanado, se po osmih letih pre-
selil v Argentino, od leta 1982 
pa živi v Torontu, kjer deluje v 
Domu Lipa za ostarele rojake in 
pripadnike drugih narodnosti. 

Franc Sodja je poleg duhovni-
škega poklica zelo dejaven tudi 
na literarnem področju, saj je 
doslej napisal okrog dvajset 
knjig, letos pa je prejel srebrno 

plaketo občine Bohinj. Marija 
Cvetek je predstavitev prepletla 
z izbranimi mislimi o domači-
nu, ki gaje pot zaradi političnih 
razmer po vojni zanesla v tuji-
no. za prijetno vzdušje pa je po-
skrbela pevka Marija Zupane. 
Sodjeva dela je preučevala tudi 
Kamničanka Marta Kunste^j 
in o pomembnem Bohinjcu na-
pisala diplomsko nalogo. Pred-
sednik Muzejskega društva Žiga 
Zois Bohinj MiSo Serajnik je 
povedal, da bo predstavitvi So-
djeve knjige sledilo predavanje 
o heraldiki in državnih simbo-
lih, obnovili so KoŠmrljevo žago 
v Jereki in sodelovali pri posta-
vitvi razstave o 100-letnici bo-
hinjskega predora ter prenovili 
spomenik delavcem, ki so izgu-
bili življenje med delom v pre-
doru." je dejal Serajnik. R. Š. 

Prazniki in godovi 

Dnevi spomina na rajne 
Papež Gregor IV. je leta 827 ukazal, da mora cerkev 1 

novembra praznovati spomin na mrtve. 

Danes, 26. oktobra, je praznik 
mučencev Lucjjana in Marci-
ja. duhovnika in redovnega 
ustanovitelja Luigija Orioiieka 
in papeža Evarlsta, Cerkvena 
zgodovina pozna več Lucijanov. 
Najbolj znan je Lucijan Anti-
ohijski. ki ima god 7. januarja. 
Današnji godovnik pa je Luci-
jan, ki je unu-l okrog leta 250 v 
pokrajini Bitiniji. ko so bili 
kristjani izpostavljeni nasilju ce-
sarja Decija. Luigi Orionek ali 
don Orione pa je ustanovil red 
za pomoč zapuščenim otrokom. 

Jutri, 27. oktobra, bo praznik 
mučencev VIncenca, Sabine 
Avllske in Fidela ter .škofa Fru-
mencija. Posebej znana je zgod-
ba Vincenca in njegovih sester 
Sabine in Kristete. ki so jih 
okrog leta 306 umorili v špan-
skem mestu Avila. 

V četrtek, 28. oktobra, bosta 
praznovala apostola Simon in 
Juda Tadej, ki sta misijonarila 
po Mezopotamiji in Perziji in sta 
okrog leta 107 umria mučeniške 
smrti, kralj Alfred in mučenka 
Cirila. Imeni Simon in Tadej 
(velikodušen, hraber) sta pri nas 
zelo razširjeni. Poznamo imena 
Simon, Simo, Sime, Simek, Ši-
men* Šmonca. Simona, Simon-
ka in Simoneta. 

V petek, 29. oktobra, bosta 
praznovala devica Emerlinda 
Brab in škof v Jeruzalemu 
Narcis. Zgodovina katoliške 
Cerkve je ugotovila, daje bil Je-
ruzalem kot sveto mesto in na-
rodno svetišče Judov leta 70 po-
rušeno. Rimljani so ga zravnali 
z zemljo in zgradili mesto Aelia 
Capitolina. Kristjani so bežali, 
vendar so sc kmalu začeli vrača-
ti. Okrog leta 190 je bil škof v 
Jeruzalemu Narcis. Legenda 
pravi, da je umrl v 116. letu sta-
rosti in daje imel Čudežno moč. 
V grški mitologiji je bil Narcis 
sin rečnega boga Keftsa in neke 
nimfe. Bilje zelo lep. vendar ču-
stveno hladen mladenič. Ko je 

gledal v vodni gladini svojo po-
dobo. sc je zaljubil sam va.sc in 
zaradi hrepenenja po samem 
sebi umrl. Po smrti so ga bogovi 
spremenili v narciso. Zaradi le 
legende so začeli moške, ki so 
bili všeč samemu sebi. imenova-
ti "narcise". Na Slovenskem je 
Narcis ali narcisa zelo redko 
ime. 

V soboto, 30. oktobra, bo praz-
nik škofa Marcijana, mučcnca 
Marcela, stotnika rimske voj-
ske. ki se ni hotel udeleževati 
poganskih obredov in so zato 
usmrtili, in redovnika Angela. 

V nedeljo. 31. oktobra, bo dan 
reformacue in praznik škofa sv. 
Volbenka ali Bolfenka. Vol-
benk ali Bolfenk je zadnji okto-
brski svetnik. Rodil se je leta 
924 na Švabskem. Bil je bister 
fant. Obiskoval je samostansko 
šolo. Odšel je misijonarii na 
Češko in Ogrsko, leta 927 pa je 
sprejel vodenje škofije v Re-
gensburgu. kjer je leta 994 umrl. 
Zaradi skromnega življenja in 
prijaznosti je bil priljubljen med 
ljudmi. Upodabljajo ga s .Škofov-
sko palico in tesarsko sekiro. 
Legenda pravi, daje svetnik do-
ločil kraj, kjer naj bi stala cerkev 
tako, da je v tisto smer vrgel se-
kiro. Za zavetnika so ga izbrali 
rezbarji, pastirji, drvarji in 
oglaiji. Pesem iz okolice Begunj 
pravi: "Volbenk vrgu skirco, 
tam so mu deval cerkuco..." 

V ponedeljek, I. novembra, bo 
praznik Vseh svetih, ki ga Cer-
kev obhaja že 1200 let. Ker je 
bilo svetnikov vedno več. ni mo-
gel vsak dobiti svojega godov-
nega dneva. Zato se je Cerkev 
odločila za poseben spominski 
dan. Najprej jc bil 13. maj. leta 
827 pa je papež Gregor IV. za 
praznik določil 1. november, leta 
835 pa ga je v frankov.ski državi 
uvedel kralj Ludvik Pobožni. 
Zaradi ponedeljkovega praznika 
se bodo že ta teden začeli dnevi 
spomina na rajne. Jože Košr ĵek 

Praznik evangeličanske cerkve 
LJubUana - V nedeljo, 31. oktobra, bo 

dan reformacije, ko bo praznik evan-
geličanske Cerkve v Sloveniji. Po 
popisu prebivalstva, gospodinjstev in 
stanovanj iz leta 2002 je bilo v Sloveni-
ji 14.736 evangeličanov. ki živijo veči-
noma v vzhodnem delu države, zlasti v 
Prekmuiju. 

Evangeličani imajo svoj praznik 31. 
oktobra zato, ker je na ta dan leta 1517 
profesor filozofije in bogoslovja 
avguštinec Martin Luther (1483 - 1546) 
na vrata cerkve v Wittenbergu nabil 
znamenitih 95 tez o odpustkih, s kate-
rimi je grajal ravnanje tedanje katoliške 

Cerkve. S tem seje začela reformacija. Ker se Martin Luther ni ke-
sal svojih trditev in jih ni preklical, gaje leta 1521 papež izobčil. V 
Sloveniji je bil najbolj znan reformator Primož Trubar. J . K. 

Evangeličanski duhovnik v 
Ljubljani mag. Geza Rlo 

Jasna Paladin XXIV. del 

Kamniški Kurhaus 
Poleg prenočišč in hrane so gostom zaračunavati 

tudi sdmo zdravljenje in uporabo kopališča, za kar 
je prav lako obstajal dobro dodelan ccnik, pri če-
mer pa so nekatere cene leta 1898 za razliko od leta 
1893 nekoliko višje.Tako so vstopnino za kopanje v 
bazenu povišali za 5 kr. in je nato zna5ala 15 kr. Če 
so kopalci pri tem želeli najeti še perilo (kopalno 
obleko, brisačo), so plačali še dodatnih 5 kr. Cene 
za kopeli v kadi s prho so bile razdeSjene v tri ce-
novne razrede; plačali je bilo treba od 40 do 60 kr. 
Gostje so lahko kupili tudi "paket" 12 kopeli, za 
kar so plačali I gld. in 10 kr., če so imeli lastno pe-
rilo, oziroma k enkrat toliko, če so ga najeli v ko-
pališču. Ceno so z leti zvišali do 1 gld. in 65 kr. 
Cena abonmaja 12 kopeli v kadi s prho seje giba-
la med 4 gld. 20 kr. in 6 gld. in 60 kr. 

Bazen in kopeli s prho ali brez so kopalci lahko 
uporabljali tudi brez zdravniškega napotila. Prav 
t^o za zgoraj omenjene cene osebje z^avilišča ni 
bilo dolžno skrbeti za nobeno dodatno storitev kot 
le pripravo bazena. Drugače je bilo pri ostalih sto-
ritvah. povezanih z zdravljenjem, za katere je bilo 
treba tudi posebej plačati. 

Poskrbljeno jc bilo tudi za hrambo in čiščenje s 
seboj prinesenih plavalnih oblek, za kar je bilo tre-
ba na blagajni plačali dodatne 3 krajcarje. 
Za vodno zdravljenje s pripadajočimi zdravniški-

mi uslugami in potrebščinami, kot so obkladki, 
"španski plašč", zeliščni pripravki, parne kopeli 
ipd., vključno s postrežbo in enim temeljitim 
zdravniškim pregledom ter nadaljnjimi tedenskimi 
posveti z zdiravnikom. je bilo na teden za osebo pri 

blagajni treba plačati 6 gld. oziroma 60 kr. na dan. 
Ob plačilu so gostje dobili t. i. abonentske kartice 
(oziroma t. i. marke), ki so skupaj z ordinacijsko 
knjigo pacientu dovoljevale uporabo kopali.5kih na-
prav in zdravniških storitev. Zato so jih morali ob 
vsakem vstopu v kopališko zgradbo pokazali kopa-
liškemu mojstru oziroma drugemu osebju. 

Obiskovalci, ki niso bivali in jedli v Kurhausu in 
so prihajali le na zdravljenje, so za zdravniško oskr-
bo in uporabo kopališča plačevali 7 gld. 50 kr. na 
teden oziroma 80 kr. na dan. 

Omenjene pristojbine je bilo treba plačati tudi te-
daj. kadar je bilo iz kakršnih koli razlogov zdrav-
ljenje s strani pacienta za nekaj časa prekinjeno; 
izjema pri tem je bil, zanimivo, le čas menstniaci-

Ce so bile pri zdravljenju potrebne laboratorijske 
preiskave, je moral bolnik plačali po 3 goldinaije 
za vsako. Prav tako so posebej plačevali še masa-
žo, uporabo elektrike, uporabo specialnih zdravni-
ških storitev ali pa nasvete zdravnikov, ki niso de-
lali v samem zdravilišču, so pa s Kurhausom sode-
lovali kot "zunanji sodelavci". 
Zdravniku so honorar plačevali osebno, odvisen 

pa je bil kakmvsu in difhe zdravljenja \ Sicer 
so bili gostje do zdravniškega pregleda upravičeni 
vsakih 7 dni. 
Zanimiv je tudi podatek, da so sc manj premož-

nim pacientom zgoraj navedene cene za terapije, 
uporabo zdravilišča in zdravniški honorar lahko 
primemo znižale. 
Kopališka zgradba, kjer so izvajali razne zdravil-

ne metode. 

n 



Jubilejni nastop Komornega zbora Ave 

Ave za zaključek 
Prijeten koncertni večerz raznolikim, a hkrati uravnoteženim izborom skladb. 

Ustvarjalno v Prisanku 

Krai^ - V soboto zvečer je Komorni zbor Ave v Roženvenski 
cerkvi z jubilejiiiin koncerConi obeležil 20-letnico obstoja. Za-
nimiv program. Zbor navdušil i uravnoteženim, a vendarle 
raznolikim, na trenutke zelo ^htevnim programom. 

nedvomno izzvenele (udi veli-
kemu iTCsniku v čast. Sledile so 
pesmi Murna {Bol] jc toh'n). 
Keiieja {Tihi gaj), neznanega 
avtorja in v zaključku dveh ko-

Konccrtno prizorišče v Ro-
ženvenski cerkvi, ki je bilo do-
slej vse premalo izkoriščeno, se 
je izkazalo za izjemno prijazen 
avditorij za tovrstne zborovske 
nastope. Prostor odlikuje do-
stopnost. ravno pravSnja veli-
kost, koncert je poslušalo kakih 
150 poslušalcev, in predvsem, 
kar je najpomembnejše, dobra 
akustika. 

Komorni zbor Ave. ki ga zad-
nja leta vodi dirigent Andraž 
Hauptman. je večerni nastop 
razdelil v dva dela. V prvem 
delu smo po uvodni skladbi 
Am^r Vitforioso skladatelja Gi-
ovannija Gastoldija slišali pred-
vsem dela skladateljev iz devet-
najstega stoletja, od Mendeis-
sobna, Brucknerja, Griega, Sta-
nfoTda do izjemno zahtevne 
skladbe Ricbarda Straussa Der 
Abend ob zaključku. 

Po odmoru so pevke in pevci 
Komornega zbora Ave začeli s 
ciklom skladb, ki jih je na po-
ezijo Srečka Kosovela napisal 
Vilko Ukmar. Zahtevne sklad-
be Ciklame, Melanhoiija glad. 
In če sem samo veim brat so 
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stil in v tem času je pred zmanj-
i>ano in nekoliko spremetijcno 
zasedbo taktirko uspešno za-
vihtela Branka Potočnik Kraj-
nik.V 20. obletnico nastanka. 

* T*, 

U 

Komorni zbor Ave je s sobotnim nastopom v Roženvenski cerkvi, ki se je izkazal za odlično koncertno pri-
zorišče, obeležil dvajsetletnico obstoja. 

Jurij Kravcov kar 
dvakrat hkrati 

Kamnik • Kar na dveh lokacijah hkrati v Kamniku razstavlja Ju-
ru Kravcov, ruski slikar s slovenskim državljanstvom. Tipičen 
predstavnik sodobne ru.ske umetnosti, bo do konca novembra razs-
tavljal v galeriji KUD Pika in v mestni kavami, s čimer se želijo 
razstavišča v centru mesta bolj povezati in pope.striti klasično 
postavitev likovne razstave. Kravcov, ki je leta 1985 diplomiral na 
akademiji M. B. Grekova. smer dekorativna umetnost, je na ljubl-
janskem območju in na Gorenjskem že dobro poznan, najbolj pa je 
prepoznaven predvsem po svoji ponavljajoči sc motiviki nežnih 
deklic v lahkotno mešani slikarski tehniki. Po besedah Mirka Juterš-
ka tako kot pravi mojster čopiča ostaja vedno isti, a nikoli dolgo-
časen. J. P. 

roSkih ljudskih in Se ene pesmi 
iz Ziljske doline. Vse je podpi-
sal eden najplodnejših sloven-
skih avtorjev zborovske glasbe 
Lojze Lebič. 

Po mnenju mnogih zbor ob 
uravnoteženosti glasov Še pose-
bej odlikuje izborno petje basi-
stov. Prava zborovska publika, 
v cerkvi se je poleg ljubiteljev 
zborovskega petja zbralo tudi 
veliko pevk in pevcev, je nasto-
pajoče znala nagraditi za njiho-
vo izvajanje. 

Vokalna skupina AVE iz 
Ljubljane je bila sicer ustanov-
ljena leta 1984 v župniji Ljub-
ljana - Vič. zagnanost, trdo 
delo, pristna ljubezen do glas-
be, mladost in svežina v petju 
pa .so vrline, ki so skupino pod 
zanesljivim vodstvom Andraža 
Hauptmana privedle v sam vrh 
slovenske in evropske vokalne 
gla.sbe. Skupina je zrasla ne le 
kakovostno, ampak tudi številč-
no, zato se je preimenovala v 
Komorni zbor AVE. 2^radi hu-
dih kadrovskih težav, ki so pe-
stile zbor v zadnjem obdobju, 
je umetniški vodja Andraž 
Hauptman leta 2002 zbor zapu-

zbor vstopa spet pod vodstvom 
Andraža Hauptmana. Zbor je 
uspešno sodeloval na Številnih 
državnih in mednarodnih tek-
movanjih in festivalih ali kon-
certnih turnejah v Sloveniji in 
zamejstvu, v Nemčiji. Avstriji. 
Italiji, Franciji. Belgiji, Španiji, 
Makedoniji. Egiptu, Grčiji. 
Južnoafriški republiki, ZDA, 
Kanadi, Švici. Bosni in Herce-
govini. Vatikanu, na Danskem, 
Argentini. Čilu in leta 2001 v 
Estoniji. 

Zbor je tudi dobitnik Nagrade 
mesta Ljubljana za leto 1994. 
Plakete mesta Ljubljana za leto 
2000 in Nagrade Prešernovega 
sklada 1994. Poleg tega pa je 
doma in v tujini osvojil številne 
nagrade in priznanja na zborov-
skih festivalih in tekmovanjih, 
nazadnje leta 2001 v pevski de-
želi Estoniji. 

In kot se za jubilej Komorne-
ga zbora z imenom Ave spod-
obi. se je koncert v pevskem 
dodatku zaključil z U'adicionaI-
nim Ave ... 

Igor Kavčič, 
foto: Gorazd Kavčič 

Kraivjska (iora - Kiparji in li-
kovni umetniki Metod Frlic. 
Boge Dimovski. Črtomir Frelih. 
Boni Čeh in Frančišek Berce so 
minuli teden iz lesa in kamna 
ustvarjali v garažnih prostorih 
hotela Prisank. 

Pobudo za skupno usivarjahio 
delo na kiparskem ekstempore je 
že pred časom dal f-rančišek 
Berce. ki jc imel najprx:j v mislih 
ustvarjanje iz kovine na Jeseni-
cah z mednarodno udeležbo. Za-
misel uresničuje sedaj v Kranjski 
Gori s sodelavci, ki jih druži po-
znanstvo od prej. "V.sako obdo-
bje se izraža na svoj način in 
mislim, da bo Krai^ska Gora 
počasi začela preraščati podo-
be iz otročkih povesti, zato smo 
se odločili, da postavimo v cen-
tru kraja nekaj kipov, ki bodo 
sami sebi namen in bodo s tem 
zavijugali in razširili obzorje 
nagega smisla," pojasnjuje 
Frančišek Berce. Dela bodo na 
ogled v parku, ki ga bodo pred-
vidoma prih(xlnjo pomlad uredi-
li za hotelom Prisank. S podporo 
umetnikom sta se inizvala HTP 
Gorcnjka in podjetje Oniks, ki 
bosta v skrb dobila kiparske 
stvaritve. 

Pri zamislih rdeče niti ni, vsak 
sc je odločil po notranjem nagi-
bu. Med njimi je izrazit kipar 
Metod Friic. ki sc zadnji Čas s 
svojimi deli vse boli uveljavlja. 
Boge Dimovski in Črtomir Fre-
lih sta grafika. Boni Čeh je sli-
kar. ki se jc že veliko ukvarjal z 
malo plastiko in kipi. Frančišek 
Berce pa jc zapisan slikarstvu in 
freskam. Čeprav je delal tudi že 

Boni Čeh 

kipe, vendar tako velikega ne. 
Kaj bo nastalo? ̂ 'Smučar." pravi, 
"bolj plavajt>či. ki se hoče vzdig-
nili. pa ne gre," in navrže. da je 
to značilno za Slovence. Pri delu 
smo ujeli Metoda Frlica in Boni-
ja Čeha. ̂ Take .stvari me vedno 
privlačno, če so normalni po-
goji in dobro vzdušje." pravi 
Metod, ki sc je odločil obdelali 
granitni steber. V kamnu išče 
prostor, vesolje v granitu, saj ka-
men skriva zgodovinski spomin, 
ki ga skuša potegniti nazaj. In 
Boni Čeh: "Včasih je dobro 
narediti kak.šno veČjo stvar. Si-
cer moraš biti boU trpežen, pa 
nič hudega." Za obdelavo je iz-
bral hrast, kip pa bo sestavil iz 
več delov. Delo bo nadaljeval v 
Gozdu Martuljku na ženinem 
domu in verjame, da mu bo do 
hujšega mraza uspelo. 

Mendi Kokot 

Sanje v cve^u 
Žiri - V Galeriji DPD Svoboda je na ogled razstava del obliko-

valke in likovne ustvarjalke, domačinke Mihele StrliČ. Njeno prvo 
poslanstvo je oblikovanje in priprava za tisk, zaposlena pa jc v svo-
jem podjetju Janža. d.o.o. Doslej je oblikovala Številne drobne 
li.skovine, prospekte, knjige, časopise in oglasni material, ukvarja pa 
se tudi z izdelavo unikatnih daril iz stekla ter poslikavo s peskanjem, 
poslikavo keramike in risanjem na svilo. Tokrat nas seznanja s svo-
jim likovnim svetom, predstavlja pa se z univerzalnim motivom šop-
kov in cvetlic. Na fotografij s Stanetom Kosmačem, kije pretekli pe-
tek razstavo tudi odprl. V kulturnem programu so nastopili pevci 
moškega pevskega zbora Aipina Žiri pod vodstvom Andreja Žaklja. 

I . K., foto: Polona Mlakar Baldasin 

Na sliki (z leve); slavnostni govornik Tone Umek v pogovoru z razstav-
ljavci Ančko Gošnik Godec. Jelko Godec - Schmidt in Matjažem 
Schmidtom. 

IVije priznani ilustratorji 
Tacen - V dnevnem prastoru Policuske akademije v Tacnu bo še 
do 15. novembra na ogled razstava ilustrac^ akademskih slikar-
jev Ančke Gošnik Godec, Matjaža Schmidta in Jelke Godec -
Schmidt. 

Razstava je v teh dneh deležna Številnih pohval. Še posebej so nav-
du.šilc ilustracije iz slikanice Zelišča male čarovnice. Za akademsko 
slikarko Ančko GoŠnik Godec pravijo, da je umetnica ti.ste likovne 
generacije, kije orala prve ledine slovenske knjižne ilu.stracije za na-
jmlajše in tudi za nekoliko starejše bralce, poznajo njen bogat 
likovni jezik, igro barv in njeno poetično.st v risbah, s katerimi prik-
liče pravljično razpoloženje. Ustvarila je svoj tip knjižne ilustracije, 
kije med Številnimi ilustratorji edinstven, razpoznaven, samo njen. 
Pri ilustracijah njene hčere Jelke Godec Schmidt je že opazen nov 
način likovnega izražanja, je bolj realističen, njene ilustracije so za 
otroke, ki razmišljajo in si ne zatirajo oči pred realnim svetom, Mat-
jaž Schmidt jc odličen risar in se pri svojih ilustracijah spušča v po-
drobnosti. Najraje ilustrira zgodbe, v katerih se dogajajo nenavadne 
stvari, kjer je pričakovali zaplete, ki jih na koncu pojasnijo prav nje-
gove ilustracije. Janez Kuhar 

Piše Eva Senčar 

Za 'knjigobrbce' 

Čar marmelad, Alain Furet, fotografije Pierrc Ginet, prevedla 
Edvina Novak. Ljubljana 1999. založba Vale-Novak, 191 str. 
Pogovor z osebo, s katero sem se sestala zaradi svojega vsakdan-

jega dela. je nepričakovano zašel v marmelad(7\ in tako je moja 
sobesednica, razosebljena, kot je to običajno, če nas pri sobesed-
niku zanima le njegovo delovanje v javnosti, poslala povsem navad-
ni človek. Lahko si joje bilo zamisliti v krogu družine, ko za zajtrk 
na mizo postavi ludi lonček z marmelado, ki je še posebej dobra 
zato, ker jo je skuhala prav ona. Mogoče so ji moŽ in otroci celo 
pomagali pri pripravljanju sadja. In potem so se prerekali, ker je en 
del družine želel slajSo. drugi pa zagovaijal sodobne predstave o 
pripravi hrane. Neka znanka mi je pripovedovala, da je kuhala 
jagode z meto. pa skoraj vse kozarčke podarila. Jc pa v zameno do-
bila robidovo in bezgovo. Poznam prijateljico, ki sama ne priprav-
lja več marmelad, ker s posebnim veseljem zdaj to dela njen mož; 
vlaganje sadja jc postalo njegova strast, in menda je letos preizkusil 
že blizu dvajset vrst džemov. marmelad in želejev. Meni osebno, ko 
okušam kakšno zelo posebno ali neobičajno marmelado, prav to 
ponavadi pričara nostalgijo na dobri stari pekmez, ko so se Češplje 

kuhale zelo dolgo, z ne preveč sladkorja, in so od sadja o.stale 
svaljkajoče kožice. 

Čar marmelad jc knjiga, ki je kot vse kuharske, ki jih zadnja leta 
izdaja založba Vale-Novak, zelo privlačna, najprej zaradi barvnih 
fotografij in njihovih stilizacij. Čar fotografij hrane je gotovo v tem. 
daje kamcrino oko povsem blizu jedi. tako blizu, daje zaznati nnj-
tarijšo strukturo hrane. Recimo jabolčnega želeja s timijanom. Re-
cept pravi, daje čas kuhanja 20 minut. Čas sočenja 12 ur. potrebu-
jemo pa kiselkasta jabolka, recimo rcneto ali kosmačc. na 700 
gramov jabolk porabimo 40 gramov svežih vejic timijana in 800 
gramov sladkorja. Ker jc sedaj čas obiranja jesenskih in zimskih 
sort jabolk, so me zanimali predvsem jabolčni recepti; žele se re-
cimo lahko pripravlja tudi z vaniljo, pomarančami, pravim čajem, 
cclo iz jabolčni ka. marmelada pa je gotovo posebna, čc jabolka 
kuhamo skupaj z bučkami. BeraŠka marmelada poleg jabolk vse-
buje še orehe, lešnike in rozine, džem pa začimbe, kot so žafran, 
janež, cimet. Prav cksotičnen je videli čebulni džem, ki ga naredi-
mo iz rdeče čebule, sladkorja in naravnega jabolčnega soka. Avtor 
knjige prihaja iz izjemne pariške hiše Furet-Tanrade. Namreč 
nasledil jc znanje apotekarja in sladkorninarja Tanrada, ki jc že 
pred dvestosedemdesetimi leti pretapljal sadje v sirupe in marme-
lade. rezultate njegovih talentov pa so opevali celo Balzac. Daudei 
in Prousi. 

O jabolkih izvemo lahko več še danes do 18. ure, ko je v radovljiš-
ki graščini na ogled sadje različnih pridelovalcev iz Slovenije. Pri 
nas trenuino uspeva okoli dvesto vrst jalx>lk. seveda pa vsa od njih 
za širšo pridelavo §e niso zanimiva. Vredno ogleda. 



Naslednjič vse o biomasi 
Preddvor - Na oktobrski seji občinskega sveta Preddvor Sc ni bilo 

točke dnevnega reda. ki hi podrobneje obravnavala vri.)Ča vprašanja 

daljinskega ogrevanja nu biomaso. Dtx:ela pa se sporne preddvorske 

energetike niso izognili. Župan Franc Ekar je svetnikom poročal o 

rezultatih nedavne skupščine Energetike Preddvor, razen tega pa je 

nadzorni odbor od občinske uprave zahteval, da predloži vse račune, 

ki se nanaSajo na daljinsko ogrevanje iia biomaso. Teh računov je za 

119 milijonov, plačali pa so jih 3,5 milijona, medtem ko so ostale za-

vrnili. plačilo kotla in izgradnja omrežja sta predmet tožbe, za 

nekatere terjatve pa pričakujejo, da bodo odkupljene. Sicer pa župan 

obljublja, da bo naslednja seja občinskega sveta v ccloti namenjena 

obravnavi teh problemov, razširili pa jo bodo tudi s Člani krajevne-

ga odbora Preddvor in najbolj zainteresiranimi krajani. Trinajst 

občanov, ki živijo na Francariji in so neposredni sosedje Ener-

gelikine kotlovnice, je namreč podpisalo zahtevo po obnivnavi teh 

vprašanj. Med drugim jih jezi dejstvo, da se sedaj kadi iz obeh 

dimnikov v neposredni sosei^ini, iz kotlarne za daljinsko ogrevanje 

na biomaso in iz sosednje Jelovice, ki je zakurila lasten kotel, ker je 

Energetika zanje predraga. Občinska uprava bo. tako vsaj upajo, 

dotlej pridobila vse potrebne informacije, tudi mnenje državnih 

organov o tem. ali lahko lastništvo kot lovne opreme z občine prene-

sejo na Energetiko Preddvor. Danica Zavrl Zlebir 

Tudi v Lukovici ulični sistem 
Občinski svetniki so sprejeli predlog odloka 

o uvedbi uličnega sistema. 
Lukovica - Lukovica je ena redkih občin v okolici Ljubljane, ki 

5e nima uličnega sistema in se za celotno naselje uporablja ime 

Lukovica. Ker pa so hiSne Številke posameznih objektov označene 

brez vsakršnega sistema in obstoječe stanje ne u.streza več sodob-

nemu načinu življenja, je občinska uprava pripravila predlog od-

loka o uvedbi uličnega sistema, ki bo pristojni geodetski upravi 

služil kol podlaga za izdelavo novega oštevilčenja objektov. 

Osnutek poimenovanja cest, ulic in trgov v naselju Lukovica je bil 

izdelan že v prvi polovici letošnjega leta, po usklajevanju in 

dopolnjevanju z geodetsko upravo, pa bo v 30-dnevni javni 

razgrnitvi na vpogled Se vsem krajanom. Predlog vključuje osem 

cest, trinajst ulic in dva trga. ulični sistem pa naj bi po zadnjih 

geodetskih podatkih povezal 112 objektov, pri čemer pa glede na 

že sprejete prostorske akte v prihodnjih petih letih pričakujejo Se 

približno .50 objektov. Izhodišče za izdelavo predloga poimeno-

vanja cest, ulic in trgov so bila stara ledinska. geografska in 

zgodovinska imena, pomembnejši dogodki in znamenite osebnos-

ti. Uvedba uličnega sistema bo imela poleg boljše orientacije v 

kraju za posledice tudi označitev posameznih cest z uličnimi 

tablami in kažipoti, za kar mora poskrbeti pristojna geodetska 

služba, označitev stavb z novimi tablicami, pri čemer bo stroSke 

zamenjave krila Občina Lukovica. in zamenjavo osebnih 

dokumentov krajanov in podjetij. Za to pa bodo morali poskrbeti 

krajani sami, vendar šele takrat, ko bo do zamenjave dokumentov 

moralo priti zaradi poteka veljavnosti; do takrat se bodo podatki 

o zamenjavi naslova vodili dvojno. Jasna Paladin 

Za nadarjene športnike 
zmanjka denarja 

V tednu vseživijenjskega učenja so o možnih 
poteh in dilemah razvoja tekmovalnega in vrhunskega 

športa na Jesenicah 20. oKtobra na okrogli mizi 
spregovorili športni delavci. 

Jesenicc - Vabljeni so bili sicer tudi vrhunski Športniki, ki so 

izostali zaradi vadbenih in tekmovalnih obveznosti. Čas si je 

vzel le ekstremni kolesar Jure Robič. ki je povedal, da iz pogo-

vora bolj vpija informacije, saj bi se ob svojih rezultatih že 

lahko vključil v skupino vrhunskih športnikov, ki jim gredo 

določene ugodnosti.' 

Jesenice so ponosne na množico različnih športov, ki jih goji okoli 

3500 občanov v 33 športnih društvih, vendar se na drugi strani po-

javljajo težave, kako zagotoviti pogoje za njihovo vadbo. Občina 

sicer namenja za Športne dejavnosti okoli 6,5 odstotka letnega pro-

računa ali za letos skoraj 188 milijonov tolarjev in za prihodnje leto 

predvidoma okoli 240 milijonov tolarjev. Ko to porazdelijo med 

društva, nikoli ne zadostijo vsem potrebam. Na rekreativni ravni in 

tekmovalni na nižjih ravneh še u.spejo stakniti konec s koncem, ko 

pa se pokaže možnost, da posameznik ali ekipa napreduje in se ima 

možnost potegovati za vrhunske rezultate, jih stroški največkrat 

presežejo. Na Jesenicah ob šibkem gospodarstvu tudi te?ko računa-

jo na izdatnejša sponzorska sredstva, starši pa ob slabših socialnih 

razmerah ne zmorejo samofinanciranja svojih nadarjenih otrok. 

Zato je bilo že večkrat slišati predlog, da bi za nadarjene športnike 

ustanovili poseben sklad. 

Kot so ugotavljali udeleženci, športnim organizacijam precej 

denarja odjeda 20-odstotni davek na dodano vrednost, ki ga plaču-

jejo od sponzorskih sredstev. Veliko bi pomagalo že, če bi 

bili dolžni državi plačevati znižano 8.5-odstoino davčno stopnjo. 

Nedopustno je tudi. da ni denarja za zdravstvene preglede otrok, 

koliko so telesno pripravljeni za določen šport. Sistemsko bi 

bilo potrebno rešiti zdravstveno in pokojninsko zavarovanje za 

vrhunske športnike, predvsem pa sistematično in strokovno delati 

z mladino med 12. in 18. letom, ko se kalijo talenti za olimpij.ske 

kolajne. 

Športna društva v Zgornjesavski dolini imajo petdeset-, 

sedemdeset-, stoletno tradicijo, dala so 95 olimpijcev. pa vendar-

le bodo tokovi sodobnega Časa verjetno terjali specializacijo. 

To pomeni odločitev, kateri športi imajo v jeseniški občini 

možnost, da dajo vrhunske tckmovalce. Pri tem je nedvomno med 

prvimi kriteriji množičnost. 

Mendi Kokot 

Popisali so črne točke 
v krajevni skupnosti Vodovodni stolp so pred letom dni občinski upravi izročili zajeten seznam črnih točk, 

opremljen kar z 82 fotografijami. 

Krai\j • Na seznam je v mestnem svetu opozorita Marta Kolar 

Nag,v. Zaiiiinalo jo je^ zakaj ga občinska uprava ni vzela resno 

in predlagala, naj se (KlpravUai\ja poniai\jk|jivosti loti resno ter 

čim prej. V občiaski upravi kritiko zavračajo in dokaziyejo» da 

je občina ludl v kr^evno skupnost Vodovodni stolp v zadryih 

dveh letih namenila precej denarja. 

Med drugim je bilo ob stano-

vanjskih blokih zgrajenih 105 

novih asfaltiranih parkirnih 

mest, tlakovanih 115 metrov poti 

za peSce. odstranjenih je bilo se-

demnajst dreves, ki so ogrožala 

varnost ter zasajenih devetnajst 

novih, primernejših za strnjena 

naselja, več kot petdeset dreves 

je bilo tudi obrezanih. 

"V krajevni skupnosti Vodo-

vodni stolp nameravamo Se le-

tos tlakovati 220 metrov peSpoti 

v Mrakovem naselju in v Kebe-

tovi ulict, obnoviti Valjavčevo 

ulico ter odsu^aniti ali obžagati 

moteča drevesa v Šorlijevem in 

Mrakovem naselju, v Valjavče-

vi. Begunjski in Kebetovi ulici," 

je povedal vodja občinskega od-

delka za gospodarske javne 

službe Marko Hočevar. 

Predvsem na pomanjkanje 

parkirišč, slabe prometne reSil-

ve in nespoŠtovanje prometnih 

predpisov kot tudi na neureje-

nost nekaterih zelenic je občin-

sko upravo opozoril .svet krajev-

ne skupnosti Vodovodni stolp. 

Za nekatere "črne točke", ki 

mestnemu naselju niso v ponos, 

je predlagal tudi konkretne re-

Sitve. Denimo, za preprečitev 

motečega parkiranja na pločni-

ku ob osrednji lekarni in enoti 

Gorenjske banke ob Blciweisovi 

cesti nasproti avtobusne po.staje. 

postavitev stebričkov, izdelavo 

ureditvenega načrta za "anar-

hično" parkiranje na prostoru 

med lekarno, enoto Gorenjske 

banke in nebotičnikom, izdela-

vo kompleksne Študije pa je svet 

krajevne skupnosti predlagal 

tudi za območje ob Bleivveisovi 

cesti od Nazorjeve ulice do Old-

hamske ceste, to je od poslovne 

stavbe IC dotii do stavbe zava-

mvalnice Triglav. 

Na prostoru med Bleivvesovo 

cesto in nizom poslovnih objek-

tov namreč vlada prava promet-

na zmeSnjava. saj po pločniku 

za peSce in kolesarski stezi vozi-

jo in parkirajo avtomobili. Tudi 

brežina, ki naj bi bila lepo ureje-

na zelenica, je do skrajnosti za-

nemarjena. polna odpadkov. 

"pozabljenega" gradbenega ma-

teriala, kopriv in podobne svi-

njarije. V svetu krajevne skup-

nosti Vodovodni stolp vidijo dve 

niogoči reSitvi; pločnik in kole-

sarsko stezo s stebrički zapreti 

za avtomobile ter brežino uredi-

ti v zgledno zelenico, ali pa na 

pločniku in kolesarski stezi po-

Scvno zarisati dobrodoSla par-

kirna mesta, nov pločnik in ste-

zo zgraditi bliže nizu poslovnih 

objektov ter višinsko razliko 

premostiti s primerno Skarpo. 

Helena Jelovčan 

Avtomobili na pločniku in kolesarski stezi ob Bleiv\/eisovi cesti, brežina skrajno zanemarjena. Foto: Tina Doki 

Premalo čustev, preveč tehnike 
Marija Piber, blejska glasnica kulture in umetnosti. Galerija Trg Bled prizorišče kulturnih večerov. Pregledna razstava 

ob tisočletnici Bleda. 

Bled - Dolgočasei^je j i je tuje. Dan bi lahko imel dvakrat več ur, 

kot jih ima, pa bi jih bilo za vse njene zamisli še vedno prema-

lo. Blejka Manja Piber se nenehno gibUe med dvema svetovo-

ma. Poslovnim, ki mu vlada razum, in med svetom umetnosti, ki 

bogati duha. Nak^učje je hotelo, da je učite^ico glasbe zaneslo 

v poslovne vode. Pred osmimi leti je odprla še galerijo, ki je 

prizorišče kulturnih večerov. 

kot sto ljubiteljev umetnosti. 

Galerija ni namenjena le pred-

stavitvi uveljavljenih umetnikov, 

ampak tudi mladim in obetav-

nim ustvarjalcem. Letoiinjo raz-

stavo je zaznamovala tisoČleini-

ca, saj je Pibrova zbrala obsežno 

gradivo o zgodovina Bleda in o 

ljudeh, ki so zaznamovali nje-

gov razvoj, znane Blejke in 

Blejci ter ljudje, ki so ustvarjali 

v tem kraju, pa so bili rdeča nit 

zadnjega kulturnega večera. Na-

slednji bo spomladi. "Ko sem 

pred Štirinajstimi leti zapustila 

prosveto, poučevala sem glasbo, 

jc nastala praznina. Zapolnila 

sem jo z galerijo in kulturnimi 

večeri, ki Že imajo stalno občin-

stvo. Srečujemo se dvakrat let-

no. Spomladi in jeseni. Takrat 

galerija zaživi v vsej svoji pol-

nosti. Ko sem nehala poučevati, 

sem odpria družinsko podjetje 

za prodajo nepremičnin, dodali 

Marija Piber 

Slednji so postali stalnica in 

zaščitni znak galerije Trg Bled. 

Marija Piber jih je doslej pripra-

vila že dobra dva ducata. Dva-

krat letno se v galeriji zbere več 

smo mu še cvetličarno in proda-

jalno daril, svojo žejo po umet-

nosti pa si teSim z galerijo, ki 

naj bi bogatila tudi uuip Bleda. 

Vsi skupaj skrbimo za njegovo 

zunanjo podobo, umetniki pa 

naj bi Bledu vnaSali tudi notra-

njo lepoto." je dejala Pibrova, 

domačinka, rojena na Bledu. 

Ni ji vseeno, kako se kraj raz-

vija in tudi s kulturnimi večeri 

mu poskuša dajati vsebino. 

Želi, da bi Bled poslal prijazno 

mesto z notranjim navdihom, 

zato brez zadržka pove. da bi 

sedanja blejska oblast morala 

najprej odpraviti parkirnino in 

poskrili za kakovostne kultur-

ne prireditve. "Brez dlake na je-

ziku povem, kaj me moti in zalo 

sem marsikomu trn v peti. Za-

radi svojega delovanja sem de-

leža tudi človeške zavisti, ki me 

ne prizadene več. le obžalujem, 

da ljudje včasih ne razumejo ti-

stega. kar jim želim dati in da 

Bled ne zna izkoristili možno-

sti. ki jih nudi galerija." Ko se 

je odločala za Študij, je okleva-

la med arhitekturo in glasbo. 

Izbrala je slednjo. In svoje od-

ločitve doslej ni obžalovala. Po 

napornem dnevu sede za klavir 

in si privošči skladbe brez na-

slova. Improvizacije za du5o. 

Pibrova pravi, da je današnje, 

sodobno življenje razbito. V 

naglici se premalo posvečamo 

otokom. Premalo je čustev in 

preveč je tehnike. Vedno dela 

več stvari hkrati. "2^misli me 

prehitevajo. Zmanjkuje mi 

časa. Če bi ga imela več. bi se 

lotila Se narave. Postala bi piv-

nik lepega. Tako pa v naglici 

hitimo kol na hitrem vlaku in 

Čas beži. Odsev današnjega živ-

ljenja je tudi glasba. Prazna, 

bučna in skoraj brez harmonije. 

Podjetniško praznino zapolnim 

z glasbo, sprehodom in s sreče-

vanji z ljudmi, ki me notranje 

bogatijo. Rojena v znamenju 

ribe grem s tokom. Življenja 

brez umetnosti si ne predstav-

ljam." Marija Piber je s .svojo 

galerijo in kulturnimi večeri 

blejska glasnica kulturnega živ-

ljenja in ustvaijanja. Vrata nje-

ne galerije so odprta. Vsako-

nnur. Raznolikim ustvarjalnim 

vzgibom in prireditvam, ki bo-

gatijo življenjski utrip Bleda. 

Kraja, ki ni le njen kraj bivanja, 

ampak tudi prostor navdiha. 

Renata Škrjanc 

Spomladi nova prometna študija 
Krai\j - Čeprav zadnja prometna Študija, ki jo je naročil prejšnji 

kranjski župan Vitomir Gros, Še ni stara niti desetletje, so v 

upravi mestne občine Kranj naročili izdelavo nove Študije. Na 

prometnem inštitutu fakultete za gradbeništvo in geodezijo so se 

je lotili septembra, končali pa jo bodo v osmih mesecih, torej 

spomladi prihodnje leto. Študija bo narejena na podlagi sedanjih 

prometnih obremenitev, prometnih tokov, analize posameznih 

križišč, terenskih raziskav kot tudi pričakovanih prometnih 

obremenitev v letih 2013 in 2023. Študija bo me.stno občino stala 

9.6 milijona tolarjev. H. J. 

Jubilej Folklorne skupine Julijana 
Hru.Šica - Folklorna skupina Julijana pri Kultumo-Športnem 

društvu Hrušica letos praznuje 10-Iclni jubilej. Več kot 30 plesalk, 

plesalcev in gla.sbenikov ohranja različne plese in običaje. Največji 

uspeh so dosegli na letošnjem tekmovalnem festivalu folklornih 

skupin v Nemčiji, kjer je zmagala po oceni občinstva. Za 10-letnico 

so člani skupine v soboto, 23. oktobra, na prireditvi v domači 

dvorani predstavili del bogatega repertoarja. Večer so pope.strili 

Folklorna skupina Ilinden z Jesenic z makedonskimi plesi, deželna 

folklorna skupina Eberstain iz Avstrije ter domača otroška skupina 

Rožle. J. Rabič 



2 vpisom etažne lastnine v zemljiško knjigo kaze pohiteti 

Posebni pogoji le še 
dobre tri tedne 

19. novembra bo nehal veljati zakon o posebnih pogojih za vpis lastninske pravice na posameznih delih stavbe 
v zemljiško knjigo. 

KOMENTAR 

Krai\j - Zakon o posebnih pobojih m vpis Lastninske pravice na 
posameznih delih stavbe v /cmyi.^ko ki^jigo bo po petih letih 
uveljavitve torej nehal veljati (ei dobre tri tedne. S tem bo za 
lastnike stanovar ĵ tudi konec ugodnosti; zakon Je namreč med 
drugim omogočal poenostavljeno vpisovanje lastninske pravice 
na delih veČstanovai^skih hiš v starejših stanovai^jskih soses-
kah, ki niso bile nikoli vpisane v kataster in zemUiSko ki\jigo, 
Čeprav so bile zgrajene že pred dvema ali celo več desetletji. 

Po tem zakonu jc bilo mogoče, 
skladno s 7. členom stanovanj-
skega zakona, vpisati lastninsko 
pravico zgolj na p(xllagi pogodbe 
meti investitoijem gradnje stavbe 
in prvim kupccm. -čeprav ni pred-
ložena v izvirniku ali listini, ki iz-
virnik nadomeî Ča. Čeprav podpis 
prodajalca na njej ni oveijen. Pri 
starih st;inovanjih. ki so bila "vsa 
naša" so se namreč listine, po-
trebne za vpis lastninske pravice 
po določbah zakona o zcmljiî ki 
knjigi, skozi desetletja porazgu-
bile in jih je bilo v največ prime-
rih nemogoče zagotoviti. Zato so 
imeli vsa ta leta od otastninjenja 
družbenih stanovanj v zemljiških 
knjigah okrajnih sodišč tudi naj-
več težav prav z vpisi tako ime-
novane etažne lastnine. 
Posebni pogoji in postopek 

vpisa pa je. kot se je pokazalo v 

praksi, povzročil precej težav 
tudi bankam, saj so vpis s hipo-
tekami obremenjenih stanovaiij 
predlagatelji lahko predlagali 
brez izvirnikov, ki vsebujejo za-
znambo zastavne pravice, dose-
gli vpis brez obremenitev in ob-
šli zakon. Banke so proti takšni 
določbi sprožile ustavno pobu-
do in ustavno sodišče je novem-
bra 2(K)i državnemu zboru na-
ložilo, da mora v Šestih mesecih 
pomanjkljivost odpraviti, Od-
pravljena je bila z noveliranjem 
zakona. 

Na vrhovnem sodišču RS last-
nike etažnih stanovanj opozarja-
jo. da predloge za vpis v zemlji-
ško knjigo po posebnih pogojih 
lahko vložijo le še do 19. no-
vembra. Po tem datumu se bodo 
za v.se predloge uporabljala do-
ločila rednega postopka po za-

Začasni zakon za vpis etažne lastnine po posebnih pogojih in postop-
ku bo 19. novembra nehal veljati. Foto: Gorazd Kavčič 

konu o zemljiški knjigi. Ta do-
loča. da je treba večstanovanj-
ske stavbe vpisovati v celoti, kar 
bo po pričakovanjih povzročilo 
precej težav, saj jc praviloma v 
vsaki stavbi najde peščica last-
nikov. ki se niso pripravljeni do-
govarjati in nosili svojega dele-
ža stroškov vpisa. Težave se 
bodo pojavljale pri vpisih skup-
nih prostorov v večstanovanj-

skih hišah, za katere "začasni" 
zakon ni zahteval natančnih po-
datkov. Vpise po "rednem" za-
konu o zemljiški knjigi pa bodo 
ovirala tudi nerešena in neureje-
na premoženjska vprašanja. Pre-
ostali lastniki so doslej svoja 
stanovanja vpisovali ne glede na 
nerešene lastniške postopke 
svojih sosedov. 

Helena JelovČan 

Helena Jelovčan 

Notranji nadzor 

Delo kranjske policijske uprave je x'zelo pod drobnogled kot du-
cat notranjih nadzornikov iz Ljtd>ljane. ^ilo naj hi sicer zet reM notra-
nji nadz/>r. čeprav ni mogoče povsem spregkd<ui hojavii nekaterih vo-
ddnih mot kaj so nadzifrniki ugotovili in kakXne poteze ho, če Ixk po-
vlekel fienendni direktor policije. Ziasti po nedavni zamenjavi povelj-
niht specialne policijske enote in direktorja slovenjgm^ke policijske 
uprave je mogoče pričakovati, da l)odo "glave" padale še kje, čeprav 
ZJid policija kadrovske menjave v javnosti zfilo elegantno prikazati. 

Da je šlo na kranjski policijski upravi res cr/ redni notranji nadzon 
lahko verjamemo, ni pa nujnem. Morda pa je nadzornike spodhodel 
podatek, da je hilo na Gorenjskem v prvem polletju letos kar 35 
odstotkov več keiznivih dejanj kot i' enakem lanskem obdobju, na 
področju splošne kriminalitete, ki predstavlja glavnino kriminalite-
te, pa celo dobrih 5J odstotkov več? Med 2026 obravnavanimi 
kaznivimi dejanji splošne kriminalitete so daleč v ospredju tatvine 
(758) in vi trni i (408): prvih je hilo v primerjavi z lanskim polletjem 
krepkih 41 odstotkov več. drugih celo 73. Skoraj 56-odstotna 
raziskanost je sicer nekje na ravni slovenskega povprečja, dejstvo 
pa je, da je bila policija uspešna predvsem pri raziskovanju "te^ih " 
ropov in vlomov, Z4i "lafja", kot so, denimo, vlomi v avtomobile ali 
stanovanjske hiJfe, pa se zjdi. kot da ji vnatijka energije. 

Da kranjski policij.ski upravi glede na sistemizacijo manjka kar 
lepo Število mož modrem. Je zn^ifto, čeprav je po drugi strani 
slišati tudi kritike, da je'ljudi dovolj, le na teren da bi morali več. 
Prebivalci marsikaterega gorenjskega mesta pa tudi manjšega na-
selja na podetelju se kljub "dokaj ugodnim varnostnim razmeram ". 
kar iz leta v teto ponavlja policija, ie lep Čas ne počutijo več 
varne. Vlomi v hiše, avtomobile na parkiriščih in dvoriščih, tatvine, 
ki se vrstijo kot po tekočem traku, kar za /13 odstotkov povečana 
mladoletniška kriminaliteta - vjie to v ljudeh zbuja nelagoden občutek. 
In ko se zgodi vlom, se ta ohčutek Še poglobi, saj se zdi, da so 
policisti bolj zapisovalci dogodkov kot dejanski lovci na lopove. 

Policija seveda ni vsetnogočna, ne more biti povsod in ob vsakem 
času, tudi ni edina odgovorna za naraščajoči kriminal. Na žalost pa 
jo ljudje pogrešajo tudi ram. kjer za njeno večjo budnost izrecno 
prosijo. Slovenska, ne samo gorenjska, policija dejansko potrebuje 
spodbudo: ali to pomeni kadrovsko okrepitev, boljše plače ali 
sposobnejše vodstvo, je stvar razmisleka njenih Šefov. Navadni, 
pošteni, delavni ljudje takšne, kot je zdaj, ravno ne cenijo. 

Dan odprtih vrat pri radovljiških policistih 
Radov^ica - Na radovljiški 

policijski postaji, kjer letos 
praznujejo 40 let delovanja, so 
21. oktobra na široko odprli 
vrata vsem občanom, ki jih za-
nima policijsko delo. Dopoldne 
je bil najbolj množičen obisk 
otrok iz osnovnih šol v radov-
ljiški občini, policisti pa sojini 
ob stojnicah z različno opremo 
poskušali čim bolj razumljivo 
in praktično prikazati posa-
mezna področja dela. Policist 
kriminalist je» denimo, ob opo-
zorilih na pasti zasvojenosti po-
kazal vzorce različnih dovolje-
nih in nedovoljenih drog ter 
razložil njihovo učinkovanje. 
Moč si je bilo ogledali opremo, 
ki jo uporabljajo pri prepreče-
vanju kaznivih dejanj (na sliki), 
kaj potrebujejo vodniki službe-
nih psov. Član gorske policijske 
enote je pokazal vajo spusta z 
višine, policisti prometniki so 
pripeljali avtomobil z opremo 
za merjenje hitrosti, posebnost 
sta bila policista konjenika iz 
ljubljanske enote, zanimati pa 
se je dalo tudi za pogoje zapo-

•slovanja vrhunskih Športnikov 
v vrstah policije, 

Ob tej priložnosti je komandir 
Drago. Hlastan povedal, da so 
varnostne razmere v radovljiški 
občini trenutno ugodne. Manj je 

prometnih nesreč kot v enakem 
obdobju lani. prav tako kršitev 
zoper javni red in mir. umirila 
.seje tudi okolica nočnih lokalov 
v Radovljici in Lescah. V pove-
zavi z drogo statistično sicer 

beležijo več kaznivih dejanj, kar 
pa gre pripisati bolj uspešnemu 
delu policistov kol temu, da 
se razširjenost drog v občini 
povečuje. 

Mendi Kokot 

Rop na parkirišču bencinskega servisa Voklo I 

Jutranje bujenje s pištolo 
Policisti še iščejo štiri neznance, ki so v četrtek ob pol šestih zjutraj oropali 

in pretepli 45-letnega hrvaškega državljana. 

Krai\j • Po podatkih kranjske 
policijske uprave je četverica 
roparjev prišla na parkirišče pri 
bencinskem servisu Voklo I ob 
avtocesti Kranj-Ljubljana v 
četrtek. 2i. oktobra, ob 5.25. 
Obstopili so osebni avto mer-
cedes karavan s pripelo manjšo 
tovorno prikolico, v katerem je 
spal 45-letni državljan Hrvaške. 

Eden od ropaijev je potrkal na 
okno avta. omenil policijo in 
Hrvatu pokazal nekakšno 
izkaznico. Ko je ta odpri vrata 

in stopil iz avla, ga je ropar po-
tisnil na prednji sedež. V drugi 
roki je držal pi.Štolo in zahteval 
denar. Ker mu Hrvat denarja ni 
dal. je sam vzel denarnico s 
sopotnikovega sedeža, lastnika 
pa večkrat udaril in .še naprej od 
njega terjal denar. Z drugim 
roparjem, ki naj bi imel pištolo 
za pasom, sia ga nato odvlekla 
za avto. tretji pa je z zadnjega 
sedeža vzel manjšo torbo, v ka-
teri je imel hrvaški voznik denar 
in fotoaparat. Roparji so 

vozniku ukazali, naj kleči na 
tleh. Odšli so proti parkirišču za 
tovornjake, kjer so imeli skril 
svoj avto. s katerim so se odpe-
ljali s prizorišča ropa, ki je 
hrvaškega državljana stal prib-
ližno pol milijona tolarjev. 

Po opisu naj bi bili roparji stari 
med 20 in 25 let. visoki okrog 
180 centimetrov, dva naj bi bila 
močnejše postave, eden oblečen 
v kavbojke in temnejši pulover, 
eden pa v belo jakno. Govorili 
naj bi hrvaško. H. J . 

Na Kosovo tudi 
Gorenjca 
Krai\j - Slovenska policija so-

deluje v mirovni misiji UNMIK 
že od novembra 2000. ko je na 
Kosovo odpotovalo prvih pet-
najst policistov. Pod okriljem 
Združenim narodov so leto dni 
kot civilni policisti sodelovali pri 
obnovi civilne oblasti na Kosovu, 
pri zagotavljanju reda in miru ter 
pri delovnem usposabljanju ko-
sovskih policistov. V nedeljo. 31. 
oktobra, odhaja na Kosovo šest 
slovenskih policistov. Zamenjali 
bodo kolege, ki se jim izteka eno-
letni mandat. Med šesterico bosta 
tudi gorenjska policista Bojan 
Trupi s postaje letališke policije 
Bmik in Matej Branik s policij-
ske postaje Škofja Loka. H. J. 

Umri pod traktorjem 
Besnlca - V Četrtek, 21. oktobra, zvečer se jc v gozdu na ležko 

dostopnem terenu nad vasjo Njivice smrtno ponesrečil 76-Ietni 
domačin. Z neregistriranim traktorjem Agromehanika Agt 835, 
brez kabine, na katerem je imel nameščen Ic prednji varnostni lok. 
je peljal po klancu navzgor po gozdni poti z Njivic proti 2^vrhu. Iz 
neznanega vzroka je zavil desno prek roba poti in se prevračal 
približno deset metrov, nakar so traktor zaustavile smrcke. Voznika 
jc med prevračanjem vrglo s traktorja, ki gaje pokopal pod seboj. 
Umrl je na kraju nesreče. H, J. 

Kraje avtov in tabiic 
Krai^j - Kriminalisti iz .sektorja kriminalistične policije Policijske 

uprave Kranj bodo kazensko ovadili tri Komendčane. stare 23, 28 in 
45 let. Osumljeni so tatvine osebnega avtomobila hyundai accent z 
registrsko oznako KR 64-36K prejšnji ponedeljek popoldne v Kranju. 

Skofja Loka - Za neznancem, ki je v noči s četrtka na petek iz 
Frankovega naselja odpeljal golfa, policisti Še poizvedujejo. Avto 
VW golf IV. 1.9 TDI, biserno črne barve, z registrsko oznako KR 
43-36M, je bil parkiran pod nadstreškom pri stanovanjskem bloku. 
Vreden je približno 2,5 milijona tolarjev. Tat ga jc na neugotovljen 
način spravil v pogon in se z njim odpeljal v noČ. 

Krai^j - V noči s sobote na nedeljo pa sta z osebnega avta na 
Planini izginili registrski tablici KR A7-490. 

Viomilci ne počiv^o 
Šenčur * V Mlakarjevi ulici v Šenčurju sta bili v noči s četrtka na 

petek tarči vlomilca dve parkirani škodi octavii. Na obeh je razbil 
stekli in iz njiju pobral avtoradia. Razen tega je vlomil še v bližnjo 
pi.sarno. iz nje pa je odnesel prenosni računalnik, LCD monitor in 
glasbeni stolp. Skupne škode je za pribhžno milijon tolarjev. 

Kranj • V isti noči je neznanec vlomil v prostore papirnice na Škof-
jeloški cesti v Kranju. Odnesel je za približno 200.000 tolaijev ciga-
ret različnih znamk. S sobote na nedeljo pa je nekdo vlomil v trgovi-
no Foto Bobnar na Ljubljanski cesti in uJcradel 24 digitalnih fotoapa-
ratov različnih znamk, vrednih skupaj približno 2.5 milijona tolarjev, 

Lesce - Eno od hiš na Finžgarjevi cesti jc neznani nepridiprav v 
soboto natančno pregledal, odnesel pa je zlatnino in tisoč evrov. 

Oropana gostinka ob izkupiček 
Jesenice - V nedeljo. 24. oktobra, zvečer sta neznanca na parkiriš-

ču na Logu Ivana Krivca pričakala delavko gostinskega lokala. 
Ko je zaprla lokal in šla proti osebnemu avtomobilu, stajo napadla 
od zadaj in iz vzela polivinilasto vrečko, v kateri jc imela dnevni 
izkupiček. Policisti za roparjema še poizvedujejo. H. J. 

Popravek 
v pogovoru z Dejanom Knietcem o brezplačni pravni pomoči, 

objavljenem pod naslovom Prevladujejo spori s področja družinske-
ga prava v petek. 22. oktobra, na 15. strani Gorenjskega glasa se 
je napačno zapisal zne.sek minimalne bruto plače, in sicer 11.484 
tolarjev. Pravilneje 111.484 tolarjev. Za napako se opravičujemo. 



Priznanja za nove voditelje 
Zveza tabornikov Slovenije je podelila mednarodna 

potrdila 55 članom, ki so se usposabljali za 
mladinske voditelje. 

LJuliUiina - Taborniška organizacoa ima med več kot 10 tisoč 

člani veliko mladih različnih stiin>sti. Za vodeiye enot redno us-

posablja iiiladiaske voditeye, ki vodgo taborni.^ke dejavnosti. 

Teden vseživyeixjskega učenju so i/koristili /a slovesno izročitev 

potrdil novim voditeUem. 

Zvexa tabornikov Slovenije povezuje 85 rodov v 10 območnih or-

ganizacijah. Posebnost tc organizacije je. da v njej delajo mladi za 

mlade, pa da mladi vodijo JSe mlajSe. Približno 2000 prostovoljcev 

nameni vsako leto veliko Časa za izvedbo raznih dejavnosti. Samo 

na okrog sio taborih se zbere več kot 6000 udeležencev. Več kot 150 

taborniških inštruktorjev sodeluje v izobraževanju novih kadrov, 

kjer se letno izobrazi več kot 300 prostovoljcev. Zveza že osmo leto 

sodeluje tudi z Andrago^kim centron) Slovenije v tednu vseživljenj-

skega učenja, ki ptiteka od 18. do 24. (jktobra. Letos je to priložnost 

izkoristila za podelitev mednaiodnih potrdil 55 novim mladinskim 

voditeljem, ki jim je čestital /u pridobljena znanja in spretnosti tudi 

načelnik ZTS Tomaž Strajnar iz Kranja. Skupaj z drugimi člani 

vodstva jim je izročil priznanja, voditcljske u^kove in rutice ter jim 

zaželel uspešno delo v enotah Se naprej. 

Voditeljske rutice so prejeli tudi Andreja Cof. Nuša Skumavc in Miha 
Rogelj (od leve) iz kranjskih taborniških enot. 

"Za delo z mladimi je potrebno ustrezno izobraževanje. Zato sem 

se lani udeležila tečaja za vodje družin, letos pa še tečaja za vodje 

rodov. Sem načelnica družine medvedkov in čebelic v rodu Stražni 

ognji, kjer osem vodnikov skrbi za okrog 60 otrok. Delo z najmlaj-

šimi mi je v5eč. saj sem tudi jaz v taborniški organizaciji od 2. 

razreda osnovne 5olc." je povedala NuSa Skumavc iz Kranja. Njen 

vrstnik Miha Roge^ je dodal, da je na tečajih dobil precej novega 

in uporabnega znanja. Ob tem so pomembne izkušnje, ki jih nabira 

že osem let. Zato so mu zaupali dolžnost načelnika Kokrškega roda 

v Kranju, ki ima 94 članov. Kot je zaupala Andreja Cof. deluje v 

rodu Stane Žagar - mlajši v Kranju dobrih pet let. Pri njih imajo 

okrog 30 medvedkov in čebelic, ona pa jih vodi sedem. Tečajev za 

voditelje so se udeležili Še drugi taborniki z Gorenjske, vendar vsi 

niso prišli na svečanost na ljubljanskem magistratu. Stojan Saje 

Zmagi za Zabnico in Bitnje 
Besnica - Gasilska zveza mestne občine Kranj je organizirala nv 

nulo soboto v osnovni šoli v Besnici gasilski kviz za mladino. Tek-

movanja, na katerem so preverjali teoretično in praktično znanje, se 

je udeležilo 79 tričlanskih ekip iz 14 prostovoljnih gasilskih društev. 

Med 38 ekipami mlajših pioniijev so prva tri mesta osvojile ekipe 

Žabnica 2, Trstenik 1 in Stražišče 1. Pri starejših pionirjih • zanje je 

tekmovalo 41 ekip - so se najbolje odrezale ekipe Bitnje 4. Bitnje 2 

in Podblica 3. Kot je povedal Srečko Debenec iz vodstva tek-

movanja, sta zmagovaltii ekipi prejeli prehodna pokala. Ekipam na 

prvih treh mestih so podelili pokale in medalje, prvi dve ekipi iz 

vsake kategorije pa bosta odšli še na gorenjsko tekmovanje. Cveto 

Lebar je pohvalil tudi sodelovanje osnovnošolcev na natečaju za. 

likovna dela in spise, ki se nanašajo na požarno preventivo. Prejeli 

so preko 150 risb in 50 spisov. V zahvalo za trud so izročili učencem 

in mentorjem iz sedmih osnovnih Sol v mestni občini Kranj praktič-

na darila. S. S. 

Vodstvo čaka veliko dela 
Skupščino Planinske zveze Slovenije, ki je bila maja na Dolenjskem prekinjena, so končali oktobra na Gorenjskem. 

Brdo pri Krai^ju - Sedel 111-letne planiiLske organizacgc osta-

ja v približno enako stari yub|janski vili« vodstvo PZS pa bo 

iskalo možnosti za selitev v primernejše prostore. Čimprej se 

mora lotiti urejai^ja organizacye in poslovar^ja, so zahtevala 

dru.štva ob zavrnitvi poročila nadzornega odbora. 

Slabo stanje vile in omejen 

prostor na DvorŽakovi v Ljub-

ljani sla spodbudila vodstvo 

PZS k ideji za selitev na drugo 

lokacijo. Denarja za obnove sta-

re stavbe je premalo. Na 426 

kvadratnih metrih notranjih po-

vršin je premalo prostora za 

upravo, arhiv, sestanke, izobra-

ževanje in druge dejavnosti. Na 

633 kvadratnih metrov veliki 

parceli je utesnjeno tudi parki-

rišče. Zalo dajejo prednost grad-

nji nove stavbe oziroma nakupu 

novih lastnih prostorov, kjer bi 

imeli blizu 490 kvadratnih me-

irov notranjih površin. Naložba 

naj bi jih stala okrog 200 milijo-

nov tolarjev. Vsaj 70 milijonov 

naj bi dobili s prodajo stare 

stavbe in zemljišča, del sredstev 

naj bi prispevala ministrstvo za 

Šolstvo, znanost in šport ter 

Športna fundacija, del naložbe 

bi pokrili s kreditom, ostanek pa 

bi zbrali od prodaje nepremič-

nin v skupni lasti z društvi, jc 

povedal Jože Stanonik iz vod-

stva PZS. Kot je pojasnil pred-

sednik gospodarske komisije 

Metod Kovač, imajo zaenkrat v 

cvidenci 139 zemljišč, za 159 

parcel pa je lastništvo še nereše-

no. Glede na to predlagajo usta-

novitev komisije za oceno ne-

premičnin in vodenje postopkov 

za prodajo. Upravni <)dbor PZS 

naj pripravi do ene naslednjih 

skupščin predlog za prodajo po-

slovne stavbe s parcelo v Ljub-

ljani in vseh zemljišč, ki so 

vredna več kot 5 milijonov to-

larjev. Večina je te predloge 

podprla, vendar je bila razprava 

kritična. Miro Eržen iz PD 

Dovje-Mojstrana je menil, da bi 

morali skupno reševati problem 

sedeža PZS in planinskega mu-

zeja: Ta predlog po oceni vod-

stva ni izvedljiv, saj sedež PZS 

sodi v Ljubljano. 

V nadaljevanju je skup.ščina 

potrdila poročilo o delu častne-

ga sodišča pri FZS in finančno 

poročilo za leto 2003. Zataknilo 

se jc pri poročilu nadzornega 

odbora. Koroški planinci s>o 

opozorili, da je poročilo ostalo 

Metod Kovač (prvi z leve) meni. da gospodarska komisija rabi pri ure-
janju evidence zemljišč PZS pomoč strokovnjaka za zemljiško knjigo. 

od majske skupščine nespreme-

njeno in je nepopolno. Mai\ja 

Rajh iz Celja pa je ugotovila, da 

je poročilo preveč splošno. Za-

htevala je odgovore o delu pred-

sedstva upravnega odbora PZS. 

ki kot izvršilni organ menda 

sprejema sklepe. Članstvo zani-

ma. kdo dela na sedežu PZS sla-

bo, kaj je z izplačili stroškov in 

odpravnine za bivšo sekretarko, 

pa Se kaj o poslovanju zveze. 

Ob teh pripombah se je večina 

odločila, da zavrne poročilo 

nadzornega odbora. Do spomla-

danske skupščine pričakujejo 

novo. dopolnjeno poročilo. 

Skupščina ni dala konkretnih 

odgovorov niti v točki, kakšno 

planinsko organizacijo si želi 

članstvo in katere so ključne na-

loge v prihodnosti. Zavrnila je 

predlog vodstva, da bi zmanjSa-

ii upravni odbor in skupščino 

PZS; med 99 člani skupščine 

naj bi bilo le 66 delegatov PD. 

kar je povzročilo največ naspro-

tovanj. Na zahtevo planincev z 

obale so sklenili, da upravni od-

bor sestavi skupino za pripravo 

reorganizacijo PZS. 

Stojan Saje 

Tudi ob prazniku delavni 
Slovensko meteorološko društvo je ob 50-letnici izdalo obsežno brošuro in pripravilo dve mednarodni delavnici. 

Ljubtjana • Približno 80 članov, ki j ih vodi Tai>ja Cegnar, si pri-

zadeva za razvoj in popularizacgo meteorologue. Društvo že pol 

stoletja prireja strokovne ekskur/ge in predavai^ja. 

Tanja Cegnar je predstavila Slovensko meteorološko dnjštvo. 

Razvoj vremenoslovja, ki gaje 

terjal napredek letalskega pro-

meta, je vplival po drugi sveto-

vni vojni tudi na uvedbo fakul-

tetnega izobraževanja meteoro-

logov v Sloveniji. Leta 1954 so 

štirje diplomanti in trije absol-

venti uresničili pobudo, ki jo je 

dal prof. dr. Oskar Re>a. Da bi 

ohranili medsebojni stik in se Se 

naprej izpopolnjevali, so usta-

novili Društvo meteorologov 

Slovenije. Ena od nalog Članov 

je bila tudi skrb za upravljanje 

meteorološke po.staje na Kreda-

rici, ki sojo postavili istega leta. 

Začetni koraki društva so bili te-

žavni. saj so si morali prizade-

vati tako za pridobivanje delo-

vnih mest kot t^leda meteorolo-

gije v družbi. Že tedaj so nave-

zovali prve stike s tujimi stro-

kovnjaki. Slovensko meteorolo-

ško društvo - to ime nosi od leta 

1997 - sc je pred petimi leti pri-

družilo 20 ustanovnim članicam 

Evropske meteorološke zveze 

na Švedskem, ki kolektivno po-

vezuje državna društva in ures-

ničuje njihove stične cilje. 

"Slovensko meteorološko dru-

štvo, ki ima okrog 80 Članov, si 

prizadeva za razvoj in populari-

zacijo meteorologije. Njegova 

najpomembnejša vloga je pove-

zovanje meteorologov, ki dedu-

jejo v različnih ustanovah. Stike 

ohranjamo tudi s tistimi, kate-

rim meteorologija ni več osnov-

na dejavnost. Srečujemo se na 

ekskurzijah, predavanjih, posve-

tih in delavnicah. Letos smo pri-

pravili dve mednarodni delavni-

ci; septembra o razšiijanju agro-

meteoroioških informacij po so-

dobnih sistemih, oktobra pa o 

hudourniških poplavah. Društvo 

je v preteklosti izdalo vrsto stro-

kovnih publikacij. Letos smo 

pripravili publikacijo Pol stolet-

ja Slovenskega meteorološkega 

društva, zgibanko o SMD in 

brošuro o meteorološki postaji 

Kredarica." je povedala pred-

sednica Tai\ja Cegnar na prcd-

stavhvi društva v Agenciji R$ 

za okolje v Ljubljani. Tam je bil 

v četrtek Še slavnostni občni 

zbor. kjer so ustanovne člane 

razglasili za častne Člane druš-

tva. 

Stojan Saje 

V^e, kviz in ogled gasilskega doma 
Medvode - V mesecu požarne varnosti se tudi v spodnjem delu 

Gorenjske nadaljujejo najrazličnejše aktivnosti gasilcev. Potem ko je 

bila v soboto osrednja reševalna in požarna vaja v Sori pri Medvo-

dah. so se v šoli v Pirničah v gasilskem kvizu regije Ljubljana I, v 

Šmartnem pa regije Ljubljana IIL merili mladi v različnih prak-

tičnih in teoretičnih znanjih. V nedeljo so odprii vrata gasilskega 

doma v Zbiljah za ogled opreme mladim in starejšim domačinom. 

A. Ž. 

C3QIN0 
BLED 

Casino Bled, d.d., vabi k sodelovanju 
dekleta in fante za opravljanje sledečih del: 

- krupje na ameriški ruleti 
- krupje na Biack Jacku 

- pobiraiec žetonov (chipper) 
- vratarska siužba 

- delo v strežbi 
Pogoj: polnoletnost in urejen status študenta. 
Razgovor s kandidati bo v torek. 2. 11. 2004, 

ob 14. uri v prostorih igralnice Casino Bled, d.d.. 
Cesta svobode 15, 4260 Bled. 

Ličkali koruzo, obrezovali repo 
Turistično društvo Naklo je ena tistih organizacij, ki skrbijo za oživljanje starih kmečkih običajev. Ličkali so tudi mladi 

Polica pri Naklem - Na PoUčarjevi kmet^i* ki izvira iz 18. sto-

letja, že dolgo ni bilo skupinskega ličkai\ja koruze. Tokrat sta 

Štefka in Janez Pavlin gostila člane TD Naklo, šolarje in druge. 

Turistično društvo Naklo, ki 

ima več kot 120 članov, večkrat 

razgiba utrip življenja v kraju. 

Razne razstave, posebno razsta-

va pirhov, privabijo številne ob-

iskovalce. Vrsta krajevnih zani-

mivosti je postala znana še dru-

gim. ker so jih opisali v turistič-

nem vodniku po občini. Zanima-

nje je tudi za etnografske prire-

ditve, od pustovanja konec zime 

do prikaza kmečkih opravil jese-

ni. Med slednje sodi ličkanje ko-

ruze in obrezovanje krmilne repe 

na kateri od kmetij. 

"Lani smo v bližini Pavlinovc 

kmetije na Polici odprli muzej 

mlinskih kamnov, kar je redkost 

v bližnji in daljni okolici. Letos 

so PoliČarjevi, kot se reče doma-

čiji. sprejeli predlog na.Šega dru-

štva /.a prikaz žc skoraj pozablje-

nega kmečkega običaja. Tudi 

mlajšim rodovom smo želeli pri-

kazati, kako se lička koruza in 

obrezuje repa. Da ne bi samo de-

lali. smo pripravili tudi kulturni 

program." je povedala Mara Čr-

nilec. predsednica TD Naklo. 

Ob kupu koruze in vozu repe 

so učenci OŠ Naklo najprej pri-

povedovali pesmi in igrali na in-

štrumente. Trio Kozjek iz Pod-

brezij je dodal tudi skladbo o lič-

kanju koruze. Člani kvinteta 

Gorei^ci so zapeli nekaj narod-

nih. pri pesmi Prav lepa jc na-

klanska fara pa so se pridružili še 

obiskovalci. Med ličkanjem ko-

ruze so povzdignili svoj glas še 

člani mešanega pevskega zbora 

Dobrava. Da ne bi šlo lupljenje 

in vezanje koruznih li.siov prepo-

časi. je s harmoniko dajal takt 

Jože Štilec. K naglici pri manj-

šanju kupa jc prispevalo tudi ob-

vestilo organizatorja, da so med 

stroki koruze skriti listki za na-

grade. Drugačne nagrade so pri-

pravile gospodinje, ki so postre-

gle z dobrotami z domačije. 

"Pri nas se dobi marsikaj, saj se 

ukvarjamo z živinorejo, polje-

delstvom in pridelavo zelenja-

ve." je jx)vabila k ponovnim obi-

skom Štefka Pavlin. Njen mož 

Janez se je spomnil, da k njim 

niso prišli ljudje "na k'p" - to po-

meni kup koruze - vsaj že 13 let. 

Zato je dobro, da sc stari običaji 

ohranijo, pa da se ljudje ob njih 

tudi družijo. Na njihovi domačiji 

so še hči Andreja, njen mož 

Viktor ter njuna Jera in KoceU 

Vsi radi vidijo, če se pri hiši kaj 

dogaja, zalo so malokdaj sami. 

Stojan Saje 



Tekačev veter ni motil 
v nedeljo je bi! v Ljubljani tradicionalni že deveti ljubljanski maraton. Po številu promocijskih tekov in tekov za mlade s prilagojenimi dolžinami je okoli enajste ure dopoldne 

prišel na vrgto tudi glavni, 42-kilometrski tek, na katerem so sodelovali tekači in tekačice iz več kot 25 držav. 

Lcio.^nji Ljubljanski niaraion 

jc bil pravo doživetje ^ tako za 

o î kol ušesa, poleg šievilnih le-

kov pa si JO lahko občinstvo 

ogledalo tudi maratonsko rola-

nje iia Sestkilometrski progi. 

Lani je maraton uspel, tekači 

in tekačice pa se najbolj spomi-

njajo mraza. Letos je bilo vreme 

precej lepSe. le veter jim je mal-

ce nagajal, drugače bi bila sonč-

na nedelja v Ljubljani pravi 

Zgled za jesensko idilo. 

ženski konkurenci na 42 kilo-

nictrov zmagala tuja tekača. V 

popoldanskih urah pa je dogaja-

nje postalo ponovno pestrejše v 

šotoru ha Kongresnem trgu. kjer 

so v večernih urah pripravili te-

steninko in zanimiv program. 

Udeleženci tesieninkc so po-

novno spo/.navali lekače. bese-

do. dve pa je spregovoril tudi 

dvakratni zmagovalec Ljubljan-

skega maratona. Ukrajinec An-

drej Naumov. ki si je na letofi-

"pisan". V ospred ju je bil seve-

da Start na 42 in 21 kilometrov 

dolgi progi. Udcležcncc marato-

na iii polmaratona je na pot po-

spremila skupina bobnarjev 'Hie 

stroj, ob progi pa jc bilo kar lepo 

ilevilo gledalcev. 

Tekači in tekačice so tekli po 

isti progi tako na 21 kot 42 kilo-

metrov, le daje bil maraton dolg 

pač dva kroga polmaratona. 

Startali so na Slovenski cesti 

med Dramo in stebrom Sv. Tro-

Na različnih razdaljah je teklo več kot pet tisoč udeležencev. 

Organizator jc ponovno priča-
koval rekordno udeležbo sport-

^nikov in rekreativcev. saj gre za 
največjo tekaško prireditev pri 
nas. Na različnih razdaljah je te-
klo več kol pet tisoč udeležen-
cev: od najmlajših na 300 me-
trov dolgem Lumpi teku. do 
najbolj vzdržljivih, na klasič-
nem maratonu. 

Petek in sobota 

Že v petek popoldne jc Kon-
gresni trg zaživel z maratonom 
in za njega. Nike jc postavil svoj 
testni Šotor, kjer je potem se vso 
soboto pa tudi v nedeljo čez dan 
lahko kdorkoli povprašal teka-
škega strokovnjaka Bena Pi-
škurja o primernih tekaških co-
patih in pravilnih gibih ter mar-
sičem drugem. 

V Mercatorjevem Hipermar-
ketu na Celovški pa so v sobot-
nih dopoldanskih urah predsta-
vili deseterico najboljših tujih 
tekačev, ki so se potem v nede-
ljo borili za prva mesta. Izkaza-
lo se je. da so bile napovedi pra-
vilne, saj sta tako v moški kot 

nji preizkušnji pritekel drugo 
mesto. Glede na vremensko na-
poved je strokovnjak tekačem in 
tekačicam svetoval taktiko teka. 
predstavili pa so tudi maraionko 
Nado Rotovnik Kozjak in nje-
no knjigo Gibanje je življenje. 

42, 21 in 6 ki lometrov 

Program v nedeljo je bil po 
organizatorjevih besedah zelo 

Brigita Langerholc 

jice. cilj pa je bil na Kongres-
nem trgu. Tudi udeleženci šest-
kilometrskcga teka, osnovno-
šolci in srednješolci so imeli isti 
štan in cilj, le da je bila proga 
precej krajša. Osnovnošolci so 
tekli na 2700 metrov ter na pro-
mocijski kilometer, dijaki pa so 
svoje moči merili na malce več 
kot petkiiometrski progi. 

Najhitreje je 42-kilometrsko 
progo pretekel Joachim Nsimi-
rima (Burundi). ki je potrebo-
val za 10 razdaljo dve uri in tri-
najst minut. Pri Ženskah pa je 
bila na najdaljši razdalji najbolj-
ša Rusinja Jelena Razdrogina. 
Progo je 'ugnala' v dveh urah in 
46 minutah. Zanimiv je poda-
tek, da prvega slovenskega teka-
ča najdemo šele na osmem me-
stu, medtem ko je bila slovenska 
ženska predstavnica tretja. Pol-
niaraton oziroma 21-kilometrs-
ka preizkušnja je pri moških 
zmago prinesla Romanu Kej-
2arju, med ženskami je bila 
najboljša Celjanka Anica Živ-
ko. Roman je za progo potrebo-
val dobro uro. Anica uro in pol. 
Na tej preizkušnji je bila udelež-

Žirovski krog 
Žiri - Vsako leto se v Žireh 

zberejo ljubitelji p<.ihodniSiva, da 
slovesno obeležijo že kar tradi-
cionalni pohod okoli Žirov. 
Tokrat seje na 23. pohodu zbralo 
okoii 250 udeležencev. 

Pohod je razdeljen na tri etape 
in vsako leto izvedejo eno. Vse 
etape skupaj imajo okoli 50 kilo-
metrov in čez 1500 metrov 
višinske razlike. Letos pa jc 
prišla na vrsto štiri urna, najkra-
jša razdalja oziroma etapa. 
Značilnost teh pohodov je. da se 
vedno zaključijo na gričih. Tako 
se je tokratni pohod začel v 
Žireh. sledil je Vrsnik. Mrzli vrh. 
zaključil pa se je na Breznici. 
Udeleženci so bili med potjo do-
bro oskrbovani, saj je bilo čaja 
dovolj, na koncu poti pa jih 
pričaka golaž. Organizator poho-
da je Planinsko društvo Žiri. Igor 
Šorli pa je odkrito povedal, da je 

Za čaj na vnnesni postojanki vsako lepo poskrbijo taborniki iz Žirov. Ob 
nič kaj obetavnem vremenu se je pohodnikom pritegel. 

bil "kar žalosten, ko jc videl, 
kakšno vreme je drugod, v Žireh 
pa je bilo nedeljsko jutro čemer-
no." Dodal je .še. da je pohod 

okoli Žirov ena redkih akcij, ki je 
še brezplačna. Alenka Brun* 

foto: Polona Mlakar 
-Baldasin 

Francosko-slovenska naveza je tekla na šestkilometrski razdalji. 

ba tekačev in tekačic največja, 
saj je bilo pri mo.ških čez 1500 
udeležencev, pri ženskah pa Čez 
petsto. Na 6-kilometrskem 
teku je bila moška in Ženska 
udeležba pol - pol. Pri moških je 
bil prvi Tomaž KaiiŠnik. pri 
ženskah pa Iva Blatnik. Znotraj 
maratona je Slovenska vojska 
imela vojaško prvenstvo, pote-
kalo je Se državno prvenstvo na 
21 kilometrov, tekli pa so (kot Že 
omenjeno) tudi osnovnošolci in 
srednješolci. 

Utrinki z maratona 

Pogled na vrvež sredi Ljublja-

ne. ki je bila zaprta za promet, 

je bil v nedeljo veČ kot zanimiv. 

Znani, neznani obrazi, rekrea-
tivci. Športniki, navijači, mlade 
mamice, ki so z vozički sprem-
ljale dogajanje; očetje s hčerami 
in sinovi, ki so burno navijali za 
'tekaško' mami na 21-kilo-
metrski progi; babice, dedki -
skratka, staro in mlado je navi-
jalo in se obenem zabavalo. 
Kongresni trg je Živel in rdeČi 
obrazi bolj ter manj utrujenih, ki 
so pritekli skozi cilj. so izražali 
številna občutja. 

Besničana Sarah SuSnik in 
Janez Ferlic sla komaj prišla do 
sape. ko smo že želeli vedeti, 
kako se počutila in kakšna jc 
bila proga. Janez je tekel na pol-
maratonu. Sarah pa na Šest kilo-
metiov. Njegov čas je bil uro in 

Ob zadnjih vzdihljajih maratona so bili tudi tovrstni prizori. 

KAM V PRIHODNJIH DNEH? 

Orientalski ples 
Krai\j - V organizaciji šport-

nega društva Gibanica začenjajo 
z drugo sezono plesne rekreaci-
je. Vadba bo potekala enkrat te-
densko. ob petkih, v dvoranici 
dijaškega doma na Zlatem polju 
18. uri. Dodatne informacije na 
040/250 758 (Nataša). 

Mali nogomet 
Šenčur - Športni center Prote-

nex letos že tretjič zapored orga-

nizira odprto prvenstvo Go-

rei\jske v malem nogometu za 

klube in ekipe iz gorei\fske re-

gije in Šir^e okolice. Tekme 

bodo v novem športnem centru 

Protenex v Šenčurju (balon). 

Tekmovanje bo predvidoma po-

tekalo od sredine novembra 

2004 do sredine aprila 2005. 

Igra se po ligaškem sistemu tek-

movanja. V prvem delu se igra 

po skupinah, ki se določijo z 

žrebom. V drugem delu pa se 
igra končnica na izpadanje (1:4. 
2:3). pari so določeni na podla-
gi vrstnega reda iz prvega dela. 
V vseh kategorijah se v končni-
co za prvaka uvrstijo prve štiri 
ekipe iz prvega dela. Na tem 
tekmovanju ni omejitev nastopa 
registriranih igralcev. Vsi igral-
ci igrajo na lastno odgovornost. 
Vsaka ekipa lahko prijavi 15 ig-
ralcev. Žrebanje in sestanek s 
predstavniki ekip bo v šport-
nem centru Proicnex 28. okto-
bra 2004 ob 18. uri. 

Pryavo za tekmovalce posre-
di^ te najkasneje do 26. okto-
bra 2004. na naslov Protenex, 
d.o.o., Mlakarjeva 72, 4208 
Šenčur. K prijavi priložite iz-
polnjeno prijavnico iz priloge 
razpisa ter kopijo potrdila o 
vplačilu najema dvorane za tek-
movanje. Prijave so možne tudi 
v lokalu športnega centra Prote-
ncx, vsak dan od 10.-22. ure. 

petnajst minut, Sarah pa jc ve-
dela !e to. da je prišla skozi cilj. 
Z doseženim sta bila zadovolj-
na. čeprav jima je veter malce 
ponagajal. Ni pa veter motil slo-
venske tekačice Krigite Lan-
gerholc. ki se je udeicž.ila teka 
na šestkilometrski progi. Pravi, 
daje tekla v .skupini in potem je 
lažje. Xd progo je potrebovala 

Sarah Sušnik in Janez Ferlic 

slabih 25 minut ter na koncu 
pristala na tretjem mestu. 

Eno.stavno pa nismo mogli 
mimo skupine mladih, starih 
med 19 in 24 let. pri katerih nam 
je najprej padel v oči napis na 
njihovih majicah: Bodi fit za 
manjšo ril. Pa jezik. Pogovarjali 
so se v angleščini in sem ter tja 
si zasledil francoščino. Nina 
Martinčič nam je razložila, da 
gre za dmStvo Best. ki deluje v 
okvirih ŠOU-a in združuje štu-
dente tehnike in naravoslovja. 
Tokrat jc pri njih na kulturni iz-
menjavi dvanajst Francozov iz 
Grenobla in prihajajoči teden je 
namenjen rekreativnemu in 
športnemu druženju. Med dru-
gim jih čakata še plavanje ter ja-
marstvo. Njihovi rdeči, a zado-
voljni obrazi so izžarevali vese-
lje že samo ob misli, da so pre-
tekli šestkilometrsko nizdaljo. 

Alenka Brun, 

foto: Tina Doki 

Vse dodatne informacije o potr-

dilu, vplačilu in ostalem lahko 

dobile na telefonskih številkah 

04/25 19 200 in 041/945 399. 

BodifH fitnes 
konvencija 
z namenom predstavitve in 

promocije zdravega načina živ-
ljenja in posameznih segmentov 
"fitnes manije" BODIFIT in 
Univerzitetna Športna zveza 
Maribor organizirata že 6. med-
narodno sokol bodifit fitnes 
konvencyo - slovenski praznik 
fitnesa. Športno rekreativna pri-
reditev bo potekala od 29. do 31. 
oktobra 2004 v Mariboru, v 
Univerzitetnem športnem centru 
Leona Štuklja in dvorani Šiuk. 

Podrobnejše informacije in 
prijavnice lahko najdete na 
w\vw.bodifit.net. o vsem, kar 
vas zanima, povprašajte na 
elektronskem naslovu bodi-
rit@amis.net ali 041/774 684. 

Alenka Brun 

^ iZDGPLSI 

VSMSOVMSM podal 
rnaimoglMov 

Ena spletna stran, ki združuje 7 
časopisov z vseh koncev Slovenije! 
Obiščite www.lzberl.sl, oddajte svoj 
mali oglas, oglejte si popoInejSe oglase. 
spret>odite se po rumenih straneh in 
naj vas navdušijo kadrovski oglasi! 

Brskanje po malih oglasih i « nikoli 
nI bilo Uko udobno. 

D E L O 
NOVICE 

NOVinMtl 

VESTNIK 

GLAS 

nrimorskfi šuihj-.kt 
n ^ c e f C D N l K 
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Zanesljive zmage favoritov 
Krai\j • V gorenjskem derbiju v 1. DOL so odhojkaiji Autoco-

mmerca z Bleda na gostovanju zanesljivo ugnali novincc v prvi ligi 
- škofjeloški Termo Lubnik / 0:3 (-18. -16. -15). V Kamniku pa so 
domači (xlhojkarji Calcita le priiili do gladke in zanesljive zmage in 
proti Svitu slavili s 3:0 (20. 19, 19). Po treh krogih sta na vrhu ne-
poražena Preveni gradenj IGM in Autocommerce, ki pa ima točko 
manj. §e točko manj in seveda tudi zmago manj ima na tretjem me-
stu Calcit Kamnik, dve zmagi pa imata tudi Krka in Olimpija. Nu 
dnu razpredelnice sta 5e brez zmage Svit iz SI. Bistrice in Termo 
Lubnik. 

Obe gorenjski ekipi v moški konkurenci 2. DOL pa sta tokrat 
doma ostali brez točk. Igralci Telemach Žirovnice so sicer doma 
nudili dober odpor favorizirani Mežici, a gosti so bili le za odtenek 
boljši v končnici in zmagali s 0:3 (-23̂  -23̂  -21). T\jdi v Kranju je 
bilo srečanje dokaj izenačeno. Pomurci. ki so zatrdno odločeni, da 
se hiiro vrnejo v 1. DOL. so bili tokrat premočni za Astec IViglav 
in z zmago ostali v krogu neporaženih ekip: Astec Triglav : Pomur-
je-GaIex-Mir 1:3 (-21. -21, 23, -19). V vodstvu so tri neporažcne 
ekipe - Brezovica, TAB Mežica in Pomui]e-Galex-Mir, medtem ko 
sla gorenjski ekipi v spodnjem delu tabele - Telemach Žirovnica na 
7. mestu, Astec Triglav pa na osmem. So pa zato mnogo bolj pre-
pričljive igralke Mladih Jesenice, ki so ponovno nadigrale svoje 
nasprotnice: Mladi Jesenice : Solkan 3:0 (II. 15,19). JeseniČanke so 
po treh krogih šc edina neporažena ekipa. 

V 3. DOL moSki so odbojkarji UKO Kropa gostovali v Novem 
mestu in dokaj prepričljivo, z 0:3, prišli do prvih letošnjih točk. ki 
so jih pripeljali na trenutno četrto mesto. V vodstvu je še naprej 
MOK Kočevje z dvema zmagama, odbojkarji Elmont OK Gorje pa 
so z enim porazom na Šestem mestu. Dcrbi 3. DOL zahod ženske pa 
naj bi bil tokrat v Škofji Loki. Pa od derbija ni bilo ravno veliko, saj 
so domače igralke popolnoma nadigrale gostje iz Grosupljega. TUdi 
igralke Broline Kamnik so bile zelo prepričljive, saj so tudi tretjo 
tekmo dobile brez težav, tako da tudi Kamničanke delajo družbo na 
vrhu še neporažcncmu Partizanu Škofja Loka in Kostak-Elmontu 
iz Brestanice. V zeomjem delu tabele (5. in 6.) so tudi igralke Piz-
zeria Morena iz Žirovnice (tokrat zmaga nad Črnomljem s 3:1) in 
Bleda, ki je v soboto ugnal Sloving Vital II s 3:2. Igralke Bohii^ja 
so malce nepričakovano izgubile s Semičem z 2:3 in z eno osvoje-
no točko zasedajo 10. mesto. 

Blejcem v pokaiu zadošča že niz 
Radov^ica - V osmini finala ima v moški konkurenci Gorenjska 

kar tri predstavnike (Calcit Kamnik je kot lanski finalist že uvrščen 
v četrtfinale). Žreb se je poigral z odbojkarji Autocommerca Ble-
da. ki so že v osmini finala naleteli na lanske državne prvake iz Šo-
štanja, toda Blejci so svoje delo v prvi tekmi opravili odlično in 
zmagali kar s 3:0, tako da morajo Blejci v Šoštanju v sredo osvojiti 
le en niz ali 54 točk in uvrstili se bodo v četrtfmale. Goste pa so 
očitno presenetili tudi odbojkarji Termo Lubnilca, saj so v prvi tek-
mi doma s 3:1 premagali udeleženca lanske končnice Svit iz Slov. 
Bistrice, tako da gredo v sredo na povratno tekmo z lepo prednost-
jo. Četrtfinale pa je očitno pretežka naloga za Astec Triglav, ki je v 
prvi tekmi gostoval v Murski Soboti in izgubil s 3:0. Kranjčani so 
sicer nabrali 59 točk, a le malo je verjetno, da bodo v sredo ob 18. 
uri v ŠD Planina v Kranju uspeli porazili goste z dovolj veliko raz-
liko. 

V ženski konkurenci gorenjski ekipi po pričakovanjih nista imeli 
prav veliko možnosti za napredovanje, saj sta obe naleteli na prvoli-
gaški ekipi - Pizzeria Morena iz Žirovnice se ni mogla resneje upi-
rati Luki Koper in je pred povramo tekmo z le 35 osvojenimi točka-
mi iz prve. brez vseh možnosti za napredovanje. Bolje so se sicer 
upirale igralke Mladih Jesenice na gostovanju v Novem mestu, a 
tudi one ostale brez niza. Bo pa zanimivo videli, kaj lahko Jeseni-
Čanke naredijo na povratni tekmi, ki bo v sredo ob 20. uri v telo-
vadnici T. Čufar na Jesenicah. Brane Maček 

ROKOMET 

Pomembna zmaga Terma 
Kraix| - Tokratni rokometni konec ledna je v dvorani Poden 

postregel z dvema zanimivima obračunoma in tremi osvojenimi toč-

kami gostiteljev. Fantje so dosegli pomembno zmago, dekleta pa so 

zapravila zadnji napad za zmago. 

Po treh zaporednih porazih so Ločani enostavno morali zmagati. 

Tekma z Novomeščani je bila v prvem polčasu enakovredna, saj je 

bil rezultat do 26. minute kar 13-krat izenačen. Sledil je delni rezul-

tat 3-0 za Termo, s prednostjo treh zadetkov pa so "izolaterji" odšli 

na odmor. Odločilno grednost so si LoČani priigrali v prvi polovici 

drugega polčasa, ko so povedli z osmimi goli prednosti (25-17). Po 

minuti odmora so se gostje vrnili v igro in znižali zaostanek na dva 

gola, končnica pa je poicm spet pripadla Termu in zmaga je ostala 

doma. 

Srečanje starih znank. Loka kave in Olimpije. so bolje začele Lo-

čanke, ki so tokrat nastopile oslabljene, saj sta manjkali Frolova in 

Džurkovičeva. Za prvo je jesenski del sezone končan. "Kofetarke" 

so povedle za tri gole. Ljubljančanke pa so jih ujele in dobile prvi 

del s 15 - 17. Varovanke Milje Tomšič so v nadaljevanju "zmajčice" 

uspele ujeti in povesti z 28 - 26. Sledila je serija štirih zaporednih 

golov Olimpije in njihovo ponovno vodstvo. Ločanke so izenačile in 

imele zadnji napad, ki je ostal neizkoriščen. Delitev točk je zato naj-

bolj pravična. 

Oba gorenjska moška I. B ligaša sta na gostovanju izgubila. Der-

bi ekip brez osvojenih točk je pripadel Grosupljemu, ki so Kranjča-

ne prikovali na rep lestvice. Cerklje so gostovale v Sežani in izgubi-

li z enako razliko kot CHIO. 

Neuspešna sta bila tudi AIples in Duf^e. Za oba drugoligaša sta 

bila usodna primorska ligaša. Lesarji iz Železnikov so izgubili s Hr-

vatini. Duplje z Ajdovščino. 

Rezultati: Telekom liga - moški: Termo - Adria Krka 34 - 31 .Te-

lekom liga - ženske: Loka Kava KSI - Olimpija 31 - 31 ;1. B liga -

moški: Miiol Sežana - Cerklje 31 - 25; Pekarna Grosuplje - CHIO 

Kranj 33 - 27; 2. liga - moški: Hrvatini - AlpIes 27 - 26; Ajdovšči-

na - Duplje 26 - 24. ^̂ ^ 

Deset let čakanja 
je bilo dovolj 

O tem je prepričan Tomaž Razingar, ki je v petek znova oblekel dres Acroni Jesenic in se skupaj s soigralci podat 
v lov za novo jeseniško zvezdico. Danes zeleno-rdeči derbi v Tivoliju. 

Jesenice, Ljub^ana - Očitno 

spet prihajajo časi, ko bo vsaka 

tekma v dvorani Podmežakli 

nov lep športni dogodek na Je-

senicah. To so namreč v petek v 

tekmi intcr lige dokazali hokeji-

sti Acroni Jesenic, ki so gostili 

madžarske podprvake, ekipo 

DAC Invitela in navdušili s šte-

vilnimi domiselnimi akcijami. 

Je.scniški trener Roman Prislov 

res ni imel težkega dela sestavi-

li udarnih peterk, saj so v klubu 

v zadnjem hipu dobili transfer 

karto še za Tomaža Razingarja. 

Tako se je Tomaž v prvi peterki 

pridružil povratniku po operaci-

ji očesa Marcelu Rodmanu, 

Jeseniška klop je iz tekme v tekmo bolj polna, v petek pa se je soigral-

cem znova pridružil še Tomaž Razingar. 

HOKEJ V DVORANI 

Derbi tokrat Ločanom 
Jesenice, Žiri - V soboto so hokejisti v dvorani odigrali 5. krog 

lige v velikem floorbalu. V derbiju sta se pomeril: ekipi FBC Loka 
Spidcrs Dewalt in FBC Thunder Jesenice, zmagali pa so LoČani s 
4:2. Ekipa Marmorja Hotavlje je s 7:5 premagala ekipo FBC Loka 
Spiders B, Domel je bil s 5:4 boljši od Polycoma Brlog, ekipa FBC 
Jesenic pa je s 5:8 slavila v dvoboju s TVD Partizan Borovnico. Na 
lestvici vodi ekipa FBC Loka Spiders De\valt z 10 točkami. 

Ekipe v malem floorbalu pa so v nedeljo tekmovale na 3. turnirju 
v Žireh. Najprej je moštvo TOC Loka Spiders Dewalt z 12:5 prema-
galo PoIycom Brlog, nato pa je ekipa mladih "pajkcev" s 3:19 izgu-
bila proli Domelu. Ekipa InSport Etiketa Žirov je s 6:16 izgubila s 
ŠD Marmor Hotavlje, FBC Borovnica pa je sI3:4 ugnala FBC 
Thunder mladi Jesenice. Na tekmi državnega prvenstva do 19 let je 
ekipa Polycoma Brloga po zanimivi igri z 9:12 premagala mlado 
moStvo FBC Loka Spiders U 19. V.S. 

KOŠARKA 

Nove zmage in porazi za Gorenjce 
Krai\j - Ta konec ledna se je začelo tudi državno prvenstvo v 

obeh ženskih članskih ligah in v nižjih moSkih. tako da so se .števil-

ne gorenjske ekipe borile za prve zmage. Odeja iz Škofje Loke, edi-

na gorenjska ekipa v 1. ženski ligi. je bila v prvem krogu prosta, v 

2. ženski ligi pa jc bilo bolj pestro. Triglavankc so spet izgubile pro-

ti Domžalčankani. tokrat z 31:72. JeseniČanke pa so bile proste. V 

sredo in Četrtek ko.̂ arkarice čakajo povratne pokalne tekme, konec 

tedna pa nadaljevanje državnega prvenstva. Pari 2. kroga; Odeja : 

Panter Ilirija (sobota ob 16.15). Jesenice : ŽKK Šentvid (sobota ob 

17. uri). ŠD Šentvid : Triglav. Domžale so proste. 

V ligi Goodyear je Hclios nanizal še dva.poraza, v četrtek doma 

proti Renexu z 68:74 in v nedeljo v gosteh pri Zadru s 67:84. Jutri 

doma gostijo Pivovarno LaSko. V 1. moški ligi jc znova izgubil tudi 

Triglav, tokrat je bila boljSa Krka. ki je z zmago z 89:70 Triglav po-

stavila na rep lestvice. V derbiju 1. b lige med ekipama Parklji Be-

žigrad in Loka Kava so s 63:61 zmagali Škofjeločani. Rezultati 

ostalih lig: 2. skl zahod: Kolpa:Radovljica 73:50. Tomas 

Sport02:Jcsenice 83:90, Tolmin:Šenčur 51:79; 3. skl center: La-

stovka Smlcdnik:Kranjska Gora 79:83, PodboČjeiMavrica Kamnik 

93:82, DGN Ljubljana:Gorcnja vas 63:81. Pari naslednjega kroga: 

Triglav: Elektra (sobota ob 20.15). Loka Kava:Hopsi Polzela (sobo-

ta ob 19. uri). Artplet KoČevje:Šenčur. Jesenice:Tolmin (sobota ob 

19.30), RadovljicaiTomas Spori 02 (sobota ob 17.30). Jutri bodo na 

sporedu tudi druge tekme 2. kroga pokala Spar. V Osnovni Soli 

F^žihovega Voranca na Jesenicah se bosta ob 18. uri pomerili eki-

pi Jesenic in Loka Kave. Barbara Todorovič 

skupaj z izkušenim Tonijeni 
Tl^larjem pa so že v prvi minu-
ti petkovega srečanja poskrbeli, 
da je ekipa Acroni Jesenic z 
Marcelovim zaključnim strelom 
povedla z 1:0. Po tej akciji je več 
kot tisoč navijačev na tribunah 
videlo Se vrsto "vragolij" raz-
položenih jeseniških hokeji.stov, 
po golu Tomaža Razingarja za 
2:0 in Luke Žagarja za 3:0, pa je 
prvi del srečanja minuto pred 
koncem s .Se enim golom zaklju-
čil Tomaž Razingar. V nadalje-
vanju tekme je tempo nekoliko 
popustil, edini pa je v drugi tret-
jini zadel Anže Terlikar. V zad-
nji tretjini je bil Se enkrat natan-
čen Tomaž Razingar. za 7:0 pa 
je bil po lepi akciji najbolj za-
služen Luka Žagar. Tik pred 
koncem tekme je za "Časten'' 
poraz Madžarov poskrbel Ba-
iasz Ladanyi. ki je postavil 
končni izid 7:1 (4:0, 1:0, 2:1). 

"Mislim, da je igrati spel 
doma nekaj najlepšega. Ekipa jc 
res močna in želimo si. da na Je-
senice povrnem nekaj, kar 
manjka že deset let. Naslova pr-
vakov si vsi želimo in mislim, 
da trenutno igramo najboljši ho-
kej v Sloveniji. Danes smo bili 
zagotovo tudi za razred boljši od 
madžarske ekipe. Čeprav je bila 
tekma odigrana na visoki ravni. 
Zagotovo pa smo zasluženo 
zmagali," je povedal reprezen-
tant Tomaž Razingar in dodal: 
"Rad bi se tudi zahvalil jeseni-
škemu klubu, saj so mi omogo-
čili, da sem po prihodu s Češke 
ves čas tu treniral in na koncu so 
mi uspeli urediti tudi vse po-

NOGOMET 

uebno. da sem laliko začel igra-
ti. Žal Še ne vem kako se bo raz-
pletla zelo "zapletena" zgodba z 
ekipo Pardubic. Na vsak način 
pa upam, da bomo skupaj s so-
igralci še lahko razveseljevali 
svoje navijače." 

Sicer pa sta v petek tekmi in-
ter lige odigrali tudi moštvi Sla-
vijc M Oplimc in ZM Olilnpije. 
2^ložani so doma gostili Med-
veSčak in z 2:1 (0:0, 1:1. 0:0) z 
golom Jake Avgustinčiča slavili 
po podaljšku, ekipa 21M Olimpi-
je pa je gostovala pri madžar-
skih prvakih v Szekesfehervarju 
in zmagala z 2:4 (0:0, 1:1, 1:3). 
Na lestvici Se vedno vodi ekipa 
Acroni Jesenic, ki ima popoln 
izkupiček. 15 točk iz petih te-
kem. Že danes pa je na sporedu 
nov krog. derbi pa se zagotovo 
obeta v Tivoliju, kjer se bosta ob 
18. uri pomerila domače moStvo 
ZM Olimpije in Acroni Jeseni-
ce. Pri Olimpiji so včeraj na pri-
ložnostni tiskovni konfercnci 
predstavili svoje okrepitve ter 
podpisali novo sponzorsko po-
godbo s podjetjem Sinfonika. 

V senci velikega derbija v 
Ljubljani bodo danes na spore-
du tudi preostale tekme inter 
lige. ekipa Slavije M Optime pa 
bo gostovala pri DAC-u. V tek-
mi državnega prvenstva bo 
ekipa kranjskega Triglava danes 
ob 18. uri na Bledu gostila Ma-
ribor, jutri pa se bosta ob 17.30 v 
Tivoliju pomerili moštvi HS 
Olimpije in HIT Casinoja 
Kranjska Gora. 

Vilma Stanovnik 

Domžale in IViglav zmogla 
po gol za remi 
Krai\j - V ligi Siniobil so domžalski nogometaši gostovali pri 

Olimpiji, ki pa zaradi kazni ni igrala doma. Tako sta ste moštvi v 
Zagorju razšli z neodločenim izidom, kar je glede na dobre predsta-
ve Olimpije v zadnjih krogih uspeh. Za "rumene" je v drugem pol-
času zadel SlaviŠa Dvorančič. Domžale se bodo jutri v četrtfinalu 
Pokala Hervis doma pomerile s prvouvrščenim lige Simobil Hit Go-
rica (tekma bo ob 14.30). Prav nič spodbuden pa ni remi ekipe Su-
pemova Triglav s predzadnje uvrSčenimi Izola Argeta. Igra se je 
očitno Že kaj kmalu končala, saj sta bila oba gola dosežena do 23. 
minute. Gol za Triglav je dosegel Ladislav Stanko. 

V 3. nogometni ligi zahod po 11. krogu na prvem mestu vodi Šen-
čur (skupaj z NK Brda in Kolpa) z 19 točkami. Šenčur je premagal 
Bilje s 3:2, Zarica pa Adrio s 3:0. Kalcer Vodoierm je v Ljubljani 
moral priznali premoč Slovanu 1:2. Jeseničani pa v gosteh visoko 
zmagali proti Radiu Krka (5:2). V soboto bosta dva gorenjska der-
bija (ob 15. uri): Jesenice : Šenčur in Kalcer Vodoterm : Zarica. V 
1. gorenjski ligi so bili v i l . krogu dosežem naslednji rezultati: Bri-
tof: Visoko 2:2, Velesovo : Bohinj 5:2. Bled : Lesce 0:0, Sava : Že-
lezniki 4:0, Polet: Alpina 2:0. Vodila Visoko in Alpina s po 24 toč-
kami. V 2. gorenjski ligi pa so odigrali 9. krog: Trboje : Naklo 1:0. 
Bitnje : Podbrezje 4:0, Ločan : Kr. Gora-2:2. Preddvor: Kondor 1:2. 
S sedmimi točkami naskoka vodi Naklo (24). Naslednji krog v obeh 
ligah bo v soboto (ob 15. uri). Pari v 1. ligi: Bohinj : Polet, Alpina : 
Britof. Vi.soko : Sava, Železniki: Bled in Lesce : Velesovo. V 2. ligi 
Naklo : Preddvor, Kondor : Ločan. Kr. Gotz : Bitnje in Podbrezje : 
Trboje. B. B. 

VATERPOLO 

Kranjčani v Seged 
Rim - Dan po končanem drugem predkrogu lige prvakov je bil v 

Rimu. kjer je tudi sedež evropske plavalne zveze, opravljen žreb za 

tekmovanje v pokalu LEN Trophy, kamor se je uvrstilo 27 evropskih 

moStev. Kranjski Triglav kot eden od nosilcev je imel v žrebu malo 

prednost, veliko težje pa je bilo Kopru, ki je izpadel žc v prvem 

predkrogu. 

Tako bo Triglav igral v skupini G, v Segedu na Madžarskem, v tej 

skupini pa so Se: VK Medveščak Zagreb (Hrvaška). Szegedi VE 

"Beton (Madžarska) in ASA Tel Aviv (Izrael). V skupini L. ki bo 

tekmovala v Kotorju, pa so: Primorac "Jugopetrol" Kotor (SCG), 

UTE "VB Leasing" BudimpeSta (Madžarska). Ethnikos Piraeus 

(Grčija) in VK Koper (Slovenija). 

Jože Marinček 



Zmago si bo zapomnil 
"Vedno je lepo zmagati, toda zmago na tekmi v spomin odličnega trenerja in človeka Bogdana Norčiča 

si bom zagotovo še posebej dobro zapomnil." je bil po nedeljskem slavju na tekmi 1. 
Norčičevega memoriala prepričan najboljši. Primož Peterka, 

(«ori>ixja Sava - Kar 89 slo-
venskih smučarjev skakalccv 
(med njitni ludi Jvc dekleti) se 
je minulo nedeljo /bralo na go-
renji Savi. kjer so se Se zadnjič v 
letošnji poldni se/oni pomerili 
Da tekmi za pokal Cockic in 
hkrati 1, Nor^iČevein meniuri-
alu. "Res imamo srečo s prire-
ditvami na novi skakalnici, saj 
je tako na državnem prvenstvu, 
kot finalu alpskega pokala in 
danes na memorialni tekmi 
Bogdanu Norčiča, lepo vreme in 
zalo so na svoj račun lahko pri-
51i ludi gledalci," je bil zadovo-
ljen predsednik SK Triglava 
Jože Javornik. In res so organi-
zatorji imeli srečno roko. saj 
smo znova videli lepo tekmo, na 
koncu pa na zmagovalnih stop-
ničkah naSe najboljSe rcprezen-
tanie: Primoža Peterko (SK 
Triglav). Roka Benkoviča 
(SSK MengeS) in Petra Žonto 
(ŠD Dolomiti). Nekaj manj sre-
če (vetra) je imel v "krilih" Ro-
bert Kranjec (SK Triglav), ki 
je na koncu s skokoma 90 in 99 
metrov pristal na 9. mestu. Sicer 
pa so gledalci (po nekaj dolgih 
skokih v poskusni seriji, ko je 
Rok Benkovič skočil kar 113 in 
Primož Peterka 111 metrov) zla-
sti v drugi tekmovalni seriji vi-
deli nekaj lepih skokov tudi 
prek sto metrov, za katere so po-
skrbeli Primož Peterka, ki je po-
letel kar 110 metrov. Rok Ben-
koviČ s 107 metri, Peter Žonta & 
105 metri, Jernej Damjan (SSK 
Ilirija) s 103,5 metra, Jaka Ob-
lak (SSK Alpina) s 102 metro-
ma. Mitja Mežniu- (SK Trifix 
Tržič), ki je skočil 101,5 metra, 
Damjan Fras (SSK Ilirija) je po-

Primožu Peterki je zmagovalni pokal izročila Zdenka Norčič. vdova Bogdana Norčiča. 

letel 101 meter. 100 metrov pa je 
skočil 5e GaSpcr Juvan (Ljubno 
BTC). Mitja Mežnar je po kon-
cu tekmovanja dobil pokal za 
najboljšega mladinca, drugi jc 
bil Jurij Tepež (ŠD Dolomiti), 
tretji pa Rok Mandl (SSK 
Šmartno na Pohorju). Pokale so 
najboljšim podelili Zdenka, Lea 
in Bine NorčiČ ter župan občine 
Cerklje Franc Čebulj, Bojan 
Udovtč pa je Primožu Peterki 
izročil praktično nagrado za 
zmagovalca, kolo. "Sem pa res 
ve.sel, saj bo kolo ostalo kar v 
vasi. " jc povedal nekdanji odli-
čen kolesar iz Prebačevega, ka-

mor sc bo v kratkem v svojo 
hišo z družino preselil tudi Pri-
mož Peterka. 

"Žal mi je. ker - zaradi bolezni 
- nisem mogel nastopiti tudi 
sani. saj mi je zdravnica nastop 
prepovedala. Upam pa. da .se 
bom dobro pozdravil do zime in 
da hom spet lahko tekmoval," je 
povedal Bogdanov sin Bine 
Norčič in za zmago Čestital pri-
jatelju Primožu Peterki. "Meni 
vsaka zmaga veliko pomeni, to-
krat pa si jo bom Še bolj zapom-
nil. saj jc prva v spomin Bogda-
na Norčiča. Sicer pa je konku-
renca pri nas vsako leto večja, z 

mladimi trenerji res dobro dela-
jo. velika pridobitev pa je tudi ta 
skakalnica v Kranju, saj je veli-
ko več moč trenirati doma." je 
po tekmi v nedeljo razmiiSljal 
Primož Peterka, ki pa ga v na-
slednjem mesecu čakajo §e na-
porne priprave na novo zimsko 
sezono. "Upam. daje zmaga na 
močni domači tekmi dober po-
kazatelj pripravljenosti na zimo. 
seveda pa je do prvih tekem Se 
dober mesec in težko jc napove-
dovati kaj konkretnega." je Se 
dodal Primož Peterka. 

Vilma Stanovnik, 
foto: Gorazd Kavčič 

Center prvak drugič zapored 
Finale letošnjega državnega prvenstva v balinanju med Centrom Pekarno Vrhnika in Lokateks Trato je pripadlo 

Kranjčanom. Davor Janžič in Damjan Sofronievski odhajata v Italijo. 

Kraiy - Kranjski Center Pe-
karna Vrhnika je hitreje, pred-
vsem pa veliko lažje prišel do 
drugega zaporednega naslova 
državnega prvaka, kot pa je bilo 
pred finalnim obračunom z Lo-
kateks Trato pričakovali. A nji-

hov končni uspeh je po dveh 
gladkih zmagah (9:15 na Trati 
in 17:7 v soboto v Kranju) pov-
sem brezmadežen in zaslužen. 
Finale državnega prvenstva, ki 
&0 ga deloma skazile nekatere 
nešportne reakcije igralcev, je 

pokazal, da imajo Kranjčani ta 
hip kakovostnejšo ekipo od Tra-
čanov. No. zaradi zmage pa so 
kranjski balinaiji tudi nekaj iz-
gubili - lase namreč, saj so drža-
li obljubo in se (skoraj) vsi po 
vrsii obrili na "balin". Čisto po 
balinarsko torej. 

V precej homogeni kranjski 
vrsti sta čez vso sezono izstopa-
la predvsem državna reprezen-
tanta Davor JanžiČ in Gregor 
Moličnik. Janžič dejal, da je 
tako hitra zmaga veliko presene-
čenje, predvsem ga je preseneti-
la zmaga na Trati. "Saj ne, da 
končnega uspeha nisem vsaj po 
tihem pričakoval, toda da bomo 
zmagali na tako lahek način, pa 
nisem upal niti sanjati. Ta uspeh 
mi pomeni zelo lepo popotnico 
za Italijo," je dejal "Janžo", ki 
bo odslej skupaj z Tračanom 
Damjanom Sofronievskim in 
Jeseničanom Dejanem Tonej-
cem igral v Italiji za ekipo Pon-
tese (blizu Vidma). "MuČo" pa 
je ocenil, daje finale odločila žc 
zmaga na prvi tekmi: "Zavedali 
smo se, da moramo drugo tek-
mo dobili, sicer nam bo na tret-
ji tekmi trda predla. V obeh tek-

NAMIZNI TENIS 

mah je bil odločilen dober zače-
tek - 6:2 na Trati in kar 10:0 v 
Kranju. Take priložnosti ne sme 
izpustiti nobena normalna eki-
pa, kaj šele moštvo, ki si želi na-
slov državnega prvaka." 

V nasprotnem taboru razloga 
za veselje seveda niso imeli. 
UroS Vehar in evropski prvak 
Sofronievski sta ocenila, da je 
Kranjčanom k skupni zmagi 
pripomoglo tudi dejstvo, da je 
igrišče na Trati precej manj za-
htevno kot balinišče Centra. 
"Center je imel zaradi težavno-
sti njihovega igrišča zagotovo 
večjo prednost kot mi, saj se na 
našem igrišču vsak kaj hitro 
znajde. Za nameček pa sta naj-
boljša v njihovih vrstah Janžič 
in Moličnik nekdaj celo igrala 
za Trato. A to ne more biti izgo-
vor za tako slabi predstavi. Po-
kopale so nas začetne igre. v ka-
terih smo na vsaki tekmi priča-
kovali vsaj po Štiri toČke, v obeh 
tekmah pa smo jih skupaj iztrži-
li le dve." je glavni razlog za za-
poredna poraza videl "Softi". 

Simon Šubic, 
foto: Tina Doki 

ALPSKO SMUČANJE _ 

Do točk le niunfilajša 
Solden - Na avstrijskem ledeniku so se na tekmi svetovnega poka-

la prvič v novi sezoni pomenil najboljši veleslalomisti m vclcslalo-

mistke. Na sobtnni Ženski tekmi jc, po pričakovanju, slavila Švedi-

njii Anja Parson, po odstopu naše prve veleslalomistkc Tine Mazc 

na prvi progi pa se je izkazala 19-Ieina Ana Drev (Velenje) iz 

Šniartnega ob Paki, kije s 25. mestom osvojila prvih šest točk sve-

tovnega pokala. Aninih Šest točk pa jc tudi edini izkupiček naî c 

smučarske reprezentance na uvodni tekmi sezone, saj na nedeljskem 

moj>kcni veleslalomu nihče od naSih fantov ni posegel niccl najbolj-

ših trideset. Še najbliže je bit točkam Mitja Valenčič (Triglav) s 

Spodnjega Brnika, ki je osvonl 31. mesto. Bernard Vajdi^ (Unior 

Celje) je bil 43., Ale.̂  Gorza (Črna TAB) pa je odstopil že po prvih 

zavojih. Zmagovalec uvtnlnc tekme jc pt> izvrstnem nastopu postal 

Američan Bode Milicr. V.S. 

DESKANJE NA SNEGU 

Davor Janžič bo že v soboto igral za svoj novi klub Pontese. 

Zmagi za Lisk in Merkurjevke 
Krai^, Križe - V 3. krogu 1. namiznoteniškc lige za ženske so ig-

ralke Merkuija iz Kranja prepričljivo. 6:0 ugnale ekipo Arrigonija 

in prevzele vodstvo na lestvici. Uspešni so bili tudi tekmovalci Li-

ska Križ. saj so doma gostili moštvo iMaxi Olimpije in zmagali 6:1. 

Po 4. krogu so na lestvici z 2 točkama na 7. mestu. V.S. 

Dejan Košir v finalu 
Krai\) - Minuli konec tedna so deskarji na snegu nastopili na tek-

mi svetovnega pokala v paralelnem slalomu v l^ngrafu na Nizo-

zemskem. V tekmi, ki jc potekala v dvorani, se je dobro izkazal tudi 

na.̂  najboljî i dcskar Dejan Koî ir. ki sc je kol edini naiv uvrstil v fi-

nale in na koncu osvojil 6. mesto. V.S. 

SMUČARSKiJEK 

Tekači štartali s šprintom 
Krai\j - S Sprintom v prostem slogu se je začela nova sezona za 

smučarje tekače. V Diisseldorfu je na.stopila tudi peterica naSih. naj-
bolje pa .seje na posamični tekmi odrezala Petra Majdič. ki je osvo-
jila 12. mesto. Nastopili sta 5e biatlonki Andreja Mali, kije osvoji-
la 22. mesto, in Andreja Koblar, kije bila 31. MajdiČeva in Malije-
va sta v ekipnem .5printu osvojili 7. mesto. V moSki konkurenci je 
bil Nejc Brodar 33.. Jože Mehle pa 50.. skupaj pa sta v iltafeti osvo-
jila 14. mesto. V.S. 

KEGUANJE _ 

Nov rekord Borisa Urbanca 
Krai\i - Na kranjskem kegljiSČu padel nov rekord. Po odlični igri 

vseh igralcev, ko je padlo rekordnih 3699 kegljev, pa izstopa 666 po-
drtih kegljev Borisa Urbanca. 

Rezultati v 1. A ligi za ženske; Triglav ; Slovenj Gradec 5 ; 3 
(3259:3191), LjubeU : Miroteks O : 8 (3118:3308), Brest: Adria 8 : 
0 (3213:3066). Rudar: Bela krajina 4 :4 (3036:3023). Gorica : Kon-
struktor 2 : 6 (3112:3113). Vodi Miroteks 12 točk, Triglav je četrti 6 
točk in LjubeU oJi"" s 4 točkami. V soboto. 30. oktobra, se igra 7. 
krog: Triglavanke gostujejo pri Konstruktorju, Ljubeljčanke pa v 
Slovenj Gradcu. 

Rezultati v 1. A ligi za moške: Iskraemeco : Sinel 6 : 2 
(3699:3420). Konstruktor : Proteus Liv 7 : 1 (3322:3195), Konjice : 
Lj. Slovan 6 : 2 (3365:3219), Rudar : Siliko 5 : 3 (3360:3333), Inter-
okno: Litija 6:2 (3377:3259).Vodi Konstruktor 12 točk, ekipa Iskra-
emeco je druga 11 točk. Siliko je Še brez točk. V soboto Iskraemeco 
gostuje v Litiji, Siliko pa ob 17. uri doma pričakuje Interokno. 

Rezultati v 1. B moSki ligi: Radenska : Gorica 8 : O (3461:3175). 
LjubeU : Hidro 2 : 6 (3271:3292), Bre.st : Kočevje 7 : 1 
(3411:3256). Simon Jenko : Calcit 3 : 5 (3170:3249), Korotan : 
Konstruktor-2 6 : 2 (3203:3153). V vodstvu sta Brest in Hidro oba 
po 10 točk, LjubeU je tretji 9 točk. 6. Calcit 4,9. Simon Jenko 2 toč-
ki. V soboto je v Medvodah ob 16. uri dvoboj prvouvrSčenih Hidra 
in Bresta, Calcit ob 17. uri v Kranju gosti Korotan. Simon Jenko gre 
v Kočevje, Ljubelj pa v Gorico. 

Rezultati v 2. ligi - moški: Triglav : Jesenice 4 : 4 (3324:3332). 
Novo mesto : Coma 2 : 6 (3016:3114). Lokomotiva : Adria 5 : 3 
(3243:3185), Pivka : Termo Polet 3 : 5 (3216:3237), Izola : Iskra 
Transmision 3 : 5 (3243:3243). Vodijo Jesenice 11 točk, tretji Ter-
mo Polet 8 točk, Triglav četni 7 ločk. Coma deveta 2 točki. V sobo-
to vodilni Jesenice gostijo Novo mesto ob 14. uri, Triglav gostuje pri 
Iskri Transmision, Termo Polet na Podnu gosti ob 15.30 Izolo, 
Coma pa v Medvodah ob 12.30 Lokomotivo. 

Rezultati v 3. ligi - moški: Št. Jurij : Lj. Slovan 2 : 6 (3272:3282), 
Železniki: Jesenice-2 7 : 1 (3237:3148)» LjubeU-2 Pî teiLS-2 6 : 2 
(3127:3059). Kranjska Gora : Domžale 6 : 2 (3163:2943), Delo : 
Bela krajina 6 : 2 (3161:3048). Vodi Delo 10 točk, LjubeU je drugi 9 
točk, Jesenice so četrti 7 toČk, peti Kranjska Gora in Šesti Železniki 
po 6 točk. Železniki v soboto gostujejo v Domžalah. Kranjska Gora 
pri Beli krajini, na Jesenicah pa ob 17.30 igrata Jesenice in Ljubelj. 

Rezultati četrtega kroga goreiyske lige: Ljubelj-3 : Triglav re-
kreativci 1 : 7 (2821:3126). ZeIezniki-2 : Metropol h. Portorož 5 : 3 
(3092:3055). Foto Bobnar Adergas : Termo Polet-2 2 : 6 
(3138:3219). Lestvica; Triglav rekreativci (4 odigrane tekme) 8 
točk, Železniki-2 6 točk (3), Termo Polet 4 točke (3). Portorož 2 toč-
ki C2), Foto Bobnar Adergas (4) 5e brez točk. V soboto, 30. oktobra, 
igrajo Foto Bobnar Adergas z Železniki v Kranju ob 10. uri in na 
Podnu Termo Polet s Triglavom rekreativci ob 19. uri. Marjan Fuis 

Začenja se alpinistična šola 
Tržič - Letošnjo jesen se začenja nov ciklus alpinistične šole, ki jo 

vodijo člani in inštruktorji Alpinističnega odseka Tržič. Šola pred-

stavlja enoletni tečaj, ki obsega praktično in teoretično seznanjanje 

z osnovnimi vsebinami alpinizma - gibanjem v gorah poleti in pozi-

mi, zim.sko in letno alpinistično tehniko, nevarnostmi v gorah, pa 

tudi treningom, prvo pomočjo, prehrano in orientacijo. Dekleta in 

fantje, ki bi se želeli udeležiti šole, se lahko oglasijo v prostorih PD 

Tržič (nad knjižnico) v četrtek, 28. oktobra, ob 19. uri. ali pa po-

kličejo 5958 481. 041 270 138 (Janez Primožič) ali 04 5%1 950 

(Aljaž Anderle). za dodatna pojasnila. V.S. 



Bili so zlati časi za kino 
'če bi bila še kdaj pomembna v kranjskem kinu. bi eno od predvidenih štirih dvoran namenila samo za kakovostne filme. Dvorano, za katero veš, da boš v njej gledal dober 

film. če tudi za njegov naslov izveš šele v dvorani. Predvsem pa bi to bile filmske predstave brez kokic in Coca Cole." 

Kraixj - Po ve^ kot petintridesetih letih delu v kinematografiji se 
je letos poleti upokojila dolgoletna vo<ya programa Ana Be^ter. 
Relokrai^jka po rodu, že dolga leta doma v Ovsišah« je i izbra-
nim filmskim programom, predvsem pa s svojo komunikativ-
nostjo in prUaznim nastopom, vsa ta leta skrbela za dober glas 
Kina Kranj. Filmska gledališča, ki jih pripravka že več kot tri-
deset let, so za mnoge Kranjčane postala stalmca, sinonim 
ogled dobrega filma. Če je živUei^e podobno fllnm, potem Ani-
no zagotovo sodi med zanimivejše. 

Na Gorenjsko si priJUa pred 
mnogimi leti iz Bele krajine, 
najprej v Šolo, mar ne? 

"Pred leti so Bclokranjci na 
veliko hodili s trebuhom za kru-
hom v kranjske tovarne in ob 
tem ponavadi delali 5c kje na 
kmetih, da so imeli za stanova-
nje in hrano. "Gor" je priSlo tudi 
kar nekaj mojega sorodstva. 
Oče mi je lakrat rekel. Sla boS v 
ekonomsko 5olo in sem šla. če-
prav pojnia nisem imela, kakšna 
5oIa je to. Ker v Novem mcsiu 
nismo imeli sorodstva in bi se 
bilo vsak dan treba voziti 32 ki-
lometrov od doma do šole ali pa 
bi morala iti v iniemat. seje oče 
raje odločil za Kranj." 

Izpadlo je torej, da Je Kranj 
bližji kot Novo mesto... 

"Dve leti sem stanovala pri 
družini očetovega bratu v Stra-
žiSču, potem ko so bili pri njih 
neki problemi, pa sem zadnja 
dva letnika ekonomske fiole 
vendarle zaključila v Novem 
mestu. Imela sem sošolko iz 
Metlike, prijatelj njenega očeta 
pa je bil takratni direktor Kina 
Kranj, prav tako Belokranjec. 
Janez Petrič. Vzel bi jo v služ-
bo. a ker je imela štipendijo v 
tovarni Beti. je predlagala meni. 
naj grem v Kranj. Da ga že tako 
ali tako poznam. Pa grem. sem 
si rekla." 

Tako lahkOy brez Zfldržkov? 

"Seveda. Petrič je prišel v Me-
tliko. dobili smo se v nekem bi-
feju in se dogovorili, da me vza-
me v službo. Tako sem drugič 
priSla v Kranj in s 1. novem-
brom 1968 začela redno služ-
bo." 

Si imela kakšno posebno afi' 
niteto do filma? 

"Kje pa. Doma sem bila s 
kmetov, najstarejša od petih ot-
rok in ko sem Sla v službo v 
kino, se mi je zdelo, da se mi je 
prikazala Marija. Tudi po prvi 
plači, ki jc bila 110.000 dinarjev, 
medtem ko so moje sošolke na 
začetku imele pol manj. Pred 
srednjo 5olo sem videla le en 
partizanski film. Kozaro se ml 
zdi, sem in tja kakšnega tudi 
kasneje, ravno toliko, da sem 
vedela, kaj je to kino. Podobno 

kot za Šolo. torej tudi za služlio 
nisem imela pojma, v kaj se po-
dajam. A se je obakrat izteklo 
srečno. Ko danes gledam nazaj, 
se zavedam, da sem v kinu ime-
la resno in hkrati zelo zanimivo 
delo." 

Opravljala si delo program-

skega vodje. 
"Začela sem kot komercialni 

relerent. direktor pa me jc že ta-
koj začel uvajati v nakupovanje 
filmov. Čimprej meje želel vse-
ga naučiti in me je. kljub temu 
da je bil on vendarie glavni za 
vse. že kmalu pošiljal na sejme. 
Ko je leta 1972 nenadoma umrl. 
smo v kinu mislili, daje konec 
sveta in brez njega ne bo Šlo. 

Glede na to. da ima vsaka 
svojega najljubšega igralca, 
sem tudi Ano povprašal po 
tem; "V Kranj je nekajkrat 
prišel Ljubiša Samardžič in 
moram reči. da je bil vedno 
v obleki. ure]en. res pravi 
moški. Poleg tega pa še 
simpatičen. Od tujih igralcev 
mi je bil nekaj 6asa zelo všeč 
Roberi Redford, no. danes mi 
niti slučajno ni več." 

Vedno je namre<J imel vse v ro-
kah. nobena zadeva v kinu ni Šla 
mimo njega, razen kakšna od 
naših malih lumparij. kot so bili 
na primer naši nočni izleti s 
službenim kombijem, ko smo 
mlajši sodelavci hodili kegljat 
po celi Sloveniji. V naslednjem 
letu je prišel novi direktor Ivo 
Triiar..." 

Z njim sta potem naslednjih 
trideset in še nekaj let vodila 
kranjski kino... ' 

"Tako nekako. Ob tem. da sem 
v vsej svoji delovni dobi, ki jc 
trajala točno 35 let in 9 mese-
cev. zamenjala le dve pisarni." 

Malo pisarn, a kar dolgo oA-
dobje, če pomisfiŠ na vsa ta leta 
nazajt (/a do leta 1968... 

"Veliko. Še posebej, če pogle-
dam skozi oči kinematografije, 
ki se je vsa ta leta zelo spremi-
njala. Včasih smo hodili tudi na 
desetdnevne sejme v Kuparih 
pri Dubrovniku, pa v Vrnjačko 
banjo. Novi Sad, Sarajevo, 

Casablanca s Humphreyiem Bogartom in Ano Bešter je le eden izmed filmov, ki smo jih laMko videli v Kranju. 

Opatijo .... kjer so jugoslovan-
ski distributerji predstavljali 
nove uvožene filme. Čez dan 
smo si ogledali po tri, štiri fil-
me. zvečer pa je ponavadi sledi-
lo medsebojno druženje. To so 
bili nepozabni časi. V jugoslo-
vanski kinematografiji je bilo 
nekoč čuda enega denarja. Celo 
direktorji malih vaških kinema-
tografov so bili pravi gospod-
je... Prva leta se spomnim, 
sploh niso kazali filmov, ki smo 
jih kupovali, danes pa distribu-
terji pripravijo posebne projek-
cije za nas in novinaijc. Res pa 
je, da sejmi trajajo le po dan. 
dva" 

Sam se spomnim predvsem 
tega, da so nekoč filmi k nam 
prihajali tudi s celoletno zamu-
do, kako to? 

"Zamuda je bila pri nekaterih 
filmih tudi večletna. Nekateri 
filmi so bili zelo dragi, pa jih 
naši distributerji niso hoteli ku-
piti že takoj prvo leto. Ko je film 
le prišel v di^vo, je vsaka repu-
blika dobila eno kopijo. Ta je 
bila najprej namenjena ljubljan-
skim kinodvoranam. po dveh, 
treh mesecih je Šla v Maribor, 
.šele nato smo film dobili v Ce-
lju ali pa mi v Kranju." 

ljudje so kljub temu več ho-
dili v kino kot dandanes? 

"Ni bilo toliko avtomobilov in 
vsak se ni mogel peljal v Ljub-
ljano. Tako ni bil noben pro-
blem. če smo mi film igrali par 
mesecev kasneje. V leh časih 

smo beležili po 600.000 gledal-
cev na leto, sedaj le okrog 
120.000." 

V časihf ko so se v kinu Cen-
ter predvajale uspešnice in res-
ni filmiy v StoržiČu pa erotični 
in kung fu filmi... 

"Kino Center jc bila večja in 
lepša dvorana, v StorŽiču pa Se 
leseni stoli. Erotika in kung fu 
filmi so takrat sicer Šli za med. z 
njimi smo res dobro služili. "Pa-
metnih" filmov ni nobeden ho-
dil gledat. Označeni so bili z 
oznako "P", kar je pomenilo, da 
imajo predikat. Take filme smo 
potem začeli predv^ati v Film-
skem gledališču. Ze daljnega 
leta 1971. Sprva smo prodali le 
deset abonmajev in veliko 
vstopnic podelili zastonj, da jc 
le kdo hotel v kino. Želeli smo 
vzgajati občinstvo." 

Danes sta na sporedu po-
mladni in jesenski cikel Film-
skega gledališča in v vsakem 
samo v Kranju razpisani trije 
adonmaji, 

"Jesenski ima celo štiri, šc 
gimnazijskega. Smo edinstven 
primer tako uspešnega abonma-
ja v Sloveniji. V računalniku 
imam kakih 120 naslovov naSih 
obiskovalec, za katere veni, da 
bodo vedno kupili abonma, tudi 
če program še ni povsem dokon-
čen. Preprosto zaupajo našemu 
dobremu izboru." 

Danes Kranjčani najnovejše 
filme gledamo tako rekoč hkra-
ti z Američani. 

"Sočasno ali s tednom, dvema 
zamika. Danes vsak distributer 
kupuje od svojega majorja, ne 
kar tako v tri dni, po sistemu 
kdor prvi pride." 

Mogoče je pojav videokaset 
imel kaj pri tem? 

"Tudi. Kar nekaj obiska so 
nam namreč vzele videoteke. 
kjer jc bilo mogoče dobiti filme 
po raznih "Šverc" kanalih precej 
pred nami." 

Sama si videla nešteto filmov? 
"Težko bi rekla, koliko jih je 

bilo. Preden sem se poročila in 
imela otroke, sem gledala skoraj 
vse filme, ki so prišli v Kranj, 
potem nekoliko manj. v zadnjih 
letih pa spet nekaj več." 

Kateri žanr ti je najbolj všeč? 

"Vedno sem imela rada drame. 
Tudi. Če so bile zelo žalostne." 

Take za jokat? 

"Nisem ena tistih, ki v kinu jo-
kajo." 

Naj v tem trenutku vprašam 
še po naj filmu. 

"Zdaj si me pa našel. V imemt 
očeta na primer. Si ga gledal?" 

Seveda. Je bilo v službi kdaj 
tako hudo, da si obžalovala, da 
si se odločila zja kino? 

"Niti ne. To delo me je vedno 
veselilo, čeprav na začetku o fil-
mu nisem videla tako rekoč nič. 
Kljub temu sem zelo hiut) "noter 
padla" in delo mi je postalo tako 
všeč, da si niti nisem mogla 
predstavljati, da bi počela kaj 
drugega. Imela sem to srečo, da 
sem bila lahko pri svojem delu 

zelo samostojna. Tako kol s služ-
bo pa sem srečno roko imela 
tudi z (Kih(Klom v pokoj. Žc ne-
kaj Časa imamo novega lastnika, 
ki nas zaenkrat pusti še pri miru, 
kot pa veš. se obeta prenova in 
razširitev dvt)rane. Center naj bi 
postal kranjski kolosej. Cc ti po-
vem po pravici, meni ta "kokice 
sistem" ni nič kaj všeč ..." 

Aha, nostalf;ija po dobrem 
starem kinu. 

"Absolutno. Če bi bila Se kdaj 
pomembna v kranjskem kmu. bi 
eno od predvidenih Štirih dvo-
ran namenila samo za kakovost-
ne filme. Dvorano, za katero 
veš. da boš v njej gledal dober 
film. Če tudi za njegov naslov 
izveš Šele v dvorani. Predvsem 
pa bi to bile filmske predstave 
brez kokic in Coca Cole. kjer bi 
se gledalec lahko v miru posve-
til le filmu. Žal pa se kino vse 
bolj spreminja in vse bolj posta-
ja le Še industrija. V Kopru, kjer 
so že naa^dili tak manjši kolo-
sej, pravijo, da na dan več zaslu-
žijo od prodaje bombonov in 
kokic. kot pa od vstopnic za 
kino." 

Adijo filmsko gledališče? 

^Takega, kot jc bil doslej, v 
prihodnje zagotovo ne bo več. 
Podobno najbrž velja za šolske 
predstave za učitelje in Še kaj." 

Za program kina sedaj skrbi-
te honorarno "iz penzije", kot 
hi se reklo... 

"Tako bo. dokler ne bodo za-
čeli podirati dvorane in graditi 
novega kina. Kasneje bo vse vo-
deno iz Ljubljane, od programa, 
marketinga, do poslov ..." 

V bistvu je s kinom povezana 
tudi vaša zasebna zgodba^ z 
možem Tonetom sta se srečala 
na vašem delovnem mestu, 

"Ko so tu v Podnartu trije ko-
legi prevzeli avtoservis, eden je 
bil ličar, drugi klepar in on me-
hanik. jc bil on določen za re-
klamo. Tako je prišel tudi v 
kino. da bi pred filmi predvajali 
njihov oglas. Ker takrat ravno ni 
bilo v službi sicer zelo strogega 
direktorja Petriča, smo ženske 
sedele skupaj v eni pisarni, kle-
petale po dolgem in počez, na-
kar se je pojavil Tone. Na začet-
ku je bil sicer bolj sramežljiv, v 
naslednjih dnevih pa je za tisti 
diapozitiv vprašal veliko več-
krat. kot je to v navadi..." 

Kateri film si zadnji videla? 
*'Vas ob gozdu." 
Dober? 

"Dober. Tak taprav." 

Igor Kavčič 

Piše Miha Naglic 

Gorenjski kraji in ljudje 
od A do Ž E 
Znameniti Žirovci 

Kdo so najbolj znameniti med Žirovci? Med ba-
jeslovnimi bitji je to gotovo žirovski Lintvern. Kaj 
pa med posamezniki, ki so dejansko živeli ali še 
živijo in ustvaijajo? Na to vprašanje smo skušali 
odgovoriti že v podlistku Po ljudeh gor. po ljudeh 
dol (GG 1998) in nato še publikaciji Kdo je kdo 
na Žirovskem. nekoč in danes? (Žirovski občasnik 
28. 1998). Je pa izbira tistih, ki naj bi bili v nekem 
kraju najbolj ustvarjalni, zaslužni in priznani, zelo 
nehvaležna reč. Zato se to pot omejujemo na izbor 
listih, ki so bili uvrščeni v splošno priznane naci-
onalne in pokrajinske biografske selekcije. Naj-
strožja merila ima v tem oziru Enciklopedija Slo-
venije (ES). Vanjo so od Žirovcev uvrščeni: eko-
nomist Marjan Dolenc, zdravnik higienik in orga-
nizator južnoprimorskega zdravstva Polde Hlad-
nik. skladatelj Anton Job.st. pravnik Jakob Kavčič, 
arhitekt in grafik Vlasto Kopač, gospodarstvenik 
Tomaž Košir, slikar, oblikovalec in scenograf To-

maž Kržišnik, matematik Josip Mazi, sociolog 
Zdravko Mlinar, železniški gradbeni strokovnjak 
Alojz Poljanšek. zdravnik ginekolog Rado Poljan-
Šek, zgodovinar in bibliotekar Branko Reisp, sli-
kar» grafik in ilustrator Maksim Sedej, slavistka in 
euiologinja Marija Stanonik, pisatelj Leopold Su-
hodolčan, alpski smučar Boris Strel, arhitekt Bo-
jan Tratnik, Športnik balinar Uroš Vehar, zdravnik 
ginekolog in porodničar Bojan Vrtovec, pesnik in 
zapisovalec ljudskih pesmi Anton Žakelj - Rodo-
ljub L^dinski in zdravnik kirurg Vladimir Žakelj. 
V dopolnilni 16. zvezek so svoje samostojno ges-
lo dobili še umetnostni zgodovinar Lojze Gostiša. 
filozofinja in sociologinja Spomenka Hribar, 
filmski režiser, scenarist in producent Andrej 
Mlakar in kulturni delavec Miha Naglič. V najožji 
nacionalni selekciji je torej kar 24 "naših"! 

V Slovenski biografski leksikon (SBL). ki je iz-
hajal od 1925 do 1995, so se poleg nekaterih že 
imenovanih uvrstili še: podobar Jernej Jereb, go-
spodarstvenik Jernej Kopač, publicist Jernej Len-
Ček, delavski organizator, politik in publicist Ivan 
Mlinar, jeziko-ilovec Martin Naglič, pisatelj Pavel 
Perko in slikar Janez Sedej. Nekateri od naštetih 
se pojavljajo tudi v Primorskem slovenskem bio-
grafskem leksikonu (PSBL). ki je izhajal pri Mo-
horjevi družbi v Gorici. Nekateri od starodavnih 
žirovskih krajev so od rapalske pogodbe naprej 

pod "Primorsko" in tako so 
se nekateri od žirovskih roja-
kov. ki so bili v svojem času 
izraziti Kranjci, znašli med 
Primorci. (Kar seveda ni nič 
hudega.) Med njimi so: podo-
bar Matevž Dežela, duhovnik 
in narodni buditelj Janez 
Majnik, pravnik in mecen 
Jernej Seljak. 

Omenil bi še nekaj imen. ki 
niso uvrščena v nobenega od 
gornjih treh izborov, pa bi po 
mojem morala biti. Imena, ki 
se dokazujejo sama po sebi in 
po opravljenem delu. Kje so, 
denimo: nepozabni alpinist in 
smučar Marko Čar. ki se je z 
8070 m visokega Ga.šerbru-
ma I spustil na snežni deski; 
fizik Franci Demšar, ki je bil 
med drugim minister za 
obrambo; akademski slikar 
Franjo Kopač, gotovo ne po lastni krivdi pozablje-
ni ustvaijalec; teolog Anton Mlinar, univerzitetni 
pR)fesor in avtor številnih strokovnih del s podro-
čja moralne teologije; gospodarstvenik Milan Na-
glič. tvorec firme Autocommerce: slikar in pisa-

Božična razglednica slikarja Pranja Ko-
pača. pastel. pred 1940 

telj Jože Peiernelj Mausar; 
slikar Konrad Pcternelj Slo-
venec; ekonomist Izidor 
Rejc, minister v osamosvojit-
veni vladi in poslanec: eko-
nomist Viktor Žakelj. pred-
sednik parlamentarne stranke 
(SSS) in podpredsednik dru-
ge slovenske vlade po osamo-
svojitvi ... in še kdo? 

Trem od imenovanih smo 
postavili spomenik. V parku 
pred osnovno stojita dva. sli-
karju Maksimu Sedeju in 
skladatelju Antonu Jobstu, ob 
poti v Goropeke je na njegovi 
rojstni hiši spominska plošča 
s portretom pisatelja Leopol-
da Suhodolčana. Zna biti. da 
bo v prihodnje ta čast dolete-
la Se koga. Jerneja Lenčka. 
denimo, ki je 1858 kot prvi 
popisal Žirovski svet, in "av-

torja" največjih dveh gradbenih oziroma podjetnih 
podvigov Žirovcev v 20. stoletju; župnika Josipa 
Vidmarja, graditelja nove župne cerkve, največje 
na Gorenj.skem, in Vinka Govekaija. prvega med 
tvorci tovarne Alpina... 



Ne daljši, bolje 
izkoriščeni delovni čas 

Sindikati nasprotujejo težnjam po podaljšanju delovnega časa. Sedanji zakon o delovnem razmerju kljub omejitvam 
omogoča zelo fleksibilno urejanje delovnega časa. 

Krai^j • V nckaierih evropskih 
indvisirijskih gigantih se siiSi o 
podaljševanju delovnega ^asa, 
enak predlog je pred nedavnim 
priiU:! tudi iz idrijskega Kolek-
torja. Sindikati so seveda ogor-
čeni nad predlogom, da bi de-
lavci delali 120 ur na leto dlje, 
ne da bi Jim to tudi plačali. Čei> 
naj delodajalci drugje iSCejo re-
zerve /a izboljšanje konkurenč-
nosti gospodarstva. Pobude po 
podaljkvanju delovnega Cmmi pu 
sovpadajo tudi s spremembami 
v evropski direktivi o delovnem 
času. kjer se kaže želja po od-
pravi omejitev pri organiziranju 
delovnega časa. po njegovem 

in pnganjanju delavcev. paČ pa 
je treba iskati možnosti v orga-
nizaciji delovnega prtKesa, ki je 
pri nas na precej irhhh nogah. 
Sedanji zakon o delovnih raz-
merjih jc precej fleksibilen in 
omogoča prilagoditev delovne-
ga časa delovnemu procesu. 
Kjer delodajalci tega ne znajo, 
povečujejo delovni Čas in nala-
gajo delavcem nadure, namesto 
tega pa bi lahko razpoložljivi 
delovni čas tako organizirali, da 
bi bil bolje izkoriiSČen. menijo v 
svobodnih sindikatih. Dodajajo, 
daje podaljšani delovni čas tudi 
manj učinkovit, več je tudi po-
î kodb pri delu. 

^Sedanji zakon dovoljuje le 180 ur nadurnega deta na leto. 

podaljševanju in uvajanju novih 
izjem v evropski ureditvi delo-
vnega časa. V Zvezi svobodnih 
sindikatov Slovenije zavračajo 
predlog podaljševanja delovne-
ga časa. čes da konkurenčnosti 
gospodarstva ne moremo graditi 
na podaljševanju delovnega časa 

Največ 180 nadur letno 
Vprašanja delovnega Časa so 

ta čas zelo aktualna^ zalo ni čud-
no. da jih je za rdečo nit ob ted-
nu vseživljenjskega življenja 
vzela tudi Območna organizaci-
ja Zveze svobodnih sindikatov 
Slovenije za Gorenjsko. Ob dne-

vu odprtih vrat minuli Četrtek je 
pripravila posvet na to temo. ki 
je po mnenju sekretarke Roma-
ne Oman poleg cxtpovcdi delo-
vnega razmerja (a čas najbolj 
aktualno vprašanje novega za-
kona o delovnih razmerjih. Na 
Gorenjskem sicer ta čas ni pri-
mera. ko bi želelo kako podjetje 
podaljšali delovni čas na več kot 
40 ur tedensko, zato pa je veliko 
težav zaradi nadur, saj deloda-
jalci hočejo, da delavci več dela-
jo. plačati pa ne želijo. Ponekod 
denimo prihaja do primerov, ko 
delodajalci prerazporejajo delo-
vni čas tako, da delavci delajo 
brez vsakih omejitev, dokler je 
delo, ko pa ga ni. lahko koristijo 
presežek ur. 

"Stari zakon o delovnem raz-
merju je bil glede delovnega 
časa radodarnej^i. Delavčeva 
obveznost je bila večja, poleg 
rednega delovnega Časa je lahko 
delal 20 nadur in ̂ e 32 ur dodat-
nega dela na mesec. Slednje je 
lahko po posebni pogodbi dobil 
plačano na žiro račun. To pome-
ni. da je delavec na leto poleg 
svoje redne delovne obveznosti 
2088 ur lahko opravil še 240 ur 
nadurnega dela in 384 ur dodat-
nega dela. Sedanji zakon o delo-
vnih razmerjih pa dovoljuje le 
Še 180 ur nadurnega dela na 
leto. Tedensko lahko delavec 
dela 8 nadur, mesečno 20, v pol 
leta jih lahko opravi največ 120, 
v vsem letu 180. Omejitve sicer 
obstajajo, vendar pa zakon vse-
buje tudi vrsto določb, ki omo-
goča prerazporejanje delovnega 
časa," razlaga Omanova in do-
daja, da je praksa po podjetjih 
različna in da gre Se vedno do-
stikrat v škodo delavcev. Pone-
kod se delodajalci zavedajo, da 

kršijo zakon in želijo to popravi-
ti, zaio niso redki primeri, ko se 
tudi oni obračajo na sindikate za 
tolmačenje določil zakona po 
delovnih razmerjih. 

Rešitev je 
v prerazporejanju 

Sedanji zakon omogoča, da 
podjetja svoje posebnosti glede 
delovnega Časa rešujejo s pre-
razporejanjem. Zakon določa 
normalno razporeditev, enako-
merno in neenakomerno razpo-
reditev. Pri vseh treh bi morali 
delovni Čas določiti z letnim ko-
ledarjem. Pri četrti obliki, za-
časni razporeditvi, pa je delovni 
Čas razporejen po potrebi delo-
dajalca. vendar vsaj s tedenskim 
koledarjem in s pisnim obvesti-
lom delavcem, kako bodo delali 
v naslednjih dneh. Celo pri ne-
enakomerni razporeditvi delo-
vnega časa naj delavec na teden 
ne bi delal dlje kol 56 ur. Ob 
tem pa je treba upoštevali dolo-
čila o dnevnem in tedenskem 
počitku in o poravnavi delovnih 
ur po šestih mesecih. V primer-
javi s prejšnjo ureditvijo, ko je 
tedenski delovni čas lahko trajal 
tudi do 84 ur, je sedanji delav-
cem precej prijaznejši. V svo-
bodnih sindikatih torej na.spro-
tujejo težnjam, da bi delavci de-
lali dlje za isto plačo, niso pa 
nedojemljivi za dialog o delo-
vnem času. Pomembno se jim 
zdi tudi, da določil o delovnem 
Času ne urejajo delodajalci sami 
s splošnimi akti, pač pa morajo 
biti dogovorjeni z zakoni, kolek-
tivnimi pogodbami in sporazu-
mi med socialnimi partnerji. 

Danica Zavrl Žlebir 

Ob boku Finske in Irske 
"V elektronskem poslovanju smo ena največjih držav v Evropi oziroma smo vodilni skupaj s Finsko in Irsko/ 

je na Merkurjevem dnevu povedal prof. dr. Jože Gričar. 

Naklo - Petkovo 6. posvetovanje diplomantov, magistrov in dok* 
torjev znanosti s področja e-poslovanja in 8. sestanek direktor-
jev podjetu in vladnih organizacij ter predstavnikov univerz o 
izmenjevaigu e-raČunov Čez mejo v e-reggi je v Merkurjevo 
stavbo v Naklo privabilo kar 110 udeležencev. 

Prevladovali so seveda diplo-
manti in direktorji informatike 
ter predstavniki univerz skupi-
ne ALADIN, ki povezuje uni-
verze Reka, Celovca. Gradca, 
Novega Sada in Maribora. Mer-
kurjevi dnevi so bili do letos 
namenjeni predstavitvi Študent-
skih rešitev na temo elektron-
skega poslovanja, ki so zanima-
le druge .študente in predvsem 
gospodarstvo^ ki jc tu iskalo 
tudi nove kadre. "Elektronskega 
poslovanja se moramo lotiti na 
evropski ravni. Našo regijo mo-
ramo postavili ob bok največ-
jim gospodarskim regijam. Mi 
moramo poskrbeti, da bomo 
skladni z njimi, da bomo pri-
pravljeni. Nato bo posel stekel." 
je prepričan profesor Fakultete 
za organizacijske vede dr. Jože 
Gričar 

Elektronsko poslovanje je za-
čelo dozorevati tudi v sloven-
skih podjetjih, še vedno pa pod-
jetja ne poslujejo toliko, kot bi 
lahko, oziroma toliko kot na 
primer na Finskem. Finski pro-
fesor Kari Korpela je v petek 

predstavil elektronsko povezana 
podjeija. ki lažje in ceneje po-
slujejo: "Tako dokumenti potu-
jejo hitreje, posel se lažje uskla-
juje. Zato so la podjeija bolj 
konkurenčna, saj pocenijo po-
slovanje." Več regij na Fin-
skem, ena na Švedskem ter Pri-
morska in Prckmurje bodo sto-
pili skupaj ter skušali ustvariti 
možnost poslovanja prek Inter-
neta. Uspeh ni zagotovljen* a 
morajo biti podjetja pripravlje-
na. Čeprav je Slovenija majhna, 
je dr. Gričar prepričan, da smo 
v nekaterih segmentih najboljši. 
"Primer je pamema kartica za 
zdravstvo, ki je edina veljavna 

smo pri razvoju zelo blizu. Jas-
no je, da so danes skoraj vsa 
podjetja elektronsko povezana z 
bankami, skoraj nihče pa ne po-
sluje elektronsko. Zakaj ne bi 
tudi računov pošiljali elektron-
sko? Velika podjetja tako že de-
lajo. animirati pa je potrebno Še 
manjša podjetja," je Se razložil 
prof. dr. Jože Gričar, ki je na 
koncu še zatrdil, daje Slovenija 
majhna e-velika država. 

Boštjan Bogataj, 
foto: Gorazd Kavčič 

GOSPODARSKI KOMENTAR 

Gospodarska 

napoved kar tako 
Dr. Robert Volčiak. 
Ekonomski inštitut Pravne fakultete 

Ziumi ekcmumist Paul Sumuelson ji' if pral pribliifio Štirimi deset-
leiji i:;javil, da so ekonomski kazalniki napovedati devet recesij od 
zaJnjih petih. M<dce preveč sicer a ciniki hi verjetno rekli, bolje 
preveč kot premalo. A kot vidimo in občutimo v zitdnjem letu na 
bencinskih črpalkah tudi v naših denarnicah, so z ekonomskim na-
povedovanjem še kar naprej kriti in teiave. In če si pogledamo raz-
vrstitev znanosti po njihovi napovedni moči, ki jo je napravil avtor 
John Časti, se gre preveč truditi stanju stvari. Če posameznim 
znanostim podelimo Šolske ocene pravilnost njihovih napovedi, 
se najbolje odreže fizika, v okviru katere dobi kvantna mehanika 
čisio petico, meteorologija pa nekaj malega manj. Sledita kemija in 
matematika s pniv dobro oceno ter borzne, kiimatske in vojaške na-
povedi s povprečno oceno dobro, hi kje je ekonomija? No, skupaj z 
razvojno biologijo je dobila komaj zadostno oceno. Kot pravi go-
spod Časti, se ekonomisti niso slabo odrezati samo pri napovedih, 
paC pa tudi pri sami analizi in /rt zlo g i ekonomskih pojavov in njiho-
vih sprememb. 

In kaj je Sloveniji potemtakem zapisano gospodarskih zvezdah? 
Gospodarska aktivnost in inflacija naj bi bili po podatkih slovenske 
centralne banke še naprej hudo odvisni od dejavnikov iz tujine, do-
mačih razmer in odzivanja razfiih ekorwmskih politik na te razfne-
re. Kar je precej logično, če upoštevamo, da smo s tem izčrpali vse 
motnosti vplivov na gospodarst\'o (priblOno tako. kot bi napoveda-
li, da bo jutri bolj ali manj sončno ter oblačno s padavinami). Ka-
korkoli te. zunanji dejavniki, ki bodo v hlitnji prihodnostf vplivali 
na naše gospodarsn'o. so zagotovo podražitve nafte in ostalih suro-
vin. gibanje tečaja dolarja glede na evro. gospodarska rast oziroma 
gospodarska klima v Evropski uniji in zaradi strahu pred inflacijo 
pričakovano vnovično naraščanje obrestnih mer na tujih finančnih 
trgih. Kazalniki gospodarske klime i' Sloveniji so bili sicer v drugem 
četrtletju letošnjega leta dokaj ugodni, predvsem na račun izvoznih 
naroČil, a draženje nafte Že sprota dodate inflacijske pritiske. V ok-
viru domačega trošenja se nadaljuje rast trošenja gospodinjstev, ki 
je povezana z relativno nizkimi obrestnimi merami za vloge in poso-
jila pri bankah ter poveČ(mimi naložbami v gradnjo stanovanj. S po-
letnim vstopom naše države v evropski tečajni mehanizem ERM2 Je 
ena od poglavitnih nalog naŠe denarne politike tudi stabUnost de-
viznega tečaja, kar pomeni, da se ho breme Še nadaljnjega (obvez-
nega) zniževanja inflacije preneslo na davčno in proračimsko poli-
tiko ter politiko plaČ. Če izvzamemo dejavnik gibanja cen nafte, lah-
ko v prihodnje na povečanje stopnje rasti cen najbolj nevarno vpli-
vajo prav povečano trošenje, tako zasebno kol državno, ter pritiski 
na rast pUiČ. Vidimo lahko, da novo vlado tako čaka obilica trdega 
deta. In prav je tako. 

Letos brez večjih vlaganj 
Velika planina: brez vlaganj, a s pestro dodatno ponudbo. 

Zmerne cene in poudarek na družinskem smučanju. 

Velika planina - Na okrog 40 hektarjih površin bodo v drrižbi Ve-
lika planina - Zaklad narave smučarjem tudi letos ponudili Sest ki-
lometrov srednje zahtevnih prog na nadmorski višini od 1420 do 
1666. Smučaijem je na voljo kabinska žičnica za dostop iz doline, 
na smučišču pa scdežnica in mreža šest vlečnic, ki so bile obnovlje-
ne pred nekaj leti. Večjih investicij za letošnjo zimsko sezono, razen 
rednega vzdrževanja naprav, ni bilo, bodo pa ponudili pestro dodat-
no ponudbo. Za najmlajše pripravljajo šolo smučanja in letos prvič 
ob koncih tedna tudi vrtec na snegu, željni adrenalina si bodo lahko 
privoščili prevoz s teptalcem, sanmi ali trakioijem, poskrbljeno pa 
bo tudi za ljubitelje sankanja, saj se bodo po sankaški prosi ob ugod-
nih snežnih razmerah lahko sankali podnevi in ponoči. Na Veliki 
planini so z nekaterimi manjšimi projekti okrepili že letno ponudbo, 
kar ima ugodne posledice tudi za smučarsko sezono - obiskovalcem 
je namreč na voljo varovano parkirišče in obnovljen lokal z oboga-
teno gostinsko ponudbo na .spodnji postaji nihalke. kjer pa bodo le-
tos pripravili tudi drsališče. Ob ugodnih snežnih razmerah, od kate-
rih so povsem odvisni, saj umetnega zasneževanja zaradi pomanjka-
nja vode na planini nimajo, pričakujejo velik obisk, saj so prav na 
račun cen, ki so v primerjavi z drugimi smuČiŠČi tudi do 40 odstot-
kov nižje, povsem konkurenčni. Po podatkih direktorja Vinka Rlb-
nikarja največji poudarek namenjajo družinskemu smučanju, kar 
bodo v sodelovanju s Termami Snovik morda že letos uspeli nadgra-
dili s kombinirano smučarsko - kopalno karto. 

Jasna Paladin 

Prof. dr. Jože Gričar 

kartica za vso drŽavo. Tudi pla-
čilni promet je pri nas zelo po-
doben finskemu modelu, ki jc 
najboljši. Slovenija jc danes 
partnerka Finski samo zato, ker 

'i'9 bolj razvaieim. 

Laze 18a. 
4000 Krani 
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Guvernerjevo opozorilo 
Guverner Banke Slovenije mag. Mitja Gaspari opozarja, da bi zamujena priložnost 

za prevzem evra v letu 2007 oddaljila to možnost za več let. 

LJub^aiia - Svet Banke Slovence je na četrtkovi seji med drugim 

sprejel poročilo o denarni politiki, guverner Mitja Gaspari pa 

ga je podrobneje predstavil na petkovi novinarski konferenci. 

Kot je dejal, osnovni scenarij 
kaže na to, da bi Slovenija lahko 
prevzela evro v začetku leta 
2007, vendar to le v primeru, Če 
v tem času ne bo delala napak. 
Za popravljanje morebitnih na-
pak bo premalo Čaiia« zamujena 
priložnost za vstop v evroob-
močje leta 2007 pa bi to mož-
nost oddaljila Še za visto pri-
hodnjih let. 

Slovenija je pri izpolnjevanju 
pogojev za prevzem evra na do-
bri poti, to je potrdilo konver-
genčno poročilo Evropske ko-
misije, iz katerega pa tudi izha-

ja. da ima previsoko inflacijo in 
da še nima povsem usklajene 
zakonodaje. 

Kot je napovedal guverner, naj 
bi inflacija letos znašala 3,5 od-
stotka, maasirichtski kriterij pa 
naj bi izpolnili prihodnje leto, 
ko se bo znižala na 2.5 odstotka 
in bo na tej ravni predvidoma 
ostala tudi v letu 2006. Glavno 
kratkoročno tveganje pri tem je 
cena nafte {že podražitev nafte 
za pet dolaijev zviša inflacijo /a 
0,8 odstotne ločke), srednjeroč-
no pa cene osnovnih surovin, 
pretirano domače trošenje, rast 

stroškov dela in davki. Kaj pa 
gospodarska rast? Po napovedih 
Banke Slovenije naj bi bila letos 
3.8-odstotna, prihodnje leto 3,9-
odstolna in v letu 2006 že 4-
odsiotna. 

Banka Slovenija bo po bese-
dah guvernerja Mitja Gasparija 
Še naprej vodila denarno politi-
ko. kot jo je opredelila v progra-
mu ob vstopu Slovenije v deviz-
ni menjalni mehanizem ERM2. 
in vztrajala pri .stabilnem tečaju, 
za kar pa bo potrebno usklajeno 
delovanje vseh makroekonom-
skih politik. Ce to delovanje ne 
bo usklajeno, guverner napove-
duje negativne posledice, ki jih 
bo občutilo tudi gospodarstvo. 

Cveto Zaplotnik 

Prostori na dražbi 
Kropa - Občina Radovljica bo 

na javni dražbi 3. novembra po-
skušala prodali nekdanjo kuhi-
njo, prostor za razdeljevanje 
hrane in pomožne prostore v po-
slovni coni podjetja Novi Pla-
men v Kropi. Območje je name-
njeno proizvodni in storitveni 
dejavnosti. Izklicna cena jc ne-
kaj več kol štirinajst milijonov 
tolarjev. C.Z. 

Prodaja delnic 
Domžale - Občina Domžale je 

objavila javno zbiranje ponudb 
za prodajo 24.305 navadnih 
imenskih delnic Banke Domža-
le, ki predstavljajo 3,4 odstotka 
celotnega kapitala banke. Po-
nudbe bo sprejemala do 3. no-
vembra. sveženj delnic pa bo 
prodala tistemu, ki bo zanj po-
nudil najvišjo ceno. C.Z. 

Kapitalska družba 
se je preselila 

Ljubljana - Kapitalska družba 
se je zaradi porasta obsega po-
slovanja v začetku oktobra pre-
selila iz Bežigrajskega v Stekle-
ni dvor na Dunajski cesti, kjer 
bo v pritličju stavbe od novem-
bra dalje tudi kontaktni center 
za zavarovance. 

Kot je ziiano, kapitalska druž-
ba poleg premoženja iz lasmin-
skega preoblikovanja upravlja 
tudi štiri vzajemne pokojninske 
sklade, s čimer je poslala naj-
večja izvajalka dodatnih pokoj-
ninskih zavarovanj v Sloveniji. 
Obseg poslovanja se je v za-
dnjih letih občutno povečal, 
hkrati pa tudi Število zaposle-
nih, ki je iz prvomih trideset po-

raslo na devetdeset. Ker v Beži-
grajskem dvoru za toliko delav-
cev Že ni bilo veČ prostora, prav 
tako pa tudi ni bilo možno$ti za 
razširitev, so se odloČili za pre-
selitev v Stekleni dvor, kjer ima-
jo v lasti tri nadstropja skupne 
površine 2.300 kvadratnih me-
trov. V pritličju bo novembra 
začel delovati kontakmi center, 
v katerem bodo strokovno u.spo-
sobljeni delavci kapitalske druž-
be na voljo zavarovancem, ki 
bodo iskali pomoč ali odgovore 
na vprašanja. Zavarovanci pa 
bodo še naprej lahko dobili in-
formacije tudi na brezplačni te-
lefonski številki 080 23 45. 

C.Z. 

Zastaranje kupona obveznice RS08 
Ljubyana - Z ministrstva za finance so sporočilî  da bo 30. no-

vembra zastarala pravica za unovčenje 17. kupona obveznic RS08, 
ki jih je država izdala na podlagi zakona o poravnavanju obveznosti 
iz neizplačanih deviznih vlog. Kupon je dospel v plačilo že 30. no-
vembra 2001. njihovi imetniki pa imajo odtlej Se tri leta Časa za 
unovčenje. Kuponi so izplačljivi v evrih, le v primerih, ko so obvez-
nice uporabili za nakup delnic, dokup pokojninske dobe, plačilo do-
hodninskih in carinskih obveznosti ter za nakup stanovanja po sta-
novanjskem zakonu, pa v tolaijih. C.Z. 

CMC System v prisilni poravnavi 
Kraiu - Okrožno sodišče v Kranju je 8. oktobra začelo postopek 

prisilne poravnave za družbo CMC System, proizvodnja, trgovina in 
storitve Lesce. Za upravitelja prisilne poravnave Jc določilo Veljka 
Jana iz Škoije Loke, imenovalo pa je tudi upniški odbor, ki ga se-
stavljajo Kovis Commerce iz Velike Doline (Jesenice na Dolenj-
skem), Petrol Plin iz Ljubljane. Sloweiss iz Lesc, Veriga - v stečaju 
iz Lesc in Bojan Rogač kot bivSi delavski zaupnik. Upnike je pozva-
lo. da v tridesetih dneh od začetka postopka poravnave prijavijo svo-
je leijatve sodišču. C.Z. 

Nafta ne popušča, priložnost 
Deutsche Telekom 

Dejavniki, kot so hiiro razvijanje Kitajske, afera Yukos. vojna v 
Iraku, minimalne zaloge na/te v ZDA in motni teroristični napadi 
na naftmi polja, so sproiili na^lo dralenje nafttuh derivatov na .v ve. 
tavnih trgih. Samo v tem letu se je sodček surove nafte podraiil za 
pribliino 70 odstotkov in se prihlituje 60 dolarjem. Ne glede na 
tako strmo rast cene nafte, smo Še /uhI rekordno vrednostjtt z leta 
I9HI, ko je cena presegla 70 dolarjev za sodček. Mnogi ekonomisti 
se strinjajo, da nafta nima več tako močnega vplrva na rast sveto-
vnega g(tspodarst\'a, kot pred leti in da cena najfte ne ho dolgo z^dr^ 
tala nad 50 dolarjev za sodček. Kljub temu so vlagatelji na svetO' 
vnih borzah previdni in zadrtujejo vloijena sredstva v državnih ob-
veznicah, ki predstavljajo eno najbolj varnih naloib, obenem pa se 
delniški indeksi gibljejo tia zgodoviitsko nizkih nivojih. Da bi delni-
ške naloibe ie ob malo večjem padcu cene nafte lahko postale holj 
z<mimive. nakazujejo nekateri pomembni pozitivni dejavniki, kot so: 
stabilna rast nemškega in ameriškega gospodarsr\'a. inflacija je 
Zjačrtanih okvirih, ustvarjajo se nova delovna mesfa. 

Vse oči borznih igralcev na svetovnih delniških trgih so torej 
usmerjene predvsem v ceno nafte. Že ob manjšem padcu je začutiti 
povečano povpraševanje po delnicah in obratno. £na moinih stra-
tegij maJega vlagatelja v tako negotovih okoliščinah je. da razmiš-
lja o nakupu delnic podjetij iz panoge, ki ni tako odvisna od cene 
nafte, ker jo pač ne uporablja kot surovino proizvodnem procesu. 
To prav gotovo velja za telekomunikacijsko panogo, kjer je med naj-
zanimivejšimi naložbenimi prilotrtostmi podjetje Deutsche Telekom. 

Tečaj delnic podjetja Deutsche Telekom je od leta 2000 zabelelil 
občuten padec. Cena delnice je namreč padla iz dobrih 100 na 10 
evrov, Takšen negativen trend je bil posledica slabih poslovnih re-
zultatov. ki so izvirali iz plačila izredno drage koncesije za UMTS. 
Tako so r letu 2002 zabeležili rekordno izgubo in dolg, kije narasel 
na 64 milijard evrov. V letu 2003 je podjetje dobilo novo upravo z 
novo strategijo. Še v istem letu so dosegli okoli Jltiriodstotno rast 
prihodkov ter se ponovno vrnili v območje dobička. V letu 2004 so 
dobiček povečali za več kot 60 odstotkov in uspešni so bili tudi pri 
zniževanju dolga, ki sedaj znaša nekaj več kot 40 milijard evrov. Na 
pot uspešnega poslovanja so jih vrnile nekatere strateške odločir\'€, 
kot so prevzem poljskega teiekoma v letu 2003. odkup preostalih 24 
odstotkov delnic svoje internetne divizije T-Online, ZDA so zate-
leiili močno rast prihodkov na področju mobilne telefonije, projekt 
o brezgotovinskem pobiranju cestnin, ki ga pripravljajo s podjetjem 
MAN, pa je pri koncu. Seveda so se usmerili tudi na izboljšanje stro-
škovne tičinkovitosti in zato racionalizirajo delovne procese in 
zmanjšujejo število zaposlenih. 

Cena delnice podjetja Deutsche Telekom je danes okoli 15 evrov 
in je zelo zanimiva naložba. Delnice lahko kupijo tudi slovenski vla-
gatelji, najlažje preko pooblaščenega borznega posrednika, ki po-
sreduje tudi na tujih kapitalskih trgih. 

Žiga Zvonar 
GBD Gorenjska borznoposredniŠka družba, d.d. 

ZAVOD REPUBUKE SLOVENIJE ZA ZAPOSLOVANJE 

PROSTA DELOVNA MESTA NA GORENJSKEM 
GRADBENI D€LAVEC 
PGM. GRADBENA DELA; ned. č.: rok p r ^ : 30.10.04; 

m del, mest: 10; MIKLAVČiC SUZANA S.P.. SIViKOVUE 
13. KRANJ 

ZIDAR. KAMNAR: ned. t : sfov. j. - dobro: rok priiave: 
29.10.04; VODNOGOSPODARSKO PODAJE. O.D.. \JL 
MIRKA VAONOVA 5. KRANJ 

DEl^VEC BREZ POKUCA 
KUlKiAVNHiAR. VARILEC: (Jol. t. 5 me$: kal B; rok pri-

jave: 29.10.04; AGROMEHANIKA. D.D.. HRASTJE 52A. 
KRANJ 

ČlSTtLKA. ČlŠČEfUE POSL PROST. IN SANITARU; dol. 
č. 1 leto: siotf. ]. • tekoče; rok pritave: 2.11.04; PROSEN 
COM,. D.O.a, SP. DUPUE 8. OUPUE 

POMOŽNI OEUVEC 
RREKIADAIHC 6UH; dol. č. 3 mes: rok pnjave: 

10.11.04; HRIBAR BLESK. O.O O. SAVSKA C. 34. KRANJ 
SLIKOPLESKAR. FASADER; ned. č.; M . izk. 5 tet; kal, 

B; rok prijave; 10.11.04; ^ d«! mest: 3; MEGAMATRIX. 
D.O.O.. STARETOVA LIL 39, KRANJ 

KOMUNALAM DELA ČIŠČENJE KANAUZACU. GREZMC, 
PLUŽENJE SNEGA dol. t. 2 mes; kat. C; rok pnjave: 
29,10,04; MEŽAN MARKO S P. PREŠERNCVAC. 64. Bl£D 

T>ed. č.; kat. B; rok prijave: 2,11.04; ŽVELC DAMJAN 
S.P.LAHOVČE87. CERKUE 

POMOŽNI ŽERJAVAR; neč. č.; IZPIT ZA ŽERJAVV 
STE: rok pnjave; 26.10.04; k. dei. rr>est: 2; SLIUKANOVIČ 
RASJM S.P. JAVORNIŠKIRO^ 36C. JESENICE 

B O L N ^ 
NEGOVALEC NADOMU; alter izob,: BOtlJIČAR. NEGO-

VALEČ; dol. i . 6 mes. del. izk. 6 mes; kal B; skTv. |, • teko-
če; rok prijsve: 2.11,04; št. deLmest: 3; DOM UPOKOJEN-
CEV KRANJ. C. 1. MAJA 59, KRANJ 

NEGOVALEC NA DOMU. atter. šob.: BOLNIČAR NEGO-
VALEG; dol, t. 3 mw: del. izK. 6 mes: k«, B: stov. j. • teko-
če; rok pniave- 2.11.04; DOM UPOKOJENCE VKRANJ, C. 
1. MAJA 59. KRANJ 

MIZAR 
UPRAVU. ZAHTEVNIH STR,: dol, č. Ileto; del ek. 6 

mes; rok pr«ave: 30.10.04; EGOLES, D.O., KIDRIČEVA 56, 
ŠK.LOKA 

MIZARSKI POMOČNIK, alter. izob.. L£SAR; dol. č. 1 
leto; del izk. 1 leto; sk>v. j. - zelo dobro; lok prijave: 
29.10.04;2UAW&ORUTS.P.,JEZERSKAC.93A. KRANJ 

KLfUČAVNIČAR 
VARILEC: dol. č. 5 mes: kat B; rok prijave: 29.10.04; 

AGROM£HAh«KA. 0.0. HRASTJE 52A KRANJ 
STROJNI: dO(. č. 3 mM. d«t, izk. S M; rok pdjave 

29.10.M; KLANŠEK. D.O.O. BREZJE 760. BREUE 
ORODJAR:ned.č;del izk.2leti:kat B;nem,]..za-

dovolM; rok priias«: 3.11.04. MIKROS. 0.0.0.. KORO-
ŠKA C. 92.TRŽJČ 

VARILEC 
KLJUČAVNIČAR:dol,6.6mee;del sk Z m M 6;rok 

Piave: 29,10,04; AGROMEHANIKA. D.D.. HRASTJE S2A. 
KRANJ 

KLJUČAVNIČAR. PRIPRAVNIK; doi. č. 5 mes; k« B; rok 
pr̂ ave: 29.10,04; AGROAAEHANIKA, O.D.. HRASTJE 52A. 
KRANJ 

MONTER CEVNIH SISTEMOV - MONTER CEVMH 
NERJAVNIH INSTALACU: dol. č. 3 mes; rok p r ^ ; 
10.11,04; PMI4>R0CESNA OPREMA. D.O.O. LJKOZAR-
JEVAUL 27. KRANJ 

STBOJNI MEHANIK 
VZORŽ STROJEV IN NAPRAV; alter »zob.. STROJNI 

THH.; dol. t 6 mes; del izK, 2 leti; rok prijsve: 2.11.04: 
ELAND.O.. BEGUNJE I.BEGUNJE 

OELOVPROEV. PLAST. MAS. aRer izob.: ELEKTRIKAR 
ELEKTRONIK; r̂ ed, č.; del Izk, lleto; kat B, rok prijave: 
3.11.04; SAXONlA-fRANK£. 0.0.0,. KOROŠKA C. 92. 
TRŽIČ 

AVTOMEHANIK 
dot. č. 1 leto; angt. j,, nem, i. - dobro, stov, i • zelo dobro; 

r o k p r ^ : 2.11,04; ALPETOUR. D.O.. UL MIRKA VADWO-
VAS. KRANJ 

POMOČ AVTOMEH PRI MANJ ZAHT. DEUH. NA BRNI-
KU: aftef, iiob,: S m i r « THH; (M. č. 6 mes. rok prijave: 
2,11,04; HEKATA O.O O, TOMAČEVO 1. UUBUANA -
POUE 

VOZNIK TOVORNJAKA S PRIKOLJCO. PO SLOVENUl IN 
ITALJJt; ned, č,: dei izk. 2 leti; kat. C.E; rok prijave: 
17.11.04; ŠVBIC BOJAN^EVOZ STVARI. ŽIROVSK! VRH 
50. ŽIRI 

ELEKTROINŠTALATER • INŠTALAC. IN ELEKTRO 
DELA dol. e. 3 mes; rok p r ^ : 29.10.04; EROTIK MALA-
VAŠIČ IN PARTNER D N.O. UL FRANCA JERALA 5. JESE-
NK£ 

TESAR 
dol. č. 3 mes; voz. Bpit k«L B; rok pnjave: 2.11,04: PRO-

MAS. D.O.O,. SREDNJA VAS 5. BEGUNJE 
dol č. 6 mes; del. izk 2 leti: rok p r t ^ : 26.10.04; št. 

dei. mest: 2; SGPTEHNIK. 0 0,. STARA 0,-2. ŠK. LOKA 
ned. č.; del. izk. 1 leto; kal. B; 8k)v. {. - dobro; rok prlave: 

29,10.04; VODNOGOSPODARSKO PODJETJE. 0 0.. UL 
MIRKAVADN0VA5.KRAMJ 

ZIDAR 
dol. č. 3 mes: kat, B: rok prijave: 2.11.04; PROMAS. 

O.OO., SREDNJA VAS5. B£GIWE 
dol č, 6 mes. del. izk. 2 leti; rok p r ^ : 26.10.04; št. 

del. mest; 2: SGP TEHNIK. 0.0.. STARA C. 2. ŠK. LOKA 
aller, izob.: ZlOAR ZA ZIDANJE IN OMETAV.; r)ed. č.: rok 

p r i ^ : 26,10.04; št. del mest 2; SUUKANOVIČ RASIM 
S.P. JAVORNIŠKIROVT 35C. JESENICE 

VOZNIK AVTOMEHANIK 
VOZNIK TOVORNJAKA V DOMAČEM IN MEDN PROME-

TU: dol. č. 6 mes; del izk.Sleta; kat,C.E;an9lJ..nefn,j. 
• zadovoljivo; rok priiara: 27.10.04; CESAR fVAN S.P.. LE-
PENCE8.B0H BISTRICA 

VOZNIK TOVORNJAKA V MEDN. RELAC,; f»ed č.; del, 
izk. 1 leto; kat. B, C. E: i t d ^ jez* - zadovo^: rok pri-
iM : 17.11.04; št. del. mest 3: MURENC TRAOE. OO.O,. 
BRATOV HVALiČ 4. NOVA GORJCA 

SKLADIŠČNIK • OEU V PROtZV.; dol. č. 10 mes; 20 
ur/tedeo; rok priiave: 26.10.04; SIM ŠPORT SERVIS. 
O.O.O.. STRAŽJŠKA UL 24. KRANJ 

PRODAJALEC 
VOZNIK OOSTAVUALEC ZA PE RAOOVUlCA. aller 

sob.: POM. DELAVEC: dol. č. 3 mes; kal B; rok prijave: 
29.10.04; št del. mest 2: BO FROSTADRtA 0.0.0,. U-
MINJANSKA 94A. PORTOROŽ 

OaO PRI BUGAJNI; doi, č. 6 mes: del, izk 2 leti; kal 
B; rok pripve: 6.11.04; št dei (nest 2; GACHO. O 0.0 . 
PODNART64.POONART 

NA TERENU: dol č. 6 mes; kat B; stov, j. - tekoče; rok 
prijave, 30.10,04; št del. mest 2, JANCOMM, 0.0.0. 
RETNJE 54. KRIŽE 

altef ttob.- GOSTINSKI TEH,; ned Č-j kat 8: angi j-
nem j. - dobro; rok pnjave-10.11,04. KREK. D,0,0.. SAV-
SKAC. 35. BlEO 

DOSTAVU PEKOVSWHARnK..ned.č,;kal B;rokpr>. 
28,10.04; št, del, mest 2, OGREX. 0.0 O,. PODRE-

ČA 5. MAVČIČE 
PRIPRAVNIK, ned. t : rok prijave: 29.10.04; št, del. mest 

2; RESMAN PLUS. O.OO. GORENJSKA C, 38. NAKLO 
V TRGOVl NI ZA MALE ŽIVAU V KRANJU; ^er. eob.: VE-

TERINARSKI TEH.; r»d. č.: del. izk. 1 teto: kat. B: POZNA-
VANJE OSKRBE IN NEGE MAUH ŽIVAU; rok prijave 
6.11.04; VETPET. D.O.O. KANTETOVA 18, UUBUANA 

KUHAR 
dol. č. 3 m . dei. izk. 3 teta: rok p r ^ . 13.11.04; APRO 

COM. O.OO.. C. GORENJSKEGA OOR. 15A. BL£D 
aler. izob.: TEH. KUHARSTVA mi. č.. del. czk. 2 teti; rok 

pisave: 10.11.04; št. del. mest: 2; KREK. D.O.O, SAVSKA 
C. 35. BLED 

NATAKAR 
altef.izob.; TEH. STREŽBE, ned č.; del tik, 2teti.angl. 

j . nem. i- • dobro. slov. j, - tekoče; rok p r ^ ; 10.1104; št. 
del. mest: 2: KREK, O.OO.. SAVSKA C. 35. Bl£D 

dol. č. 2leti; rok prip«; 29.10.04; M*ftOLT JANEZS.P.. 
PREŠERNOVA C. 68. BLEO 

SREDN>M POKUCNA IZOBRAZBA - ŠOFER TO-
VORNEGA/LAHKEGA OOST VOZILA dol. č. 6 mes; 20 
ur/teden; kat 8; rok prijave 26.10.04; št. del, mest: 2: 
RAZBORŠEK DANICA S,P. BRITOf 120, KRANJ 

LESARSKI TEHNIK - SKUPfNOVODJA dol. č. 1 leto; 
del, izk. 1 leto; rok prijave: 30.10.04; EGOLES, O.O.. KI-
DRIČEVA 56. ŠK.LOKA 

STROJNI TEHNIK 
KONSTRUIRANJE STR. METALlffl. NAPRAV: dol. 6. 1 

teto; del. izk. 1 teto: angl, j. - zadovoljivo, nem.}. - osrKMX>; 
ACAO. SOUD EOGE; rok prijave: 27.10.04: BAStNG. 
D.O.O..Ž£L£ŠKAC. 11A BLED 

TERENSKI PRODAJNI ZAST.; alter. eob.: EKONOMSKI 
TEH ; dol. č. 3 mes; kat B; angl. j.-zadovoiM), slov.j.-te-
koče; OBV. OSEBNO VOZILO; n?kpr^8«: 26.10.04; NCH, 
D.O.O. PARMOVA 53. UUBUANA 

OPERATER NA CNC PREBUALJiEM STROJU; ned. č.; 
aogl. j. - zadovoljivo, akjv, j. - tekoče; rok p r ^ : 6.11.04; 
SAX KONSTRUKCUE. UUBUANSKA C. 24A KRANJ 

UREJEVALEC STROJEV. VZDRŽEV, OROOU: aBer 
eob.: ELEK7R0M0NTER; ned. 6 ; del izk. 2 teti; kat. B; 
r>em j. - dobro; rok prijave: 3,11.04; SAXONlA^RANKE. 
D.O.O. KOROŠKA C, 92. TRŽIČ 

TEHNOLOG V PROIZV PREDELAVE PLASTIKE, atter 
izob.: ELEKTROTEH.; ned. č,; del izk. 2 teti; kal B; nem. 
j. - dobro; rok prijave: 03.11.04. SAXONIA-FRANKE. 
O.O.O.TRŽIČ, KOROŠKAC.92. 4290TRŽIČ 

ELEKTROTEHNIK 
EL£KTROTEH. ELEKTRONIK; bol. č. 6 mes; del izk 1 

teto: angl j., nem j, - dobro, rok prijave: 26.10.04: G&P 
HOTEU BLEO PO. CANKARJEVA C. 8, BLED 

POMOČ AVTOMEH. PRI MANJ ZAHT, OEUH. NA BRNI-
KU; dol. č. 6 m«; rok pnjare 2.11.04, HEKATA. D.O.O. 
TOMAČEV01, UUBUANA • POUE 

VOOJA ELEKTRO OEUVNICE; dol. č, 6 mes; del ek 5 
tet; rok prijave: 13.11.04; PfLASTER. 0 0.0., ŽIROVNICA 
107, ŽIROVNICA 

KEMUSKI TEHNIK 
ned č.; del. izk. 1 teto: rok prijave-1311.04: CMC GAL-

VAMKA. D.O.O. ALPSKA 43 LESCE 
alter. izob.: KMETUSK! TEH.; (M. č. 3 mes; rok p r ^ : 

9.11.04. št, del mest: 5; I.S.S., 0.00., KOROŠKAC. 53, 
KRANJ 

GRADBENI DELOVODJA 
dol č. 1 teto: del. izk 3 teta; kat. B:rokpn(ave: 2610.04; 

SGP TEHNIK, D.O .STARAC. 2,ŠK LOKA 
ned. č : del izk. 3 teta; kat B, skiv. j. - tekoče; rok prija-

ve: 29.10.04; VOONOGOSPOCJARSKO PODJETJE O D, 
ULMtRKA VAONOVA 5. KRANJ 

GRADBENI TEHNIK; dol č. 1 teto: del sk, 3 teCa. 
kat. B; STROK. IZPJT; rokprijas«- 8 11,04. ARHES. O.O 0., 
BL£{WEIS0VA6, KRANJ 

GRADBENI TEHNIK ZA PROMETNE ZGRAD-
BE« VOOJA GRADBIŠČA alter. ttob.: INŽ. GRADB.. dol č 
1 mes;del izk.3teta;kat B:skv. j.-tekoče;STROK IZ-
PIT; rok p r w : 29,10.04; VODNOGOSPODARSKO POO-
JETJE. 0,0., UL MIRKA VAONOVA 5, KRANJ 

STEVARD<ESA); doi č. 6 mes; del izk 1 teto. k« B, 
angl.). • tekoče, nem. I - osnovno; WŽA>AJ R S ; rok prijave 
3 0 . 1 0 . 0 4 : A U ^ A I R . 0 . 0 O , Z G . B R N I K 1 3 0 E , C E R K U E 

EKONOMSKI TEHNIK - Z A V A R O V Z A S T Z A P O D R 

J E S E N K : I N K R G O R E ; e o b , : G I M N A I M A T U R , ; d d . 

č 3 mes: rok prijave: 2 6 . 1 0 , 0 4 . S L O V E N I C A Z A V A R O V A L -

N I Š K A H I Š A , D . D , , P O O R . K R A N J . K O R O Š K A C , 2 , K R A N J 

ADMINISTRATIVNI TEHNIK: dol č 6 mes: 20 
ur/teden: kat. B . rok priia« 2 6 , 1 0 0 4 ; A N K E R O . D . O . O . . 

S T R U Ž E V O 3 B . K R A N J 

ZDRAVSTVENI TEHNIK; ned č.; kat. B; rok prija/e 
2.11.04; OZG KRANJ. ZO ŠK. LOKA. STARA C. 10. 
ŠK.LOKA 

GIMNAZIJSKI MATURANT 
ZAST. NATERENU - POOR. GORENJSKE, dol. č, 6 mes. 

kat B; angl. j. • dobro; rok pr̂ ave: 17.11.04; št. del, mest: 
15; GENERALJ ZAVAROVALNICA. D.D.. KRŽIČEVA UL 3. 
UUBUANA 

VARNOSTNIK. RECEPTOR 1.; aJter. izob.: STROJNI 
TEH.: dol, 11 teto. del izk. 2 teti: rok pojave: 2.11.04; JGZ 
BRDO PROTOKOLARNE STORHVE RS. PREDOSUE 39. 
KRANJ 

INŽ. KMETIJSTVA ZA RASTUNSKO PROIZ. -
STROK SOD. ZA POOR EKOLOŠKEGA POUEO. IN ŽI-
VIN.; aKer izob.: UNIV, DIPL INŽ. KMET,; dol. č. 11 mes; 
2 0 ur/teden; nk p r ^ : 5 . 1 1 . 0 4 ; SREDNJA BIOTEHNIŠKA 
ŠOLA. SMIEONIŠKA C. 3. KRAHJ 

PROMETNI PILOT - PILOT LETAIA • KAPITAN IN-
ŠTRUKIOR NA LETALU SAAB340; dol, č, 6 mes; del, izk 
1 teto: kat. 8; af>gl j - tekoč«; rok pr|ave: 30.10.04; ALPE 
AJR. D.O.O.. ZG. BRNIK 130E. CERKUE 

EKONOMIST ZA ANALIZE IN PLANIRANJE • 
PRODAJA IN PROMOC. POSL DARIL M. č. 1 teto; kal 
B: angl. j. • zete dobro; rok prijave: 26.10,04; SITRA. 
O.OO,, SPOOHfl OTOK 23. RAOOVUK^ 

POSLOVNI SEKRETAR - VODJA KADROV SLUŽ-
BE, V KRANJU; aKer izob.: PRAVNIK; dol, č 6 mes; del 
ek 3 teta: angl nem. j. - tekoče: IZPIT ZA KONCESIO-
NARJE. rok prijave: 10.11.04; TEHNOCOMERC, O.OO,. 
DRAVSKA UL 9. MARIBOR 

UNIV. DIPL INŽ. KMETIJSTVA 
UČrTEU/ICA STROK. TEORET. PREDM. IN PRAKT. PO-

UKA S POOR VRTNARSTVA dol , č. 1 teto. rok prijave 
5.11.04; SREDNJA BIOTEHNIŠKA ŠOU. SMLEDNtŠKA C. 
3. KRANJ 

Učnaj/ICA STROK, TEORET. PREDM. IN PRAKT. PO-
UKAdol č . l teto: rok pnF»«: 5.11.04; SREDNJA B10TB1-
NIŠKA ŠOLA. SMLEDNIŠKA C. 3. KRANJ 

STROK SODELAVEC ZA POOfl KMET. MEHANIZ,, al-
ter izob. INŽ KMETZARASnJN PROIZ.dol.č. 11 mes: 
20 ur/teden; rok prij««: 511 04; SREDNJA BIOTEHNIŠKA 
ŠOLA KRANJ. SMLEDNIŠKA C. 3. KRAhU 

UNN. DII>L INŽ STROJNIŠTVA 
KONSTRUKTOR CACW:AM; aller eob.: INŽ STRO^I-

ŠTVAdoi č. 6mes:del izk 2te(i: kat 6:ar^ {,-tekoče: 

STROK. ZNANJA S PODROČJA KONSTRUIR,. MODELI-
RANJA, RAČUN. MODEURANJA. TEHNOL OBDELAV; 
prijave: 29,10.04; ALPINA. 0,0.. STROJARSKA UL 2. ŽIRI 

SAMOSTOJNI PROJEKTANT STROJ, NAPRAV; dOl, č. 4 
mes;del izk 1 teto.angl j..nem j..dobro:POZNAVANJE 
AVTOCAD-A. SE: rok pr̂ ave: 27.10.04. št. del, mest: 3: BA-
SING, 0,00,ŽELEŠKAC. 11ABLED 

UNIV. DIPL INŽ GRADBENIŠTVA ZA ORGA-
NIZACUO IN TEHNOLOG. DELA.:after izob. INŽ 
GRADB.dol č. 1teto;k3t B:rokpniave:6.11.04;ARHES, 
0.0 O. BLBVVEISOVA 6. KRANJ 

DIPL INŽ. GRADBENIŠTVA (VS) - SVETOV Žl> 
PANA ZA KOMUN. IN GOSPOD. INFRASTRUKTURO; aRer, 
EOb,: UNIV. DIPL INŽ GRAD8.; ned. t : del. iA. 3 teta. 
kat. B; JAVNI NATEČAJ V UL RS. 15/1004; rok pnjave: 
10.11.04; OBČINA GORENJA VASPOUANE. POUANSKA 
C 87. GORENJA VAS 

UNIV. DIPL EKONOMIST 
RAČUNOVODJA alter izob.: EKONOMSKI TEH; ned 

č.; del. izk 5 tet kat B: angl j..r«m. i.-dobro: rok prijave: 
10.11.04; KREK, D.O.O, SAVSKA C 35. BLED 

POSL SEKRETAR; alter izob.: UNIV, DIPL ORGANIZ.; 
ned. č,. del. izk. 3 teta: angl. j., nem. j. • tekoče; rok pršave 
3.11.04; ŠIBO 0.0.0,. KIDRIČEVA C, 90. ŠK, LOKA 

DIPL. VARNOSTNI IN2. (VS) - SAMOST KO-
MERC. alter, izob.: DIPL EKON. (VS). dol č 1 teto; del 
šk. 6 mes. kat. B: angl. j. * dobro, rok prijave, 13.11.04; 
TRIO. O D.. MLAKA 10. TRŽIČ 

DIPL. VZ60J ITEU PREDŠOLSKIH OTROK 
(VS) - DRUGI STROK DEL V1. R. DEVETLETNE OŠ; dol. 
č. 1 teto; rok priwe 26.10,04; 0$ STANETA ŽAGARJA, 
UPNICA 12. KROPA 

PROFESOR JEZIKA S KNJIŽEVNOSTJO - UČt-
TEU SLOV, J.: doi, č. 10 mes; rok prijave: 29.10.04: OŠ 
GORJE. ZG GORJE 44A. ZG. GORJE 

PROFESOR SLOVENŠČINE: dol č. 1 mes; dei. 
izk. 6 mes. slov j. - lekoče; rok prijave 2810.04; OŠ TR-
ŽIČ. ŠOLSKA UL 7. TRŽIČ 

PROFESOR MATEMATIKE - UČfTEU MATEM iN 
RZIKE; dol, 1.1 fnes, del. izk. 6 mes: 5iw. j, - tekoče: rok 
prii»e: 28.10.04; OŠ TRŽIČ. ŠOLSKA UL 7. TRŽIČ 

UNIV. DIPL INŽ. ARHrTEKTURE; dol č. 1 teto; 
del izk. 3teta kat, B; angl j . nem. j.-dobro; OBV. ZNA-
NJE AUTOCAO-A rok pnjave: 6.11.04; ARHES. O.OO.. 
BLEIVVEISOVA 6. KRANJ 

DR. MEDICINE 
ZDRAVNIK SPL/DRUŽ. MED.; ned. č.; kat. 8; skyv. j. -

tekoče: UCENCA ZDRAVN. ZBORN.; STROK. IZPIT; rok 
prijave: 10.11,04. OZG KRANJ. OE ZD TRŽIČ. BLEJSKA C. 
10, TRŽIČ 

ZDRAVNIK PO KONČANEM SEKUNDARUU V SPL AM8 
V ZD V RADOVUlCi; aKer. izob,, DR, MED SPEC. SPL 
MED .dol č. 1 teto:del, izk 2teti; Vat B:sk>v ],.tekoče, 
rok prijave: 111.04. OZG KRANJ OE ZD RADOVUlCA, ZD 
BLED. MLADINSKA C, 1. BLED 

ZDRAVNIK SPL/ORUŽ. MED. VZD BOHINJ: alter. izob.: 
DR. MEDiONE SPEC, SPL MED,, ned. č,. del ek. 2 tet. 
kat. B; sh3v, j, -dobro: rok prijave: 3.11,04; OZG KRANJ, OE 
ZO RADOVUlCA, ZD BLED, MLADINSKA C. 1. BLED 

DR. MEDICINE SPEC. PEDtATRUE V ZD BO-
HINJ; ned. č . dei, izk. 1 teto: kat. B; sk^. j. • tekoče, rok 
p r ^ - 6.11 04; OZG KRANJ. OE ZO RADOVUlCA, ZD 
BLED. MLAOINSKAC. 1.8LED 

OstaK pogoji, ki jih zalttevajo dek)daiak:i, so obfntjeni na 
oglas« deskj Zavode RS 28 zaposk^^. Območfta skd^ 
K ^ . Bte<weisova c. 12. Kranj, 

Ztvoe nagubAM $lertri«in a»osi9fV|». 
Glnfka 12 U i b ^ 

sm 



Na razstavi dvesto sort jabolk 
v Sloveniji se vse bolj uveljavljata integrirana in ekološka pridelava sadja. Razvoj sadjarstva na Gorenjskem je zavrl hrušev ožig. 

Ra<luvyica - Ko so v Radov^ici pred stotimi leti organizirali 
prvo Koreivjsko .satUarsko razstavo, je trigala Sest tednov in od-
prtja so se udeležili .številni veUaki tistega fasa - deželni pred-
sednik. deželni in okrajni glavar, župan mesta yubyane ... Ko 
so v Kadovyici v petek odprli Slovensko razstavo sadja, razen 
radovyi.iikega župana Janka S. StuSka od oblasti ni bilo nikogar, 
zato pa je bilo toliko več sadjarjev in sadjarskih .strokovi\jakov, 
flanov gorei\jskega in sloveaskega sadjarskega društva, ki so se 
potrudili in pripravili lepo razstavo. 

Kotjc povedal Boštjan (iodec 
z oddelku za siidjarslvo in vino-
gradništvo pri Kmetijskem inšti-
tutu Slovenije, na razstavi pred-
stavljajo vse najpomembnejše 
sadne vrste, ki jih gojimo v Slo-
veniji. Od pcčkarjev sta to pred-
vsem jablana in hruška, nekaj 
pa je tudi sliv, Od lupinatjcv si« 
zastopana oreh in lešnik, na raz-
stavi so tudi oljke ter nekateri 
primorski sadeži, kol so figa, 
granatno jabolko, aktinidija in 
kaki. Najbolje so zastopana ja-
bolka, teh je okoli dvesto sort. 
med njimi so nove in novejše 
sorte, stare sorte, ki so v Slove-
niji prevladovale pred petdeseti-
mi in ve£ leli, ter odporne .sorte, 
ki jih je treba manj škropili in 
jih tudi priporočajo za ekološko 
sadjarstvo. Večino sort jabolk je 
za razstavo prispeval Kmetijski 
iniStitut Slovenije, stare sorte pa 
so pridobili iz kanuzije Pleterje 
in od zbiratelja, sadjarja Lada 
DobrQvoljca iz Kamnika. 

Odporne in neodporne 
sorte 
Sadjarjem je v pomoč pri saje-

nju sort Sadni izbor za Sloveni-
jo. v katerem so sorte, ki jih 
sadjarska stroka priporoča za 
•širjenje v naših razmerah. Izbor 
so nazadnje spremenili novem-
bra predlani, pri tem pa so sorte 

jabolk razdelili na odporne in 
neodporne na jablanov škrlup. 
ki je najnevarnejša bolezen ja-
blan, Na škrlup niso odporne 
sorte piros, sunrise, delcorf. jer-
scymac. summerred. gala, el-
slar. falstaff, jonagold, pilot, jo-
natan. rafzubin, šampion. zlati 
dclišcs, pinova, rdeči boskop 
schmilz huebsch. rdeči delišes. 
carjevič, lonjon, delgollune, 
idared. niutsu, iduna. majda. 
braeburn. fuji, granny smith in 
cripps pitik. na škrlup pa so od-
porne sorte william's pride, red-
free. nela, rubinola. santana, de-
lorina, produkta, relinda. rajka, 
topaz. ccolette. ariwa, goldstar, 
florina (qucrina), enlcrprise, 
goldrush in rcnora. 

Integrirana In ekološka 
pridelava 

V Sloveniji se v.se bolj uve-
ljavljata integrirana in ckolo.ška 
pridelava sadja. Integrirana pri-
delava je nekakšen kompromis 
med ekološko in konvencional-
no pridelavo sadja, njeno bistvo 
pa je v tem. da dovoljuje upora-
bo kemičnih sredstev za varstvo 
rastlin šele potlej, ko mehanski, 
biološki in biotehnični ukrepi 
niso več učinkoviti. Začetki to-
vrstne pridelave segajo v leto 
1991. letos pa je v različne kon-
trolne organizacije vključenih 

Na Slovenski razstavi sadja 

1.047 sadjarjev s skupno 4.500 
hektarji površine. V ekološki 
pridelavi seje najbolj uveljavila 
sorta topaz, ki je odporna na ja-
blanov škrlup in deloma na ja-
blanovo pepelovko. ima dobre 
skladiščne lastnosti in je tudi 
ena boljših odpornih sort. Pri-
delujejo jo na 29 hektarjih po-
vrSine. petletne izkušnje pa so 
pokazale, da je precej občutlji-
va na nizke temperature in du je 
možen pridelek 30 ton na hek-
tar. 

Ovire pri uveljavljanju 
podpor 

Strokovno sadjarstvo društvo 
Slovenije je v petek v okviru 
razstave pripravilo tudi posveto-

Dvajseto srečanje kmetic 
Gorenjske kmetice so se v petek zbrale na jubilejnem, že dvajsetem srečanju. 

Todraž - Društvo podeželskih žena BlegoS je v sodelovanju s 
škofjeloško kmet^sko svetovalno službo pripravilo v petek dv^-
seto gorei\jsko srečai\je kmečkih žena, ki se ga je udeležilo 
okrog sto deset predstavnic društev kmečkih in podeželskih 
žensk Gorenjske. Prihodnje leto bo srečanje v Bohiivju. 

Udeleženke so sc zbrale na 
Hotavljah. kjer so si ogledale 
kmetijo Matic, ki je znana po 
predelavi sadja. Gospodar Da-
nilo Jezeršek jim je predstavil 
stiskanje soka. kuhanje žganja 
in polnilnico ter seveda izdelke 
- sadne .sokove, domači kis, 
suhe krhlje. žganje. likerje ... 
Srečanje ,se je nadaljevalo v je-
dilnici Rudnika Žirov.ski Vrh, 
kjer so kmetice pozdravili pred-
sednica društva Marjeta Ko-
keU. Jože Bogataj, župan Obči-
ne Gorenja vas - Poljane, pa 
Franc Avberšek, direktor Rud-
nika Žirov.ski Vrh, Marija Hor-
jak. predsednica Zveze kmetic 
Slovenije, in Milena Kulovec iz 
Kmetijsko gozdarske zbornice 

Slovenije, že v Hotavljah jih je 
nagovoril vodja gorenjske kme-
tijske svetovalne službe Stane 
Rupnik. V društvu so ob tej pri-
ložnosti pripravili razstavo, za 
katero so prispevali izdelke 
družina Oblak, Minka Likar 
iz Hotavelj ter Marjeta in Šte-
fan Inglič iz Srednje vasi, sre-
čanje pa so popestrili s kultur-
nim in zabavnim programom. 
Marija Kavčič iz Koprivnika je 
posebej za to srečanje napisala 
pesem. Cilka Štucin je opisala 
gorenjske kmetice, ob njeni za-
držanosti pa je pri.spevek pre-
brala Tončka Oblak. Minka 
Markey iz Hlavčih njiv in Olga 
Fic iz Trebije. obe pojeta v so-
vodenjskein zboru upokojencev 

vanje o administrativnih in vse-
binskih ovirah pri pridobivanju 
denarja za obnove v sadjarstvu. 
Kolje ob tem povedal Ivan Ko-
drič. svetovalec za sadjarstvo v 
Kmetijsko gozdarskem zavodu 
Nova Gorica, je sadjarstvo 
prejšnja leta dobivalo državne 

podpore za obnove, lani pa jih 
že ni dobilo nič. čeprav bi jih 
država leto pred vstopom v Ev-
rop.sko unijo še lahko dodelila, 
Letos so sadjarstvo "stlačili" v 
razpis za ostale kmetijske dejav-
nosti. pri tem pa so roke določi-
li tako. da sc .sadjarji praktično 
ne morejo potegovati za podpo-
re. Razpis vsebuje še več drugih 
pomanjkljivosti, ugotavlja Ko-
drič in predlaga, da bi za sadjar-
stvo morali pripraviti po.seben 
razpis s prilagojenimi roki ali pa 
v okviru enotnega razpisa za 
vse kmetijske dejavnosti .spre-
menili nekatere pogoje in roke. 
Po sedanjem razpisu sme sadjar 
začeti z deli šele poem, ko mu 
država odobri denar, takrat pa je 
za sajenje sadik že prepozno. 

Hrušev ožig zavrl razvoj 

Na Gorenjskem ima v sadjar-
stvu vodilno vlogo ,30 hektarjev 
velik zadružni sadovnjak Resje 
pri Podvinu. po letu 1990 pa so 
začeli nastajati tudi sodobni 
manjši sadovnjaki v okolici 
Podbrezij. Lesc. Dobrave in 
drugod. Širjenje sadjarstva je 
lani močno zavrl hrušev ožig. 
zaradi te bolezni so po besedah 
Tatjane Zupan, vodje sadov-

Tafjana Zupan 

njaka Resje. morali skrčiti na 
Gorenjskem osem hektarjev in-
tenzivnih nasadov in v drevesni-
cah uničiti več kol 40 tisoč sa-
dik sadnega drevja. Gorenjski 
sadjarji in drevesničarji so pred 
še-stimi leti ustanovili svoje druš-
tvo. v katerem je 39 članov, med 
njimi je polovica intenzivnih 
sadjarjev in drevesničarjev. ki 
obdelujejo 54 hektarjev inten-
zivnih in šest hektarjev eksten-
zivnih nasadov. 

Cveto Zaplotnik, 
foto: Gorazd Kavčič 

Z GLASOM DO BOUŠE ZELENJAVE 

Kaj bo raslo do snega in kaj do pomladi 

Na kmetiji Matic na Hotavljah 

Marjeta Kokelj 

Korenine, sta prepevali, sestri 
Lucija in Mateja Oblak iz Ži-
rovskega Vrha sta zapeli in zaig-
rali. Marija Kavčič iz Koprivni-
ka in Milena Špik iz Laniš .sta 
zaigrati skeč avtorice Stane 
Kosmač o tem. kaj se je zgodi-
lo. ko sta se po dolgih letih .sre-
čali prijateljici, obe s kmetij, a 
ena je medtem v mestu postala 
gospa. "Po kosilu pa ne hitite 
domov." jim je svetovala kmetij-
ska svetovalka Majda Luznar. 
ki je tokrat tudi povezovala pro-
gram. In kmetice so njen nasvet 
kar upoštevale. 

"Srečanje je dobro uspelo, 
kmetice so zadovoljne zapušča-
le Poljansko dolino," je po sre-
čanju povedala predsednica dru.š-
tva Marjeta Kokelj in poudarila, 
da je bila organizacija srečanja 
njihova leto.šnja najpomembnej-
ša naloga. 

Cveto Zaplotnik, foto: 
Polona Mlakar Baldasin 

Precej zelenjave smo z vrta že 
pospravili, precej pa je še ra-
ste. Del je bo na yrtu ostal do 
prvih snežink, del pa do po-
mladi. 

Do prvih snežink bomo na 
vrtu pustili rasti papriko, repo. 
kolerabo, redkev, ohrovt. zelje, 
radič, endivijo solato. Papriko 
smo sicer pred mrazom že za-
ščitili, saj smo jo že septembra 
pokrili z vrtno kopreno. v zame-
no pa nam .še vedno precej bo-
gato rodi. Paprike so le manjše, 
kot so bile poleti. Drugih izmed 
naštetih rastlin pa še nismo za-
ščitili. Ko bodo meteorologi na-
povedali slano, bomo z vrtno 
kopreno pokrili endivijo solato. 
To bomo pobrali z vrta, ko bo 
napovedano, da se bo tempera-
tura spustila pod ničlo. Ko bodo 
napovedane temperature pod 
minus dve stopinji oziroma se 
bo nižjim temperaturam pridru-
žil .še hladen veter, bomo z vrta 
pobrali še repo, kolerabo, zelje, 
redkev in ohrovt. Takrat je tudi 
Čas. da pospravimo brokoli, saj 
bo tako aJi tako nehal rasti. Ra-
dič pa bomo na vrtu pustili tja 
do konca februarja. Treba ga bo 
le za.ščititi in sicer bomo čez 
njega postavili tunel iz plastike. 

Čc vam radič raste na več me-
stih. ga lahko izkopljete in vsega 
presadile na eno gredo. 

Do spomladi bodo na vrtu dru-
ge solatnice (motovileč, radič 
tržaški solatnik. rukola). blitva, 
zimski por. rabarbara. hren in 
začimbe (peteršilj. timijan). Ne-
katere med njimi bomo lahko -
v primeru, da snega ne bo pre-
več in bomo lahko prišli do njih 
- jedli sveže tudi pozimi. Sem 
sodijo motovileč, radič, rukola. 
por in hren. Druge pa bodo le 
prezimile. tako da bodo spomla-

di čim prej pognale nove plodo-
ve. Sem sodijo blitva, rabarbara. 
peteršilj in timijan. Vse naštete 
rastline, razen hrena, pa je treba 
pred zimo zavarovati. Pri sola-
tah 10 naredimo tako. da jih pre-
krijemo z vrtno kopreno. Timi-
jan. peteršilj. blitvo in rabarbaro 
prekrijemo s praprotjo in smre-
kovimi vejami. Por pa zaščitimo 
tako. da mu dodamo malo zem-
lje in sicer okoli vsake rastline. 
Zemlja torej ne sme priti na sre-
dino rastline. 

Monika In Mateja BertonceU 

Motovileč bo na vrtu tja do srede pomladi. 

Hrana uničuje in zdravi 
Bled - Društvo .Ajda Gorenjska vabi jutri, v sredo, ob 19. uri v ho-

tel Astoria na Bledu na predavanje z naslovom Hrana, ki nas uni-
čuje. in hrana, ki nas zdravi - kako ju razUkujemo. Predavanje, na 
katerem bodo med drugim predstavili razliko med načini pridelave 
(hidroponika. konvencionalno. pcrmakultura. ekoloSko, biodinami-
ka). sodi v okvir projekta Skupaj za zdravje človeka in narave. C.Z. 

Še dodatni pregled škropilnic 
Kranj - Oddelek za kmetijsko svetovanje pri Kmetijsko gozdar-

skem zavodu Kranj bo v petek z začetkom ob 9. uri pripravil na par-
kirišču KGZ Sloga Kranj izredni pregled škropilnih naprav. Pregled 
je namenjen kmetom, ki nimajo pregledanih škropilnic in jih upo-
rabljajo. še posebej pa ga priporočajo tistim, ki .se b<xlo potegovali 
za podpore za prilagajanje standardom Evropske unije. Škropilnice 
bo pregledovala ekipa Biotehniške fakultete v Ljubljani, za pregled 
pa bo treba odšteli 8.000 tolarjev. Prijave .sprejemata kmetijska sve-
tovalca Andreja Teran in Klemen Zabret na telefonski številki 2.'14 
24 10 (do 10. ure). C.Z. 

Gorenjski prijatelj 
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Test: Alfa R o m e o 156 1.8 TS Progression in Alfa Romeo 156 Spor twagon 2,4 J T D Dist inct ive 

Lepotica in nova oblačila 
Pred skoraj šestimi leti je takrat nova alfa 156 veljala za enega najbolj estetsko dovršenih avtomobilov in si nenazadnje tudi zato priborila 

najprestižnejšo evropsko avtomobilsko lovoriko. Toda lepotica je zdaj že v zrelih letih in morala je na lepotno operacijo. 

Gub ni bilo treba udslraniti. 

Kljub leiom. ki v avtomobil-

skem svetu tečejo /.a marsikoga 

prehitro, je alfa 156 na svoji ka-

roseriji obdržala mladostne po-

teze in pravzaprav se zastavlja 

vprašanje, zakaj se jim je v to-

varni zdelo, da je že prišel Čas 

za osvežitev. Resnici na ljubo 

pomladitvcni posegi niso bili 

zelo očitni, ampak celo naspro-

tno, zelo majhni in tistim, ki 

niso na tekočem z vsako spre-

membo v svetu Štirih koles, 

skoraj nevidni. Karoserijski deli 

so jo odnesli brez nategovanja 

pU^čevine, zato pa je rahlo pre-

oblikovana trikoma maska hla-

dilnika. ki skupaj z izrazitejši-

ma žarometoma tvori izraz, ki 

ga ima novejša alfa 147 in več-

ja, a pred kratkim prav tako pre-

novljena alfa 166. S prav lako 

rahlo spremenjenima odbijače-

ma in modificiranimi zadnjimi 

lučmi so zunanje spremembe 

T E H N I Č N I PODATKI 
Mere: d. 4.441. š. 1743, v. 1430 m. medosje 2.595 m 
Prostornina prtljažnika: 378 (360/1180) I 
Teža (prazno v./ dovoljena); 1428/1928 (1598/2098) kg 

Vrsta motoria: štirivaljni bencinski, (petvaljni turbodizelski). 
1747 (2387) ccm 

.103/140 KM pri 6500(129/176 pri 4000) 
163 pri 3900 (385 pri 2000) 

208 (225) km/h 
9.4(8,6) s 

Poraba goriva po EU nonm.:.8.5/ 12.1 / 6.4 (6.7/ 8.9/ 5.5) 1/100 km 
Maloprodajna cena: 5.001.779 (6.465.935) SiT 
Uvoznik: AC Avto Triglav. Ljubljana 

Gibna prostornina: 
Največja moč pri v/min:. 
Največji navor pri v/min: 
Najvišja hitrost: 
Pospešek 0-100 km/h:, 

tako pri limuzini kol pri kombi-

jevskem sportwagonu zaokro-

žene. 

Limuzinska eleganca in 

komhijevska ^portnost. Obe 

karoserijski različici "lepita" 

nase zeki različne skupine upo-

rabnikov. Štirivratna limuzina 

je kljub športno nasirojeni zu-

nanjosti vseeno nekoliko bolj 

privržena eleganci, saj je s 

kotnbijem, ki ima bolj prilagod-

ljiv prtljažnik, nenazadnje mo-

goče počeli (in prevažati) več 

stvari. Ne glede na obliko karo-

serije je popolnoma na dlani, da 

je bila pri tem avtomobilu esie-

lika pred uporabnostjo, kar zgo-

vorno dokazuje (nc)prostornosi 

potniške kabine, predvsem v 

zadnjem delu. kjer potnikom 

Ijrimanjkujc centimetrov v dol-

žino in tudi Širino. Prtljažnik v 

zadku limuzine je bližje za šte-

vilko manjšim avtomobilom kot 

razrednim tekmecem, a tudi v 

sportwagonu ni nič izdatnejši, 

le ob podrli zadnji klopi je mo-

goče prepeljati nekaj več prtlja-

ge ali lovora. Armaturna ploSČa 

je nekoliko bolj posodobljena 

kot zunanjost. Še vedno sta pred 

voznikovimi očmi dva velika 

ločena okrogla merilnika, med-

tem. ko so na sredinski konzoli 

nova stikala za nastavljanje de-

lovanja klimatske naprave in 

tudi bolj kakovosten radijski 

sprejemnik, oboje v vzorcu bru-

šenega aluminija. 

Športno srce z različnim rit-

mom. Bencinski Jtirivaljnik z 

1.8 litra gibne prostornine in s 

140 konjskinli močmi je dobro 

kos avtomobilu in vozniku. Če-

prav bi bilo Se bolje, če bi bil 

menjalnik Sesisiopenjski. Motor 
svojo Sporinosi kaže tudi z rez-

kim zvokom in z ne ravno vzor-

no porabo bencina, ki brez več-

jega voznikovega tmda preseže 

10,5 litra na 1(X) kilometrov in 
je visoka predvsem pri mestni 

vožnji. T\irbodizelski 2.4-litrski 

pctvaljnik, ki je prav tako teme-

skupno športno naravnano pod-

vozje, ki ob odlični vodljivosti 

nekoliko manj razvaja pomike; 

udarci cestnih grbin so namreč 

na irenuike preveč ohčuini. 

Nasvidei^e v naslednji tek-

mi. Kol kaže, bo preoblečena 

alfa 156 na avtomobilskem sve-

tu vztrajala fte nekaj časa, vsaj 

do lakrai, ko bo zanimanje za ta 

Ijiio posodobljen in zdaj razvije 

kar 176 konjskih moči. je po-

gonski stroj za prave sladokus-

ce: z visokim navorom avtomo-

bil silovito požene že pri zelo 

nizkih vrtljajih, obožuje hitre 

rcakcije s prestavno ročico in če 

voznik tako želi. lahko postane 

tudi skoraj preveč brutalen. Go-

tovi posledici sla vsaj dve: mo-

torni truSč postane kmalu pre-

glasen in nafina žeja se dvigne 

nad pričakovano mejo, oziroma 

dosega v povprečju 8.3 litra na 

100 prevoženih kilometrov. 

Vsem aifam 156 je ne glede na 

karoserijsko obliko in motor 

avtomobil splahnelo do le mere, 

da kljub svojim (zlasti estet-

skim) posebnostim ne bo več 

mogel kljubovati neusmiljene-

mu zobu časa. 

Matjaž Gregorič 

O C E N A 
( • slabo - • • • • • odlično) 
Zunanjost: • • • • ( • • • • ) 
Notranjost: • • • • ( • • * • ) 
Udobje: • • • / • ( • • • / • ) 
Motor: • • • • ( • • • • / • ) 
Vozne lastnosti: • • • • / • 
Varnost (Euro NCAP): ? 

Končnaocena: • • • • ( • • • / • ) 

Mačka z vetrom v laseh 
Opel je tik pred amo tudi k nam pripeljal 

novo Tigro TvvinTop. 

Futuristični jezdec za filmarje 
Nemški Audi je za film Jaz, robot razvil spektakulami avtomobil RSQ. 

čeprav prihajajoči hladni dnevi 

niso naklonjeni avtomobilom 

zgoraj brez, so se pri Oplu kljub 

lemu odločili pripeljali na slo-

venski trg eno svojih zadnjih no-

vosti. dvosedežnik tigra tvvin top. 

Gre za meSanca med kupejem in 

kabrioletom, ki z dinamičnimi 

karoserijskimi linijami dvema 

pomikoma ponuja uživanje z ve-

trom v laseh na svežem zraku ali 

udobno potovanje pod trdo zlo-

žljivo streho v kupeju. V obeh 

primerih je zagotovljenega do-

volj prostora za prtljago, saj zna-

5a prostornina prtljažnika do 440 

litrov, dodatnih 70 litrov $e za se-

dežema. Največ zaslug za pros-

torsko dobro izkoriščen prtljaž-

nik ima izvirna zasnQya strehe, 

ki se v karoserijo zloži skorajda 

navpično. Za pogonj sta na voljo 

nikom, SibkejSi motorje na voljo 

tudi z roboiiziranim samodejnim 

menjalnikom. Kupejevska karo-

serija se brez napora lahko spre-

meni v kabriolel. Streha se ob 

prilisku na gumb nato s pomočjo 

hidravlike, petih elektromotor-

jev, osemnajstih stičnih senzor-

jev in inteligentnega preklopne-

ga mehanizma samodejno zloži 

pod pokrov prtljažnika, 5e pred 

tem je avtomobil seveda treba 

ustaviti, zategniti ročno zavoro 

in sprostiti dva zaskočna zapaha. 

Pravilnost zložene strehe poiiju-

je zvočni signal. Osnovni model 

je na slovenskem trgu naprodaj 

za 3.76 milijona tolarjev, sicer pa 

je v vseh različicah serijsko kar 

precej opreme, med drugim ^tiri 

varnostne zračne blazine, proii-

blokirni zavorni sistem, radijski 

dva bencinska .^lirivaljnika: 1,4-

litrski motor razvije moČ 66 

kW/90 KM in tako kol močnej-

ša, 1,8 litrska različica z 92 

kW/l25 KM, izpolnjuje zahteve 

emisijskega standarda Euro-4. 

Serijsko je avtomobil opremljen 

s 5-stopenjskim ročnim menjal-

sprejemnik s CD predvajainikom 

in lako naprej, poleg lega pa so 

na voljo $e irije paketi dodatne 

opreme, ki vsi vključujejo kli-

matsko napravo. KakSen je pro-

dajni načrt za tigro twintop. še ni 

znano. Matjaž Gregorič, 

foto: Opel 

Pred kratkim je tudi v sloven-

ske kinematografe prišel znan-

sfveno-fantastični film Jaz. ro-

bot. v kaierem si glavni vlogi de-

lila igralec Will Smith in Audi-

jev avtomobil RSQ, ki predstav-

lja enega največjih podvigov 

tega nemškega avtomobilskega 

proizvajalca. Audi je namreč v 

natečaju za filmski avtomobil 

zmagal pred močno konkurenco 

drugih avtomobilskih proizvajal-

cev. 

Glavni filmski lik je skeptični 

policijski detektiv Dell Spooner. 

ki živi v prihodnosti in je prepri-

čan. da roboti niso vsestransko 

uporabni človekovi služabniki, 

ampak Škodljiva bilja. Napela 

zgodba, ki so jo začinili z vrsto 

posebnih efektov, se dogaja v 

leiu 2035 in temu primerno je 

ludi fuiurisiično zasnovan audi 

RSQ. Audijevi inženiiji in obli-

kovalci so imeli na voljo zelo 

malo Ča!U4, le deset tednov, da so 

ideje Alexa Proya.sa spravili v re-

alnost. Nastal je športni dvose-

dežni kupe s sredinsko namešče-

nim motorjem in z vrsto sodo-

bnih eleku-onskih sistemih, seve-

da pa so avtomobilu v filmu iz-

datno pomagali triki računalni-

ške animacije. RSQ je zasnovan 

kot popolnoma samostojen mo-

del in se ne navezuje na katerega 

od obstoječih oziroma bodočih 

Audijevih Štirikolesni kov, čeprav 

na sprednjem delu nosi zelo raz-

poznaven znak - u-apezasio ma-

sko hladilnik s iSiirimi povezani-

mi krogi. Notranjost, ki je pre-

težno odela v temne barve in s 

Številnimi kontrolnimi lučkami, 

je bolj podobna letalskemu kok-

pitu kol sedanjim avtomobilom z 

volanom. Vsakokrat, ko je \Vill 

Smith vslopil ali izstopil, so se 

dvižna vrata razpria kot metulje-

va krila. Poseben izziv so za Au-

dijeve inženirje predstavljala ko-

lesa; Proyas je namreč zahteval, 

da naj sc avtomobil namesto na 

kolesih giblje na kroglah; toda to 

je bilo ludi za Audijev inženiring 

preveč in zadevo so rešili z raču-

nalniško animacijo. 

Matjaž Gregorič, teto: Audi 

Stavka v Oplu končana 
Sredi tedna se je končala kratkotrajna stavka delavcev Oplove to-

varne v nemškem Bochumu, posledično pa so z delom začeli tudi v 

drugih evropskih tovarnah koncema General Motors. Vodsivo družbe 

Adam Opel AG se je na to odločitev odzvalo z izjavo, da so pogovori 

in pogajanja med delavskimi sveti in vodstvom, kol tudi s številnimi 

posamezniki med zaposlenimi potekali na preudaren in konstruktiv-

en način in dodalo, da pričakujejo nadaljnja plodna pogajanja, s ka-

terimi bi tovarni v Bochumu l ^ko omogočili konkurenčnost tako na 

tleh Zahodne Evrope kol tudi na globalnem svetovnem trgu. Koi je 

znano, je evropski del avtomobilskega koncema General Motors Eu-

rope pred kratkim objavil, da namerava znižati stroške do 500 mili-

jonov evrov že do leta 2006. To narekuje ludi zmanjšanje delovne sile 

v prihodnjih dveh letih, zato naj bi odpustili 12.000 delavcev, veliko 

večino že prihodnje leto. Pričakuje sc. da bo podjetje v letih 2005 in 

2006 prevzelo stroške odpravnin, katerih višina in časovni okvir bosta 

določena po končanih pogajanjih z delavskimi sveti. Največ delavcev 

naj bi odpustili v obratih v Nemčiji, to pa je prejšnji leden tudi 

sprožilo množično stavko. Prekinitev dela jc začasno prizadela ludi 

dobavitelje in povzročila zastoj v proizvodnji, s tem pa veijeino tudi 

manjšo zamudo pri dobavi nekaterih modelov. M. G. 

NA KRATKO 

Že 13 milijonov 
VW Passatov 

Iz Volkswagnove tovarne v 

mestu Emden jc pred nekaj dne-

vi zapeljal jubilejni, 13-milijon-

ti Volkswagen passat. Toliko teh 

avtomobilov so namreč pn 

nemškem proi/.vajalcu izdelali 

od leta 197,̂ , ko je bila predstav-

ljena prva generacija. Model ni 

uspešen samo na evropskih tleh. 

ampak tudi na Kitajskem, v Juž-

ni Afriki, v Avstraliji in ZDA. 

Prihodnje leto sc rahlo utrujene-

mu volkswagnu obeta istoimen-

ski naslednik. 

Audi leta 2006 
s Q 7 

Ingolsiadtski Audi je sporočil, 

da se pripravljajo na serijsko 

proizvodnjo novega modela 

športnega terenca, ki so ga kot 

prototip pikcs peak quaitro 

predstavili na lanskem salonu 

januarja v ameriškem Detroitu. 

Novinec naj bi nosil oznako Q7. 

izdelovali pa ga bodo začeli teta 

2006. Druge podrobnosti za 

zdaj Se niso znane. 

Citroeni za 
Slovensko 
policijo 

Na podlagi povabila k oddaji 

ponudbe je bil Citroen Slovenija 

izbran za dobavitelja 7 večjih 

intervencijskih vozil za potrebe 

Slovenske policije. Vozila'jum-

per 33 M z 2.8-liti'skim turbodi-

zelskini Hdi motorjem so že 

predana v uporabo, za potrebe 

policije pa jih je predelalo kopr-

sko podjetje ^oavto, ki je po-

skrbelo za ustrezne barve in 

vgradnjo zahjevanc po.scbnc 

opreme. 

Dobra prodaja 
Hyundaija v 
Evropi 

Hyundai Motor Europe v zad-

njem letu beleži dobre rezultate. 

Od začetka leta do konca avgu-

sta so .skupno prodali 202.617 

voziK kar pomeni 14-odsioino 

povečanje prodaje v primerjavi 

7. letom 2003, ko .so v enakem 

obdobju prodali 174.559 vozil. 

Samo v mesecu septembru je 

Hyundai v Evropi prodal 30.798 

vozil, kar je 25.4 odstotka več 

kol v lanskem septembru. Pose-

bej gre dobro v denar novi re-

kreacijski terenec tucson. 

Nov oblikovalski 
center PSA 

Sedemindvajset mesecev po 

položitvi temeljnega kamna je 

-skupina PSA Peugeot Citroen 

pred kratkim s-trokovni javnosti 

predstavila nov oblikovalski cen-

ter. poimenovan ADN. Čeprav 

pod eno streho, bodo Peugeotovi 

in Citroenovi oblikovalci delali v 

povsem ločenih prostorih. Gre za 

reŠiiev, ki bo spodbujala zdravo 

tekmovalnost z dopuščanjem 

kontaktov, vendar z izogibanjem 

mešanja oblikovalskih stilov 

obeh znamk. Razvojne ekipe 

bodo imele možnost delovanja v 

neposredni bližini oblikovalcev. 

Center, ki jc popolnoma posve-

čen razvoju in oblikovanju, zapo-

sluje 1.100 ljudi, od lega 900 red-

no. M. G. 

Na zalogi vedno 
več kot 100 vozil 

Vsa vozila 

imajo do 24 

mes. garancije 
Te).: (04) 201 S2 40 

OOPMTO: 7 - - 18- SOBOTA: i T - 13" 

R < B f i n @ f i i i n Mprtrv Hren*Cnr« 



OdvGSlitn pr^pm^dGfi 
Zivjo! 

« 
Kako bi bito fiiio kdaj pokukati v drugačno šolo, 

na prinicr v Solo za sanjače, mravljice, poiepuhc in 
izvedeli, kako sc lam učijo bislre glave. Nekaj za-
nimivih rim so se iia lo temo domislili učenci tret-
jega razreda iz Podružnične Šole Besnica. Deklica 
bva pa je napisala poučno zgodbico o tem, kaj se 
lahko zgodi, če prevečkrat "sedimo na uSesih". 
Zveni kar nekani znano, kajne? 

Pa ne pozabite itrezati kakšne buče bučaste. Saj veste, na zadnji 
oktobrski večerje Noč Čarovnic. Za vse Čarovnice, Čarodeje, gra-
jske duhce... Suzana 

Suzana 
Kovačič 

Teče mi, teče vodica 
... je naslov razstave otroških likovnih del, ki so jo v Galeriji Ferda Mayerja v 

Paviljonu NOB v Tržiču postavili na ogled tržiški vrtci. Osnovni Šoli Bistrica in 
Križe ter Tržiški muzej z galerijo. Otvoritev je bila v petek, obiskovalcem pa sc ob 
ogledu risb. pobarvanih kamnov in drugih izdelkov odkrije Širok pogled na to. kaj 
vse .si otroci predstavljajo pod besedo voda. Lahko je to itioije in spomin na počit-
niške dni. lahko so valovi ali pa kroženje deževnih kapljic v oblaku. Voda je včasih 
nebodigatreba, ki zahteva dežnik ali pa je bisu-o gorsko oko planinskega jezera. In Še 
mnogo več. TakSno sodelovanje med vrtci in šolami je na tem koncu tradicionalno, 
saj so se že večkrat povezali v ustvaijalno.sti, lani so na primer risali na temo gore. 
LeioSnja razstava bo na ogled do 5. novembra. Suzana P. Kovačič, foto: Tina Doki 

Repa ml raste iz ušes 
Nekoč je Živel deček, ki nikoli ni poslušal svojih staršev. Kadar mu je mama rekla, naj 

pospravi svojo sobo, seje zapri v so^ in zaspal. Mama jc jezna in obupana tožila nad nje-
govim početjem. 

Tako mu je nekega dne že petič rekla, naj napiše domačo nalogo. Deček naloge ni 
napisal, naslednji dan pa je trdih da mu mama ni ničesar rekla. Zvečer mu je oČe naročil, 
naj iz kleti prinese drva, a deček sc je hiuo izmuznil na dvoriî če in s prijatelji začel brcati 
žogo. Ko sc jc čez dve uri vrnil utrujen. lačen in prezebel, je mamo pro.sil. naj mu da jesti. 
A mama njegove želje ni sliSala. Deček jc sedel za mizo in čakal. Začelo ga je zebsti in 
očeta je prosil, naj zakuri peč. A oče se ni zganil, kot da nič ne sliši. Deček je začudeno 
gledal mamo in očeta, zakaj nič ne storita. 

Nazadnje mu je oČe pojasnil, da jima iz raste repa. tako kot nje-
mu. in deček je sprevidel, da se bo moral lotiti tudi stvari, ki ga niso 
veselile. Eva Erjavec, iz glasila Kapljice OŠ Naklo 

O t f o l i i G p^v^&sa 

Šoia za bollie 
v šoli m h(flfi€ praui zobava je, 

ker skačemo kot nore opice. 

Najbolj slastno pa nam je, 

ko na psa spravimo se. 

Grizemo, skačemo, sesamo kri, 

da ubogi cucek od praskanja 

skače tja i' tri dni. 

Če rad super bolha bi postal, 

skakati kot bol/ut znal, 

Šola za bolhe prava je za te. 

zato brž v šolo. 

mudi se te! 

Na otvoritvi so nastopili predšolski otroci iz tržiških vrtcev. 

Iz razstave: Tece mi. teče vodica .... OŠ Križe. Foto: Tina Dok! 

Ura se predstavi 
Jaz sem budilka. Dobila meje Nika. Vsako juu-o jo zbudim iz spanja, 
da gre v SoIo. Sem na nočni omarici in gledam skozi okno. Tam zelo 
pada sneg in pri sosedih jc že narejen en snežak. Štiri ure so mimo in 
Nikaje priiSla iz šole. Ko mora Nika pospravljati, je zelo jezna, jaz pa 
jo ves čas opazujem. Joj, skoraj sem pozabila. Opisati moram Sc sebe! 
Sem kvadrame oblike, zelo lepe modre barve in ravno prav velika. Kar 
naenkrat pa nisem več tiktakala, potem sta me Nika in mamica odnes-
li k uraiju. Urar Tone me jc pregledal, zamenjal baterijo in spet sem 
veselo tiktakala. Nika mi jc dala ime Riva. Imam tudi prijateljico uro, 
ki visi na steni v kuhinji in ji je ime Pika. Eva Močnik., 

iz glasila Svetovljan OŠ Medvode 

Jera Lenadrič 

Šoia za klepetače 
v Soli za klepetače vsi klepetajo. 

Eden čez drugega govorijo 

in tudi čez učiteljico kričijo. 

Ne ustavijo jezika. Tudi, 

Če jim učiteljica da podpise, 

na ustavijo jezika in pika. 

Sara IVaven 

Šoia za resnico 
v šoli za resnico nobene ni lati. 

samo resnica gowri. 

Resnica Je resnična tucJi, če boli. 

Ko se slučajno zlažeš. 

Ostrtek te lovi, 

če pa te ujame, pa nos 

podaljša ti. 
Rok Knific 

Avtoservisni dejavnosti manjka kadrov 
Najbolj primanjkuje avtokleparjev in avtoličarjev, potrebe v avtomobilski industriji so velike. Gospodarska zbornica v 

akciji promocije poklicev skupaj s podjetjem Renault Nissan Slovenija. 

LJub^ana - Upad vpisa učen-
cev in dijakov v nekatere izobra-
ževalne programe naravoslovno 
tehnične smeri v zadnjem času 
povzroča že precej resne težave 
na trgu delovne sile. kjer je pov-
praševanje po posameznih po-
klicih precej večje od razpolož-
ljivih kadrov. S to težavo se so-
očajo tudi v avtoservisni dejav-
nosti, kjer že čutijo pomanjka-
nje nekaterih poklicnih profilov, 
zlasti avtokleparjev in avtoličar-
jev. Zato so se pri Gospodarski 
zbornici Slovenije, kjer tudi si-
cer spodbujajo interes učencev 
in dijakov za deficitarne progra-

me, odločili za skupno promo-
cijo poklicev v avtoservisni de-
javnosti» ki jo organizirajo sku-
paj s pooblaščeno prodajno ser-
visno mrežo podjetja: Renault 
Nissan Slovenija. Gre za po-
skusni projekt, ki naj bi v pri-
hodnje služil kot vodilo za pro-
mocije poklicev tudi v drugih 
dejavnostih. Med poglavitnimi 
cilji je povečanje informiranosti 
in posledično interesa učencev 
in njihovih staršev za poklice s 
pomočjo predstavitve neposred-
no v servisnih delavnicah in na 
konkretnih primerih. Program 
poleg ogleda obsega kratke 

praktične delavnice, predstavi-
tev dodatnega internega izobra-
ževanja in predstavitev srednjih 
poklicnih Šol. 

Gospodarska zbornica Slove-
nije, Obrtna zbornica Slovenije, 
Šolsko ministrstvo in Center za 
poklicno izobraževanje so kol 
del projekta predstavitve posa-
meznih poklicev izdali tudi zlo-
ženko, ki opisuje poklic avtoser-
viserja. Gre za poklicni pro-
gram. ki je znan pod imenom 
mehatronika in je evropsko pri-
merljiv, poklic pa zajema nalo-
ge, povezane z vozilom od me-
hanike do elektrike in eleku-oni-

Vse se je vrtelo okrog 
športa 

Gimnazija Škofja Loka je že četrto leto gostila zaključno 
slovesnost nacionalnega Unescovega projekta. 

Škofja Loka - S 4. tujejezičnim recitalom slovenske mreže 
Unescovih ASP šol, ki .so ga v petek pripravili v Kristalni dvorani, 
so v gimnaz^i Škofja Loka zaokrožili letoši^i nacionalni projekt 
Jezik - kultura in tradic^a. Temo letošnjega recitala so ob 
oropskem letu izobraževalca s Športom posvetili Športu in fair 
playu. 

Pomoč Študentom v stiski 
Do 10. novembra se lahko študenti prijavijo na razpis za dodelitev denarne pomoči. 

Kranj - Študentska organizacija Univerze (ŠOU) v Ljubljani je 
na svojih spletnih straneh objavila razpis za dodelitev nepov-
ratne denarne pomoči Študentom v stiski. Za posameznega 
prosilca bodo namenili do 130 tisoč tolarjev enkratne denarne 
pomoči. Študenti imajo čas za prUavo do 10. novembra, o izidu 
razpisa pa bodo prosilci obveSčeni najpozneje v 45 dneh po 
tem roku. 

Za reševanje socialne stiske 
Študentov, ki je Se posebno 
opazna ob začetku Studijskega 
leta, so pri ljubljanski Študent-
ski organizaciji skupaj nameni-
li pet milijonov tolarjev. Na (a 
način želijo po besedah pred-
sednice ljubljanske ŠOU Maje 
Potočnik zagotoviti pomoč so-
cialno ogroženim Študentom in 
s tem prispevati k vzpostavitvi 
enakih možnosti pri dostopno-
sti visokošolskega izobraževa-
nja ler razî iriti možnosti za do-
J^ganje minimalne ravni kako-

vosti življenja Študentov. "Na 
razpis se lahko prijavijo osebe s 
statusom .̂ Jtudenta in tisti, ki so 
prvo leto brez statusa ter so 
vpisani na kateremkoli visoko-
šolskem ali univerzitetnem za-
vodu članice ŠOU v Ljubljani 
in niso v rednem delovnem raz-

merju ali prijavljeni na zavodu 
za zaposlovanje kot iskalci za-
poslitve/* je o pogojih razpisa 
povedala Maja Potočnik. Dode-
ljeni denar bodo Študenti mora-
li porabiti predvsem za re§eva-
nje stanovanjskega problema, 
nakup osnovnih življenjskih 
potrebščin, preživljanje otroka 
ali družine, za vpisnino na vi-
sokošolski zavod ali v primeru 
invalidnosti ter drugih nepred-
videnih naravnih in družinskih 
nesreč, ki so povzročile social-
no ogroženost. 

Mateja Rant 

R o d i o T f i g l o r 
Rado Tt^Jnc««*.d00. Trg TonetatuUrjif 4270JeMnc« 

STEREO. ROS na frekvencah 96,0 GORENJSKA 
89.8-Jes0nlct. 101.5-Kranjska Gora. 101.1-Bohinj 

Promocija poklicev v avtoservisni 
dejavnosti bo potekala od 22. do 
26. novembra med 16. in 18. uro 
na 29 pootilaščenih servisih pod-
jetja Rertautt Nissan Slovenija. 

ke in servisiranja celotnega vo-
zila. Izobraževanje traja ui Icia, 
in dijakom zagotovi zelo široko 
paleto znanj o avtomobilski teh-
nologiji. Potrebo po tem poklic-
nem profilu je namreč izzval 
prav nagel razvoj tehnologije v 
avtomobilski industriji, s Čimer 
so vozila postala kompleksen 
splet dovršene strojne mehanike 
in sodobne elektronike. 

V Renaultu Slovenija so se za 
sodelovanje v projektu promoci-
je poklicev odloČili nenazadnje 
tudi zaradi ugotovitve, da pokli-
ci v avtoservisni dejavnosti ne 
uživajo ugleda, ki si ga zasluži-
jo, čeprav je vloga dobro izob-
raženih kadrov pri servisiranju 
vozil vse pomembnejša, umaza-
nega fizičnega dela pa je vse 
manj. 

Matjaž (rregorič 

S svojim nastopom so petkov 
recital obogatili učenci osnovne 
5olc Toneta Čufana z Jesenic ter 
dijcLki gimnazije Škofja Loka, ki 
je bila tudi organizatorka prire-
ditve, srednje ekonomske 5oIe iz 
Radovljice, gimnazije Ptuj, gim-
nazije Vič, gimnazije iz Nove 
Gorice ter ljubljanske srednje gr-
adbene, geodet.skc in ekonomske 
.i>ole. Tokrat je bilo na prireditvi 
poleg slovenščine mogoče sliSati 
5e angleščino, netnSčino in fran-
coSČino. Učenci in dijaki recital 

s skeči, glasbo, plesom in recita-
cijami v zgoraj naštetih jezikih. 
"Recital predstavlja zaključek 
vsega dogajanja, ki sc skozi leto 
v okviru nacionalnega projekta 
odvija na šolah." je razložila Na-
taša Veber. Letošnje dejavnosti 
so bile tako posvečene predvsem 
športu in zdravemu načinu živ-
ljenja, na področju fair playja pa 
so se pogovarjali tudi o drugač-
nosti, strpnosti in medsebojnih 
odnosih. Posvetili so se še odno-
su do temeljnih vrednot današ-

Lltrinek s popoldanske generalke 4. tujejezičnega recitala. 

pripravijo skupaj z mentorji akti-
vov tujih jezikov in slovenščine. 
"Vsako leto si izberemo drugo 
temo. Letos smo sc osredotočili 
na šport in fair p!ay" je pojasni-
la koordinatorka nacionalnega 
projekta Nataša Veber. Na odru 
so se učenci in dijaki predstavili 

njega sveta, kot so ljubezen, 
spoštovanje, pravičnost ... Za-
ključno slovesnost pa so v škof-
jeloški gimnaziji pospremili še z 
razstavo plakatov na icmo špor-
ta in fair playa v gimnazijski 
knjižnici. Mateja Rant, 

foto: Gorazd Kavčič 



Vsakih 30 sekund nov zlom 
Osteoporozo ima vsaka tretja ženska in vsak peti moški. Za zdravljenje letno 25 milijard evrov. 

y ubyan4t - Sončnica j« z ^Un i zntik bolnikov z osl^porozo, na 
svetovni dan bolezni, 20. oktober, pa so letos prvič opozorili tudi 
z rumeno pent^o. Tiho bolezen, kol imeni^ejo osleoporozo, ima 
že vsaka tretja ženska in vsak peti moški starejši od petdeset let. 
Vsakih trideset sekund si zaradi onieruene bolezni nekdo zlomi 
kost, letni stroški v Evropi zaradi zdravyeiya osteoporotij^nih 
zlomov pa že preseglo 25 mllgard evrov. 

Osicoporoza je ena najpogo-
slejjSih bolezni, pri kateri kosii 
poslanejo krhke in se hitro lomi-
jo. Tako stanje spremljajo tudi 
bolečine, nezmožnost gibanja in 
opravljanja vsakdanjih opravil, 
pogosto celo smrt. Dobra plat 
bolezni je, da jo jc mogoče do-
kaj uspešno preprečili, diagno-
stika je enostavna in na voljo so 
učinkovita zdravila. Po ptxlatkih 
Svetovne zdravstvene organiza-
cije je ostcop«roza drugi največ-
ji svetovni zdravstveni problem, 

takoj za boleznimi srca in ožilja. 
Brez učinkovitih preventivnih 
ukrepov se bo Število osteopo-
roznih zlomov v naslednjih pet-
desetih letih podvojilo. Leta 
1990 je bilo po svetu 1,7 milijo-
na zlomov kolka, bolnic z o.steo-
porozo pa je že več kol 200 mi-
lijonov. V prvem desetletju po 
menopavzi lahko ženske izgubi-
jo 15 do 20 odstotkov kostnine v 
hrbtenici in kar 90 odstotkov 
zlomov kolka je pri ljudeh sta-
rejših od 50 let. Raziskave kaže-

Priznanja gorenjskim zdravnikom 
Bled - Gorenjsko zdravniško društvo je nedavno pripravilo redno 

letno skupščino, na kateri je udeležence pozdravil predsednik dru-
štva mag. Branko Lubej. dr. med., predstavili pa so tudi dejavnosti, 
ki so jih opravili od zadnje skupščine. Tokratno strokovno predava-
nje. pripravila sta ga Rado Janša. dr. med. in Teja Čelhar, pa jc 
bilo namenjeno evropskim novostim na področju probiotike in sin-
biotike ter vlogi fizioterapije pri negi suhe kože, hiperkeraioze in 
psoriaze. Na skupščini so posebno pozornost namenili tudi zasluž-
nim gorenjskim zdravnikom in njihovim prizadevanjem za napredek 
zdravniške stroke in za večjo kakovost zdravljenja. Podelili so tri 
stanovska priznanja, obrazložitve pa je predstavila predsednica ko-
misije za priznanja Marija Šimenko Vodiyov. dr. med.. Zlati prstan 
za življenjsko delo na področju osnovne zdravstvene službe na Go-
renjskem in izredne organizacijske uspehe je prejel prim. Borut 
Rus. dr. med., Voglarjevi priznanji pa sta prejeli prim. Anta HabiČ 
Paulin, dr. med., in doc. dr. Zvonka Zupanič Slavec, dr. med.. 
ZupaniČ SlavČeva je priznanje prejela za preučevanje zgodovine 
zdravstvene kulture na Gorenjskem in v Sloveniji. Anta Habič 
Paulin pa za življenjsko delo na področju pulmologije. R. Š. 

Med preventivnimi ukrepi, s katerimi preprečujemo osteoporozo, je 
tudi ultrazvočno merjenje gostote kostne mase. 

jo, da je okrog 4,3 milijona 
žensk, starih od 50 do 74 let. po 
svojem 50. letu ulr|>clo ob manj-
šem padcu vsaj en zlom kosti. 

Slovenska zveza društev bol-
nikov z osteoporozo jc minulo 
sredo ob svetovnem dnevu te 
bolezni pripravila srečanje z na-
slovom Pod žarometom, na ka-
terem je predsednica zveze 
Duša Hlade Zore, dr. mcd„ po-
udarila, kako pomembno je. da 
osteoporozo odkrijemo Še pred 
prvim zlomom in jo začnemo 
zdraviti, kajti sicer prvemu zlo-
mu lahko sledijo novi zlomi. 
Osteoporoza dolgo Časa ni bila 
priznana kot bolezen, ampak le 
kot starostna sprememba. V 
Sloveniji so meritve kostne go-
stote še vedno samoplačniške. 
Čakalne dobe skoraj ni. le v pri-
meru. če meijenje plača zavaro-
valnica, je čakalna doba do ene-
ga leta. "Stroške za zdravila pla-
čajo zavarovalnice, prizadeva-

mo pa si. da bi plačale tudi prvo 
meritev ženskam starejšim od 
65 let, saj sta preventiva in 
zdrav način Življenja, zdrava 
prehrana bogata s kalcijem in 
vitaminom D in redno gibanje, 
najpomembnejša pri prepreče-
vanju osteoporoze." jc dejala 
predsednica slovenskega osteo-
loškega društva prof. dr. Andre-
ja KocUančič. dr. med.. Svetov-
ni dan osteoporoze so obeležili 
tudi v kranjskem društvu bolni-
kov z osteoporozo, kjer so pri-
pravili strokovna predavanja in 
meritve. Predsednica in sekre-
tarka omenjenega društva Mile-
na Zupin in Nada Česen sta 
povedali, da se jc predavanj 
udeležilo več kot slo ljudi, opra-
vili pa so tudi devetdeset ultraz-
vočnih meritev kostne mase in 
kar 15 odstotkov ljudi napotili 
na preiskave. 

Renata Škrjanc« 
foto: Danica Zavrl Žlebir 

DRUŽINSKI NASVETI 

Dobre navade 
v družini (1) 

Damjana Šmid 

"Onkraj kariere, premoienja in uspeha v očeh sveta 
so sanje o drttiini. " (C. Johnson) 

Ko sprašujem ljudi, katere navade ohranjajo njihove družine zado-
voljne in žive, dobim zelo podobne odgovore. Skupna praznovanja, 
izleti, skupno preživljanje prostega Časa. medsebojno spoštovanje, 
običaji in drobne pozornosti. Če torej iz tega naredimo nasprotje, 
potem ne smemo in ne moremo bili začudeni. Če družine razpadajo. 
Ritem življenja jc mnogo prehiler, da bi večkrat prisluhnili svojim 
željam in tistemu skupnemu, kar nas povezuje. Tudi ljudje smo 
postali bolj zahtevni do vsakogar in vsega, težje čakamo, manj smo 
potrpežljivi in mnogokrat se nismo pripravljeni prilagajati. Vse to 
ustvarja družbo razvajenih posameznikov^ tako odraslih kot otrok, 
Imeli vse, dati Čim manj ... Družina pa zahteva veČ. Je kot skupina 
dobro uigranih glasbenikov in od igranja vsakega posameznika jc 
odvisna skupna melodija. Najbrž si nihče ne želi igrati v ansamblu, 
kjer vsak igra svojo melodijo in kjer se ne ve, katero melodijo bomo 
igrali. Otrokom ne moremo prepuščati vodenja, zato ne verjamem v 
vzgojo, kjer naj bi se otroci razvijali po svoje. Družina potrebuje 
tako vodenje kot pravila igranja, šele na takSni osnovi lahko 
gradimo nekaj trajnega. Sama spadam v tisto generacijo sliu^ev, ki 
je verjela, da morajo imeti otroci Čim več izbir. Čim manj stresa. Čim 
manj razočaranj in konec koncev je bilo naše poslanstvo v urejanju 
zadev namesto otrok. Preteklo je kar nekaj vode. da sem na la.stni 
koži ugotovila, kje in zakaj delam napake. To pravzaprav ni nič 
hudega, le če se tega zavem in če iŠČem poti, ki so boljše od teh 
mehkih, že od mnogih staršev preizkušenih metod. Danes vem, da 
je potrcbno vodenje otrok zato, da sc ne izgubijo, Takšnih malih in 
velikih izgubljenčkov je Že preveč na svetu, zato s popuščanjem 
nikar ne vzgajajmo novih. Pomembno vprašanje, ki ga jc dobro 
postaviti sebi in svojim najbližjim, se glasi: V kakšni družini bi rada 
živela in kaj storim za to? Srečna družina sc od nesrcčqe razlikuje v 
bistveni stvari, ki poganja vse stvari naprej - v smislu in sanjah. V 
srečni družini ljudje vedo. zakaj so skupaj in kaj lahko od družine 
pričakujejo. To pomeni, da je bili skupaj zanje užitek in ne nekaj 
samo po sebi umevnega, ker jc tako pač prišlo. Ljudje, ki jih 
povezujejo iste .sanje o družini, so bogatejši za nekaj, kar danes 
mnogim manjka. Za upanje in pripadnost. V takšnih družinah je 
lažje preživeti krize, ker veŠ, da bo vsak naredil najboljše po svojih 
močeh. In da si sprejel vedno znova in znova, ne glede na to, kaj se 
prej in potem dogaja. V naravi je vedno vse prav in ne morem si kaj. 
da ne bi pomislila, da sta jesenski in zimski Čas še kako primerna za 
10. da malo pokukamo pod plasti utrujenih src. 

Za lepši Majui dom Brezplačno bo kosilo šest otrok 
Loka - Dobrodelna akcija za lepši dom dvempolletne MT Škofja Loka - Dobrodelna akcija za lepši dom dveinpolletne 

Maje, ki jo Območno združenje Rdečega križa Škofja Loka začen-
ja za pomoč pri gradnji hiše družini Habjan Košir z GodeŠiča, se us-
pešno nadaljuje. Prvemu ducatu darovalcev so se pridružili novi, ki 
so zbrali 602.500 tolarjev. To so bili: Nada Hribar (10.000), Aco 
Milenkovič (5000), Uroš Ložar (10.000). Frančiška Grošl (10.000), 
Štefka Slabe (10.000), Aleksandra Kuhar (5000), Leonarda Pre-
sečnik (5000), M Sora. z.o.o., Žiri (20.000). Ana Jaklič (2500), 
Milena Starman (2000), Gabrijel Gabrovšek (10.000). Vinko Bad-
nik (5000), Andrej Radej (10.000). Žužek (lO.OOO), DIFA, d.o.o.. 
Škofja Loka (50.000). Jani Govekar (5000). Ivanka Sket (5000), 
KGZ, Z.O.O., Škofja Loka (10.000), Darka Hvastja (10.000), Marija 
Jagodic (3000). Zhang, d.o.o.. Kitajska restavracija Zlata ribica 
Reteče (20.000), Lions club Kranj (325.000), Magdalena Vari 
(50.000). Ustar (10.000). Tako je sedaj zbranega denarja 719.500 to-
larjev, od tega je prispevek Lions cluba Kranj rezerviran za strešno 
kritino. Vsem darovalcem hvala za pomoČ. Nakazila še naprej 
sprejema RK Škofja Loka na račun: 07000-0000187397, sklic na 
Stev 300 (za M^ in dom). D.Ž. 

Prosijo za šivalni stroj 
Podbre^e - Mlada družina iz Podbrezij, v kateri sta oba starca 

brez zaposlitve, otrok pa obiskuje četrti razred osnovne Šole, je v 
hudi materialni stisTci. Sovaščani jim pogosto pomagajo na 
različne načine, sedaj pa se na javnost obračajo s prošnjo. Če jim 
kdo lahko odstopi rabljen šivalni stroj. Mamica bi namreč z njim 
.seŠila marsikatero oblačilo za družino ali za druge, vendar si sama 
stroja ne more kupiti. Kdor ga lahko odstopi, naj svojo priprav-
Ijeno.st sporoči Območnemu združenju RK Kranj, telefonska 
Številka 04/20-26-580, kjer se v imenu družine že vnaprej lepo 
zahvaljujejo za pomoč. 

Ob svetovnem dnevu hrane različne akcije opozarjajo na razmah revščine, lakote in nepravilne ter pomanjkljive 
hrane v svetu. 

Kranj - Ob 16. oktobru, svetovnem dnevu hrane, RdeČi križ 
Slovence že Iradiciotnalno pripravka skupno akc^o, imenovano 
Drobtinica. Potekala je v 27 območnih združenjih, na 18 stojni-
cah po vsej Slovenci je 500 prostovoljcev za prispevke mimoido-
čih zamenjalo tri tisoč kilogramov kruha in raznega peciva, 
ki ga je podarilo 100 lokalnih pekam. Izkupiček več kot 2 J mi-
iyona bo namenjen plačilu toplih obrokov za otroke iz socialno 
ogroženih družin. 

V Kranju so minulo soboto 
prostovoljci Rdečega križa in 
študentje kranjskega kluba štu-
dentov na stojnici prodajali kruh 
in pecivo, ki so ga za akcijo 
Drobtinica prispevale pekarne 
Zevnik. Maček, Žilo Gorenjka. 
Uni Bled, Arvaj, Kranjski kola-
ček in Ogrex. V treh dopoldan-
skih urah so prodali vseh 30 
šinic kruha, 290 krofov in 130 
rogljičkov. iztržili so 72.000 
tolarjev, nabrali še za 20.993 
tolarjev prostovoljnih prispev-
kov. donatorji pa so Jim za ta 
namen nakazali 347.000 lolar-
jev. Prispevali so: Kodl& Part-
ner (2.'>.000). Proloco Trade. 
d.o.o. (81.600). Bojanka Balam 
(15.000), Unigal NTZ, d.o.o.. 

Preddvor (10.000), Tehnomat 
Kranj, d.o.o. (10.000), Hranilni-
ca Lon. d.d.. Kranj (20.000). IBI 
Kranj (20.000), Boltez, d.o.o.. 
Kranj (5000), Krajevna organi-
zacija RK Primskovo (5000), 
Gitas Kranj, d.o.o. (10.000), Av-
lohiša Vrtač, d.o.o. (15.000). 
Šenger, d.o.o. (20.000), Anton 
Volčič s.p, (2700). Klub študen-
tov Kranj (81.600). Marija Lav-
rinšck s.p. (4000). Odbor za so-
cialo občine Preddvor (23.000) 
in GZS Območna enota Kranj, 
ki je prispevala sredstva za sto 
krofov. Vsega zbranega denarja 
jc bilo 440.893 tolaijev. 

Denar vsako leto namenijo 
otrokom iz socialno ogroženih 
družin, za brezplačna kosila v 

V akciji Drobtinica so mimoidoči prispevali tudi v "jurcek" Rdečega križa. 

šoli. Kosilo stane 520 tolarjev 
na dan, oziroma 102.000 tolar-
jev za vse šolsko leto. 2 letoš-
njim izkupičkov Drobtinice 
bodo lahko zagotovili brezplač-
na kosila za pet otrok iz social-
no ogroženih družin, ki obisku-
jejo osnovno šolo Simona Jenka 
Kranj in enega iz Šole Matija 
Valjavca v Preddvoru. Zbrana 

sredstva sicer ne zadoščajo po-
polnoma za šest kosil za osem 
mesecev (zmanjka še 48.707 to-
larjev), vendar nameravajo del 
sredstev še pridobili, bodisi iz 
občine Preddvor bodisi iz sred-
stev Območnega združenja RK 
Kranj. 

Danica Zavrl Žlebir, 
foto: Gorazd Kavčič 

Prvič krvodajalci 
Radovyica - 36 polnolemih dijakinj in dijakov četrtega in petega 

letnika Srednje gostinske in turistične šole v Radovljici je pred 
kratkim prvič darovalo kri. Za to so se odloČili po predavanju 
o pomenu krvodajalstva, ki ga je za dijake pripravilo radovljiško 
območno združenje Rdečega križa. Kri so darovali v jeseniški 
bolnišnici. Sicer bosta 2. in 3. novembra redni krvodajalski akciji, in 
sicer na Bledu in v Bohinju, v zdravstvenih domovih. 4. novembra 
pa bo krvodajalska akcija tudi v Škofji Loki. D.Ž. 

http://www.gorenjskiglas.si/ ^ Q Go 

Nadjini prvi darovalci 
Kraixi - Dobrodelna akcija za nakup profesionalnega klarineta za 

slabovidno Nadjo Draksler. ki želi po maturi na srednji glasbeni Soli 
študirati na akademiji za glasbo, seje uspešno začela. Danes objav-
ljamo imena prvih darovalcev, ki bodo Nadji omogočili obetavno 
g!asl)eno prihodnost. To so: Blaž Kavčič (100.000). Gorenjski glas 
(100.000), Branko Grims (10.000), člani izvršnega in nadzornega 
odbora Medobčinskega društva slepih in slabovidnih Gorenjske 
(36.840), Marija Matjaševič (4000) in Slavko Muhič (2000). 
Dosedanjim donatoijem hvala, za vse. ki še želijo prispevati, pa 
znova objavljamo številko računa Medobčinskega društva slepih in 
slabovidnih: 05I00-8010S47578. sklic na številko 04, namen 
nakazila: za Nadjo. D.Ž. 

Novo skladišče Rdečega križa 
Radovyica - Območno združenje Rdečega križa Radovljica se je 

preselilo v nove pisarniške prostore v drugo nadstropje radovljiške 
graščine, občina pa je zagotovila tudi nove prostore za centralno 
skladišče le organizacije. Ti so odslej v kleli na Kranjski cesii 13 
(zavod za zaposlovanje), kjer so pogoji za delo boljši kot v starem. 
Skladišče bodo uradno odprli jutri. 27. oktobra, in bo za začetek 
odprto vsako sredo popoldne od 16. do 18. ure. Če se bo izkazalo, 
da so potrebe večje, bodo delovni Čas ustrezno prilagodili, napove-
duje predsednica RK v Radovljici Anica Svetina. V času uradnih 
ur bosta v .skladišču vedno dve prostovoljki RK, takrat pa bodo 
obiskovalci lahko dobili tudi vse potrebne informacije o delu 
območnega združenja. D.Ž. 

http://www.gorenjskiglas.si/
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GRAFOLOSKI KOTIČEK 
Vas zanima, kaj se skriva za vašo pisavo? 
Spoznajte sebe In druge! 
Na podlagi enega samega rokopisa vam bo, 

spoštovani naročniki, grafolog opravil analizo 

pisave! Vzemite bel list paplija ter nanj 

napišite 10 do 15 vrstic prostega teksta in se 

podpišite. Skupaj z izrezani m kuponom nam 

ga pošljite na naš naslov. Berite Gorenjski glas 

in v njem poiščite svoje odgovore. 

Šifra: SONCE 
Indijske dobrote so čudovite. Včasih sem 
tudi sam bil kar precej časa v Indiji in sem bil 
presenečen, kako lepa je ta dežeU, čeprav je 
veliko revščine. Toda, tako je. Poglejva, kaj 
narekuje vaša pisava. Ste oseba, k i je precej 
zadržana. Toda v ustvarjanju ste odločni in 
trdni. Kadar se odločite za nekaj, to tudi 
ustvarite, saj ste zavzeti. Kakor sem omenil, 
ste odločni, toda včasih se obračate nazaj 
v preteklost, med spomine. Le zakaj ste 
tako nezaupljivi do nasprotnega spola? Ste 
čustveni in mogoče premalo srečni, kakor bi 
lahko bili. V življenju ste trmasti, kar pa je 
na neki način tudi pozitivno. 

^ ^ " k L /)|a A t . t i Accu K H f 

• ^ o m f f i o l o K i JKSB/VV d a 

/HiU , a y W /CuudoiAlo cJbaA 

šifra: ZANIMIVO 
Prav zanimivo je, da je pri vas na Gorenjskem 
večje zanimanje za grafologijo, kakor pri nas 
na Štajerskem. Upam, da bomo še dolgo 
skupaj sodelovali. Le kam sevam tako mudi? 
Notranje ste nemirni, saj bi radi bili vsepo-
vsod. Ste oseba, k i je prav prijetno usmerje-
na v prihodnost, saj ste podjetni, delavni in 
polni zanimanja. Le malo premalo ste samo-
zavestni, drugače pa je vse v redu. Čustveni, 
prilagodljivi, toda čustva včasih obračate 
vase, kar ni najbolje. Malo bolj zaupajte 
vase. Okolica, ki vas obdaja, je prijetna, saj 
znate ljudi razveseliti. 

/ e 
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KUPON Grafološki kotiček'^ 
1 Ime in priimek 

I Ulica, hišna št., pošta in kraj 

I 

G r a f o l o š k o d r u š t v o - U U R A 
Društvo zfl proučevanje pisave 

Partizanska ulica 2, 2319 Poljčone 

ht tp: / /www.jurgec-sp.com 

e-mail: gd.laura@cmQil.si 

e S M : 041/947-113 

Št. naročnika 

I ® 

Izrezani kupon in tekst nam pošljite na naslov: Gomnjski glas. 
Zoisova 1, 4000 Kranj. Sodelujejo lahko vsi naročniki 
Gorenjskega glasa. V vsakt torkovi žtevitki sta objavljeni 
(Jve analizi Č« bo več prispetih tekstov, jih bomo obravnavali 
po datumu pnspele pošte. Sodelujoči v akciji grafotoSki koli-
ček se strinjajo z objavo svojega teksla in odgovora 

L A S 

V S E B U J E : 

• LUTEIN 

Je karotenold, ki ) • odličen 
antloksidant. Zlasti učin-
kovit Je pri zaSčItl oči, saj 
odstranjuje proste radikale, 
ki nastanejo zaradi ikodljlvlh 
ultravijoličnih tsrkov In 
zavira degcneracijo runtcne 
pegt na mrežnici. 

zavrti 
NAGRADNA IGRA 
27.9.-a 12.2004 

LUTEIN HERBAVISION 
Z A Š Č I T A V I D A I N Z D R A V J A O Č I 

V V r r f t f l 

lm», M r̂ pMjnrll« vanMnc 

• ZEAKSANTIN 

Podobno, kot luteln, varuje 
oko pred spremembami 
rumen« pege, ki jih povzro-
čajo prosti radikali. 

• ANTOCIANE, 

ki pomagajo utrjevati kapi-
lare In Izboljlujejo prekrva-
vltev očesa. 

DIFAR 

v 6asu od 27. septembra do 
9. decembra 2004 vam nova nagradru 
igra prinaša bogate nagrade. Vsak 
čemek bomo na Žr8t>an||h podelili 
denarne In praMične nagrade, na 
Koncu pa vas 6aka še glavna nagrada, 
in sicor novi avtomobil znamke 
MeroadMBMuA i s a ' 

1-' 

Nagrade četrtkovih žiebanj: 
• Jackpot 1.000 < (pribl. 240.000 STT̂  
•Večerja za dve osebi 

Nagrade glavnega žrebanja. M bo 
9. 2004 ob 23. uri: 
• M«rcwl«s BWK A 150 

10.000 «(pribl. 2.400.000 STT) 
• Nagradni sklad v vrednosU 1.000 C 

(pribl. 240.000 STT) 
• Praktične nagrade 

HOTEL CASINdKRAi^SItA GORA 
Vi i i ^ 42SD Kranjska Coni 
61:0* 587 8?50:Faks 04 68813» 
RT\arketing kĝ lTvt.s« 

imonrobj poiščae na www.hiL«i 

V oktobru! 

Višja obrestna mera ža varne naložbe! 

v Poštni banki Slovenije velja v oktobru, mesecu 
varčevanja, za eno le tne d e p o z i t e zv išana f iksna 
ob res tna m e r a 3,5 % . Vezave lahko sk lenete na vseh 
poš tah v Sloveni j i . Izkor is t i te u g o d n o p r i l ožnos t ! 

Dodalrte 
informacij«: 

02 228 8312 
02 228 8313 

PBS. 
P 0 Š 1 T U B A N K A SIX>VENI|E, d . d . 

m: 

http://www.jurgec-sp.com
mailto:gd.laura@cmQil.si


PREJEU SMO 

Odprto pismo 
županu 
SpoSlovani gospod župan 
Svcinicaiii in svcinikoni sle 13. 

oktobra posredovali vabilo na 18. 
sejo Svcia Mesinc občine Kranj 
^a sredo, 11. oktobra, nu katero 
ste med drugimi točkami uvrstili 
tudi Odlok o proračunu MO 
Ara/i/ leto 2005 - osnfUek, 

K pripravi izhodišč za prora-
čun in sunkega osnutka proraču-
na niste pritegnili niti povabili 
nobene svetniške skupine. Ne 
Ic, da niste pripravili ali pa vsaj 
sklicali nobenega pogovora, kaj 
Šele dogovora o prednostnih na-
logah in pričakovanjih Članov 
Mestnega sveta (dalje MS) o 
vsebini in podobi proračuna 
MO Kranj, na pripravo nas niste 
niti opozorili. Lahko bi nas vsaj 
pisno pozvali in določili rok, do 
kdaj vi ali pa vaSi morebitni po-
oblaSČcnci pričakujete naî c 
predloge in pričakovanja, pa 
tudi tega niste storili. Nasprot-
no. ogromno in nepotrebno, 
predvsem pa preuranjeno delo 
ste naložili mestni upravi in tako 
javno celotni javnosti pokazali, 
da vas pogledi svetnic in svetni-

kov ne zanimajo. Sami ne vidite 
prioritet ali pa jih ne znale pred-
staviti pripravljavcem osnutka 
vaScga proračuna, da bi jih zna-
li vgradili v osnuiek besedila. 

Mohor Bogataj pa je izvoljen in 
kot profesionalni župan tudi pla-
čan za opravljanje funkcije župa-
na. Gre torej za opravljanje funk-
cije župana, ki je izvoljena oseba 
iKKlisi ne zna, ne zmore ali mor-
da niti noče opravljati. Župan je 
institucija lokalna samouprave, 
ki v Kranju ne opravlja nalog, ki 
so ji naložene z zakonom. 

Razumem, da obravnavani kot 
posameznik noče ali ne upa 
sklicali ne koordinacije, ne koa-
licije v strahu, da jih bo sliSal na 
svoj račun zaradi svojega odno-
sa do mestnega sveta in mestnih 
svetnikov. V Času volilne kam-
panje je sam v svojih javnih na-
stopih obtoževal svetnike in 
svetniške skupine nekooperaliv-
nosti. 

Ne le to. trdil je tudi, da ravna-
jo oz. ravnamo v Škodo MO 
Kranj in njenih občanov. V 
dneh. ko mineva že leto dni. od-
kar jc bil večkrat in pravočasno 
opozorjen na nedopustnosl na-
čina ter pogojev izvedbe ličila-

CESTNO PODJETJE KRANJ. u m omdmo oo 
KIUMJ. JCZCITTKA C 20 • M : (M) 9 M M 00 • TCL&A)L- (»«) » 4 2 1 » • 

vabi k sodelovanju mlade, delovne in samoiniciativne 

1. GRADBENE TEHNIKE ali DELOVODJE 
2. TESARJE 
3. ZIDARJE 

Od kandidatov pričakujemo ustrezno kvalifikacijo in nekajletne 
delovne izkušnje v gradbeni operativi. Delovno razmerje bomo 
z izbranimi kandidati sklenili za določen čas z možnostjo po-
daljšanja. 

Ponudbe z dokazili o izobrazbi in opisom dosedanjih delovnih 
izkušenj pošljite na naslov: Cestno podjetje Kranj, družba za 
vzdrževanje in gradnjo cest. d.d.. Jezerska cesta 20. Kranj. 

I U J 

Na podlagi Zakona o priložnostnih kovancih (Uradni list 

RS, št. 7/93) in v zvezi z Uredbo o določitvi dogodkov, ob 

katerih se v letu 2005 izdajo priložnostni kovanci (Uradni 

list RS. št. 77/04). razpisuje Banka Slovenije 

JAVNI ANONIMNI 

NATEČAJ 
za oblikovalce idejnih osnutkov 

priložnostnih kovancev 

v letu 2005 bodo izdani priložnostni kovanci ob naslednjih 

dogodkih: 

• 10(Metnica ustanovitve Slovenske sokolske 

zveze (dogodek 1) 

• 10(Metnica slovenskega filma (dogodek 2). 

Rok za oddajo idejnih osnutkov za priložnostne kovance za 

dogodek 1 in dogodek 2 je 27. november 2004. Za idejne 

osnutke, oddane po pošti, velja datum poštnega žiga. 

Udeleženci dobijo natečajno gradivo na naslovu: 

Banka Slovenije, 

Gotovinsko poslovanje. 

Slovenska 35. 1505 Ljubljana 

oziroma informacije na e-naslovu: zdeiika.0lesko@bsi.si ali 

po telefonu 01 47 19 139. 

Idejne osnutke pošljejo udeleženci natečaja na naslov: Banka 

Slovenije. Gotovinsko poslovanje. Slovenska 35. 1505 

Ljubljana, v zaprli kuverti, ki je označena s šifro avtorja in s 

pripisom »Natečaj: Priložnostni kovanci - dogodek 1« oziroma 

»Natečaj: Priložnostni kovanci - dogodek 2«. 

Prejete idejne osnutke bo pregledala strokovna komisija (sestav 

je naveden v natečajnem gradivu), ki bo opravila izbiro 

najustreznejših osnutkov oblikovnih rešitev za kovanje 

priložnostnih kovancev v 15 dneh po zaključku natečajnega 

roka. Določila bo največ tri odkupe za vsak dogodek v višini: 

1. odkup - 600.000 tolarjev, 2. odkup - 350.000 tolaijev in 3. 

odkup • 250.000 tolarjev. O rezultatih natečaja bodo udeleženci 

pisno obveščeni v 15 dneh po izbiri. 

cije in odprodaje nepremičnin, 
pa je navkljub dobronamernim 
opozorilom vztrajal pri sporni. 
Škodljivi in kaznivi prodaji ne-
premičnin na KoroSki cesti, je 
za materialne, točneje finančne 
posledice svojih (ne)premišlje-
nih pritiskov, svojih posegov in 
svojih odločitev obtožil kar 
svemike. 

Te dni, ko smo nekateri že po-
vabljeni kol priče na sodno ob-
ravnavo zoper obtoženega 
M.B., nas jc isti javno obtožil, 
da smo krivi in odgovorni za 
materialne posledice njegove 
napačne presoje in celo kaznive 
odločitve. On je sicer pravno 
nedolžen, dokler mu po zaklju-
čenem predkazenskem postop-
ku morebitno kaznivo dejanje ni 
ludi dokazano, obsodiliia sodba 
pa tudi dokončna, potem ko bi 
bile izčrpane vse možnosti pri-
tožb. toda sodni postopki zade-
vajo njega in nc svetnikov in 
svetnic, ki so mu za tako ravna-
nje že izrekli politično nezaup-
nico. Gre za nedvomno in ne-
dvoumno politično odgovornost 
župana, ki je ni ne pametno in 
ne spodobno obeSati na pleča 
svetnikov oz. mestnega sveta. 

Tudi takrat, pred enim letom 
smo že imeli zelo podobne raz-
mere ob sprejemanju proračuna. 
Opozarjali so nas na veliko Ško-
do. ki bi nastala, če bi proraču-
na ne sprejeli in bi veljalo začas-
no financiranje. Trdili so, da bo 
prihodkov manj, kot pa smo tr-
dili nekateri, ki smo dokazovali, 
da jih bo več in dovolj. Čas jc 
spet pokazal, da smo imeli prav. 
saj nam Številke dokazujejo, da 
je sredstev veČ tudi zato. ker ni 
dovolj pripravljenih projektov, 
da bi jih uresničili in aktivirali 
razpoložljiv denar. 

Toda župan se ne posvetuje 
niti s podžupani. Tako npr. tudi 
točka 5 - Odlok o nadomestilu 
za uporabo stavbnega zemljiš-
ča - osnutek ni usklajena in 
odobrena niti od strani pristoj-

nega podžupana. Kako je mogo-
če. da župan tako nepremišljeno 
izziva in dobesedno draži ne le 
osebno prizadete posameznike 
ampak tudi po nepotrebnem 
vznemirja tudi širšo javnost? Za 
svoje nepremišljene poteze noče 
nositi nobene politične odgo-
vornosti, Se manj pa kaŽe kakrS-
no koli osebno prizadetost. 

V takih razmerah in takih po-
gojih svetnicam in svetnikom nc 
osiane veliko manevrskega 
prostora. Lahko Še naprej trpi-
mo Županovo iiczainteresiranost 
in samovoljno razlago zakonov 
ali pa pokažemo, da se mora ne-
dopustna praksa spremeniti, Če 
želimo bolj učinkovito delati za 
boljši in hitrejši razvoj Kranja. 
Zatekel sem se k javni objavi, 
saj se ga le na sejah izrečene in 
zapisane besede ne primejo. Ce 
bi predloženi osnuiek proračuna 
zavrgli, bi primazali nezaupnico 
ludi celotni mestni upravi, ki je 
za pripravo zajetnega in vsebin-
sko ter politično neusklajevanc-
ga in neusklajenega gradiva po-
rabila ogromno Časa. energije, 
človeških kapacitet in žal tudi 
denarja davkoplačevalcev. Zato 
se mi tak način nc zdi primeren, 
niti potreben. Potrebno in pri-
merno pa se mi zdi osnutek pro-
računa zavrniti in tako ukoriti 
samega župana, torej človeka, ki 
jc plačan župan MO Kranj, pa le 
vloge ne zmore in je ludi ne 
opravlja tako. kol mu to nalaga-
ta ne Ic zakon ampak tudi osno-
ve in pravila medsebojnih odno-
sov v politiki. Župana imamo, 
župana plačujemo, župana ves 
čas ludi opozaijamo. zato lahko 
tudi vztrajamo, da svojo arogan-
co. ignoranco in svoje napake 
nadomesti z vsaj minimalnim 
komuniciranjem, s sodelova-
njem in s posluhom za skupna 
pričakovanja in skupne potrebe. 

Z eno besedo, povsem ne-
usklajevan in neusklajen osnu-
tek proračuna si po oceni števil-
nih ne zasluži ocene zadostno. 

Mo je prepoireben popravni iz-
pit, ki pa ga bo nezaintea*sirani 
župan spel naložil in preložil na 
občinsko upravo. Tako nam ne 
ostane kaj drugega, kol da mu 
izročimo besedilo naših zahtev 
in pričakovanj o potrebah tu ži-
večih ljudi, mesta in Mesinc ob-
čine Kjanj. 

Jelko Kacin 

Ar prav se piše ... 
Evropska unija je že pred de-

vetimi leti sklenila, da se bo 
skupna evropska vylula imeno-
vala EURO in da pri tem v po-
.sameznih državah ne bo odsto-
panja. S tem so bile seznanjene 
tudi nove pristopnice Slovenija. 
Litva, Latvija in Madžarska, ki 
pa so se, kot kaže. Šele .sedaj, 
malo pred podpisom skupne 
ustave za Evropo spomnile, da 
obstaja tudi i.i. nacionalni inte-
res. Kontno je bila dosežena 
kompromisna rešitev, da bomo 
imeli v Sloveniji EURO, ki ga 
lahko ludi sklanjamo, za doma-
čo rabo pa ostane EVRO. V 
Evropski uniji so namreč poleg 
pravic in ugodnosti, zaradi Šte-
vilnih jezikov nujni ludi nekate-
ri kompromisi. Z izvajanjem le-
teh v praksi se nato lahko ohra-
njata pravni red in iranspareni-
nost. ki sta ena od do.sežkov in 
temeljev zahodne civilizacije. 
Kompromisno rešitev glede 
evra je podpria tudi aktualna 
slovenska vlada, kar pa je v jav-
nosti sprožilo različne komen-
tarje in opazke. Tudi naši stro-
kovnjaki - jezikoslovci se ne 
strinjajo z vladno odločitvijo, 
saj menijo, da moramo biti Slo-
venci v Evropski uniji, kar se je-
zika tiče. zelo dobro zaščiteni. 

Žal pa ni slišati "grmenja" na-
ših lingvistov ob nepravilnostih, 
ki se dogajajo doma pod Trigla-
vom. Kljub jasnim jezikovnim 
pravilom, ki veljajo, se pri nas 

mrcvari slovenski način pisanja. 
V mislih imam naš največji me-
dij TV Slovenija. Njegovi upo-
rabniki smo namreč vse prepo-
gosto priče neupoštevanja neke-
ga osnovnega načela slovenske-
ga jezika. S leni v zvezi bom 
omenil samo nekaj primerov pi-
sanja lastnih imen. ki se pojav-
ljajo doma na ekranih: KJOTO -
TV poročila 29. 8. 04 ob 1.3. uri 
(pravilno: KIOTO. KIOTSKI 
SPORAZUM). NIGATA TV 
poročila 15. 7. 04 ob 16.30 (pra-
vilno: NIIGATA), SAVDSKA 
ARABIJA - na teleteksiu 26. 9. 
04 (pravilno: SAUDOVA ARA-
BIJA), FERSKI OTOKI (pravil-
no: FAAROERSKI OTOKI). 
MANAGVA (pravilno: MANA-
GUA). BOCVANA (pravilno: 
BOTSVANA). Nekakšen višek 
pil je bil dosežen s podnapisom 
pri poročilih "Odmevi" dne 12. 
9. 04 od 22. ure. Priimek plan-
šarja iz Naklegaje namreč jezi-
kovni strokovnjak na televiziji 
preimenoval v "KLAJDINST", 
torej na način, ki ima svoje ko-
renine. lako kol vsi prej našteli 
primeri, nekje zunaj meja Slo-
venije. Prijetno pa sem bil pre-
senečen, ko sem v Gorenjskem 
glasu dne 21.9.04 zasledil čla-
nek izpod peresa Cveia Zaplol-
nika. V njegovi novinarski in-
formaciji jc bila obravnavana 
isia tema in imenovana isu ose-
ba kol na nacionalni televiziji. le 
s to razliko, da jc bil priimek za-
pisan pravilno, etimološko, torej 
"KLEINDIENST". 

Vse kaže. da sc na TV Slove-
nija vede ali navede prehaja z 
ETIMOLOŠKEGA na FONE-
TIČNI pravopis, ki seveda ni 
naše gore list, lahko pa z nepre-
stanim kršenjem jezikovne za-
konitosti to nekega dne tudi po-
stane. Želim si. da bi končno 
tudi na naši nacionalki prevla-
dal i.i. nacionalni interes, če-
prav z zamudo. 

S pozdravi! 
Friderik Sulcer, Krai^j 

Sopotnica bogatejša 
za asfalt 

Prednost dajejo cestam, po katerih so organizirani prevozi šolskih otrok. 

Sopotnica * Minuli petek so v Sopotnici v Poganski dolini odprli 
850- in 250-metrska asfaltirana odseka, ki vodita do Tavčarjeve 
in Jamnikove domačge. "Upam, da bo župan tudi v prihodnje 
imel posluh za na^ ceste, s&j nam ostaja kar nekaj hribovskih 
makadamskih poti, kjer sta obnova in asfaltiral^ e niuna,'* je na 
odprtju dejal predsednik KS Zminec Stane Ferle. 

Predsednik KS Zminec Stane Ferte in župan občine Škofja Loka Igor 
Draksier sta odprla na novo asfaltirani cesti. 

Krajani so bili novih asfaltira-
ni odsekov zelo veseli. Cveto 
Dolenc, ki se ukvarja s prevozi 
Šolskih otrok, pravi, da bo od-
slej pozimi po teh poteh vožnja 
precej bolj varna. "Še posebej 
je bila problematična maka-
damska cesta, ki je vodila do 
Tavčarjeve domačije. Večkrat 

seje zgodilo, da jo je razril dež. 
Poleg tega bodo ceste pozimi 
precej hiireje odiSčene snega." 
pravi Dolenc. 

V KS Zminec jc osem preccj 
redko naseljenih zaselkov. Evi-
dentiranih imajo 60 kilometrov 
javnih poli, od tega je le dobra 
pelina asfaltiranih. "Če bomo 

Se naprej delali s tako hitrostjo, 
bomo Sele Čez 50 let imeli as-
faltirane vse ceste. Upam, bo v 
prihodnje župan imel več po-
sluha za naše poti. Ostaja nam 
kar nekaj hribovskih makadam-
skih cest, kjer je obnova nujna. 
Z naSim proračunom jih je zelo 
težko vzdrževati. Lani smo na 
primer morali kar 70 odstotkov 
sredstev nameniti zimski služ-
bi, tako da nam je za vzdrževa-
nje cest ostalo le 30 odstotkov." 
pravi Ferle. Župan občine 
Skofja Loka Igor Draksier si 
želi, da bi la hribovita območja 
ostala poseljena tudi v prihod-
nje. "Upam. da smo in bomo 
ludi v prihodnje z vzdrževa-
njem cest pripomogli k temu, 
da bodo domačini o.stajali v teh 
krajih. Vse skupaj pa ni tako 
preprosto, saj je občinski prora-
čun majhen. ReSitvi sta samo 
dve: država bi morala spreme-
niti zakon o financiranju občin 
in nam nameniti več denarja ali 
pa bomo morali od ljudi pobra-
ti več." je na odprtju dejal 
Draksier. Cesti je blagoslovil 
loški župnik Jože Miklavčič. 
Vrednost celotne investicije je 

znašala 18 milijonov tolarjev. 
Terapevtska skupnost Projekt 
človek je prispevala milijon dve-
sto tisoč tolarjev, kjajevna skup-
nost dva milijona, ostalo pa je 
pokrila Občina Škofja Loka. 

Ana Hartman, 
foto: Polona Mlakar Baldasin 

Dobrodelna 
akcija za Mirka 
Zg. Palovče - V Budnarjevi 
muzejski hiši do 20. decem-
bra poteka dobrodelna akci-
ja, na katero so se odzvali 
mnogi umetniki in podarili 
Svoje slike. Izkupiček od pro-
daje je namei>jen nakupu 
novega invalidnega vozička, 
ki ga bodo podarili Mirku 
Hančiču. 
Mirko Hančič. doma iz Tu-

hinjske doline, je star 41 let. 
vendar je od svojih prvih šestih 
mesecev življenja zaradi hude 
bolezni priklenjen na invalidni 
voziček. Njegovi starši ga ni-
koli niso slišali govorili. Mirico 
je namreč ostal večni otrok. 
A tudi on je v življenju naSel 
svojo radost - že pri štirinajstih 
je začel preslikavali različne 
risbe in do danes seje nabralo 
nemalo njegovih mojstrovin. 
Nek^j jih je od nedelje. 17. 
oktobra, na ogled v Budnaijevi 
domačiji. 

Pobudi Ive Šubeli Kramar, 
upraviteljice muzejske hiSe, 
zakoncema Heleni in Dušanu 
Sterietu in še nekaterim doma-
činom. ki Mirka in njegovo 
družino poznajo, se je odzvalo 
kar 14 priznanih umetnikov, ki 
so podarili svoje slike. Le-te 
lahko v muzejski hiši kupite, 
denar pa bo tako neposredno 
nakazan Mirku, ki nov voziček 
nujno potrebuje. Vsi. ki so se v 
nedeljo udeležili kulturnega 
programa in odprtja prodajne 
razstave, so soglašali, da bi 
nc smelo biti žalostnih ljudi, 
kakor je pisalo v vabilu, to 
pa se Je ta dan več kol uresni-
čilo - prav Mirko je bil nam-
reč najbolj srečen in ponosen 
med v.semi. 

Jasna Paladin 

mailto:zdeiika.0lesko@bsi.si


Zasaditve grobov v skladnih 
barvnih odtenkih 

KUub množici že pripruvyenih cvetličnih aranžmujev; ki nuj bi 
popestrili grobove preminulih sorodnikov in prguteUev, se lahko 
odloČite tudi za zasaditev rastlin po vaSi izbiri. V različne 
posode, korita ali kojJare lahko razvrstite lončnice in jih ob dne-
vu mrtvih dopolnite tudi s primernimi .^opki in ikebanaml. 
Barvna kombinac^a naj bo zanimiva« skladna in letos v svežih 
rožnatih ter vgoliča.stih odtenkih. 

Najučinkovitejše in hkrati 
najbolj enostavne so zasaditve 
v posode ali košare, ki jih lah-
ko postavimo tudi na grobove, 
ki so popolnoma prekriti s 
kamnitimi ploSčami. Izberemo 
dovolj velika korita in vanje 
razporedimo rastline. V izbra-
ni zasaditvi uporabite belo sor-
to jesenske rese. pisanolistni 
žajbclj in temno vijoličaste 
mačehe sorte 'Joker' (slika I), 
Seveda je izbor rastlin izred-
no pester, tako da boste vseka-
kor naSli pravo barvno paleto 
za vas. 

Za neposredno sajenje na gro-
bove je potrebno novoposajcne 
rastline uskladiti in pravilno 
razmesiiti okoli že obstoječega 
rastja. Večinoma .so na grobo-
vih zasajeni manjSi iglavci, ki 
so idealni parmerji za Številne 
kisloljubne rastline. Pred paci-
preso se odlično podajo temno 
vijoliča.sti listi iskrivke (Heuc-
hera 'Palače Purple, slika 6). ki 
ustvarjajo ozadje za krizante-
mo (Chrysanthemum *Madela-
ine*) v nežnih rožnatih tonih 
(slika 2). 

Ob pritlikavi tisi (Taxus cu-
spidata 'Aurescens', Številka 1) 
se lepo podajo rastline v sivih 
in vijoličastih odtenkih (slika 

T l H U A t i 

3). Okrasno zelje (Številka 2 in 
4) je vedno bolj priljubljeno v 
zasaditvah grobov in sc pojav-
lja večinoma v dveh barvnih 
odtenkih bele in vijolične (slika 
4). S svetlečimi srebrnkastimi 
listi nemškega rožmarina (San-
tolina, številka 3) in zamolklo 
rožnatimi cvetovi jesenske rese 
(Številka 6. slika 5) bo celotna 
zasaditev delovala barvito in 
usklajeno. 

21asaditvc večjih površin na-
črtujemo za celoletni okras, 
vendar pa lahko trajnicc dopol-
njujemo s sezonskimi enoletni-
cami. Tako na prikazani zasa-
ditvi enojnega groba, kjer se 
prepletajo nizke rastline z ija-
vimi in rumenimi listi (Scdum 
acre. slika 7). jesenski videz 
lahko popestrimo z uporabo 
mačeh z rjasto rdečimi cvetovi, 
ki sc lepo skladajo s pisanimi 
blazinicami timijana in homu-
lic (slika 8). 

Valentina Toman, 
univ. dipl. ing. kraj. arh., 

svetovanje 041/384 243 

Avstralija, dežela sanj? 
Vedno govori o poklicih in ne o izobrazbi. Ljudem zapleten pojem migracije predstavi enostavno. Zastopa 

Novo Zelandijo, Avstralijo in Kanado. 

Tony Lenko 

Tony Lenko je migracijski 
odvetnik, ki vam s pomočjo av-
stralskega mednarodnega sveto-
valnega podjetja Activc SC 
Group lahko odgovori na Števil-
na vprašanja glede migracij, 
zaposlovanj v tujini, pridobitve 
državljanstva, vise. Med država-
mi. kijih zastopa, mu je najljub-
ša Av.stralija. Tam tudi živi, 
čeprav prihaja iz Kamnika. 

Kako ste posfaii migracijski 
odvetnik oziroma "imigration 
<tgeitt'\ kot vam pravijo i* Av-
straliji? 

"Stvari v Sloveniji so se zače-
le ponavljali. Iskal sem izziv in 

to v neki večji državi. Iskal sem 
službo v tistem, kar sem de-
lal tudi v Sloveniji - iskanje 
kadrov, svetovanja v podjet-
jih, svetovanja na področjih 
kadrovanja in padel sem v to 
podjetje, kjer pa se ukvarjamo 
tudi z iskanem kadrov. Na-
.̂ a glavna naloga je predsta-
vitev in promocija programov, 
predstavljanje možnosti, pre-
bujanja ljudi, da lahko tudi po 
svetu, v tujini počnejo kaj 
drugega." 

Omenili ste^ da ste prekinili 
delovanje z Madžari, Srbi, Po-
Ijaki? Da Želijo garancijo? 

"Moje osebno načelo je. če 
nekaj obljubiS. potem za tem 
stojiš. Tudi mentaliteta je druga. 
Slovenija je ravno v tem pogle-
du zelo zanimiva. Tu se recimo 
ogromno pogovarjamo o iskanju 
službe, medtem ko v Nemčiji 
o tem ni besede. Vsi vedo, 
zaupajo vase, da bodo službo v 
tujini naSli. Tu ljudem primanj-
kuje samozavesti." 

V Sloveniji ste bili Šokirani 
nad draginjo storitev, predvsem 
izpostavljenimi negativnimi 
problemi v medijih? Saj ste ne-
koč Uveli tu. 

"Prej je to normalno, potem pa 
odideš in pozabil. Tu živiS in ne 
vidiš, potem pa greS ven. vidiš 
nove stvari, prideš nazaj in do-
movino vidiS v drugi luči " 

Kaj vas na predstavitvah naj-
pogosteje sprašujejo? 

"Predvsem, kako se i.̂ Jče služ-
ba. katere dokumente potrebuje-
jo za ustanovitev podjetja, kaj 
lahko tam počnejo, kakšni so 
življenjski stroški. Prednost na-
šega podjetja je v tem. da lahko 
stvari podamo iz prve roke. saj 
zaposleni poznajo življenje v tu-
jini in govorijo več jezikov." 

Kateri poklici so tisti, kjer 
lahko človek v Avstraliji, na 
primer, ze dobi povprečno 
plačo? 

"Kakih 38 tisoč avstralskih 
dolaijev letno na začetku zaslu-
ži, na primer, asistent v pisarni. 
Lahko pa zelo dobro zaslužil. 
Po eni strani je zadeva precej 
bolj skomerciaiizirana. po drugi 

pa je odnos med ljudmi precej 
bolj človeški. Tam obstajajo 
imena, ni tikanja, vikanja. Tudi 
delovna zakonodaja je lažja za 
ljudi, pa enostavnejša za deloda-
jalca." 

Slovenija je znana po zjaple-
tenem administrativnem siste-
mu. Kako je s tem v Kanadi, 
Novi Zelandijij Avstraliji? 

"Ljudje so nastavljeni na dolo-
čene pozicije zato. da rešujejo 
probleme. V Avstraliji si stranka 
in zate iščejo rešitev. V Sloveni-
ji pa sem občutil obratno. Želel 
sem. da bi hčerka dobila sloven-
sko državljanstvo. V Domžalah 
se je to dalo urediti, v Kamni-
ku ne. Kako je možno, da je 
upravni postopek drugačen? 
Zanimivo." 

Saj državljanstva tudi v 
Avstraliji ne dobiš kar tako? 

"Ga. Spotoma. Resnično. Za 
državljanstvo potrebuješ v Av-
straliji dve leti življenja, ne 
smeš biti kaznovan in pa pogoj 
je še pogovorna angleščina. 
Mislim, da to ni veliko. V zna-
nje angleščine pa si tako ali tako 
prisiljen, saj tam živiš." 

Če pogledava Slovenijo regij-
sko, poklicno in starostno. Kdo 
s€ odloča za migracijo? 

"Ni pravila. Za nas je sicer 
Slovenija mali trg, vendar ravno 
od tu prihaja kar nekaj ekstre-
mov: skoraj sedemdeset let stara 
gospa, pa družina s petimi otro-
ki. Dejansko, pa kot sem žc 
rekel, ni pravila." 

Alenka Brun 

Za Martina 
na izlet 

V prejšnji številki Gorenjskega glasa smo za bližnji dan sv. 
Martina, močno čaščenega svetnika, ki mu je v Sloveniji 
posvečenih več kot 120 cerkva, napovedali izlet. Legen-
darni misijonar Je Imel mnoge vrline, naše enodnevno 
potepanje pa se bo vrtelo p re^sem okrog tiste Martinove 
zasluge, ki jo opeva znani ljudski izrek: "Vino pije svet 
Martin, voda naj pa žene mlin!" Za ta nezapovedanL a zelo 
priljubljen praznik vas vabimo v Belo krajino. 
Vsoboto. 13. novembra 2004, ob 11. uri se bomo pod taktirko 

vodica iz turistične agencije Linda odpeljali izpred poslovne 
Stavbe Gorenjskega glasa na Zoisovi 1 v Kranj v smeri »vančne 
Gorice in naprej po dolini Krke do Semiča, kr^a, na katerega 
pobočju se vije neskončno veliko vinogradov in zidanic. Tu bomo 
imeli na kmetiji Malnarič degustacijo priznanih belokranjskih vin, 
pa tudi belokranjske pogače ne bo manjkalo za prigrizek. Nato še 
vožnja do bližnjega Črnomlja, k̂ er bo veselo ves dan In pozno v 
noč. Degustacija mladih vin, tekmovanje za Martinovo harmoniko, 
nastop dmštva kmečkih žena iz Dragatuša ... Mi se bomo zvečer 
odpravili do dobrega domačega gostišča, si privoščili Martinovo 
večerjo in zaplesali ob zvokih ansambla. Domačim raje ne 
povejte, kdaj pridete domov, ker bomo zagotovo pozni. 

Cena izleta je 8.500 tolarjev, za naročnike časopisa Gorenjski 
glas pa 15 odstotkov manj, to je 7.225 totanev. V ceno je všteto: 
prevoz z avtobusom, vse cestnine in parkirnine, degustacija s 
prigrizkom. Martinova večerja, glasba, ogledi po programu, 
vodenje, DDV, nezgodno zavarovanje in organizacija izleta. 
Prijave zbiramo v Gorenjskem gtasu in turistični agenciji Linda, 
do zasedbe avtobusa. 

Na podlagi prijave vam bomo poslali račun za 30 odstotkov 
akontacije, ki jo lahko plačate s položnico ali v turistični agenciji 
Linda na Primskovem. celoten znesek pa bo treba poravnati do 
10. 11. 2004. Za vse nadaljnje informacije so vam na voljo v 
agenciji Linda: Turistična agencija Linda, Staneta Žagarja 
32 ,4000 Kranj / tel.: 04 /235 84 20. Prijave (rezervacije brez 
vplačil) sprejemamo tudi v Gorenjskem glasu: Gorenjski glas. 
Zoisova 1, 4000 Kranj / tel.: 04/201 42 41 

Turistična ag«nciiB 
Unda. d.o.o.. 
StanfAH ž îOriA 32. 
4000 tO»i). 

04/236 84 20 

Prisrčno 
vabljeni. 

GLAS 



Se en avto za pomoč na domu 
Krar\j - Donaiorji so vozilo slavnostno predali včeraj dopoldne, 

direktor Doma upokojencev Kranj Martin Habjan pa se zahvalil za 
donacijo, ki bo domu omogočila lažje delo pri izvajanju javne služ-
be pomoči na domu. Slednja je namenjena bolnim, invalidnini in 
osamljenim starostnikom, ki se sami ne morejo več oskrbovati, 
njihovi svojci pa jih nimajo možnosti negovali. Tako nega na domu 
nadomesti institucionalno varstvo, če so starostniki še dovolj pri 
močeh, da živijo doma in z občasno pomočjo oskrbovalk na domu 
ohranjajo zadovoljivo duSevno in telesno počutje. Kranjski dom 
upokojencev ima sedaj 16 izSolanih oskrbovalk (negovalk), ki tre-
nutno obiskujejo 105 starostnikov na domu. in sicer glavnino v 
mestni občini Kranj, oskrbujejo pa tudi starejše ljudi v občinah 
Naklo in Šenčur. 20 ljudi je kar trikrat dnevno vsak dan v tednu 
odvisnih od njihove oskrbe. Povpraševanje po tovrstni pomoči na-
rašča. o čemer govori tudi JStevilo opravljenih ur pri uporabnikih, ki 
jih je bilo letos do konca septembra že 16.633. lani v tem času pa 
13.205. Cena te storitve pa se po občinah razlikuje: v občinah Šen-
čur in Naklo ura pomoči na domu slane 1350 tolarjev ob delavnikih 
(ob nedeljah 1.890 in ob praznik-ih 2.025 tolarjev), v kranjski obči-
ni pa sojo I. oktobra znižali na 1.000 tolarjev (1.400 za nedeljsko in 
1.500 tolarjev za praznično uro). Ljudje z nizkimi dohodki pa ima-
jo po zakonu o socialnem varstvu možnost znižanja plačila pomoči 
na domu. k.i ga uveljavljajo prek centrov za socialno delo. pojasnju-
je vodja pomoči na domu Jasmina Gerdej. Za potrebe pomoči na 
domu so imeli v domu upokojencev na voljo Sest avtomobilov, da so 
se lahko hitreje selile od enega oskrbovanca do drugega.. Zaradi 
večjega obsega storitev in razdrobljenosti o.skrbe jim je vsako dodat-
no vozilo dobrodošlo, zato so bili seveda nadvse veseli donacije 
dnižbe Sava. Razen obiskov pri oskrbovancih pa slednje z avtom 
pogosto zapeljejo tudi do banke, k zdravniku ali v trgovino. 

Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Doki 

Samo barva ni dovolj 
Črnivec - Ljudje si laično predstavljamo, daje za ureditev preho-

da za peSce potrebno le nekaj barve, prometnih znakov in delovne 
vneme. V resnici ni tako, postopek za ureditev prehoda za peScc na 
državni cesti je zapleten in tudi drag. 

Poglejmo 10 na konkretnem primerul Član radovljiškega 
občinskega sveta Maksimiyan Kalan (Lista mladih Radovljica) jc 
dal pobudo občini, da začne s postopkom za ureditev prehoda za 
peSce pri avtobusni postaji na Črnivcu ob gostišču Adrijan. V 
občinski upravi so mu odgovorili, da se občina prizadeva za ureditev 
prehodov za pešce na državnih cestah, država oz. direkcija za ceste 
pa sijih - povedano preprosto - želi Činimanj oz. postavlja za to zelo 
stroge pogoje. Direkcija zahteva ureditev javne razsvetljave in 
čakaliSč (pločnik na obeh straneh ceste), zadostno preglednost, 
prometno signalizacijo in v primeru šolskih poti tudi postavitev 
svetlobnega promemega znaka nad prehodom. Postopek pa ni samo 
zapleten, ampak tudi drag. Samo projektna dokumentacija za ure-
ditev enega prehoda stane od dva do pet milijonov tolarjev. 
Občina je letos na direkcijo naslovila zahtevo za gest novih pre-

hodov na državnih cestah, med njimi tudi za Črnivec, z direkcije pa 
so ji odgovorili, da za to nima denarja in da naj ga zagotovi sama. 
V občini bodo najprej uredili prehod na šolski poli od Brezovice pri 
Kropi do osnovne Šole Lipnica, za kar že zbirajo projektno doku-
mentacijo. ureditev prehoda na Črnivcu pa pričakujejo potlej, ko se 
bo zaradi i:igradnje avtoceste povečal promet po stari gorenjski ces-
ti Črnivec - Podtabor. C.Z. 

Regionalno načrtovanje 
prostorske ureditve 
Krunj • Župani gorenjskih občin ter minister za okolje in prostor 

Janez Kopač so v petek v Kranju podpisali dogovor o skupnem 
načrtovanju prostorskih ureditev regionalnega pomena Gorenjske, 
ki je prvi korak do izdelave Regionalne zasnove prostorskega razvo-
ja Gorenjske, h kateri Je skupaj z občinami pristopila Razvojna 
agencija Zgornje Gorenjske, ki je za izvedbo projekta pridobila tudi 
državno subvencijo. 
"Ko smo leta 2002 sprejemali zakon o urejanju prostora, ki je za-

menjal skoraj 20 let stari zakon, smo razmišljali, kako zastaviti re-
gionalno načrtovanje prostorskega urejanja, saj državni lokacijski 
načrti ne morejo dobro pokrivati regionalne potrebe. Ker nimamo 
regionalnih organov, ki bi sprejemali pokrajinske prostorske doku-
mente, smo našli drugo rešitev: pokrajinski prostorski plan naj 
sprejmejo vse občine, na tej podlagi pa ga naj poirdi še država, 
sklepi pa so zavezujoči za obe strani." jc pojasnil minister Kopač. 
V pokrajinski prostorski plan bodo uvrščene prostorske opre-

delitve regionalnega pomena, kol Je prostorsko urejanje 
Triglavskega narodnega parka, večje industrijske in obrtne cone, 
kolesarske poii in omrežje javne infrastrukture. "V ta dokument bi 
sodila tudi regijska deponija in drugi regionalni projekti." je še po-
jasnil minister. Simon Šubic 

Gorjanski dan 
y Kranjski dolini 

Odlična udeležba pohoda skozi Pokljuško sotesko. Naravne znamenitosti na poti do Kranjske doline. 

Krnica, Krai\jska dolina - Sobotno jutro. O oblačnosti niti sledi 
več. In o zaspani petkovi sivini tudi ne. Le tu in tam i^ete mejili-
ce. Kna sama velika modrina, ki jc obetala lep dan. Jutrar\jo ti-
šino v Jeli so počasi začeli polniti glasovi. Dra^Čina pohodnikov 
je bila vse večja. Pohod skozi Pokyu.i>ko sotesko, čez Staro 
Pok^uko do Krai\iske doline je bil zadetek v polno. 

Vstopnica za pot je bila dobra 
volja, nagrada pa prijetno preži-
vet dan. ki ga spomin ohrani. 
Več kot sedemdeset pohodnikov 
se je z zbirnega mesta v Jeli po-
dalo na triurni pohod do Kranj-
ske doline. Vhoda v Pokljuško 
sotesko ni težko najti in tudi pot, 
ki spada med manj zahtevne pla-
ninske poti. Je dobro označena. 
Usmerjevalne table pohodnika 
vodijo od avtobusnega postaja-
lišča v Krnici do parkirišča v 
Jeli, od tam pa skozi nekoč ob-
ljudeni zaselek Stara Pokljuka, 
preko Jelarjeve doline in Berau-
sije do Repečnikovcga rovta in 
od tam do Kranjske doline. 
Zmerne hoje je za tri ure, zmore-
jo pa Jo tudi kondicijsko slabše 
pripravljeni pohodniki, ki naj .se 
na pot podajo v planinskih čev-
ljih in s pohodnimi palicami. 
Nekoliko več pozornosti zahteva 
le prehod skozi Pokljuško sote-
sko. od leta 1991 je naravna zna-
menitost. ki Je največja suha fo-
silna soteska v Sloveniji in osta-
nek nekdanjega toka Ribščice, 
skoznjo pa vodi tudi slovenska 
geološka pot. Stene soteske so 
ponekod visoke do 50 metrov, 
pohodnik si lahko ogleda tudi 
naravne mostove, previsne stene 
in votline. Posebne razglede po-
nujajo naravna okna, nepozabne 
vtise pa pusti tudi sprehod skozi 
galerijo kraljeviča Andreja. 

Sobotni pohod, ki sta ga pri-
pravila krajevna skupnost Gorje 
in tamkajšnje športno društvo, je 
vodil podpredsednik KS Gorje 
in naravovarstveni nadzornik 
Triglavskega narodnega parka 
Tomaž Bregant. ki pohodnikov 
ni seznanjal le z znamenitosti ob 
poti. ampak tudi z življenjskimi 
zgodbami, ki jih Je pisalo življe-
nje na območju, kjer poteka 
omenjena pešpot. "Vstopna toč-

ka v Jeli Jc hkrati tudi vhod v 
Triglav.ski narodni park. Na Sta-
ri Pokljuki so nek^ živele Pu-
stova, Poklukaijcva in FigovČe-
va družina, danes pa na njihovih 
domačijah ni življenja. Staro Po-
kljuko Se obdeluje Peter Ženiva 
mlajši, eden od potomcev Pi-

čajo v Kranjski dolini. Pot so 
zmogli vsi, od najmlajše, petlet-
ne Urše Kosmač, do najstarejše-
ga pohodnika, 72-letnega Tone-
ta Černilca iz Naklega, najsta-
rejša domačina pa sta bila 69-
Ictna Marija Poklukar in 70-
Ictni Janko Repe. 

Vesela druščina se jc med po-
tjo okrepčala v domu Pri koreni-
nici, kjer je bila deležna gosto-
ljubja prijazne Erike, na cilju 
pohoda v koči v Kranjski dolini 
pa jc več kot sedemdeset pohod-
nikov pričakala prava planinska 

in zgovoren je dejal, daje priča-
koval precej slabšo udeležbo in 
da so ga krajani prijetno prese-
netili. "Včeraj, ko je deževalo 
kot /u slavo, si nisem mislil, da 
nas bo v Kranjski dolini toliko. 
Saj smo šli komaj v fotografski 
objektiv. Odlično srečanje! Veli-
ko pozitivne energije, pa' nebo 
brez oblačka. Kaj bi si človek Se 
lahko Želel?!" Med pohodniki je 
bilo več kot dvajset upokojen-
cev. ki so v Gorjah tudi sicer 
^orino zelo dejavni. Ivanka 
Sranc je povedala, da se jih s 

Vesela druščina gorjanskih pohodnikov pred kočo v Kranjski dolini. 

govčevega rodu, ki se bori z za-
raščanjem in vzorno rejo ovac," 
je povedal Bregant in dodal, da 
se pohodniki lahko podajo tudi 
na urejeno pokljuško pot, v krat-
kem bo o njej izšla zloženka. Tu-
ristično društvo Goije. tamkajš-
nja osnovna Šola in TNP pa so 
nedavno izdali zloženko o kole-
sarski poti Radovna. Zamisel 
predsednika KS Gorje Petra 
Torkarja Je zadela žebljico na 
glavico, kar je potrdilo navduše-
nje pohodnikov in njihova oblju-
ba, da se prihodnje leto spet sre-

pojedina, ki jo Je pripravila uig-
rana kuharska ekipa: Vojko Ka-
pus, KatjuSa in Slavka Tor-
kar. Janko Pretnar, Boris Žni-
dar in Stella K^^ič. Velik lo-
nec Jote, kuhano vino, čaj. sočna 
jabolka in za sladokusce še peci-
vo. Ana Miler je raztegnila 
meh, Metka Kunste^ in Kle-
men Torkar sla zažvrgolela kot 
slavčka. zapeli in zavrteli pa so 
se tudi pohodniki. In tudi glavni 
"krivec" za prijeten pohod skozi 
Pokljuško sotesko Peicr Torkar 
ni skrival navdušenja. Nasmejan 

.športom ukvarja cela stolnija, 
vsaj sto članov upokojenskega 
društva pa je starejših od 75 let. 
Sobotni pohod Je bil prvi in bo 
zagotovo imel ponovitve. Prvo 
prihodnje leio. Potem pa vsako 
naslednje. Tokrai Jih Je bilo na 
sončni planini vsaj toliko, kolje 
ljudi v gorjanskem Guzeljnovem 
znamenju. Če Še ne veste, koliko 
se jih stiska tam, vprašajte do-
mačine. Bosie izvedeli še kakš-
no krepko. Ob letu osorej pa na-
.svidenje v Kranjski dolini! 

Renata Škrjanc 

Novo spominsko obeležje Pr' Župan 
Žiri - Minuli konec tedna je v Žireh minil v obuditvi spomina na 
ustanovitev juriSnega bata^ona 31. divizue izpred 60 let, 23. ok-
tober je bil zaradi tega v nekdarji kr^evni skupnosti Žiri tudi 
praznik. Občina Žiri po 10 letih samostojnosti svojega praznika 
še vedno nima, zato mnogi še vedno priseglo na ustaUeno prak-
so skorajda 50-tih let. 

Že v petek so v DPD Svoboda 
odprli (pod okriljem žirovskega 
muzejskega društva in žirov-

skih borcev) razstavo Sanje v 
cvetju Mihaele StrliČ. O raz-
stavi Jc kritično razdrl nekaj be-

Ivan Leban in Bojan Starman sta odprta ploščo na gostilni Pf Župan v 
spomin na 60-letnico ustanovitve jurišnega bataljona 31. divizije. 

sed Stane Kosmač, v kultur-
nem programu pa so sodelovali 
pevci Alpine. V soboto dopol-
dne sta domači župan in posla-
nec Bojan Starman ter prvi 
komandant Jurišnega bataljona 
31. divizije polkovnik Ivan Le-
ban odkrila prvo umetniško 
spominsko ploščo v Žireh. Ta 
od sobote krasi pročelje gostil-
ne Pr' Župan, saj je bil tam 
pred 60 leti ustanovljen batal-
jona. Plošča je delo akadem-
skega slikarja Staneta Kosma-
ča, Dušana StrliČa in Petra 
Glihe. Približno ."̂ 00 obiskoval-
cev je nagovoril predsednik Ju-
rišnega bataljona Matevž Je-
klar, vse skupaj pa so na koncu 
pogostili Pr' Županu. 

Pester program so žirovski 
borci pripravili tudi na sobotni 
večer. V programu so s:odclova-
li otroci Osnovne šole Žiri. Par-
tizanski pevski zbor iz Ljublja-
ne. zbrane je nagovoril pred-
sednik Zveze borcev Janez 
Stanovnik. Z več .slo nageljni 
okrašena dvorana DPD Svobo-
da Je bila nabito polna, po kon-

čani prireditvi pa jc sledila ^e 
pogostitev v organizaciji bor-
čevskih žena. Na prireditvi je 
Jurišni bataljon prejel novi pra-
por, Medobčinska organizacija 
Zveze borcev NOB Škofja 
Loka pa je prejela zlato plaketo. 

Predsednik žirovskih borcev 
Ernest Demšar nam je po kon-
cu neuradnega Žirovskega ob-
čin.skega praznika povedal, da 
so z obiskom in programom 
zelo zadovoljni. 
"V soboto smo gostili tudi 

borce iz Sežane. Odpeljali smo 
Jih v Žirovski vrh. kjer je spo-
minska plošča narodne herojke 
Mihaele Škapin Brine, ki Jc 
bila rojena v bližini Sežane," 
nam Je še povedal Demšar. Ži-
rovski borci se bodo v petek. 
29, oktobra, odpravili na Ho-
tavlje. Leskovico in v Škofjo 
Loko, 1. novembra pa bodo ob 
10. uri priredili spominsko slo-
vesnost na žirovskem pokopa-
lišču Dobračeva. 

Boštjan Bogataj, 
foto: Polona Mlakar 

Baldasin 



Letos preveč dežja za 
rekordne buče 

Cerklje na (forer^skcm V 

nedeljo popoldne je gostišče 

teSiiiU" v stKlclovanju N TurisliČ-

nim druSlvoni Cerklje uspešno 

orguni/iralo tradicionalno žc 19. 

vseslovensko bučarijado, osmič 

zapt)i'edonia v Cerkljah. Na oce-

njevanje so pripeljali več kol 55 

Stane Oblak iz Drulovke pri 
Kranju z najdaljšo 208 
centimetnDv dolgo bučo. 

buč. največ z Gorenjskega, 

Domžal ler Ljubljane in njene 

okol icc. Prireditev si je v lepem 

sončnem vremenu ogledalo več 

sto obiskovalcev, ki pa niso vi-

deli buč velikank, česar jc bilo 

leips krivo preveč hladno vreme 

s preveč dežja. V Cerkljah so 

razglasili po tri naJboIjSc v posa-

mezni kategoriji in sicer najdalj-

5c. najdebelejSe, najlepSe aj-anž-

maje iz buč in najlepSe bučke, 

nagrade najboljšim je podelil 

Zvone ErjavSck iz gostišča ČeŠ-

nar. Med sodelujočimi je bil tudi 

Ciril Zupin iz Grada pri Cer-

klj;ih, kije sodeloval na vseh 19. 

bučarijadah in bit zelo zadovo-

ljen nad letoSnjo organizacijo. 

Omenimo naj še, da je gostiSČe 

Če^nar pripravilo za obiskovalce 

zelo okusen ^irudel iz buč. 

Letos so imeli: najdaljše buče 

Stane Oblak - 208 centlmetmv 

m Tončka Oblak, oba iz Drulov-

ke pri Kranju - 188 centiinetrov, 

tretja pa jc bila lanska zmagoval-

ka Milena Anžič iz Bizovika s 

170 centinieiri dolgo bučo. Naj-

del>elej!io bučo je letos pripeljal 

Peter Marinko iz Vnanjih Goric, 

težko 109 kilogramov in z dvoj-

nim obsegom 462 centimetrov, 

drugo mesto je pripadlo Radi 

Mihevc iz Lesnega Brda pri 

Vrhniki s 377 centimetri, tretje 

pa Miu-janu Pircu iz Zgornjega 

Brnika s 285 centimetri, po 

mnenju občin.stvaje imel najlep-

ši aranžma Franc Kuralt iz Cer-

kcij. drugega Milan Dobrajc iz 

Grada pri Cerkljah, tretjega naj-

Icp.̂ ega pa Olga Žirovnik iz Vo-

gelj. najlepšo bučo je prinesla 

Ivanka Brodar iz Hudega pri Ra-

domljah. drugo najlepšo Milan 

Dobrave iz Grada ter tretjo naj-

lepšo Ivan Cimarman s Kokrice 

pri Kranju. 

Nagrade za 19. vseslovensko 

bučarijado so prispevali Mesari-

ja Kepic Cerklje. Agropromet 

Cerklje. Pletilstvo Jakopina 

Dvorje, Pralnica Perila Slavka 

Pavec Cerklje. GostiSče ČeSnar 

Cerklje. Sadjarstvo Zupin Grad 

in Penzion Jagodic Vopovlje. 

Janez Kuhar 

Samo da jih ne pozabijo 
V avli kulturnega doma v Poljanah so pripravili 18. 

srečanje najstarejših Poljancev. 

PoUane - "Naša srečaiua so postala že polnoletna," je vse, ki so 

se v soboto udeležili 18. srečapja najstarejših Po^ancev, nagovo-

rila predsednica krajevne organizacge Rdečega križa PoUane 

Martinu Hrovat. Tisti, ki so j im bile te besede naniei\jcne. so 

mejo polnoletnosti prestopili žc nekaj desetletij nazaj. Na sreča-

iye namreč vsako leto povabuo vse krajane nad 75. letom. V Pol-

janah jih po podatkih Rdečega križa živi 109, na srečai^je pa jih 

je tako kot vsako leto prišlo okrog štirideset. 

"Veliko nam pornenj žc to, da 

se nas spomnijo. Tako imamo 

občutek, da smo še pomemb-

ni." so bile vesele pozornosti 

Malka Peterne^, Marija Kr-

ži$nik in Marija Jesenko. Ccz 
leto. pravijo, imajo sicer bolj 

malo priložnosti za druženje. 

monikarji, ki so si nadeli pri-

srčno ime Lumpki. S svojim ig-

ranjem so zbrane navdu.^ili. še 

zlasti, ko so zvedeli, da se igra-

nja harmonike učijo Šele dve 

leti. Odbornice Rdečega križa 

pa so same napekle številne do-

brote za pogostitev. "Starejši 

Mladi harmonikarji so skrbeli za veselo vzdušje na srečanju 
najstarejših Poljancev. 

saj ?.ivijo daleč narazen, včasih 

pa so več časa preživele skupaj. 

"Zdaj pa bolj drugi hodijo k 

nam na obisk, tako da smo 

same bolj doma." so razložile. 

"Glavno, da niso pozabili na 

nas." jc bii dobro razpoložen 

tudi Franc KokaU. vesel, da so 

se z znanci spet srečali v tako 

velikem številu. Pri Rdečem 

križu poskrbijo, da so vsakolet-

na druženja nekaj posebnega. 

Tako so jim tudi letos pripravi-

li zanimiv kulturni program, v 

katerem so nastopili mladi bar-

imajo tako vsaj enkrat na leto 

priložno.st. da pridejo skupaj." 

je pojasnila Martina Hrovat. 

Neopaženi pa ne ostanejo niti 

listi, ki se srečanja ne morejo 

udeležiti. "Ponavadi jih potem 

obiščemo pred božičem s pri-

ložnostnimi darilci." Vsako 

leto se spomnijo tudi v.seh, ki 

so stari nad devetdeset let. teh 

je v Poljanah 16. Ob njihovem 

rojstnem dnevu jih obiS^ejo in 

obdarujejo. 

Mateja Kant, foto: Polona 

Mlakar Baldasin 

HALO - HALO GORENJSKI GLAS TEL.: 0 4 / 2 0 1 - 4 2 - 0 0 • Predstave 
Naročilo za objavo »prejemamo po telefonu 04/201-42-00. faksu 04/201 •42>13 aH oaabno na ZolaovI \ v Kranju oz. po poiU 
- do ponedeljka in četrtka do 11.00 ure! Cena oglasov In ponudb v rubrtkt: Izredno ugodna. 

ROZMAN BUS 
Rozman Janez, s.p., 
Lancovo91, Radovljica 

Trst 4. 11 , Lenti 20. 11.: Madžarske toplice od 11. do 14 11 
18 do 21 11. m 25 do 28. 11 . 2. 12 do 5. 12. Palmanova in 
tovarna čokolade 24. 11.; Tel.: 04/53-15-249 
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Glavni trg 6, Kranj 

M. Kurat. NEKAJ DRAGEGA IN POPOLNOMA NEUPORABNEGA 
30.10. ob 19.30, za IZVEN in KONTO. PODAUŠAN VPIS V ABONMA 
2004/2005. DO 12 NOVEMBRA! Rezervacije pri blagajni PG 
tel. 04/20 10 200, www.presernovogtedalisce.com 

Meteor Cerklje, d.o.o. 
04 /2526 210, 031/643-719 
Stara cesta 1, Cerklje 

LentI 13. 11. 2004. ITALIJA (Gordol. Palmanova. Eurospin), 
PREDBOŽIČNI DUNAJ 18. 12.2004. ČEŠKA od 18. 11.do20. 11. 

FRIZERSKI SALON DANICA 
ŠORLIJEVA 12, KRANJ 
DANICA PRISTOV. »p , Moini* 4t. RMkMiiK« 

V našem salonu vam nudimo moške in ženske frizerske storitve « 
kakovostnimi materiali po ugodnih cenah. Tel.: 20 11 689. 
Delovni 6as: vsak dan od 7. • 19. ure. sobota od 7. -12 . ure 

GLASOV KAŽIPOT 
Obvestila o dogodkih objavljamo 
v rubriki GLASOV KAŽIPOT brez-
plačno samo enkrat. Prosimo, da 
pri posredovanju sporočil to 
upoštevate! 

Prireditve 

Muzejski večer 
Kranj • Gorenjski muzej Kranj 
vabi v četrtek. 28. oktobra, ob 
18. uri v Modro dvorano gradu 
Khislstein, kjer se bo ob 18. uri 
začel muzejski večer z naslovom 
Prva svetovna vojna in njeni od-
mevi na Gorenjskem. Gost veče-
ra bo Tomaž Budkovič. amaterski 
zbiralec in poznavalec omenjene 
tematike. 

Pogovor s Cirilom 
Zlobcem 
Radovljica - V okviru Torkovih 
večerov se bo danes ob 19.30 v 
Knjižnici A. T. Ufiharta s pesni-
kom Cirilom Zlobcem pogovarja-
la Alenka Bole Vrabec. Naslov to-
kratnega večera je Samo beseda 
sem. 

Url pravljic 
Radovljica - V Knjižnici A. T. Lin-
harta lahko v četrtek ob 17. uri 
otroci prisluhnejo pravljici z na-
slovom Zakaj je morje slano? 
Pravljično uro za otroke, stare 
vsaj 3 leta. bo pripravila Silva 
Kos. 
Tržič - V četrtek ob 17. uri bo na 
otroškem oddelku Knjižnice dr. 
Toneta Pretnarja Ura pravljic. 
Vzgojiteljice vrtca Križe bodo za-
igrale igrico z naslovom Pod 
medvedovim dežnikom. 

Razstava in monografija 
Srtovlk - V četrtek. 28. oktobra, 
bodo ob 18. uri v restavraciji Po-
točka v Termah Snovik odprli raz-
stavo razglednic in fotografij gor-
skega cvetja Cirila Velkovrha, 
hkrati pa bo potekala predstavi-
tev monografije in zgoščenke o 
Kati Turk - pastirici in ljudski 
umetnici z Vrhpolja pri Kamniku, 
ki sta delo Joži Kališnik. 

na izlet na relaciji Bajnof, Trška 
Gora. Hmeljnik. Hoje bo za 3 do 
4 ure. naporen je samo vzpon na 
Trško goro. Odhod avtobusa bo 
ob 7. uri izpred Creine. Prijave z 
vplačili v društveni pisarni do sre-
de. 3. novembra, do 12. ure oz. 
do zasedenosti avtobusa. 

KRČNE Ž I L E ? 
05 640 02 33 
0> Bud Jwt2ii»wom«rn »toOrtCmi.UOi 

Martinovanje 
Šenčur - Izletniška sekcija Druš-
tva upokojencev Šenčur vabi čla-
ne v soboto, 6. novembra, na 
martinovanje na Dolenjsko. Prija-
ve z vplačili sprejemajo poverjeni-
ki in ob sredah v društvenih pros-
torih od 17. do 18. ure. Telefon 
daištvenih prostorov 25 11 022. 

EI 
Ustvarjal niča Kric krac 
Kranj - Vsako sredo ob 17.30 se 
otroci, stari vsaj 6 let. lahko ude-
ležijo ustvarjalnih delavnic v 
OKC Krice krače na Glavnem 
trgu 22. Jutri bodo otroci izdelo-
vali preproste marionete. Naslov 
delavnice, ki jo bo vodila Natalija 
Heriec, pa je Lutkice iz valovite 
lepenke. 

Vabljeni pevci 
Kranj - Moški pevski zbor iz Kra-
nja vabi k petju nove pevce. Vaje 
imajo vsak torek ob 19.30 v sej-
ni sobi gasilskega doma na Blei-
weisovi 34. Vabijo, da se pridnj-
žrte veseli in zabavni druSčini. 

Tečaj za radioamaterje 
Lesce - Radio klub Lesce organi-
zira tečaj za radioamaterski izpit 
III. kategorije. Informativni sesta-
nek bo v petek, 29. oktobra, ob 
18.30 v prostorih radio kluba. 
/Mpska 58, Lesce (družbeni cen-
ter Lesce), 

Intuicija v praksi 
Kranj - Praktikum intuicije - izku-
stvena smer Duhovne univerze, 
vabi na brezplačno predavanje z 
naslovom Intuicija v praksi, ki bo 
danes, v torek, ob 18. uri na Za-
vodu za varstvo kulturne dedišči-
ne. Tomšičeva 7. Na njem bomo 
predstavili kaj je intuicija, od kod 
izvira, kako jo uporabljati v vsak-
danjem življenju, kako jo razvijati 
in njen pomen za bolj bogato in 
izpolnjeno življenje. 

Rojevanje oceanov 
Radovljica - Kulturno društvo 
Sotočje vabi jutri, v sredo, ob 
20. uri v Župnijski dom v Radov-
ljici na predavanje akademika 
prof. dr. Maria Pleničarja. Naslov 
predavanja je Rojevanje ocea-
nov. 

O kulturni dediščini 
Tržič - Jutri, v sredo, bo ob 19. 
uri v prostorih Krajevne skupnosti 
Tržič - mesto predavanje z naslo-
vom Kako prepoznavati in vred-
notiti kulturno dediščino. 

Slike Aleša Nežmaha 
Kranj - V galeriji Elektra v Ulici 
Mirka Vadnova 3a bodo v četrtek 
ob 14. uri odprii razstavo slik sli-
karja Aleša Nežmaha. 

Četrta generacija 
Kamnik • V Mladinskem centru 
Kamnik bodo jutri, v sredo, ob 
19. uri odprii slikarsko razstavo z 
naslovom Četrta dimenzija. 

Fotografije Anje Jesenko 
Škofja Loka - V Mali razstavni 
galeriji Občine Škofja Loka je na 
ogled razstava barvnih fotografij 
avtorice Anje Jesenko z naslo-
vom Štafeta prijateljstva 2004 -
Auschwitz - Msisi. 

Bajnof, Trška gora, 
Hmeljnik 
Kranj • Pohodniki Društva upoko-
jencev Kranj vabijo 4. novembra 
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OSMRTNICA 

Umrl je naS dragi mož. očc. dedek, brat in stric 

NIKOLA ŠPEHAR 
1929 - 2004 

Od njega se bomo poslovili danes, v torek. 26. oktobra 2004. ob 15. uri 
na' kranjskem pokopališču. 

ŽALUJOČI VSI NJEGOVI 
Kranj. 22. oktobra 2004 

Jamski človek 
Kamnik - V Domu kulture Kamnik 
bo v četrtek ob 19.30 predstava 
- prazgodovinska komedija Jam-
ski človek, ki jo bodo uprizorili 
člani Gledališča Gustav. 

Komemoracije 
Ob 1. novembru, dnevu mrtvih. 
točo po Gorenjskem organizira-
ne številne komemoracije. Tokrat 
objavljamo datume in ure tistih, ki 
se jih boste lahko udeležili že v 
četrtek in petek. Ostale bomo 
objavili v petkovem Gorenjskem 
glasu. 
Kranj - Svet KS Vodovodni stolp 
in Krajevno združenje borcev in 
udeležencev NOB Vodovodni 
stolp vabi na spominsko sveča-
nost. ki bo v petek ob 10. uri pri 
spomeniku padlim v Šorlijevem 
mlinu ob Gesti na malo Rupo. 
Besnica - Krajevna skupnost 
Besnica in OŠ Besnica vabita v 
petek, 29. oktobra, ob 17. uri na 
komemoracijo na pokopališču v 
Zgornji Besntci. 

Radovljica - Združenje borcev in 
udeležencev NOB območja Ra-
dovljica vabi na spominske sve-
čanosti ob 1. novembru: Sred-
nja Dobrava - 29. oktobra ob 
16. uri na pokopališču Srednja 
dobrava; Ljubno: 29. oktobra ob 
10.30 pri glavnem spomeniku v 
Ljubnem; Lesce: 28. oktobra ob 
16. uri pri spomeniku na Žagi: 
Radovllca: 29. oktobra ob 16. 
uri pri spomeniku v Grajskem 
parku. 
Škofja Loka - Območno združe-
nje tx)rcev in udeležencev NOB 
Škofja Loka obvešča, da bodo 
komemoracije v petek, 29. okto-
bra. v naslednjih krajih: na Ho-
tavljah ob 12. uri pri spomeniku 
NOB; v Leskovlci ob 13. uri pri 
spomeniku NOB; v Gorenji vasi 
(samo polaganje vencev) pri spo-
meniku NOB: v Škofji Loki ob 
16. uri pred Domom 2B NOV; v 
Železnikih ob 16. uri pri spome-
niku na Trnju. 

MALI OGLASI 

» 201-42-47 
g 201-42-49 
fax: 201-42-13 

Mali oglasi se sprejemajo za 
objavo v petek • * sredo de 13.30. 
in za objavo v torek, v peielt do 
14.01H 

DELOVNI ČAS, 
in sk^: od ponedeljka do petka 
neprekinjeno ed 7. • 15. ire. 

Ovedlismo novo rubriko 
•ČISTO v ZAPREM HIPti-. 

S to rubriko želimo pomagati 
na§Im bralcem, ki se Jim res mudi 
nekaj prodati, kupiti, najeti, oddaU 

Oglas za to rubriko lahko 
oddate za torek v ponedeljek do 
osme ure in za petek v četrtek 

prav tako do osme ure. 
Cena oglasa je 2.000 STt do 10 
besed, vsaka nadaljna beseda Je 
100 Srr in je enotna za naročnike 
oziroma nenaročnike - kupon ne 

velja. Za male oglase po redni 
ceni oziroma na kuponu pa spre-
jemamo za torek v petek do dru* 
ge ure in za petek v sredo do pol 

dveh. 

APARATI STROJI 

Ugodno prodam noveiektnčm ŠTEDILNIK 
spe6co P 23-H-642 i j m 

Prodam irakJorsko PRIKOUCO lehnostroj 
2.51, t r 25-91-449 n ru 

Prodam KASETAR. ZVOČNIKE In RECEk 
VER TeCHNICS. cena 30.000 SIT t r 
041/826-526 '7753 

HIŠE N A J A M E M O 

Naiamemo dvostanovanjsko HIŠO do 
130.000 sit/mesedno »041/570-957 

HIŠE O D D A M O 

ODDAMO SkoJja Loka - htšo. 60 m2. z vr-
tom. 100.000 Srr, Frasl d.o.o. Šuceva 27. 
041/734 198 

HIŠE KUPIMO 
RADOVLJICA. ZGOSA. BEGUNJE: za 

znano stranko kupimo hišo od 25 • 50 mto. 
FRAST d.o.o. Šoce« 27. 041/734 198 

http://www.presernovogtedalisce.com


izhePLSi MaH oglasi poslej tudi na 
spletnem portaJu Izberi.si! 

Male oglase sprejemamo pri okerKu na Zoisovi 1 v Kranju in telefonsko od ponedeljka do petka od 
7. do 15. ure Male oglase za obiavo v petek sprejemamo do srede do 13.30, za torkovo ̂ evilko pa 
do petka do 14.00 ure. Oglase lahko oddate po telefonih 04/201 42 47 ali 04/201 42 49. po fak-
su 04/201 42 13. po eix>šti malioglasî g l̂as.si. aii rta spletnem mestu Izberi si 

» oglasi, označeni s to ikono, so objavljeni tudi na 
spletnem mestu www.i2berl.8i, kjer si lahko ogledate tudi slika 
in daljši opis oglaievanega predmeta ali storitve. 

Oonr«»< HM* tf o o I K/m̂  

Na Btedu na mimi lokacf za znano stranko 
kupimo manjto hi&o 2 vrtom, c«na do 45 
md srt. TRG BLED d 0.0. PREŠERNOVA 
C. 50. Bled, tel (04)5745 444 

Bled oko l ^ za znano stranko kupimo 
mak> hido z r>ekaj vrta cena do 35 mtf. sit 
TRG ei.£D d.o.o PREŠERNOVA C. 50. 
Bled, tel (04) 5745 444 
Bled. Ribno, Zasip. Gor)e kupimo hito od 

25 do 35 mil TRG Bi.HD d.o.o 
PREŠERNOVA C. 50. Bted. tei.: (04) 6745 
444. 

Bled centsr kupimo hito z vrtom alt tjraz 
cena do 38 mil, sit. TRG BLED d.o.o. 
PREŠERNOVA C. 50, Bled, tel: (04)5745 
444 TRG BLED d.o.o. PREŠERNOVA C. 
50. &ed. tei.. (04) 5745 444. 

H I S E P R O D A M O 
Vrstno HIŠO v Ljubljam (Murgle) zame-

njam za počitniško stanovanje ^ i manjži vK 
kend v Kran|ski Oori ali bližini. 9 01/423-
55-54 

V središču starega mesta v Radovljici pro-
dam stareišo htto z gospodarskim po^op-
jem, potrebno obnove. 9 041/810-274 

17M6 
V Britofu prodamo HIšO z gospodarskrni 

postopjem. 9 040/537^7 

Križe - HIŠA nova. odlična k>!«ciia. mo-
dema zasnova, podalj&ana Hi gr. faza. celo-
dnevna sončna in ravna lega tik ob zelenem 
pasu, ttližina šole, vnca in trgovir«, zek> do-
bra prometna povezava, prodam, i t 
041/616-888 mK 

NAKLO - stan. hiia. 140 m2 stanov 
površine na parceli 808 m2. I tzgr. 1982, 
obrobna lega. v celoti podMetena. prodamo 
za 39.5 mio sit Mike & Co. d.o.o.. Bleh 
vveisova 6. Kranj. 20-2e-172. 031 606-
114. www mitce-co.si 

TRŽiC center, hiša. potrebna popolne 
adaptacije. 100 m2 startov, površine, dva 
parkirna prostora, brez zemljišča ob hiši, 
starost cca 150 let, prodamo za 7.5 mio sit. 
Mike & Co d o o.. BleKvelsova 6. Kranj. 
20-28-172.031 805-114. www.mikfr<o.sl 

KRANJ - MLAKA. 2-«tanovanj84ta hiša. na 
parceli 1033 m2, cca 400 m2 stanov, 
površine. I. tzd. 1984. lepa k^kacija, pro-
damo za 60 mio sft. Mke & Co. d.o.o.. Blei-
weisova 6, Kranj. 20-26-172, 031 605-
114. www.mike-co.si 

Kranj - center, hiša 30 let. 80 m2 x 3. ck • 
olje. nova streha. Cena 20 mo »t. Ugodno 
prodamo. Pianova nepremičnine. Špela 
Škofic s.p.. Tominčeva C. 2. Stražršče. 23 
15 600. 041/774 101 

BEGUNJE: 77 m2. rekonstnjkdja 1970. pritlič-
je: dnevna sota. kuhinja s shramlM. wc. nad-
stropje: spalnica, kabinet. kopa)i>ica. balkon; 
neizdelano podstrešje, dvonšče 290 m2. zeleni-
^ ^ ^ ^ --1« . -g ,1 • f . t - n n Bi l '« ! ! — ̂ ^ 1 C8, PO^ nOT SiOf SCST SBnvMTfoKl OOJolu 
(31 m2). Cena: 19.000.000.00 SIT. ALPOOM 
d.d. Radovljica. CankalevB 1. 04 537 45 16. 
www.aipdom.8i 
KRANJ - Stražišče: 132 m2. polovka Nše 

V pritličju na parceli 431 m2.1.1978 v do-
brem stanju, lastna e lekt^ , CK na plin in 
trda goTTva. pokrita terasa 24 rn2. CENA 
28 mk) SIT. SVET RE d.o.o.. ErK>ta Kranj, 
tel. 04/28 11 000. 031/374 745. 
www.svet-nepremtonine.8i 
KRANJ • . Stražišče: vtaokopritlična 

dvostanovaniska hiša. 1 1980. 180 m2. 
parcela 285 m2. prevzem takoj CENA: 33.7 
mio STT SVET RE d.o.o.. Enota Kranj, tel 
04/28 11 000. 031/374 745. 
nepremicnlne.si 

NAKLO: 294 m2, tk>ri8 12 x 9 m. I. 90. vi-
soKopritltčna, Kvalitetno grajen«, energet-
sko varčna hiša. varovana, lahko dvodnižin-
ska. kamin, zastekljena terasa. 611 m2 
lepo urejene parcele. CENA: 56.5 mio SIT 
SVET RE d.o.o.. Enota Kraî j tel. 04/28 11 
000. 031/374 745. www.«vet-nepremic-
nine.si 

VODOVODNI STOLP: prodamo meščan-
sko hišo. I. 1947, parcela 650 m2. cena 
55 mio. FRAST d.o.o. Šuceva 27. 
041/734 196 ^ 
MEDVODE: izredno sodobno fantastično 

hišo prodamo. I. 2002. prttiič|e 210 m2 v 
dveh nivojih, podkletena. ceru 70 mio. 
FRAST d.o.o. Šuceva 27. 041/734 198 

TROJANE: prodamo bralni vtcend. 
parcela 500 m2.1. 1980. cena 20.5 mio. 
FRAST d.o.o, Šuceva 27, 04T/734 198. 

VOKLO: pfodamo hišo. novogradnja, 
parcela 400m2. cena 42 mio. FRAST 
d.o.o. Šuceva 27.041/734 198. 
KOVOR PRI TRŽIČU, prodamo 

vzdrlevano dvodruiinsko hišo. ki stoji na 
501 m2. stara 30 let In Im« 200 m2 
stanovanjske površine, hiša je delno pod-
kletena z garažo, v 1. in 2. etaži pa se na-
hajajo bivalni prostori, balkon in terasa, CK 
- olje. tel. priključek, za hišo se nahaja 
pomožni objekt m se uporablja kot večna-
menski prostor ali letna kuhinja, vseljivo po 
dogovoru. CENA: 37.000.000.00 SIT. 
AGENT KRANJ. Tavčarjeva ulica 22. Kranj, 
tel. 04-23-80-430. 04-23-65-360. agen-
tkranj. nepremičnine. net 

PREKMURJE - GRAD. prodamo manjšo 
enodružinsko hišo. ki stoji na 400 m2 
zemljišča, stanovanjske površine 100 m2. 
pntličje ter neizdelana mansarda. tel 
pnključek. CK - elektrika, primemo tudi za 
vikend, prevzem po dogovoru. CENA: 
e.000.000.00 SIT. AGENT KRANJ. Tavčar-
jeva ul. 22. Kranj. tel. 04-23-65-360. 
www.agentkranj.si 
PREDDVOR - BELA. na 795 m2 prodanro 

samostojno dvodnjžinsko hišo. 150 m2 bi-
valne p(Mštne v etaži, podUetena. pritličje 
* mansarda. stara 5 let, balkoni. CK - olje, 
vsi priključki, vseljivo po dogovoru CENA: 
92.400.000.00 SIT. AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ul 22. Kranj. tel. 04-23-65-
360. wvvw.agentkranj.si 

PODNART - DOBRAVICA. prodamo en-
odružinsko hišo v 2. podaljšani gradbe-ni 
fazi. ki stoji na 701 m2 zemljišča. 213 m2 
starx>vanj8ke površine, hiša le podkletena. 
1 etaža ter mansarda. 2xbalkon, kritina 
bramac. prevzem možen takoi CENA 
21,000.000,00 SIT. AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ut 22. Kranj. tel. 04-23-66-
360. vww.agentkrBnj.si 
ŠENČUR • SAJEVČEVO AU MAČKOVO 

NASEUE. NUJNO KUPIMO SAMOSTO-
JNO ENODRUŽINSKO HIŠO. CCA 300 
m2 STANOVANJSKE POVRŠINE. 1500m2 
ZEMUIŠČA, NE V BUŽINI BLOKOV 
VSEUIVA PO DOGOVORU KUPIMO ZA 
NAM ŽE ZNANEGA KUPCA. CENA: cca 
60.000.000.00 Sir AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ul 22, Kranj. tel. 04.23-66-
360. www.agentkranj si 
KRANJ - OKOUCA. huptmo hiše različnih 

velikosti, za nam že zr̂ ane stranke. CENA. 
med 30.000.000.00 SIT in 40.000 000.00 
SIT. AGENT KRANJ. Tavčarjeva ulica 22. 
Kranj, tel 04-23-80-430. 04-23-85-360, 
agenMoanj- nepremlcnifie. net 

Šk. Loka - Sv. Duh • prodamo 1/2 
stanovanjske htše. kar v naravt predstavlja 
4-«>bno star>ovanje v I. nadstr. v izmeri lOO 
m2. sobo v kleti v izmeri 35 m2. ter 2 
garaži Zemljišče ter ostali kletni prostori so 
v solastništvu do 1/2. Hiša zgrajena leta 
1978. v letu 1992 je t)4a obnov: jna. Cena 
25 mk> sit. Loka nepremičnine Fajfar Janez 
s p. 04/50 60 300. 041/647 547 

Dorfa/je - parcela v izmeri 1064 m2. lepa 
sončna lokacija, na kateri je zgrajena 
stanovanjska hiša v fV, gr. lazi m pa stare}^ 
stan hiša. možnost nadomestne gradnje 
Cena 60 mk) sit. Loka nepremičnine Fajtar 
Janez s p tel 04/50 60 300.041/647 547 
Železniki • atrijska montažna stan. hiša 

tloris 13x11 m zgrajerM leta 1986 219 m2 
uporabne površine, velikost zemljišča 440 
m2. CK ogrevanje - topk)vod v hiši. Cena 
35 mio sit. Loka nepremičnine Fajfar Janez 
s p. tel. 04/50 60 300. 041/647 547 

Ško^ Loka Hrastmca - prodamo komunal-
no opremljena parcela 573 m2 s stanovan-
jsko hišo zgrajeno do III. gr faze tlorisa 
15x10 m. prevzem 2005. Cena 25 mk> 
sit. Loka nepremičnine Fajtar Janez s.p. tel. 
04/50 60 300. 041/647 547 

Bohinjska Bistrica prodamo hišo letnik 
1960 in 2600 m2 zemljišča. Cena 65 mil. 
sit. TRG BLED d.o.o. PREŠERNOVA C. 
50. Bled. tel: (04) 5745 444 
Mlaka (pod gorami Tržič) prodamo hišo v 

dvojčku cca 100 m2, letnik 1980. Cena 
17.9 mil. sit. TRG BLED d.o.o. PREŠER-
NOVAC. SO. Bled, tel-: (04) 5745 444 

Zgornje Gorje prodamo novogradnjo d x 
6.5 III. grad. faza ter 976 m2 zemljišča. Mir-
na tokacija ob potoku. Cena po dogovoru, 
TRG BLED d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. 
8lwl. tel : (04) 5745 444. 

B M 500 m iz centra prodamo hišo letr^k 
1965. lepo vzdrževano. Hiša Ima cca 180 
m2 in 980 m2 vrta. Cena 42 mil. sit. TRG 
BLED d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. Bled. 
tel . (04)5745 444. 

Bled Dobe prodamo hišo renovirano I 
2000 v izmeri 150m2 In cca 1000 mZ 
zemljišča. Cena 49 mil. sit. TRG BLED 
d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. Bled. tel.: 
(04) 5745 444. 

ZGORNJI OTOK, Podvin prodamo ne-
dokončano (manjka fasada) hišo v izmeri 
cca 180 m2. ter sta/o hišo in 2000 m2 
zemljišča. Cena 28 mil. šit. TRG BLED 
d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. Bled. tel.: 
(04) 5745 444. 

STRAŽIŠČE pri KRANJU - na parceli 
1.2001112, leta 1957 narejena hiša in leta 
1970 obnovljena, ima 62 m2 v pritličju. 65 
m2 v nadstropju in toliko v mansardi. poleg 
stoji garaža z drvamk^ 34 m2, hiša stoji na 
odl>čr>i razgledni točki in ima ceno 46.6 mio 
SIT. K 3 KERN d.o.o.. Maistrov trg 12, 
Kranj, tel. 04 202 13 53. GSM 051 320 
700 

KRANJ (bližina): stan. hiša - trojček, v 
Izrneri 9,50 x 10 m. parcela 493 m2. cena 
- 45.6 mk> SIT, K 3 KERN d.o.o.. Maistrov 
trg 12. Kranj. tel. 04 202 13 53. GSM 051 
320 700 
ŠGNCUR: novogradnja- hiša z razgibanim 

ttorisom. v izmeri 14 x 13 m, parcela 500 
m2. cena • 57.6 mio SIT. K 3 KERN 
d.o.o.. Maistrov trg 12. Kranj. tel. 04 202 
13 53. GSM 051 320 700 
PREDDVOR: nadstropje hiše v izmeri 100 

m2. obnova pred 10 leti. cena - 15,5 mio 
STF. K 3 KERN d.o.o.. Maistrov trg 12. 
Kranj, tel 04 202 13 53, GSM 051 320 
700 

POSAVEC: 1/2 slan. hiše, letnik 39. bi-
valfie površine 90 m2. parcela 460 m2. 
cena - 13.0 mio SIT. K 3 KERN d.o.o.. 
Maistrov trg 12. Kranj, tel 04. 202 13 53. 
GSM 051 320 700 
KOKRIO: stan. hiša z točeno garažo, 300 

m2 površine, primenr« tudi za dvostanC>van-
jsko hišo. stara 20 tel. parcela 1.033 m2. 
cena - 60.0 mio SIT, K 3 KERN d.o.o.. 
Maistrov trg 12. Kranj, tel 04 202 13 S3. 
GSM 051 320 700 

LOKJUl ODDAMO 
Oddamo več pisarn v centru mesta in v 

nebotičniku. 100 m2 postavnih prostorov, 
primernih za pisarne v bližini Mercator cen-
tra, prevzem možen takoj, Mike & Co. 
d.o.o.. Bleiweisova 6. Kranj. 20-26-172. 
031 605-114, www mike-co.sl 
KRANJ • Huje. poslovni prostor z lastnim 

vhodom, 42 m2, primemio za mirno de-
javnost, 1. izd. 1965, 350 evrov mes in 
stroški. 2 X varščina, prevzem možen takoj. 
MiRe&Co. d.o.o.. Blefvveisova 6, Kranj, 20-
26-172.031 605-114, vww.m»ke<o.s> 

KRANJ • mestno jedro, oddamo več pisarn, 
velikosti od 18 • 37 m2. 7 evTov/m2 in stroš-
ki, MikeiCo. do.o.. Bleivvetsova 6. Kranj, 
20-26-172.031 605-114. wMw.mikeco.ai 

KRANJ v pntiKtju objekta 40 m2 za pis-
arne. cena je 96.000.00 SlT/mes in tekoči 
stroški. K 3 KERN d o o Maistrov trg 12. 
Kran). tel 04 202 13 53. GSM 051 320 
700 

LOKAL PRODAMO 
RADOVLJICA - poskMii prostor, na novo 

urejen, z dvema vhodoma. PR. 70 m2 • 
klet 31 m2.1, izg 1990. v kleti je skladišče 
in savna, prodamo za 30 mio sit. Mike & 

d O.O.. Blefweisova 6. Kranj. 20-28-
172.031 605-114. vwwmtke<;osi 

Trgovski k)kal v Kranju v izmen 94 m2. ot> 
novljeno I. 1990. prodamo za 19 mio STT. 
Mike & Co d.o.o.. Blervveisova 6. Kranj, 
20-26-172.031 605-114. wwwmikeco si 

PLANINA III - tokal. P, 35.5 m2. pnmeren 
za razne dejavnosti (pisarne, trgovina, tnz-
erski salon...), I. izd. 1967. prodamo za 
12,5mk>sit. Mike 4Co..d.o.o.. Blefvveiso-
va 6. Krani, 20-26-172. 031 605-114. 
v̂ MW.mike-co.si 

A L B I S , D . 0 . 0 . 
Smil«c««u34. Kitflt 
Poslovar^e In upravljanje 
z nepremičninami 

PfiOOAJA IN OOOAM POSLOVNIH I 
PROSTOROV V [N0US7HUSK0 OBRTNI | 
CONI KftAM. MOŽNA GfiADNM NOVIH I 

POSLOVNIH PROSTOROV ^ 

Podrobne Informacije o prostih | 
prostorih po tel. 041/426 898 i 

LESCE; Nov sodoben objeVt v obsto-
ječem trgovsko-poslovnem centru, naša 
novogradnja, slatta ura vožnie od Ljubljane. 
Avstnje in Italije, novih 27 posiovnih pros-
torov v štirih etažah. 43 • 320 m2. za ra-
zlične dejavnosti, vselitev avgust 2005. foto 
In tlorisi na www.alpdom si. Cena' 
331.200.00 • 360.000.00 SIT/m2. ALP-
OOM d.d Radovljica. Cankarjeva i. 04 
537 45 15. vvww.alpdom.si 

RADOVUICA 23.52 m2.1. 1990. pritlič-
je. primemo za trgovino aJi mimo dejavnost, 
prevzem takoj, prodamo ali oddamo. Cena: 
7 600.000.00 SIT ah 60.000.00 
SIT/mesec • stroški. ALPDOM d.d. 
Radovljica. Cankarjeva 1. 04 537 45 16. 
www.alpdom.si 
RADOVUICA • prodamo montažno 

poslovno hiSb Marles. ki stoji na 486 m2 
zemljišča, v hiši se nahajajo pisarne in ima 
320 m2 skupne površine, stara 18 let. pod-
kletena. VSi priključki. CK - olje. parkirišče, 
prevzem po dogovoru CENA: 
43.000.000.00 SIT AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ul. 22. Kranj. tel. 04-23-65-
360; www.agentkfanj.3> 

KRANJ - poslovno - stan. hišo v bližini mes-
ta, vel. 9 x i i m. parcela 730 m2. odlična 
k̂ kacija ob cest), cena • 70.0 mio SIT. K 3 
KERN d.o.o.. Maistrov trg 12. Krani. tel. 04 
202 13 53. GSM 051 320 700 

IZOBRAŽEVANJE 
Angleščina. f>emščina. francoščina - pn-

prava na izpde. prevodi, inštrukcije. indivi-
dualno učenje 9 031/635-445. Mirjana 
Trbič s.p . Žanova 34. Kranj i?s5t 

KUPIM 
Kupim zadnji mehanski NAKLADALEC 

gnoja za traktor Štora. 9 51-97-010 po 20. 
uri Mbt* 

Kupim prednji snežni PLUG širine 220-
240 cm s hidi^iko ali brez za traktor 445 
UTB. 9 255-16-72 

Kupim PUNKT APARAT, motorne škar)e za 
RF pločevino, t r 51-20-253. 041/948-
065 i27(M 

OTROŠKA 
OPREMA 

Ugodno prodam OTROŠKI 
»235-48-11 

sedež za kolo. 
I?M3 

PRIDELKI 

Prodam SUHO SADJE (hatdke, jalraikd. 
slive), nad 5 kg pripeljem na dom 9 51-
20-495 n74o 

Proda^mo jabolka m sladki rFK>št, Marku-
ta, Čadovlje 3. Golnik, 9 256-0048 nat* 

Prodam suho sadje (hruške, jabolka, sTi-
ve), nad 5 Kg pripeljem na dom, 9 51-20-
495 »906 

Prodam krmilni, jedilni krOfnpir. j6bO'k9. 
jabolčni sok. Podbrezje 218. t r 530^6-44 

Prodajamo JABOLKA. HRUŠKE ledilni m 
knnilni krompir, sveže zelie • lahko tudi nar>-
bamo. sladki mošt. jabolčni kis in suho sad-
je. Matijovc. Jeglič, podbrezje 192. tr 
533-11-44 

Prodamo več vrst neškropljenih JABOLK. 
cena ugodna. 9 533-00-21 ig&a? 

Prodam JABOLKA za rrH>it 20 SIT/kg. 9 
25-17.050. 041/992-621 »25«» 

Prodam JABOLKA. HRUŠKE, jabolčni 
mošt. Anderte. Hraše 34. Lešce tr 
031/338-569 • .?yot 

Prodam večjo količino ČEBULE, tr 
031/68S-286' i?;oe 

Prodam vai^dinsko ZEL1£ in jedilni 
KROMPIR, beli in rdeči, tr 031/229-857 

>7717 
Prodam 200 kg neškropljenih JABOLK za 

mošt po 30 SIT tr 25-11-452 
Ugodno prodamo cvetoče MACEHE. kri-

zanteme. rezano cvetje. iket>ane in lončne 
krizanteme. 9 53380-17, 041/607-464 

1??» 
Neškropljsna JABOLKA obrana 200 kg za 

predelavo dobite pn Šolar. Peračica 6 n /n 

KROMPIR za krmo prodam tr 25-11• 
6970 um 

Prodam REPO za bsanje ali krmo. možna 
doetava tr 252-12-13 

Prodam varaždinsko ZEUE v glavah Va-
Ijavec. Zwte 19 

Prodam JABOLKA za predelavo ali ozimm-
co /bobrovec, voščenka/. jedilni in krmilni 
KROMPIR primem. dobro ohranjen štedil-
nik k)perbuš. elekinčni skuter I 04. ugod-
no «031/671^97 uvM 

Varaždinsko m holand$ko ZEUE ludt nar>-
bamo ter krompir prodam tr 041/378-
9n.Žabn»ca6l r̂ /b* 

k r t M i te I M . n fs t 
h n i i i i i i H i n i . m 

PODARIM 
Podanm MUCKA 9 040/834-675 igw 

Podanmo 7 tednov etare mešančke labca-
dorke in šarplaninca tr 530-73-40 i^rM 

POSESTI 
Prodam zemljišče v izmert 1500 m2 v po-

stopku zazidiiivosti tr 040/851-906 119;» 
Prodam PARCELO 1.900 m2 v bližini Kxa-

nja. delno zazidljivo, cena 6.000 Srr/m2, 
tr 031/330-642 
BflfTOF • Voge; 483 m2. skupni zazkJalni 

načrt, ravna, končna, pravokotne oblike. 
soT̂ čna lega CENA 12 mio SfT SVET RE 
d.o.o.. Enota Kranj, tel 04/28 11 OOO. 
031/374 745. www 3vet-nepremtonine-ai 
PODNART; 2185 m2. prodamo ravno, 

sončno parcelo v centru naselja, za 
stanovanjsko gradr̂ jo aJi obrtno dejavnost. 
CENA 15.7mloSnr SVETREd 00.. Eno-
ta Krani. tel. 04/28 11 000.031/374 745. 
wwv>f. svet-nepremicnine. si 
BITNJE • pri Kranju: stavbno zemljišče 

1.380 m2 po 16.700.00 SIT/m2, K 3 
KERN d.o.o.. Maistrov trg 12. Kranj. tel. 
202 13 53. GSM 051 320 700 
VISOKO: stavbno zemljišče 700 m2 s 

staro hišo. 20.400.00 Srr/m2. K 3 KERN 
d.o o.. Maistrov trg 12. Kranj. tel. 202 13 
53. GSM 051 320 700 

VISOKO: stavbno zemljišče 700 m2 s 
staro hišo. 20.400.00 SIT/m2. K 3 KERN 
d.o.o.. Maistrov trg 12. Kranj, tel 202 13 
53. GSM 051 320 700 
POLJANE. 700 m2. zazidljiva parcela, 

sončna lega. asfalt. Informativna cena 
6.300.000.00 SIT BLOK 5 nepremičnine. 
Jemec Jože s.p.. Šk. Loka 041 428 958. 
04 512 51 22. 

MOŠNJE pri Radovfjlci: parcela 450 m2. 
zazidljiva, v mirnem naselju, ravna, na 
sončni legi, komunalni priključki, toto na 
www.alpdom.sj. Cena 24.000.00 Srr/m2. 
ALPOOM d.d. Radovljica. Cankarieva 1. 04 
537 45 16. www alpdom si 

V neposredni bfižmi Kranja kupimo parček) 
velikosti do 2000m2. ravna, sončna, ne v 
bližini industnjskih objektov, za gradnjo BXI»-
vkSualne stanovanjske hiše AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ulica 22. Kranj, tel. 04-23-80-
430. 04-23-65-360. agentkranj si 
BRNIK - prodamo 1022 m2 zazidljfve 

parcele, nahaja se na robu vasi. zelo lepa m 
ravna, možnost gradnje kleli, vodovod, 
elektnka in asfalt z dveh strani, prevzem po 
dogovoru. CENA; 24.000.00 SIR/m2. 
AGENT KRANJ. Tavižarjeva ul. 22. Kranj. 
tel. 04^23-65-360. www.agentkr8nj.si 

PšEVO. prodamo starejšo Kmečko hišo s 
pripadajočim zemljiščem 900 m2. kot 
travnik, stara 100 let. 200 m2 stanovanjske 
površine, delno podkletena. 1 etaža ter 
mansarda, hiše v tem trenutku nI bivalna In 
je pod spomeniškim varstvom. Trenutno 
brez CK in ostalih priključkov, streho je 
potrebno zamenjati v celoti, ob hiši je 
prizidana garaža z nadstrešnico CENA. 
20.000.000.00 SIT. AGENT KRAl^, 
Tavčaneva ul. 22. Kranj, tel 04-23-65-
360. wviw.aQentkran|.si 

KRANJ • ŠORLUEVO NASEUE. prodamo 
1092 m2 zemljišča. 500 m2 zemljišče 
zazjdljivega. ostalo je pomožno zemljišče, na-
haja se v naselju vrstnih hiš in manjših bk̂ kov. 
ko^nalna infrastoiktura v neposredni bližini 
CENA; 120 EUR/ni2. 28.800.00 SIT. 
AGENT KRANJ. T3včar)eva ul. 22. Kranj. tel. 
04-23-65-360. VM(W. agentkranj. si 

PODVIN - MOŠNJE, prodamo 509 m2 
zazidljivega zemljišča, ravna, prevzem po 
dogovoru. CENA: 21.647.00 SlT/m2. 
AGENT KRANJ, Tav«iarjeva ul 22. Kranj, 
tel 04-23-65-360. vvyvw.agentkranj si 

PREDDVOR, prodamo 1208 m2 kmeti-
jskega zemljišča, na katerem stoji lesena 
brunanca. nahaja se na robu stavbnega 
zemljišča, elektrika in voda sta v bližini 
CENA: 13.090.00 Srr/m2, AGENT 
KRANJ. Tavčarjeva uBca 22. Kranj, tel. 04-
23-80-430. 04-23-65-360. www.agen-
tkfanj.si 

Na Blejski Dobravi prodanra dve gradbeni 
parceli z lokacijskim dovoljenjem v izmeri 
cca 650 in 700m2. Cena 14.300 SrT/m2. 
TRG BLED d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. 
Bled. tel.. (04) 5745 444. 

V Podnartu prodamo gradbeno parcel 
2244 m2 namenjeno za poslovno ali 
poslovno stanovanjsko gradnjo, cena 
18.000 Si1/m2. TRG BLED d.o.o. 
PIREšERNOVA C. 50. Bted. tel.; (04) 5745 
444 

Bled okolica izredno lepo gradbeno parce-
k) 1000 m2. Cena 24.000 Sit/m2. TOG 
BLED d.o.o PREŠERNOVA C. 50. Bled, 
tel.: (04) 5745444 

POSLOVNI STIKI 

AsKat. d.o.o.. Cesta Staneta 2agar)a 29; 
uredimo potrošniški in hipotekami kredrt ali 
leasing za premičnine in nepremičnine v 
najkrajšem možnem času tr 04/234-17-
88 ali 031/352-136. p o n . ^ 09.l6h 

M i A s i i p i M c i . t t v lonA ri 

Tel.: 02/2S24̂ 26. gsni 041/750-560. 
041/331-991. 

lUMEiO UNO 

RAZNO PRODAM 
DRVA metrska ah razžagana. možnost do-

stave, prodom «041/718-019 
Ugodno prodam lesne BRIKETE za kurja-

vo. 9 040/88-74-25. 53>31 -648 .?6M 
če zares kupujete dobre STOLE in MIZE 

za go^instvo. dom in sploh, poglejte naš 
www.vibiemme.it m nas pokličite Ortitron 
4273 Blejska Dobrava 152. tel • fax 
04/587-44-02. GSM 041/68&836 

Ugodno prodam POVVER JUlCER (sokov-
nik) in AB SVVING (pripomoček za telovad-
bo), tr 041 /397-403 

Prodam HRUŠKE moštance m orehove 
hlode 9 031/894-376 itam 

IZREDNA PRILOŽNOSTI 

MASAŽNE BLAZINE 
V i t a r e l a x 

po polovični ceni 
(zaradi prostorske stiske) 

Tel.: 04/2382-898, 
041/805-037 

NSM • Ukm ftčnk. k.d.. KjdrtCvv« 12. Krvu 

Zek) ugodno prodam kombiruran HLADIL-
NIK. zamrzovalno omaro, pomivalni in likal-
ni stroj ter umK^nik, bkle In WC komplet. 
9 58-91-029 

Prodam še nemontirano ieserx> balkonsko 
OGRAJO in 4 zajčnice. t r 252-29-10 

Prodam PLASTIČNE SODE za namakanje 
sadja g 040/666-806 ^ 

Jesenska akcija cipres thuja, smaragd, 
sadike za zh/e meje. ugodno. 9 031/230-
347 Igrat 

Prodam mešana DRVA. možna dostava na 
dom. «051/41-21-65 »7̂74 

Pištok) za bčarstvo Novol, 3-tazni eleMro-
motor, bOjie-r 81. Gorenje Ttki 9 041 /909-
429 

STANOVANJE 
ODDAMO 

Krani okolica oddam sobo s souporabo 
kopalnice in kuhinje samski osebi, neaiko-
holiku z rednim zaslužkom, enomesečno 
predplačilo. 9 041/247-862 t?6*? 

OckJamo opremljeno enosobno STANO-
VANJE v hrši z lastnim vhodom. Tržič. 9 
031/811-708 

T R 2 I C - oddamo l -sobno. 2 9 m2. opreml-
jeno v cek>ti, mesečna najemnina 50.000 
sit in stroSki. 1 mesečna varščina. 6-
mesečno predplačilo. Mtke & Co. d.o.o.. 
81eiweisova 6. Kranj. 20-26-172.031 605-
114.VAvw.mike-co.si 

škofja Loka (bližina): primemo za poslovne 
partnerje 4-sobno stanovanje v h<ši. garaža 
v kleti, v 5 let stan hiši. z vso opremo, cena 
- 156.000.00 Srr/mes. K 3 KERN d.o.o.. 
Maistrov trg 12. Krani. tel. 04 202 13 53. 
GSM 051 320 700 

STANOVANJSKA 
OPREMA 

Prodam OMARO za dnevno sobo 4 m. 
garnituro dvosed, trosed. brezhibno. 9 59-
64-522 w 

Prodam bek) okrogk> MIZO ter 4 stole in 
markizo 2.5x2 m. IT 040/614-483 izrao 

STORITVE 
Krovsko kleparska dela izvajamo iz različ-

nih kritin in materialov po Slovoniji. Brežnjak 
Zvonko s.p., Šinkov Tum 39. Vodice. 9 
040/7&4-g86 » » 

Želite na novo pobarvali fasado ali tesen 
napušč. Ugodno m hitro. tr04r/570-957. 
Megamatrix. d.o.o.. Staretova ul. 39. Kranj 

M738 
SLO • DOM' Montaža predelnih sten In 

Stropov po sistemu: knauf. rigips. arm-
strong. AMF. izdelava podstrešij in adapta-
cije stanovanj, termoizolacije in laminati. 
okna, vrata in strešna okna veiux ter ple-
skarska in druga vzdrževalna dela Markotič 
Slavko s.p.. Suška cesta 28. Škofja Loka. 
9 04/515-22-38. 04/515-22-39. 
041/806-751 ^ 

Električne marmorne radiatorje ugodno 
prodamo in montiramo. EL-TERM, d.o.o.. 
Sarajevska ulica 5a. Manix>r. 9 02/480-
11-17. 0417639-146 ^ ^ 

PROTIVLOMNE KOVINSKE MREŽE za 
okna. STOPNICE - notranje, zunanje, zlo-
žljive. pohodne REŠCTKE. Geld. d.o.o . Ul. 
Janeza Šmkte 15. Jesenice. 9 580^0-26 

Strojni ometi notranjih sten in stropov, hi-
tro m po ugodni ceni. tr 041 /842-097. Ur-
mar. d.o.o.. Zakal 15. Stahovica !22o? 

Zidarska m fasaderska dela od temeljev 
do strehe, notranji ometi, adaptacije, ometi 
fasad, predelne stene, urejanje in tlakova-
nje z vašim ali naštm maten^om. Delamo hh 
tro in poceni, tr 041/561-838, Bytyqi 
Bene in ostali d n o . Stnjževo 3a. Kranj 

Delamo notranje omeie. tr 041/570-
957. Megamatni. d.o.o . Starelova ul 39. 
Kran) isnot 

Inštaiacfie vodovoda, ogrevanj, adaptaci* 
le kopalnic, čiščenje tK>)ler}ev. 9 
040/373-644. Gregor Kozamemik s.p,. 
Hraše 30a, Smlediuk 17/to 

Nudimo vam vsa otsrlniška dela pn octop. 
taciji kopalnice ali celotnega stanovanje. 
Unika s.p., C. Kokrškega odreda 2. Krtže. 
tr 040/65-13<)1, unika net#volja.net 

SENČILA ASTERIKS Rozman Peter s.p , 
Senično 7. Knže. 9 59-65-170.041/733-
709. ŽALUZUE. ROLETE. LAMELNE ZA-
VESE. PUSE ZAVESE, KOMARNIKI. RO-
LOJI. MARKIZE. PVC KARNISE. TENDE 
Sestavni in nadomestni deli za rolete in žalu-
zi|e. izdek>vanje in svetovanje, montaža m 
senrts DOBAVA V NAJKRAJŠEM CASU. 

STANOVANJA 
KUPIMO 

Več 1- in 2-sobnih stanovanj v Kranju in 
stanovar^vTržičulKovorska. Deteljk^). za 
znanega kupca kupimo, Mike & Co.. 
d.o.o.. Bieiwe{Sova 6, Kranj, 20-26-172. 
031 605-114. www.mike^o.8i 
KRANJ. ZA ZNANE STRANKE KUPIMO 

STANOVANJA RAZUCNIH VEUKOSTl!!! SVET 
RE d.o.o.. Enota Kranj, tel 04/28 11 000, 
031/374 745, Nvvvvv svet-nepremicntne.si 

ŠKOFJA LOKA IN KRANJ - nujno takoj 
kupimo iss m 2ss stanovanje za stranki z 
gotovino. FRAST d.o.o, Šuceva 27. 04/23 
44 080. 041/734 198 

RADOVUICA: kupimo TRISOBNO 
STANOVANJE za stranko z gotovino. 
FRAST d.o.o, Šuceva 27, 04/23 44 080. 
041/734 198 
Bled z okolk^ TAKOJ kupimo ENOSOB-

NO STANOVANJE. FRAST d.o.o. Šuceva 
27. 041/734 198 
KRANJ - OKOUCA. kupimo več stanovanj 

različnih ve^osti za že naše z/^ne kupce 
Agent Kranj. Tavčarjeva uhca 22. Kranj, tel. 
04-2880-430.04-2385<560. vvvvvv.agen-
tki^nj.si 

KRANJ - ZLATO POUE. NUJNO KUPIMO 
2-SOBNO • 1 AU MANJŠE 3-SOBNO. 
NUJNO KUPIMO. LAHKKO TUDI GRAD-
BINČEVAJAMA AGENT KRANJ. Tavčarje-
va ulica 22. Kranj, tel 04-23-80^30. 04-
23-65-360, www.agentkfan}.si 
Na Bledu kupimo dvo- ab dvoinpolsobno 

stanovanje do 60 m2. Cena do 18 mil sit 
TRG BLED d.0.0. PREŠERNOVA C. 50. 
Bled, tel. (04) 5745 444. 

V Radovljici, v Lescah ali na Bledu kupimo 
dvosobno stanovanje TRG BLED d.0.0.. 
PREŠERNOVA C 50. Bled. tel: (04) 5745 
444 

STANOVANJA 
PRODAMO 

Prodam enosoboo STANOVANJE v Tržiču 
- renovirano In centralno ogrevano 9 
031/49fr878 ig&sg 

Na Bledu v hiŠi z vrtom prodam tri samo-
stojne stanovanjske enote 9 041 /827-
331 

Radovljica prodam 2-sobno STANOVA-
NJE v cetoti adaptirano, takoj vseljivo, CK 
na plin, 14,2 mio SfT t r 041/426-898 
PLANINAIII- 1-sobno. 42.40 m2, II. nad., 

balkon, predelano v 1,5-sobno. leto izgr. 
1987, prodamo za 13,5 mio sil, Mike& Co. 
d.0.0., Bleivveisova 6. Kranj, 20-26-172. 
031 605-114. www.mtkfrCo.sl 
KRANJ - Dražgoška. 1-sobno. 42.40 m2. 

VI. nad., balkona ni. skupna terasa, leto 
izgr 1976. prodamo za 13.5 mio sit. Mihe & 
Co. d.0.0.. 6leiweisova 6. Kranj. 20-26-
172.031 605-114. www.mike<o.s> 
ZLATO POUE - 2-sobno z dvema kabine-

toma. 74 m2. IV. nad. - mansarda. leto izgr. 
1953. v cetoti adaptirano, kamin v dnevni 
sobi. prodamo za 19,8 mio sit. Mike & Co. 
d.0.0.. Bleiweisova 6. Kranj. 20-26-172. 
031 605-114. www.fnike<o.si 

ZLATO POLJE - 2-sobno stanovanje, P. 
46.11 m2. leto izgr. 1964. delno obnovl-
jeno. prodamo za 14.2 mio sit, Mike&Co. 
d.0.0.. Bleiweisova 6. 20-26-172. 031 
605-114. www,mike-co.si 
PLANINA - 2-30bno stanovanje z dvema 

kabinetoma. 100.5 m2. VI nad.. 2x 
balkon. I. izgr. 1984, prodamo za 22 mk> 
sit. Mike & Co. d.0.0.. Bleivveisova 6. Kranj. 
20-26-172. 031 605-114. www.mtke-co.si 
OUPUE - 3-sobno. nizko pritličje, novo, 

vrt. garaža, terasa, shramba. 139,75 m2.1. 
izgr. 2002, prodamo za 27 mk> sit. 
Mike&Co. d.0.0.. Bleivveisova6. Kranj. 20-
26-172. 031 605-114. www.mik»co.si 
TR2IC - mestno jedro. 2-sobr>o, 57 m2. t, 

nad., balkon. I. Izgr. 1930. adaptirano pred 
12 leti. prodamo za 12 mk> sit. Mike&Co. 
d.0.0.. Bleiweisova 6. Kranj. 20-26-172. 
031 605-114. www.mike-co.sj 

TRŽIČ - mestno jedro, 1-sobno. 27 m2,1 
r\ad,. brez balkona, leto izd. 1930, obr>ovl-
jeno 1. 2004. prodamo za 7.5 mio sit. 
Mike&Co. d.0.0.. B(eiwetsova6. Kranj, 20-
26-172. 031 605-114, www.mik»co si 

Besnica - trisobno stanovanje - 76 m2. 1. 
nadstrone nove hiše. t>alkon, pnključki, vrt. 
parkirišče. Cena 19 mk) sit. Prodamo. Pi-
anova nepremičnine, Špela Škofic s.p.. 
Tominčeva c. 2, Siražišče. 23 15 600. 
041/774 101 
ŠKOFJA LOKA - Novi Svet, tnsobno 
slanovanj«, 72 m2. 4. nadstropje, v celoti 
prenovljeno, plin, balkon. Infor cena 
23.000.000,00 SIT BLOK 5 nepremič-
nine. Jemec Jože s.p . Šk, Loka 041 428 
958. 04 512 51 22 
ŠKOFJA LOKA - Sorška cesta, trisobno 

stanovanje 95 m2, 1. nadstropje, garaža 
40 m2. dvorišče 856 m2 od lega zraven 
stanovanju cca 250 m2 z zelenjavnim vr-
lom Infor cena 25.000 000.00 SIT. BLOK 
5 nepremičnine. Jemec Jože s.p.. Šk. Loka 
041 428 958. 04 512 51 22 

http://www.mike-co.si
http://www.agentkranj.si
http://www.agentkranj
http://www.alpdom
http://www.alpdom.si
http://www.alpdom.sj
http://www.agentkr8nj.si
http://www.vibiemme.it
http://www.mtkfrCo.sl
http://www.mtke-co.si
http://www.mike-co.sj


iZhePLSi Mali oglasi poslej tudi na 
spletn&m porlaiu Izberi.si! 

Male oglase sprejemamo pri okencu na Zoisovi 1 v Kranju in telefonsko od ponedeljka do petka od 
7. do 15. ure Male oglase za objavo v petek sprejemamo do srede do 13.30, za torkovo številko pa 

do petka do 14.00 ure. Oglase lahko oddate po telefonih 0 4 / 2 0 1 42 47 ali 0 4 / 2 0 1 42 49. po fak-
su 0 4 / 2 0 1 42 13. po e-podti malioglasi^&g-^las.si, ali na spletnefn mestu Izberi.si. 

» oglasi, označeni s to ikono, so objavljeni tudi na 
spletnem mestu wvnv.Izberi.si, kjer si lahko ogledate tudi slike 
in daljši opis oglaševanega predmeta ali storitve. 

Omarvtiu 0M d o o . iomof 1. Knvi 

SKOFJA LOKA • Ffanho«> nas., dvosobno 
stanovanje. 56 m?, 40 let. 3. nadstropie 
Infor cena 15.000.000.00 S i l Zidana 
garaža 2 000.000.00 SIT BLOK 5 
ftepromičnine. Jemec Jože s.p Šk Loka 
CMt 428 956. 04 512 &1 22 

RADOVUICA 49.61 m2. 2-sobno v 4 
f^ad$tfopiu. Gradnikova. t. 1978, dnevna 
soba. kuhinja, spalnica, kopalnica * wc, 
t>8lkon. klet. VSi priključki, takoi vseijtvo 
Cefia 14 500.000.00 SIT ALPOOM d d 
Radovljica. Cankarjeva 1, 04 537 45 16. 
v^aJpdom.51 

"rADOVUICA 78.28 m2. večje 2.5-«ib-
no. novogradnja, pritličje, dnevna soba. 
spalnica, kabinet, kuhinja z iedilnico. Kopal* 
niča. wc. možen lasten vhod skozi atni. 
terasa z zelenico, klet, vsi prikljiM^ki. dviga-
lo, vselitev novemt>er 04. virtuaini ogled na 
wwalpdom.si. Cena v oMobru/m2 
375.917 SIT ALPDOM d d Radovtuca. 
Cankarjeva 1, 04 537 45 15. v^ww,alp> 
dofD si 

"ZASIP. 91.04 m2 3-sobno v podpritličju, 
kuhinja z jedilnico, velik dnevni prostor. 2 
spalnici, kopalnica, VM;. terasa z zelenico. 
Klet. vsi priključki. I '04. naša novogradnja, 
vselitev takoj, mima okottca. foto in tlonsi na 
vww.aipdom8i Cena: 25.952.773,00 
SIT. ALPOOM d.d.. Cankarjeva t. Radovlji-
ca. 04 537 45 15. www.alpdom si 

BLED - Mlino cca. 105 m2. v obr>ovi - 4 
gradb. faza, pniličje, starost 50 let. 3 vhodi, 
možria izdelava dveh 2-sobnih stanovanj, in-
italaoje v objektu, v neposredni bližjni jez> 
era, loto na www aipdom.si. Cena; 
29.500.000.00 SIT ALPDOM d d 
Radovljica. Cankarjeva 1. 04 537 45 16. 
wvw,alpdom.si 

RADOVUICA 105.36m2, 3.5^obnov3. 
nadstr /mansarda. duplex. dnevna soba. 
kuhinja jedtinica. spalnica, kabir>et, kopal-
nica. wc. balkon, razgled na Karavanke tn 
Julijce, bivalna mansarda, klet. vsi priključ-
ki. dvigakj. novogradnja, vselrtev november 
'04.fo(Otf>tk)rtsinavAWbra)pdomsi Cenav 
oktobnj/m2: 375.917 SIT ALPOOM d.d. 
Radovljica. Cankarjeva 1. 04 537 45 t5. 
v/ww.alpdom.si 

KRANJ - Drulovka: prodamo nova 
stanovanja v DrulovkJ v velikosti od 68.65 
m2 do 104.51 m2. CEMA: od 24.5 mio SIT 
do 34.9 mio SIT z vključenim DDV in 
garažnim boksom, kupec ne ptaca proviz-
ije SVET RE d.o.o.. Enota Kranj, tel 
04/28 I t 000. 031/374 745. www.svet-
nepremicnir« si 

TRŽIČ • Deteljica, trisobno starvovanje. 
79.88 m2.1 1975. nizek bkJk. urejeno in 

L adaptirano, vredno ogJeda CENA: 19.2 
|mio SIT SVET RE d.o.o.. Enota Kranj. tel. 

^^04/28 11 000. 031/374 745. ^vww.svet-
nepremtcnine.si 

KRANJ - Planina I: 2-^2-sobno stanovanje. 
11976. 92 m2. dva balkona. KTV. te l , 
vseljivo po dogovoru. CENA: 20.5 mto SIT. 
SVETRE d.o.o.. Enota Kranj, tel 04/28 11 
000. 031/374 745. vrtww.svel-nepremic-
nine.si 

GORENJA VAS; 59 m2. prodamo skoraj 
novo dvosobno mansardno stanovanje z 
balkonom v nizkem poslovno stanovan-
jskem obieKtu. 1.2003, z opremljeno Kuhin-
jo. CENA 19,9 mio SfT SVET RE d.o.o.. 
Enota Kranj, tel. 04/28 11 000. 031/374 
745. wv/w.svet-r>epremicnir>e.si 

DETEUlCA PRI TRŽIČU: prodamo 
TRISOBNO STANOVANJE. 79 m2.1.1987, 
vzdrževano. 19.3 mto. FRAST d.o.o. Suce-
va 27.041/734 198. 

PLANINA 1; prodamo poslovni prostor. 45 
m2. z možnostjo preureditve v stanovanje, 1. 
1978, »cena 9 mio. FRAST d.o.o. Žuceva 
27. 041/734 198 

TRŽIČ: prodamo TRISOBNO STANOVAN-
JE. 77 m2.1,1960. cena 14.5 mio. FRAST 
d.o.o. Šuceva 27. 04/23 44 080. 
041/734 198 

AGENT KRANJ, d 0,0« Vam ponuja novo-
gradnp v Bntofu pri Kranju, 15 novih stano^j 
S števci za hladno n topk) vodo. kakmmetn. 
vsa stanovanja majo balkon in partuftšče Na 
razpolago ie nekaj stanovanj tn stcer • 
1SS*1 v pnthčju. 38.83 m2. CENA 
1 5 . 4 0 3 . 2 0 0 . 0 0 SIT ( 6 4 , 1 8 0 . 0 0 EUR} -
1S-S-1 v pnlličju. 39.24 m2. CENA, 
15 556.800.00 SIT (64 820.00 EUR) • 
2S.S.-»1 v mansardi 62.49 m2. CENA. 
21 206.400.00 Srr t88 360.00 EUR) 
AGENT KRANJ, Tavčarjeva ul 22. Kranj, tel 
04-23-65-360. agentkranj nepremk:nine net 

KRANJ - OKOLICA. NUJNO kupimo več 
garsonjer različnih velikosti za nam že 
znane stranke AGENT KRANJ, Tavčarjeva 
ulica 22. Kranj, tel 04.23^0430. 04-23-
65-360. agentkranj.nepfemicnme.net 

KRANJ - PLANINA I.. II, ali III nujno kupH 
mo več eno&obno staf>ovanj za nam že 
znane kupce. AGENT KRANJ Tavčarjeva 
ubca 22. K;anj. te) 04-23-8CM30. 04-23-
65-360. agentkranj,nepremcnine.net 

KRANJ - PLANINA III. prodamo enosobno 
stanovanje s kabinetom. 51.10 m2. 
vzdrževano, staro 19 lei. 4 nad,/7. SV 
lega, balkon, vsi priključki, vseljivo po do-
govoru, CENA 16.300.000.00 SIT 
AGENT KRAh4J. Tavčarjeva ul 22. Kranj. 
tel. 04-23^5-360. \vww agentkranj.si 

KRANJ - OKOUCA. kupimo več dvosobnih 
stanovanj različnih velikosti, za nam že 
znane stranke AGENT KRANJ. Tavčarjeva 
ulica 22. Kranj, tel 04-23-80-430, 04-23. 
65-360. agentkranj,nepfemk:nine.net 

GOLNIK, prodamo dvosobno stanovanje 
predelano v dvosobno s kabinetom, 53.96 
m2, staro 4& let, ne račun balkona pri-
dobljen kabinet, ogrevanje na termoakumu-
lacijsko peč, lel priključek, nova Okna. 
vseljivo po dogovoru CENA; 
12 600.000.00 SIT. AGENT KRANJ. 
Tavčaneva ul. 22. Kranj. tel. 04-23-65-
360. agentkrani si 

KRANJ - PLANINA I. prodamo dvosobno 
Stanovanje s kabinetom, 54,60 m2. 5. 
nad,/13. balkon, staro 30 let. kuhinj, vsi 
priključki, vseljivo po dogovoru CENA. 
15.000,000.00 SIT AGENT KRANJ. 
Tavčaneva ul 22. Kranj. tel. 04-23-65-
360. wvAv. agentkranj.si 

KRANJ - PLANINA I. prodamo dvosobno 
stanovanje z dvema kabinetoma. d7.10 m 2. 
staro 28 let, 2*balkon. vsi priključki, nova 
streha in dvigalo, vseljivo po dogovoru, 
CENA, 20.500.000.00 SIT AGENT 
KRANJ. Tavčaneva ul. 22. Kranj. tel. 04-
23-65-360. wvAw agentkrani si 

TRŽIČ - DETELJICA, prodamo lepo Insob-
no stanovanje s kabinetom. 79.88 m2. 1. 
nad /5. staro 28 let. lega S^J. balkon. CK-
olje. VSi priključki, kuhinja brez bele teh., 
detoma adaptiran, stanovanje je svetlo in 
vzdrževano, vseljivo po dogovoru. CENA 
18,700.000.00 SIT AGENT KRANJ. 
Tavčarjeva ul. 22. Kranj. tel. 04-23-65-
360. www. agentkrani si 

KRANJ - PLANINA 111, prodamo zek> lepo 
dvosobno starwanje s kabinetom, 75.40 
m2. 6 nddstropje/8. staro 21 lel. števci za 
hladno in toplo vodo. vsi priključki, vseljivo 
po dogovoru. CENA: 19.500.000.00 SIT. 
AGENT KRANJ. Tavčarjeva ulica 22. Kranj, 
tel 04-23-80-430. 04-23-65-360. agen-
tkranj.neprBmtcnine.net 

Na Jesenicah prodamo na novo adaptira-
no stanovanje v hiSi v izmeri 90 m2. 
Stanovanju popadata dve nadslreSnici in 
del zemljišča. Cena 16 mil sH. TRG BLED 
d.o.o. PREŠERNOVA C. 50. Bled. tel.: 
(04) 5745 444 

Na Jesenicah Titova prodamo renovirano 
dvosobno star>ovanje I 1970viznnen57m2 
cena 11.9 mil. sH. TRG BLED d.d.O. 
PREŠERNOVA C 50. Bled, tel.: <04) 5745 
444. 

LESCE - 2 SS • K 62.57 m2 v 2 nad 
mansardno stanovanj® v hiši. obnovljeno 
pred 5 leti. cena - 16.8 mto SfT. K 3 KERN 
d.o.o.. Maistrov leg 12. Kranj, tel 04 202 
13 &3. GSM 051 320 700 

STANOVAMJA. Novogradnja v KRANJU - 4 
stanovanjske enote, K 3 KERN d 0.0.. 
Maistrov trg 12. Kranj, tel 04 202 13 53. 
GSM 051 320 700 

2 enoh 3-sobno z atnjem vel. 86.75 m2 
za 31.62 mto SfT - 1 er>o(o 2-sobno s tera-
so v 1. nad. in garder prostor v mansardi 
vel, 72.12 w2 M 26.29 m>o SIT V ceno j© 
že vključen DDV 8.5 S;- Vsako stanovanje 
ima svoje parkirno mesto pred hišo. ki je 
vračunano v ceni m lastno CK na plin Rok 
dokončanja je marec 2005 

KRANJ. Vodovodni stolp: 2-Sobno 58.5 
m2 v 6 nads , letnik 76. cena • 16.8 mio 
SIT. K 3 KERN d o c . . Maisifov trg 12. 
Kranj, tel 04 202 13 53. GSM 051 320 
700 

KRANJ. Vodovodni stolp 3-sobno 85.1 
m2 v 6 nads.. letnik 66. cena • 23.5 mio 
SIT. K 3 KERN d O.O.. Maistrov trg 12. 
Kranj. tel. 04 202 13 53. GSM 051 320 
700 

TRŽIČ. Deteljica: 3-sobno z garderobo 
79,88 m2 v t nad., letnik 1975, obnovl-
jeno teta 2000, cena s kuhinjo - 19.0 mio 
SIT, K 3 KERN d.o o., Maistrov trg 12. 
Kranj, tel 04 202 13 53. GSM 051 320 
700 

TRŽIČ, mestno jedro: 1-sobno 33 m2 a 
podstreho, v 1. nad,, obnovljeno 2001. 
cena • 7.3 mio SIT. in 34.84 m2 v 1 nad . 
ni obnovljeno, cena • 5,7 mto SIT K 3 
KERN d.o.o., Maistrov trg 12. K/anj, tel 04 
202 13 53. GSM 051 320 700 

VIKENDI 
RAVNE POD RATTTOVCEM - 200 m2,400 

m2 parcele, na sončni in izredni tokacijl. as-
falt. Infor cena 25.000.000.00 SfT BLOK 
5 nepremičnine. Jemec Jožesp., šk. Loka 
041 428 958,04 512 51 22. 

VOZI IA DELI 
Ugodno prodam ZIMSKE GUME Sava 

EksiiTH) 145/70-13 s platišči «041 /366-
311 12706 

Nosilci avtoprtljainika tuto s kijučavncdmi. 
avtomat varovalke. 3xlOA počasne O 
041/271-515 tz723 

VOZILO KUPIM 
FORD FIESTO 

041/503-776 
okvari, kupim, t r 

i?740 

VOZILA 
Kuptm KARAMBOURANO VOZILO, tudi 

totalko P 031/770^33 ^ 

Odkup - prodaja rabljenih vozil, gotovirv 
sko piačik), uredimo prepis Mepax. d.o.o., 
t r 2 3-23-298. 041 /773-772 

Prodam AUDI A6 2.5. TDi. I. 11/98. red-
no servisiran, servtsna knjiga, znižano pod-
vozje, 8x alu platišča z gumami IT 
041/492-008 

r^GUNT^R 
C n HotO-.- Prdt-oinAt 10, NaKio 

' Tr. F... M -

PRODAJA IN 
MONTAŽA IZPUŠNIH 
SISTEMOV TER ^ ^ 
AVTOMOBILSKIH 
B L A Z I L C E V ^ ^ O N R O E F 
Predam R TW1NG0 1.2. I. 98, 50.000 

km. metalna barva, odbijači v ban/i karose-̂  
nje. lita platišča. 1. lastnica n 041/211-
221 176«4 

v SPOMIN 

Minilo je žalostno leto, odkar nas je za vedno zapustila naSa draga 

ŠTEFKA ŽLEBIR 
i z D v o r u 

Iskrena hvala vsem, ki seje spominjate. 

VSI NJENI 
Dvorje, 26. oktobra 2004 

ZAHVALA 

/Cogar mirti md ri nikoH 
ne nmre • le daleč je! 

Ob boleči izgubi sina, brata in strica 

MARKA GOGALA 
roj 24. aprila 1948 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in sose-
dom za izrečena ustna in pisna sožalja. darovano cvetje in sveČe ter sprem-
stvo na njegovi zadnji poti. Hvala tudi gospodu župniku Jožetu GregoriČu 
za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem Zupan za zapete pesmi. g. 
Pangeršiču za zaigrano Tišino in pogrebni službi Tržič. Posebno pa se zah-
valjujemo ga. Angelci Zlodej za vso pomoč ob težkih trenutkih. 

Žali^oČi: mama« sestra Nacya, Damjana, Marina z družinami in brat Boris z Žigom 
Tržiča 22. oktobra 2004 

Prodam FIAT PUNTO bele t)arve 1 96. 
85.000 km. 1 lastnik tr231-07-06 

Prodam LANTRO I 6 GLSt. i maj 95. 
cena po dogovoru 9 041/833-064 ^tm 

Prodam SUBARU FORESTER. I 08. 
eiek paket, kovinsko zdfen, 86.000 km 9 
041/751-217 t ^ 

Odkup, prodaia. prepis rablienJh VO2JI, go-
tovinsko plač^to tr 20-11-413. 041/707-
145. 031/231*358. Avto Kranj d.o o.. 
Savska C 34, Kranj 

ZAPOSLIMO 
Zaposlirt^ 4 zastopnike za prodajo artn 

klov za osebno r>eQo Poskrbimo za uvaja-
nte. možr>osi napredovanja In dober zaslu-
žek. v 040/666-345. 041/793-367. Sin-
kopa. d.o.o , Žinsvnica 87. Žirovnica n^oe 

Majhen korak na začetku je lahko velik ko-
rak za vašo pnhodoost. Nudimo vam dobro 
plačano deto z možnostjo redne zaposlitve 
Pokličite m se prepričajte, t r 070/610-
130. MKZ. Slovenska 29. Ljubljana 

Možnost dodatnega mesečnega zaslužka. 
t r 041/784-151. 041/43-43-83. Tomaž 
Jermar>čtč s.p.. Reževa 14. Kranj 12394 

Zaposlmo NATAKARJA in osebo za raz-
voz pic. t r 041/692-821, Intertrend. 
d o o.. Hoterr^e 50. Preddvor IMOI 

Dnevni bar v Medvodah redno zaposli na-
takarico Hnbenr^ikZdravkos.p,. Gorenjska 
16. Medvode, t r 051/254.589 

Zaposlimo dekle za dek> v šanku. lasten 
prevoz t r 041/331-875. KKŠtalca. Britof 
48. Kranj t26S2 

Zaposlim KV MIZARJA. Stare Aleksander 
s.p . Zg. Bitnje 186. ^ n i c a tg&M 

Redno delo dobi mlajši KUHAR t r 
01/36-11-242. Belšak Ouian s.p.. Golo 
Brdo 8. Medvode t?56g 

Zaposli ZIDARJA IV stopnje. P090): resen 
pristop do dela. zaželen izpet kalegorije B. 
t r 041/616-688. Proteo. d.o.o., Reieva 
43, Kranj t2«6 

Podjetje v okolid Kranja išče osebo za čiš-
čenje kikala 4x tedensko ah po dogovoru, 
tr 070/460-505, AkJera. d.o.o.. Partizan-
aka 34. Šenčur rjeae 

Zaposiim FRIZERKO t r 031/322-090, 
Andreja Kepic s.p. Dvorje n h Cerklje 

ZAPOSLIMO agenta za 
prodajo nepremičnin. 

Pogoj: najmanj VI. stopnja 
izobrazbe ali tri leta delovnih 
izkušenj pri posredovanju 
nepremičnin, pridobitev 

licence, urejenost, 
komunikativnost, lastni prevoz| 

in veliko energije za delo. • 

SVET RE. d.o.o.. 
Nazorjeva 12, Kranj, 

kranj@svet-nepremicnine.si 

I 

Zaposlimo izkušenega SLIKOPLf SKARJA 
alt FASADERJA tr 041/570-957. Mega-
matrtx d.o.o.. Staretova ul 39. Kranj MitJ 

V Radovliict zaposltmo komunikativne ose-
be. lahko mlajše upokoienke za telefonsko 
trženje Inf r̂ a 9 $32-68-50, založba Mo-
d<ta. d 0.0 , Šuceva 25. Kranj i77«a 

ZAPOSLITEV IŠČE 
V Kranju OiZ okolk:l iščem delo - varstvo 

starejših oseb t r 0 4 l / 5 8 & ^ 2 1 17̂ 90 

Iščem delo kot inštruktor računovodstva 
srednje šote tr 041/327-^17 

Iščem delo - hkanje na domu sn čiščenje 
tr 041/327-917 

Sprejmem delo na dom šivanje ali sestav-
lja t r 040/294-905 

ŽIVALI 

Iščemo mlajšega urejenega moškega « 
območja Radovljice za dostavo prehrambe-
nih izdelkov tr 031/674-266. Kmetija Ba-
b>č. Brezje 6, Brezje i j m 

Zaposlimo VOZNIKA kategonje C za voi-
nje po Stoveniji. t r 041/671'902. Zabret 
Gregor s p.. Bobovek 4. Kranj i7M4 

Koča penzion Stan vrh, Zapreval 5. Polja-
ne honorarno zaposli KUHARJA. NATA-
KARJA in ČISTILKO. lof na 9 51-8»007 

Zaposlim VOZNIKA kategonje C in E ter 
AOR izpitom za pfevoz cistern v mednarod-
nem prometu. Andrej Škofic s.p.. Trstenik 
32a. Golnik tr 040/502-765 »274< 

Iščemo prod^ko v trgovini PIK - POK na 
Bledu Pogoji, prodornost, komunikativ-
nost, veselje do dela z ljudmi, čut za pozio-
oniranje blaga, aktivno angleško pasivno 
nemško poznavanje jezika. Ročno napisa-
ne prošnje pošljite do 6.11. na nastov Ec-
lipta. d 0.0 . Šišenska 64. Uut>ljana 

PRAŠICE različno težke prodam m pripe-
ljem na dom t r 041/724-144 

Prodam LO dni staro TELIČKO stmenial-
ko tr 58-02-163 

PUJSKE stare 8 tednov m PRaSiCa 140 
kg ugodno prodam tr 01/723-978 uro? 

Prodam TELIČKO simentalko staro dva 
meseca tr 233-29-47 t?;« 

Prodam smastega KOZLA m brejo hsasto 
kravo, tr 031/309-817 i.vn 

Prodam 14 dni staro TELIČKO simental-
ko. t r 041/970-257 i7rr» 

Prodam TEUČKE simentalke stare 10 dni 
ter 3 mesece in pujske težke 70 kg t r 51 -
88-149 \ZJ4i 

ŽIVALI KUPIM 
Odkupujemo nfilado prtano govedo, krave 

teleta, t r 041/650-975 

BIKCE 200 do 450 kg Ml trosilec gnoja 
kupim, t r 031/604-918 tjMo 

ZAHVALA 

Ni več trpljenja, ne bolečine, 
življenje je trudno kv/tčalo svoj boj. 

(S. Gregorčič) 

Ob boleči izgubi naSe drage mame, stare mame,, tašče, sestre in tete 

JERCE TINKE POTOČNIK 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom s Primskovega in s Hriba, 

sodelavcem in znancem, ki ste nam osebno ali pisno izrekli sožalje ter darovali cvetje, sveče in 
sv. ma^e. Hvala dr. Mariji Kurah - GaSperlin za dolgoletno zdravstveno oskrbo. Hvala gospodu 

župniku Francu Godcu za duhovno podporo in obiske na domu ter gospodu župniku Mihu 
Lavrincu za lepo opravljen obred. Hvala pevcem Zupan ter pogrebni službi Navček za 

organizacijo pogreba. 
Vsem skupaj, ki ste jo imeli radi in sočustvujete z nami. 5e enkrat hvala. 

VSI NJENI 
Hrib, 19. oktobra 2004 

Kogar imaS rad. 
nikoli ne umre, 
le daleč je! 

ZAHVALA 

V 73. letu starosti nas je zapustil dragi mož. oče. stari oče in brat 

JANEZ JUSTIN 
Močnikov ata iz Povrha 

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem ler bivSim sodelavcem za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje in sveče. Posebno zahvalo izrekamo gospodu župniku iz Javorij za 
lep pogrebni obred in maSo. 2^vala pevcem in pogrebni službi Komunala 
iz Škofje Loke. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti in nam stali ob 
suani. 

VSI NJEGOVI 

ZAHVALA 

Ni smrt tisto, kar nas loči, 
in življenje ni, kar druži nas. 
So vezi močnejše: 
brez pomena zanje so razdalje, kraj in čas. 

(Mila Kačič) 

V 69. letu nas je zapu.slila ljubljena žena in mama 

LUCIJA HABJAN 
roj. Kumer iz Kališ 3 

Zahvaljujem se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki sie 
mi v teh težkih trenutkih stali ob strani in jo v tako velikem Številu 
pokropili. ji darovali cvetje in sveče ter jo pospremili na njeni zadnji poti. 
Posebna zahvala gre njeni sestri Ivanki in nečakinji Poloni, ki sta v času 
njene bolezni posebej lepo skrbeli zanjo. Zahvaljujemo se dr. Habjanu za 
dolgoletno skrb za njeno zdravje, zdravstvenemu osebju Kliničnega cen-
tra in Onkološkega inštituta v Ljubljani, ki ji je skuSalo rešiti življenje. 
Hvala pogrebnemu podjetju Hipnos iz Medvod in gospodu Župniku za 
lepo opravljen pogrebni obred. 
V.sem imenovanim in neimenovanim iskrena hvala. 

Žali^oČi mož Rudolf in vsi i^eni 

http://www.alpdom
mailto:kranj@svet-nepremicnine.si


VREMENSKA NAPOVED ZA GORENJSKO 
AGENCIJA RS ZA OKOUE, Urad za meteorologijo 

TOREK SREDA 

« • 
od 9 C od 11 '̂ C 

do 18 C do 16 "C 
od 10 C 
do 15 C 

Danes, v torek, bo še suho vreme, jutri, v 
^ / sredo, in v četrtek pa bo občasno deževalo. 

Se bo razmeroma toplo. 

Z Matejo dan najlepših sanj 
Vrhunec večera je bil ogled videoposnetka zadnje igre olimpijske zmagovalke Mateje Pintar. Prišlo je tudi veliko vrhunskih športniKov 

škofjeloškega območja. 

Skofja Loka - Lani je Kultur-

no društvo Bukovica Bukov-

šfica pripravilo prireditev, na 

kateri so i zbranim denarjem 

pomagali 19-Ietni Mateji Pin-

tar, Športnici invalidki, na poti 

k nastopu na paraolinipuskili 

igrah v Atenah. Po velikem 

aspehu, zlati meda^i v namiz-

nem tenisu, jo zel^o sokrajani 

podpirati Še naprej. 

Zalo so na petkov večer v je-

dilnici Šolskega centra Poden 

pripravili kulturno Športno pri-

reditev Za zlato Matejo z roko 

v roki naprej, ki se je j e udele-

žilo tudi precej vrhunskih 

Športnikov z vsega Škofjeloške-

ga območja. Matejo so prišli 

spodbujal Matic Osovnikar. 

Roman Kejiar. Blaž Ram. Bla-

ža Klemenčič, Taja Levič. Sa5o 

Jereb, Petra Pivk in morda še 

kdo. Namen sokrajanov in 

športnikov je jasen. Mateja 

Pintar. tako kot večina Športni-

kov invalidov, nima sponzorjev. 

Njena Športna kvaliteta je jas-

na. želi si novih uspehov. V 

petek so denar zbirali s prosto-

voljnimi prispevki, s prodajo 

olimpijskih dresov Jolande Če-

plak in Mateje Pintar ler umet-

niške slike Mira Kačarja. 

U.-. - A « 

Mateji Pintar so zaželeli vse n^boljše v športu in v življenju številni glasbeniki in vrhunski športniki. 

Vrhunec večera je bil prav go-

tovo ogled posnetka zadnjega 

Matejinega dvoboja v Aten^ in 

slavje po njem. Povzetek je 

Športnica tudi sama komentirala, 

gledalci pa so z aplavzom navdu-

šeno pozdravljali vsako osvojeno 

točko. Kot bi šlo v živo. !n zares 

iSmo lahko uživali, saj drugih po-

snetkov do sedaj večina ni vide-

la. Opazili smo veliko zbranost 

namiznoteniške invalidke šampi-

onke, ki je čakala na napake na-

sprotnika, Uenutkov med igro pa 

sc ni najbolje spomShjala. Na 

koncu veliko slavje. Visoko 

vzdignjene roke šampionke. Še 

enkrat podobno kol v Atenah. Na 

videoposnetku se obnie h gledal-

cem in se jim zahvali za spodbu-

do, isto se je v petek dogajalo 

Tadej Valjavec ni več samski 
Naš najboljši kolesar minulih dveh sezon Tadej Valjavec iz Besnice je minulo 

soboto obljubil večno zvestobo svoji izbranki Mateji Drole. 

Kra^i - Na sončno soboto, 23. oktobra, sta 

v zakonski stan skočila najboljši slovenski 

kole-sar. Bcsničan Tadej Valjavec in njegova 

izvoljenka Mateja Drole. študentka matema-

tike. Civilni de! poroke je potekal na gradu 

Tuštanj pri Moravčah, cerkvena poroka pa je 

bila v cerkvi svetega Egidlja - Tilna v Zgor-

nji B-esnici, od koder prihaja nevesta in kjer 

bosta mladoporočenca tudi živela. 

Svatbo za nekaj veČ kot osemdeset svatov 

sta mladoporočenca pripravila na Šmarjetni 

gori. Na poroki je bilo kar nekaj znanih ob-

razov iz kolesarskega sveta. Uroš Murn, 

Martin Derganc in Martin Hvastja, Zoran 

Klemenčič in Gorazd Štangclj, vsi so na po-

roko prišli s spremljevalkami. Svatom ob za-

bavnem programu ni bilo dolgčas, saj je bila 

poroka odlično organizirana. Tudi v naši re-

dakciji mladoporočencema čestitamo in 

jima želimo prijetno skupno življenje, 
t 

M. Z., foto: G.K. 

GORENjSKA 
www.gorenjskiglas.si 
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Novorojenčki 
V minulem tednu je prvič zajokalo 32 majhnih Gorenjčkov. 19 no-

vorojenčkov seje rodilo v Kranju, 13 pa na Jcsenicah. 

V Krai^ju se je rodilo 9 dečkov in 10 deklic. Najlažji je bil eden 

izmed bratcev dvojčkov, kije tehtal 2.350 gramov, najtežja pa je bila 

tokrat krepka deklica, ki so ji babice ob rojstvu natehtale kar 4.440 

gramov. 

Na Jesenicah seje rodilo 8 dečkov in 5 deklic. Najtežji je bil de-

ček, ki je ob rojstvu tehtal 3.895 gramov. Tlidi najlažji je bil tokrat 

deček, ob rojstvu mu je tehtnica pokazala 2.850 gramov. 

Ena spletna stran, ki zdmžuje 7 časopisov 
z vseh koncev Slovenije' Obiščite 
www.lzberi.si. oddajte svoj malt oglas, 
oglejte si popolnejše oglase, sprehodile se 
po rumenih straneh In naj vas navduSljo 
kadrovski oglasil 
Brskanje po malih oglasih i « nikoli 
nI bilo tako udobno. 

tudi v Šolski jedilnici. Nato pa 

Mateja v smehu pravi: "Ustavite 

posnetek. Od tu naprej so govori-

le solze!" Nihče ni ustavil po-

snetka. solze so se ulile v objemu 

trenerja Gorazda Vecka. Solze 

sreče. In prav gotovo seje tudi v 

petek v Šolski jedilnici utrnila še 

kaka solza sreče. 

Kasneje, zopet v živo, je Mate-

ja PintiU- povedala: "Tudi ob gle-

danju posnetkov je bilo veliko 

Čustev. Tako kolje bilo takrat, ta-

koj po tekmi, pa ne bo nikoli 

več." Marsikdo je v petek tudi 

izvedel, da je bila Mateja pred 

nesrečo odlična rokometašica. 

nekateri pravijo, da bi lahko igra-

la tudi pri najbolj.Šein sloven-

skem klubu - ̂ m u . Na to tezo 

sc Mateja le ziismeji in pravi, da 

časti tistega, kije to izjavil. S pri-

pravami in treningi bo Mateja 

Pintar ponovno začela sezono 

prihodnji mesec. Naslednje leto 

bo Evropsko prvenstvo v Italiji in 

ni vrag, da se ne bi veselili novih 

uspehov, ki je tudi na maturi po-

kazala. kako je treba delali. Po-

stala je namreč zlata maturantka, 

danes pa je že študentka preva-

jalstva na Univerzi v Ljubljani. 

Boštjan Bogataj, 

foto Tina Doki 

LOTO 
Rezultati žrebanja 

43. kroga igre na srečo 

24. oktobra 2004 

Izžrebane številke: 
1. 5. 6. 13. 17. 24. 39 

in dodatna 4 

Izžrebana Lotko številka 
pa je: 332100 

V 44. krogu za sedmico 
92.000.000 SIT 

dobitek Lotko predvidoma 
85.000.000 SIT 

Danes izšla 

Ločanka 

Brezplačno za 
občane in občanke 
občin Škofja Loka, 
Železniki, Žiri in 
Gorenja vas - Poljane 

Vremenarji 
prijetni, vreme 

pa muhasto 
Kraixi - Po podatkih sloven-

skega Hidrometeorološkega za-

voda so vremenske napovedi za 

sedem dni vnaprej Še dokaj za-

nesljive. V nedeljo so na primer 

napovedali, da bo v našem kon-

cu danes zmerno do pretežno 

oblačno ... O icni sc lahko pre-

pričate kar s pogledom skozi 

okno. zanimalo pa nas je, koliko 

verjamete vremenskim napove-

dim in katere "vremenaije" naj-

bolj poznate. 

Jakica Stare: 

"Vremenskim 

n a p o v e d i m 

vedno manj 

verjamem. Več-

krat se je zgo-

dilo. da sem jih 

upoštevala in sc zaradi napove-

danega dežja nisem odpravila 

ven. Dežja pa ni bilo od nikoder. 

Mislim, da je v Sloveniji ležJco 

napovedati vreme, ker je pokra-

jina zelo raznolika. Vsi naši vre-

menarji so prijetni, se najbolj 

meteorolog Andrej Velkavrh in 

pa Roben Erjavec." 

Gaber Ku-

har: "Danes (v 

petek) so rekli, 

da bo 18 stopinj 

in niso se zmo-

tili. Po mojem 

mnenju zaradi 

hitrih sprememb v naravi napo-

vedi meteorologov ne morejo 

biti stoodstotne. Ko se odločim, 

da bom nekam Sel. se ne oziram 

dosti na vremensko napoved, ki 

jo sicer gledam na televiziji pri 

Dnevniku. Vsi naši napovedo-

valci vremena pa so v redu." 

M aru a Ko-

-sec: "Včasih 

prav napovejo, 

včasih pa tudi 

ne. Pa saj ne 

morejo točno 

ugotoviti. Če se 

zmotijo, nisem zaradi tega prav 

nič huda. saj je še mnogo hujših 

stvari na svetu kol to. Vsi naši 

vremenarji so v redu, še najbolj 

mi je všeč Miran Trontelj, tudi 

zato. ker je bližje moji generaci-

ji . Iz zdravstvenih razlogov 

spremljam tudi biovremensko 

napoved." 

M a r t i n 
Oman: "Delno 

verjamem vre-

menskim napo-

vedim. Čeprav 

se kdaj zmotijo, 

pa jim je treba 

vseeno slediti. Če se kam od-

pravljaš. Gorenjska je zelo hri-

bovito območje, zalo menim, da 

se vreme večkrat zasuče druga-

če. kot predvidijo. Napovedi 

spremljam po televiziji pri 

Dnevniku, vsi naši vremenarji 

s<j mi zdijo v redu." 

Suzana P. Kovačič, 

foto: Tina Doki 
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